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PROSTĚJOV Nepřítomnost Miroslava Pišťáka na pondělním za-
stupitelstvu leckoho velice překvapila. Že by bývalý primátor jen 
tak vynechal toto důležité jednání, když za dvacet let svého pů-
sobení na radnici má takřka stoprocentní účast? Škarohlídi zača-
li dokonce ihned spekulovat o jeho konci v politice. I když jeho 
místo v obřadní síni zůstalo prázdné, Večerník ví PROČ!

➢Čtěte na straně 14

Exprimátor
M. Pišták:´ZNEUŽÍVAL

DÌVÈÁTKA
PØES INTERNET!

PROSTĚJOV Nejméně třiatřicet 
nezletilých dívek zneužil během 
minulých tří let prostřednictvím 
sociální sítě chlapík z Prostějovska. 
Děvčata ve věku dvanáct až šestnáct 
let „nutil“, aby mu posílala intimní 
fotografie a vlastní pornografická 
videa.
Třicetiletý muž prostřednictvím 
sociální sítě kontaktoval dívky 
pod záminkou nabídky práce v 
modelingové agentuře. Za příslib, 
že jim pomůže se v branži mod-
elek prosadit, po nich požadoval 
zaslání intimních fotografií. 
Když se mu podařilo nějakou 
holku přemluvit a ta mu své in-
timní snímky poslala, i nadále 
je prostřednictvím Skype žádal, 
aby děvčata posílala další a další... 
Dívky také svým způsobem 

přinutil, aby před webovou kam-
erou prováděly nejrůznější prak-
tiky. Pokud nechtěly plnit jeho 
příkazy, vyhrožoval jim, že foto-
grafie, které už získal, zveřejní na 
internetu!
Kriminalisté na případu praco-
vali celý uplynulý rok. A nakonec 
sklapla past! Minulý týden při 
domovní prohlídce u podezřelého 
zajistili počítač, na jehož disku bylo 
uloženo více než sedm stovek por-

nografických snímků a padesátka 
pornografických videí, zobrazu-
jících nezletilé děti.
„Muž byl obviněn ze sexuálního 
nátlaku, z výroby a jiného nak-
ládání s dětskou pornografií a ze 
zneužití dítěte k výrobě porno-
grafie,“ sdělila mluvčí Krajského 
ředitelství Policie ČR Olomouck-
ého kraje Irena Urbánková s tím, 
že muži za jeho skutky nyní hrozí 
dvanáctileté vězení.  (ofr)

DĚS

Osm dní 
Osm dní v nemocnici!

72  s t r a n

TAJNÁ NEMOCTAJNÁ NEMOC
Miroslav Pišťák nedobrovolně vynechal jednání zastupitelstva, v tu dobu ležel v nemocnici.  Foto: archiv Večerníku
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MILUJEMEVEČERNÍK

CO NÁS POTĚŠILO...CO NÁS POTĚŠILO...

O dvě bandy méně. Prostějov-
ským kriminalistům se podařilo za-
tknout pětici zlodějů kol, která byla 
rozdělena do dvou organizovaných 
skupin. Lumpové kradli kola neje-
nom ze sklepů panelových domů, 
ale odvážili se také do budov základ-
ních i středních škol v  Prostějově. 
Teď jim hrozí tříletý kriminál.

CO NÁS UDIVILO…CO NÁS UDIVILO…

Ze zákazu si nic nedělají. Mezi 
Studencem a Olšany u Prostějova 
se od začátku minulého týdne ob-
jevily k  radosti místních občanů 
dopravní značky zakazující vjezd 
těžkým nákladním vozidlům. A vý-
sledek? Večerník zde načapal jeden 
projíždějící kamion za druhým. Po-
licie ujistila, že se na to „podívá“.

   ZACHYTILI JSME…ZACHYTILI JSME…

15 + 15
Přestože rada města disponuje vyjá-
dřením hned tří ministerstev o tom, 
že způsob využití školních prostor 
budovy na Husově náměstí je v sou-
ladu se zákonem, opoziční zastupitel 
František Švec trvá na vrácení do-
tace ve výši patnácti milionů korun
a stejné sumy jako penále! Proč, pro-
boha?! Asi chce být papežštější, než 
sám papež...  

  ZAUJAL NÁS…ZAUJAL NÁS…

JITKA ZELENKOVÁ

Retro ples v  Hotelu Plumlov 
navštívila uplynulou sobotu ce-
lebrita první velikosti. Držitelka 
Zlaté desky Supraphonu a dří-
vější neodmyslitelná součást pě-
veckého doprovodu Karla Gotta 
zazpívala návštěvníkům plesu 
své největší hity. Jitka Zelenková 
prostě nestárne!

  ZASLECHLI JSME…ZASLECHLI JSME…

„JESTLI MĚ TAM 
DĚCKA DAJÍ, TAK 
JE SNAD ZABIJU!“
Primátorka Alena Rašková 

nazvala nový dům pro seniory
v Plumlovské ulici vepřincem,

a rozhodně by tam 
ve stáří bydlet nechtěla...

•• Pondělí ••
Slavie a čaj. Víte, jaký je rozdíl mezi pytlíkem čaje a Slavií? Čaj vydrží v po-
háru déle. O naplnění tohoto pořekadla se budou snažit prostějovští Jestřábi.
V pondělí po vítězství nad Havířovem totiž definitivně postoupili do play 
off, kde narazí právě na tým sešívaných. 

•• Úterý •• 
Hrál si na hada? „Já nejsem opilý, já si jen hraji na hada. Sssss...“ I takto mohl 
argumentovat sedmapadesátiletý chlapík, který opakovaně padal do trávy. 
Přivolaní strážníci zjistili, že „hadí muž“ má v krvi téměř dvě promile alkoholu 
a nechali ho sanitkou převézt na záchytku do Olomouce. Pobyt na ní včetně 
přepravy jej pak přijde na čtyři tisíce korun.  

•• Středa •• 
Kila za hrby. Budete-li chtít provdat svoji dceru do Saudské Arábie, měli bys-
te ji nejprve pořádně vykrmit. Za každých deset kilo totiž prý můžete získat 
jednoho velblouda či dvě kozy... O světě, kde ženy chodí v černém a muži
v bílém, koluje řada polopravd. Jak to na arabském poloostrově skutečně chodí, 
se mohli lidé dozvědět na přednášce v knihovně od Evy Veselé. 

•• Čtvrtek •• 
Mikrospánek může mít meganásledky. Slogan jedné z pojišťoven, který je
k vidění na mostech vedoucích přes dálnici, se v případě nehody mezi Držovi-
cemi a Olšany u Prostějova naštěstí nenaplnil. Mladík ve felicii si zřejmě zdříml 
za volantem, sjel ze silnice a narazil do mostku a stromu. Lehce se přitom zranil. 
A aby toho na něj nebylo málo, dostal ještě od policistů pětistovku pokuty.  

•• Pátek •• 
O životě se sto zvířaty. Do toho, jak to chodí na „Ministerstvu mýho nitra“ 
mohli nahlédnout všichni návštěvníci koncertu kapely Sto zvířat v klubu Apol-
lo 13. Texty této skupiny jsou stejně tragikomické, jako je náš život, jejich hud-
ba je pak stejně dravá a veselá, jako bychom si přáli, aby náš život byl...    

•• Sobota •• 
Co vše se dalo prožít v Žárovicích. Přetrhnout pouta, obléci se do oživené-
ho kabátu, prožít srdeční arytmii a nakonec narazit do dubu. I tak by se dalo 
popsat dobrodružství, které mohli zažít návštěvníci prvního rockového bálu 
v Žárovicích, který se konal v režii Spolku Plumlovských nadšenců. Stačilo si 
přeložit anglické či latinské názvy čtyř vystupujících kapel.  

•• Neděle •• 
Není zahrada jako zahrada. Nejhorší zahrádkář je ten, kterému slimáci seže-
rou celou úrodu, a pak z toho všichni do jednoho chcípnou. Nechat se provést 
tajemným a kouzelným světem Zahrady Jiřího Trnky mohli v neděli všichni 
návštěvníci prostějovského divadla. Při svém putování potkali třeba mluvícího 
trpaslíka či sečtělou velrybu. Krásný výlet.

pohledem Martina Zaorala

Slavná Jantarová komnata z Ka-
teřinského paláce v Petrohradu, 
kterou nacisté za druhé světové 
války Rusům šlohnuli a odvezli 
pryč, se nachází na dně plum-
lovské přehrady! Prostějovským 
úřadům to minulý týden oznámili 
hledači pokladů Wolfgang Ešus 
a Felix Dozeměvrtal. Radniční 
ouřadové tuto informaci neberou 
na lehkou váhu a podle exkluziv-
ních informací Agentury Hóser 
již učinili potřebné kroky k tomu, 
aby se dno vodní nádrže řádně 
prozkoumalo. 

„Jantarová komnata má hodno-
tu několika stovek miliard korun, 
a pokud bychom ji skutečně na-
šli, nějaká ta miliarda by patřila 
i prostějovskému magistrátu,“ blýs-
kají se oči jako strýčkovi Skrblíkovi 
vedoucímu odboru ztrát a nálezů 
Jaromíru Kefalínovi. Odborníci 
na hledání pokladů nejprve tvrdili, 
že komnatu ukryli nacisté Polsku, 
poté nabyli dojmu, že tuto vzác-
nost skrývají katakomby zámku ve 
Frýdlantě. „Podle výsledků našeho 
posledního bádání jsme však pře-
svědčeni, že Němci přivezli Janta-
rovou komnatu na jaře roku 1945 
ve vlaku na hlavní prostějovské 
nádraží a odtud nákladními auty 
k Plumlovské přehradě. Tady ji 
utopili ve vodě,“ ozval se Agentuře 

Hóser Wolfgang Ešus. Jednu věc 
ale nedokázal vysvětlit. Před třemi 
lety byla uvedená vodní nádrž kvů-
li čištění zcela vypuštěná. V bahně 
se žádné velké bedny s rozloženou 
komnatou plnou vzácných dra-
hokamů nenašly! „Máme zprávy 
o tom, že mostkovický starosta 
ty bedny viděl, ovšem nikomu nic 
neřekl a nechal přehradu zase na-
pustit. Ta Jantarová komnata tam 
prostě je,“ tvrdí stále i druhý z lovců 
pokladů Felix Dozeměvrtal. 
Jenomže jak jsme zjistili, Povodí 
Moravy se podruhé v krátké době 
už přehradu vypouštět nechce. 
„Jsme rádi, že se tady opět daří 
sinicím a návštěvníci přehrady si 
užívají zelené koupele. Kdyby-
chom teď znovu měli nádrž vypus-

tit, o tuto raritu bychom přišli. A to 
jenom kvůli nějakým jantarům,“ 
rozčiluje se Hildegarda Brčálová, 
mluvčí vodních hospodářů. 
Jestli kompetentní úřady opravdu 
pustí hledače pokladů do blízkosti 
Plumlovské přehrady, a dokonce ji 
nechají znovu vypustit, se rozhodne 
už tento týden. „Je pravda, že jsem 
jakési velké podivné bedny viděl 
v bahně, když přehradu vypustili. 
Ale já bych je tam nechal, stejně by-
chom ty jantary museli vracet Ru-
sákům,“ odpověděl na dotaz Agen-
tury Hóser starosta Mostkovic.
 Za Agenturu Hóser Majkl

Sl á J t á k t

Text v této rubrice je smyšlený, 
nikterak pravdivý a redakce 

Večerníku se od něj distancuje.

Agentura

Babimaki & mik

POÈASÍ v regionu

Pondìlí  12/7 °C
Petr

Úterý 6/2 °C
Svatopluk

Støeda 5/1 °C
Matěj

Ètvrtek 5/-2 °C
Liliana

Pátek 7/0 °C
Dorota

Sobota 6/-1 °C
Alexandr

Nedìle 6/0 °C

Zdroj: meteocentrum.cz
Lumír

RYCHLÝ
VEČERNÍK

Veèeø si ještì poèká
Zlín (mik) - Minulou středu byl už 
Večerník pomalu na cestě do Zlína. 
U zdejšího krajského soudu se totiž 
v ten den mělo uskutečnit odroče-
né líčení s Jiřím Večeřem, který byl 
obviněn z dalších dvou vražd pod-
nikatelů v roce 1995. Bývalý majitel 
prostějovského zábavního podniku 
Relax v Komenského ulici si však na 
konečný verdikt musí ještě počkat. 
„Hlavní líčení se neuskuteční, bylo 
znovu odročeno na devátého břez-
na,“ informovala nás ve středu ráno 
vedoucí trestního oddělení Krajské-
ho soudu ve Zlíně. Důvod zrušení 
soudního jednání ale říci odmítla. 

Chce sídlo na radnici!
Prostějov (mik) - S nevšedním po-
žadavkem přišel v pondělí na zastu-
pitelstvo lídr Změny pro Prostějov 
Jan Navrátil. „Naše sdružení by rádo 
nějakou pěknou adresu se sídlem 
na náměstí T. G. Masaryka dvanáct 
nebo čtrnáct. Co pro to můžeme 
udělat? Všiml jsem si na internetu, že 
řada firem má tuto adresu. Například 
hned několik společností Falcon,“ 
zdůvodnil svoji žádost opoziční za-
stupitel. „Nevím o žádné firmě, která 
by měla sídlo na radnici. Nechám to 
prověřit a odpovím vám do třiceti 
dnů,“ opáčila mu šokovaná primá-
torka Alena Rašková. „Nejsem bez-
domovec, ale za tu odpověď děkuji,“ 
uzavřel debatu Jan Navrátil.   
 „Vìzení“ se provìøí
Prostějov (mik) - Odpudivá a pro 
mnohé občany Prostějova nestravi-
telná novostavba v Plumlovské ulici
s vysokou zdí jako v kriminále leží v 
žaludku i mnoha zastupitelům na-
příč politickým spektrem. „Nechá-
pu, jak tohle mohl někdo povolit,“ 
hřímal lidovec Petr Kousal. „Chápu 
vaše rozhořčení, takových je nás víc. 
Společně s komisí architektů nechá-
me prověřit stavební povolení,“ sna-
žila se uklidnit rozjitřenou atmosféru 
primátorka Alena Rašková.  

Foto: internet

Přehradu zase vypustí kvůli Jantarové komnatě!Přehradu zase vypustí kvůli Jantarové komnatě!

Už vloni měl fenomenální slovenský herec Milan Lasica v rámci divadelního festi-

valu Aplaus vystoupit v Městském divadle v Prostějově. Tenkrát se ale omluvil, jeho 

představení ve hře Život na trikrát bylo zrušeno pro hercův srdeční kolaps, ze které-

ho se dlouhé týdny dostával v nemocnici. Už tenkrát ale slíbil, že se do Prostějova 

určitě vrátí. A je to tady, Milana Lasicu uvidíme v našem divadle 17. dubna!

PROSTĚJOV O tom, že k posilování těla 
není potřeba činek či drahých přístrojů, 
ví své i Dalibor Nenál. Dvacetiletý mla-
dík z Prostějova se již přes tři roky pravi-
delně věnuje work outu, tedy posilová-
ní za pomoci váhy vlastního těla. A jak 
je patrné z fotografie, užít si nabytých 
dovedností se dá prakticky kdekoliv
a kdykoliv, například při obyčejné cestě 
do obchodu. 
Pro prostějovské vyznavače takzvané-
ho street work out, tedy posilování ven-
ku, by mělo v dohledné době v lokalitě 
sportovního areálu v ulici Kostelecká 
vzniknout nové hřiště. A další by podle 
zpráv z radnice měla přibývat...

FOTOFOTO
Martin ZAORAL
VEÈERNÍKUVEÈERNÍKU

Dalibor Nenál dokazuje, že díky dlouhodobému posilování s vlastním tělem může člověk 
dokázat věci nevídané.  Foto: Facebook

CESTA DO TESKA CESTA DO TESKA 
NEMUSÍ BÝT NUDA NEMUSÍ BÝT NUDA 
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PROSTĚJOV Těžký betonový kříž brutálně zabodnutý do čelního skla luxusního auta zapar-
kovaného před budovou odboru dopravy prostějovského magistrátu v Demelově ulici se stal
o víkendu hitem sociálních sítí. Majitel drahého vozidla parkoval na místě vyhrazeném pro invalidy, 
a v tuto chvíli lze jen spekulovat, jestli se mu chtěl jen tak někdo pomstít, nebo šlo třeba o vyřizování 
účtů mezi gangy!? Vyloučit nelze ani „obyčejný“ vandalismus...        (mik)
 Večerník bude po okolnostech této události pátrat, pokud je vám něco známo, neváhejte 
 napsat na e-mail redakce@vecernikpv.cz! ČEKÁ VÁS ODMĚNA!

Foto: Facebook 

PROSTĚJOV Hned dva sanitní vozy 
vyjížděly v  neděli 21. února v  sedm 
hodin večer k  panelovému domu 
v Krokově ulici v Prostějově. Na zemi 
ležel těžce zraněný muž. Šlo o nešťast-
ný pád z okna, nebo o sebevraždu?
„Lékaři na místě zjistili, že dvaačty-
řicetiletý muž má zlomenou hrudní 
páteř, byl však při životě. Sanitka ho 
těžce zraněného transportovala do 
Fakultní nemocnice Olomouc,“ pro-
zradil Večerníku Pavel Vysloužil, tis-
kový mluvčí Zdravotnické záchran-
né služby Olomouckého kraje.
Bezprostředně poté se nesly speku-
lace o nejhorší variantě, ty ale zůstaly 
do uzávěrky vydání nepotvrzeny.  Za-
tím je tedy v otázkách, jakým způso-
bem si muž zranění přivodil. „Není 
doposud známo, zda vypadl z okna 
nebo se snad pokusil o sebevraždu,“ 
podotkl těsně před nedělní půlnocí 
mluvčí krajské záchranky. 
Bližší informace o tomto neštěstí 
přineseme v  příštím čísle. Pokud 
jste byli svědky události, neváhejte 
nás kontaktovat na redakce@vecer-
nikpv.cz!  (mik) 

HODNĚ DRAHÁ POMSTA,
NEBO VÁLKA
GANGŮ?

OLOMOUC, PROSTĚJOV K Vrch-
nímu soudu v Olomouci míří případ 
Tomáše Francla z Prostějova. Mladík 
není spokojen s čtyřiadvacetiletým 
trestem, který mu vyměřil krajský 
soud za brutální vraždu dědečka a ba-
bičky. 
„Obžalovaný si podal odvolání. Nyní ho 
budeme předkládat vrchnímu soudu,“ 
prozradil Večerníku předseda trestní-

ho senátu krajského soudu Aleš Vašků a dodal: „Nesouhlasí s výší 
trestu, nelíbí se mu právní kvalifikace, že jednal s rozmyslem a že šlo
o zvlášť surový a trýznivý způsob. Podle krajského soudu byly všech-
ny podmínky pro uložení výjimečného trestu v trvání čtyřiadvaceti 
let splněny. S tím ale Francl nesouhlasí. Že prarodiče zavraždil, sice 
nepopírá, odmítá však, že by vraždil s rozmyslem.“
Děsivá tragédie se odehrála loňského června v Tovačově u Franclo-
vých prarodičů. Ti svému vnukovi poskytli přístřeší jen pár měsíců 
předtím. Soužití bylo poměrně bezproblémové až na to, že prarodi-
če čtyřiadvacetiletému muži vyčítali, že dost pije. Co se stalo osudné 
noci, popsal Francl u soudu s neuvěřitelně detailní přesností. Večer-

ník už o případu detailně informoval v minulých 
číslech. 
Podle znalců netrpí mladík žádnou duševní poru-
chou. Motivem jeho činu byl podle nich vztek na 
bývalou přítelkyni.  „S ohledem na okolnosti celého 
případu, způsob provedení činu i pohnutky obžalo-
vaného je závažnost jeho činu velmi vysoká,“ konsta-
toval v odůvodnění trestu předseda trestního senátu 
Aleš Vašků.   (ofr)

Celý článek najdete na www.vecernikpv.cz

Labuť v náručí
PROSTĚJOV Záchrana 

v přímém přenosu před očima desítek diváků! 
Lepší kulisu si hasiči při odvážném kousku nemohli přát. 

Uplynulou středu 17. února záchranáři sešplhali do čtyřme-
trové betonové výpusti krasického rybníka, ve které uvízla labuť. 

Naštěstí vše skončilo velmi šťastně... 
„Labuť byla úplně vyčerpaná, vlastními silami by se z betonové 

pasti nevysvobodila. Hasiči si oblékli gumové obleky a po žeb-
říku sestoupili k nešťastnému ptákovi. Přes množství bahna 
a odpadky znečištěné vody se přebrodili a opatrně labuť vzali 

do náruče. Bylo nutné kontrolovat její zobák mírným stiskem 
v kožených rukavicích, přece jenom je to mocná zbraň vystrašené 

labutě. Chvilku si poseděla v hasičském autě a již klidná zvěda-
vě sledovala své zachránce,“ popsal napínavou záchrannou akci 

v Krasicích Zdeněk Hošák, tiskový mluvčí Hasičského záchran-
ného sboru Olomouckého kraje. Jak dodal, majitel Záchran-

né stanice pro živočichy v Němčicích nad Hanou Drahoš 
Kňourek ochotně přijel až do Prostějova a krásnou labuť 
odvezl do zvířecí nemocnice k brzkému uzdravení. „Naši 

záchrannou akci sledovala spousta okukujících lidí, všichni 
byli rádi za vysvobození labutě a její předání do bezpečí,“ kvi-
toval zájem krasických občanů Zdeněk Hošák.      (mik)
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hasiče!

EXKLUZIVNĚEXKLUZIVNĚ

Zachráněná labuť nejprve „kvákala“ svým 
zobákem, za chvíli si ale lebedila v náručí 
hasiče.  Foto: HZS Olomouckého kraje

Dojemný příběh:Případ zmasakrovaných prarodičů
míří k vrchnímu soudu v Olomouci

VRAH dědečka
a babičky
SE ODVOLAL

Michal KA DLEC
„Po odchodu Univerzity Tomáše Bati magis-
trát podle mého názoru porušil zákon při 
výběru nových uživatelů školních prostor 
budovy na Husově náměstí. Podal jsem na 
primátorku a celou radu města trestní ozná-
mení. Byly porušeny podmínky dotace na 
rekonstrukci budovy, která by se tak měla 
vrátit státu,“ oznámil František Švec, k ně-
muž se přidal i jeho kolega František Filouš. 
Jejich společné prohlášení vyvolalo uply-
nulé pondělí na zastupitelstvu nesouhlasné 
mručení a kroucení hlavami komunálních 

politiků napříč politickým spektrem. „Pan 
Švec neustále tvrdí, že město pochybilo
a porušilo zákon ve věci pronájmu školy 
na Husově náměstí. Ve své podstatě pořád 
ovšem nechápu, v čem je daný problém. 
Neboť vše v souvislosti s pronájmem jsme 
vše konzultovali s ministerstvem financí.
A veškeré kontroly, které proběhly, nekon-
statovaly žádné porušení zákona. Pánové 
Švec a Filouš účelově vyhledávají problémy 
tam, kde podle našeho mínění žádné nej-
sou,“ vyjádřil se exkluzivně pro Večerník Jiří 
Pospíšil (PéVéčko), náměstek primátorky 
Prostějova. Jak dodal, František Švec před 

čtrnácti dny s úsměvem na tváři navštívil pri-
mátorku Raškovou, které sdělil, že podá na 
ni a celou radu trestní oznámení.   
Už před půl rokem Františkové Švec a Filouš 
rozporovali stanovisko ministerstva financí, 
načež podali stížnost na postup prostějov-
ských radních ministerstvu vnitra. „To zkou-
malo podnět a konstatovalo, že k žádnému 
porušení zákona nedošlo. Přesto jeho autoři 
neustále tvrdí, že rada města pochybila. Mi-
nisterstvo vnitra ve svém stanovisku napsa-
lo, že v takovém případě může spor rozhod-
nout pouze soud,“ pokrčil rameny náměstek 
primátorky Jiří Pospíšil. Kladné stanovisko 
k tomu, že v současnosti magistrát pronajal 
prostory školy na Husově náměstí prostě-
jovské městské knihovně, střední škole AR-
TECON a základní škole v Kollárově ulici, 
vydal i poskytovatel dotace. 
Z těchto důvodů nikdo rozumný nemůže 
nyní pochopit, proč uvedení dva opoziční-
ci považují tento postup za protizákonný.
Díky jejich vytrvalým hrozbám a aktuální-
mu trestnímu oznámení totiž může město 
přijít o patnáct milionů korun, kterými stát 

dotoval rekonstrukci budovy s podmínkou, 
že bude i nadále využita pro školní účely. 
S vracením dotace navíc souvisí i stejně vel-
ké penále, dohromady by tedy městská kasa 
mohla přijít o třicet milionů korun. 
„Věřím, že k tomu nedojde, protože jsem 
přesvědčen, i na základě rozboru právníků, 
na základě stanoviska ministerstev financí 
i vnitra, že pravda je na naší straně. Veškeré 
kroky, které jsme činili, byly po konzultaci 
s příslušnými odborníky. Mám prostě čím 
dál silnější pocit, že pánové Švec, Filouš 
společně s paní Naiclerová mají nějaký 
osobní zájem na tom, aby město dotaci 
vracelo. Jak jsem zaznamenal, a nejen já, 
jde i o osobní zášť a nenávist ze strany jme-
novaných vůči mně a paní náměstkyni He-
merkové. Asi si ale neuvědomují, že přitom 
poškozují město... Všichni Prostějované si 
tak o jejich chování mohou udělat obrázek. 
Udělali jsme maximum pro to, aby město 
dotaci vracet nemuselo. Našli jsme pro ob-
jekt využití a, jak jsem uvedl, ministerstva 
v tomto neshledala pochybení. Je s podivem, 
že může v zastupitelstvu být někdo, kdo by 

byl rád, že by město vracelo třicet milionů 
korun. To snad nemá obdobu v žádném ji-
ném městě,“ rozhořčil se Jiří Pospíšil. 
Co k tomu dodat? Snad jen tolik, že asi 
nikdo nepočítá s jednotnými názory 
opozice a koalice, jejich politická roz-
dílnost je pochopitelná. Ale v tomto 
okamžiku se jedná o příliš mnoho a ta-
kové jednání může mít v tom nejhorším 
případě za následek, že město skutečně 
zaplatí třicet milionů korun a dost mož-
ná jen kvůli tomu, že někoho na minis-
terstvu financí napadne, proč když se 
samotní Prostějované snaží peníze vrá-
tit, nevyhovět jim. A pokud město Pro-
stějov tak dobře doposud hospodařilo 
a na rozdíl od jiných měst má za posled-
ní roky výrazně kladný výsledek eko-
nomiky, půjde to snadno. Jestliže navíc 
bereme do úvahy, že šéfem státní kasy je 
spolustraník pánů navrhovatelů, pak je 
další důvod nasnadě. Nebo je tomu snad 
jinak? 
Další zpravodajství ze zastupitelstva na-
jdete na stranách 14-15.

TO ZDE JEŠTĚ
FAKT NEBYLO

ZASTUPITELÉ ŠVEC A FILOUŠ CHTĚJÍ
VYPLUNDROVAT MĚSTSKOU KASU!

PROSTĚJOV Je možné, aby prostějovský zastupitel vystupoval proti 
svému rodnému městu, zájmy jehož občanů má hájit? Ano, je! Na pon-
dělním zastupitelstvu to v nočních hodinách dokázali zástupci opo-
zičního hnutí ANO 2011 František Švec a František Filouš. I přesto, že 
Ministerstvo financí České republiky schválilo prostějovským radním 
nové využití školní budovy na Husově náměstí, tito dva pánové poda-
li trestní oznámení a dělají vše proto, aby město poškodili tím, že na-
dále chtějí, aby magistrát vrátil státní dotaci na rekonstrukci budovy. 
Společně s penále to dělá bratru třicet milionů korun!

SKOK 
Z OKNA!
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PO STOPÁCHPO STOPÁCH STARÉHO
PŘÍPADU STÍNY MINULOSTI

Tovární ulice
jak šel čas Prostějovem ...jak šel čas Prostějovem ...

Příště: ulice Čs. OdbojePříště: ulice Čs. Odboje

Tady se prostě maká. Ulice v místní části Vrahovice byla pojmeno-
vaná teprve 11. září 1997 na paměť bývalé továrny Minerva Prostě-
jov. Společnost nedávno odkoupila zbývající měřenkovou výrobu zkra-
chovalého OP Prostějov. Celou severní stranu ulice zabírá průmyslový 
areál, na jižní straně jsou bytové domy a garáže. V přilehlém lesoparku 
Hloučela je na břehu bývalého pivovarského rybníku oblíbená restaurace 
s venkovním posezením.  Foto: SOkA a Martin Zaoral

Zastupitelé Olomouckého kra-
je rozhodli o významné změně 
v lékařské péči v Prostějově. Po-
hotovost se totiž po letech opět 
přestěhuje ze stávajících prostor 
ve Wolkerově ulici do areálu nové 
nemocnice. Změnu umožní skuteč-
nost, že lékaři vykonávající pohoto-
vostní službu v Prostějově pod kří-
dly zdravotnické záchranné služby 
přejdou pod křídla nemocniční 
správy. 

Pro samotné pacienty plánova-
ná novinka přinese snazší orien-
taci při hledání sídla pohotovosti 
a v případě potřeby rovněž rychlejší 
návaznost na specializovaná nemocnič-
ní vyšetření. „Pohotovost pro dospělé 
bude umístěná v přízemí pavilonu nové 
nemocnice vedle akutní chirurgické am-
bulance a CT. Rodiče s dětmi či mladist-
ví budou muset počínaje březnem roku 
2006 mířit do prvního poschodí pavilo-
nu s dětským oddělením. S přesunem 

pohotovosti do nemocnice se také změ-
ní její provozní doba. Ve všedních dnech 
bude pro pacienty otevřena od 17:00 do 
22:00 hodin, o víkendech a přes svátky 
od 8:00 do 22:00 hodin,“ prozradil Ve-
černíku Jaroslav Svozil z oddělení marke-
tingu prostějovské nemocnice. 
Rozsah služeb pro pacienty se tedy 
se změnou adresy lékařské poho-
tovosti nezmění. „Navíc to bude 
pro nemocné pohodlnější, protože 
v řadě případů dnes pacienti zamíří na 

pohotovost a poté přejíždějí celým měs-
tem až do nemocnice na další specializo-
vaná oddělení. To by mělo v Prostějově 
nyní od 1. března odpadnout, a pokud se 
vše osvědčí, lékařské pohotovosti vrátí-
me zpět do nemocnic také v Olomouci 
a Přerově,“ řekl krajský zdravotní rada 
Václav Rýznar. 
Nové rozhodnutí krajských zastupitelů 
respektuje i šéf prostějovské záchran-
ky Pavel Holík. „Rychlá zdravotnická 
pomoc samozřejmě zůstává i nadále 

ve Wolkerově ulici. Uvolněné prostory 
po lékařské pohotovosti zřejmě využije 
hasičský sbor. Přesun pohotovosti do 
nemocnice respektujeme, přestože toto 
rozhodnutí má svá pro i proti,“ dodává 
Pavel Holík.  

Přesun lékařské pohotovosti do 
nově vybudovaného špitálu vyvo-
lal zprvu velké zmatky. Prostějo-
vané si nejvíce často stěžovali, že 
o přesunu nebyli dostatečně 
a hlavně předem informováni. 
A tak pacienti ve večerních hodi-
nách jezdili ještě nějakou dobu 
místo do areálu Za Plmluvskou 
ulicí na Wolkerovu ulici a hrozně 
se divili, že pohotovost zde byla po-
slední únorový den roku 2006 zru-
šena. Naštěstí si za nějaký čas naši-
nec zvykl, ostatně jako na všechno. 
Dnes si už snad nikdo ani nevzpo-
mene, že by pohotovostní služba 
byla někde jinde než v nemocnici... 
A tak je to správně! (mik) 

AKTUÁLNÍ 
KOMENTÁŘ 
VEČERNÍKU
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Pohotovost se stěhuje z „Wolkrovky“ do nemocnice 

PROSTĚJOV S velkou slávou 
představili radní na konci roku 
2012 projekt, který měl přivábit 
zájemce o městské byty. Magis-
trát jich tehdy k pronájmu nabídl 
v první vlně hned tři desítky. Po pár 
měsících ale konšelům spadla brada, 
z prvotního obrovského zájmu záhy 
Prostějované vystřízlivěli. Prob-
lémem totiž bylo, že zdevastované 
byty bylo potřeba opravit. Prostě 
v duchu: Chceš bydlet? My ti byt pro-
najmeme na několik let zadarmo, ale 
investuj do něj svoje peníze. To byla 
filozofie projektu, která se dlouho 
nemohla ujmout. Ledy se pohnuly 
až teď...
„V současné době jsme vyhlásili záměr 
pronájmu bytů v Demelově i Školní 
ulici a také v Dukelské bráně. Jde 
o městské byty, které jsme už jednou 
bezúspěšně nabízeli zájemcům. Pro-
blém je v tom, že si je nájemci musí 
opravit na vlastní náklady, přičemž 
vynaložené peníze si takzvaně od-
bydlí. Ani tak ale o ně nikdo nejeví 
zatím zájem,“ prozradila Večerníku 

v listopadu roku 2012 Alena Rašková, 
tehdejší náměstkyně primátora 
Prostějova. „Konkrétně například byt 
tři plus jedna v ulici Dukelská brána. 
U něj jsou předpokládané výdaje na 
opravu čtyřistaosmdesát tisíc korun. 
A jelikož se tady platí nájemné pět ti-
síc korun měsíčně, lehce si spočítáme, 
že by nový nájemce mohl bydlet ´za-
darmo  ́ zhruba osm let. Přesto nee-
vidujeme sebemenší zájem. Já se ale 
nedivím. Na současném trhu s nemovi-
tostmi se dá pořídit dvoupokojový byt 
za pět set tisíc, třípokojový za šest set ti-
síc korun. A co si budeme povídat, dnes 
se raději každý stěhuje do vlastního,“ 
pokrčila tehdy rameny Rašková.
Když se Večerník na stejnou prob-
lematiku zeptal o dva roky později, 
tedy v říjnu 2014, prostějovským rad-
ním se do odpovědi moc nechtělo. 
„Zájem se bohužel nijak nezvyšuje. 
Chodí za mnou strašně moc lidí, kteří 
hledají vhodné bydlení. Nakonec to ale 
většina z nich řeší hypotékami na koupi 
vlastní nemovitosti. I kdybyste totiž 
investovali značnou částku do bytu 

městského, bohužel nikdy nebude váš. 
Záleží vždy na rozhodnutí jedinců, ale 
nevidím to příliš optimisticky, že se 
mezi Prostějovany nějak zvýší zájem 
o námi nabízené byty,“ připustila Alena 
Rašková. 
Teprve na začátku února tohoto 
roku se Večerník dozvěděl, že 
situace se začíná pomalu obracet. 
„Podařilo se nám pronajmout velký 
byt o výměře 128 metrů čtverečních 
v Palackého ulici, který byl v domě už tři 
roky prázdný. Několikrát jsme na něho 
vyhlašovali záměr pronájmu či prodeje, 
vždy neúspěšně. Až teď se objevil pe-
vný zájemce,“ prozradil Jiří Pospíšil, 
náměstek primátorky. „Byl se už na 
byt podívat a respektuje i skutečnost, 
že náklady na rekonstrukci v částce 
čtyřistatřicet tisíc korun zaplatí ze své-
ho. Tuto sumu peněz si samozřejmě 
zmíněný pán takzvaně odbydlí,“ dodal 
Pospíšil. 
Podle radních tak Prostějované 
začínají mít zájem o velké městské 
byty a strach z  vlastních investic 
u nich pomalu mizí.      (mik)

LIPOVÁ Kde bude kompostár-
na? Tak to je otázka, nad kterou si 
v Lipové lámou hlavu už nějaký ten 
dlouhý pátek.  Výstavbu zařízení na 
nakládání s biologickými odpady 
místní zastupitelstvo schválilo již 
v roce 2013 a původně měla vy-
růst v areálu místního zeměděl-
ského družstva. Před jedenácti 
měsíci však vešlo ve známost, že 
by se měla přesunout na parcelu 
poblíž silnice ve směru na Horní 
Štěpánov. Nyní je ale všechno opět 
jinak! 
Je tomu rok, co se v Lipové strhla 
bouřlivá debata ohledně plánova-
ného přemístění kompostárny. Asi 
sedm desítek místních nesouhla-
silo se záměrem vybudovat stavbu 
u silnice ve směru na Horní Ště-
pánov. Báli se zejména zápachu 
a zvýšeného provozu v bezprostřed-
ním sousedství svých domovů. „Ne-
máme nic proti kompostárně jako ta-
kové, ale proti jejímu umístění,“ uvedl 
tehdy Ivan Barták. Vedení Lipové však 
považovalo námitky starousedlíků 

za neopodstatněné a v  březnu 2015 
schválilo směnu pozemků. Obec tak 
získala inkriminované pozemky ve 
směru na Horní Štěpánov do vlast-
nictví a zdálo se, že o umístění kom-
postárny je rozhodnuto. 
Jenže, rok se sešel s rokem a všechno 
je jinak! „Zastupitelstvo rozhodlo, že 
kompostárna vznikne v areálu bývalé 
pily v Seči. Obec získala tyto pozemky 
do nájmu a v tuto chvíli žádá o dotace 

na plánovaný projekt,“ překvapil Ve-
černík František Šustr, starosta Lipové. 
Zajímalo nás tedy, co vedení obce ved-
lo ke změně názoru. „Nikdy jsme ne-
tvrdili, že je něco definitivní. Měli jsme 
několik variant a z nich jsme teprve 
vybírali. Nakonec jsme zvolili tu, která 
byla pro všechny naše občany nejpřija-
telnější,“ objasnil František Šustr. 
Další vývoj budeme i nadále sledovat.    
 (mls)

KOMPOSTÁRNA
má vyrůst v Seči

Nová kompostárna v Lipové nakonec na polích za budovou společnosti Akord 
nevznikne...     Foto: Martin Zaoral 

Investovat peníze do městského bytu 
už Prostějovany tolik NESTRAŠÍ

Všechno je jinak!Všechno je jinak!
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Stačilo deset minut...
Uplynulý čtvrtek 18. února
v době od 11:35 do 11:45 hodin se 
dosud neznámý pachatel vloupal 
do osobního automobilu značky 
Škoda Octavia zaparkovaného
v ulici Foerstrově. Po rozbití skle-
něné výplně pravých předních 
dveří pachatel ze sedadla spolu-
jezdce odcizil pánskou příruční 
tašku s osobními doklady jejího 
majitele, platební kartou, finanční 
hotovostí ve výši deseti tisíc korun 
a mobilním telefonem typu iPho-
ne 5S. Majiteli věcí tak pachatel 
svým činem způsobil celkovou 
škodu za osmadvacet tisíc korun. 

Děda jel na červenou
Ve středu 17. února krátce před 
osmnáctou hodinou došlo na 
přechodu pro chodce a přejezdu 
pro cyklisty v Blahoslavově ulici 
v Prostějově k dopravní nehodě 
cyklisty s osobním automobilem. 
Dvaaosmdesátiletý cyklista vjel 
na komunikaci už v době, kdy mu 
pro jeho směr svítil červený signál 
semaforu. V té době se již rozjíždě-
lo vozidlo značky Audi, které zde 
předtím stálo rovněž na červenou. 
Cyklista narazil do levého boku 
projíždějícího vozidla a poté upa-
dl na komunikaci a utrpěl lehké 
zranění. Při nehodě vznikla škoda 
za šest tisíc korun. Alkohol u obou 
řidičů policisté vyloučili provede-
nými dechovými zkouškami.  

Opilá v autobusu
Minulou středu 17. února těsně po 
patnácté hodině obdrželi policisté 
oznámení od řidiče linkového au-
tobusu o cestující, která se chová 
velice nevhodně a na jeho výzvy
k opuštění autobusu nereaguje. 
Dále sdělil, že na hlídku čeká v za-
stávce v Kojetínské ulici. Po příjezdu 
na místo policisté zjistili, že šestapa-
desátiletá žena je silně podnapilá, 
ale k žádnému protiprávnímu jed-
nání nedocházelo. Následně se za 
přítomnosti policistů s řidičem do-
hodla, že v cestě pokračovat nebude 
a autobus dobrovolně opustila.  

Alimenty za 100 tisíc
Z trestného činu zanedbání povin-
né výživy je podezřelý jednačtyři-
cetiletý muž z Olomouce. Matce 
své desetileté dcery z Prostějova 
v období od března 2007 do sou-
časnosti neplatí řádně výživné, 
přestože mu tak bylo stanoveno 
rozhodnutím Okresního soudu 
v Olomouci. Podezřelý muž za 
uvedené období matce své dcery 
přispěl pouze na začátku letošního 
roku, kdy jí zaplatil částku 1 500 
korun. Aktuálně však dluží na vý-
živném celkem 105 500 korun. 

Po operaci nekradla
Minulé pondělí 15. února o čtvrt 
na devět večer obdrželi policisté 
oznámení, že v nemocnici mělo 
dojít k pokusu krádeže věcí ze 
skříňky ze strany ženy ubytova-
né ve společném pokoji. Šetře-
ním zjistili, že se jednalo o omyl 
a žena, vlivem zdravotní indis-
pozice po prodělané operaci, si 
pouze spletla skříňky. Jednalo se 
tedy o nedorozumění a k proti-
právnímu jednání nedošlo.

ČERNÁ
KRONIKA

s městskou policií
168 h

od
in

Zbil je ze  žárlivosti

Pánskou návštěvu své bývalé pří-
telkyně nesl nelibě. K fyzickému 
napadení došlo uplynulý čtvrtek 
18. února ve večerních hodinách 
v přízemí panelového domu, kdy 
dvojice mužů přišla navštívit svoji 
kamarádku, na níž čekali na chod-
bě. Než za nimi dorazila, napadl je 
však její bývalý přítel, který jedno-
ho z nich shodil na zem a několi-
krát do něj kopnul, druhému muži 
zase uštědřil rány pěstí. Poté utekl 
neznámo kam. Hlídce se nepodaři-
lo útočníka toho času nalézt. Udá-
lost byla postoupena správnímu 
orgánu pro podezření z přestupku 
proti občanskému soužití. Žádný
z napadených nepožadoval lékař-
ské ošetření.

Našli seniorce domov
Minulé úterý 16. února v odpoled-
ních hodinách bylo přijato na linku 
156 sdělení o pohybu starší ženy
v domě na ulici Polišenského. 
Hlídka seniorku v těchto pro-
storách zastihla. Důchodkyně 
nevěděla, kde bydlí, a posléze se 
zjistilo, že ani své křestní jméno 
neuvedla zcela správně. Strážníci 
kontaktovali domovy důchodců
a další zařízení. Nakonec se podařilo
z evidence obyvatel vypátrat,
o koho se jedná a kde dotyčná oso-
ba bydlí. Poté byla třiadevadesáti-
letá seniorka převezena služebním 
vozidlem do místa bydliště.

Sháňka po vnukovi...
Dobré zprávy předávají strážníci 
rádi. Žena z Bruntálu se předmi-
nulou neděli 14. února telefonic-
ky obrátila na operační středisko 
městské policie s žádostí o prově-
ření, zda je její vnuk, který bydlí na 
prostějovské ubytovně, v pořádku. 
Měla o něj strach, neboť se jí celý 
týden neozval, což u něj nebývá 
zvykem. Vyslaná hlídka v místě 
jeho současného bydliště zjistila 
od vrátného, že byl předchozí den 
spatřen. Tato informace byla babič-
ce předána. 

Plazil se v trávě
Před jednadvacátou hodinou v úte-
rý 16. února vyjížděla hlídka na zá-
kladě telefonického sdělení k muži, 
který opakovaně padal do trávy,
a když mu bydlící přispěchal na po-
moc, neboť toto dění viděl z okna 
a měl obavu, zda nemá zdravotní 
potíže, zjistil, že je dotyčný pouze 
opilý. Strážníci na uvedeném místě 
zastihli plazícího se muže v trávě, 
neschopného samostatného pohy-
bu. Po provedení dechové zkoušky 
bylo u něj zjištěno 1,91 promile. 
Následoval jeho převoz na záchyt-
nou stanici do Olomouce. 

Ilustrační foto: internet
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ZMLÁTIL HOSPODSKOU!
PROSTĚJOV Vyhrocenou situaci 
v prostějovské hospodě uklidňo-
vali předminulý pátek strážníci 
městské policie. Chlápek totálně 
zpitý pod obraz zde fyzicky napadl 
majitelku. A to i přesto, že se jed-
nalo o jeho přítelkyni! Strážníci 
ho vyvedli v poutech a odvezli na 
záchytku. 
„Šlo o situaci, kdy muž přišel opilý do 
restaurace, kde urážel svoji přítelkyni, 
majitelku provozovny. Dokonce ji
i fyzicky napadl a způsobil pohmož-
děninu. K hostům, kteří se ženy zasta-
li, byl rovněž velmi hrubý. Své chová-
ní nezměnil ani vůči přivolané hlídce. 
Strážníky nemínil uposlechnout, sna-
žil se z místa utéci. Pro neutuchající 
agresivní jednání skončil v poutech 

a následoval jeho převoz na záchyt-
nou stanici do Olomouce, kde u něj 
bylo při dechové zkoušce naměřeno 
2,83 promile alkoholu,“ popsala velmi 
rušný zásah Jana Adámková, tisková 
mluvčí Městské policie Prostějov.
Těžko říct, zda žena podá na svého 
„milého“ trestní oznámení. „Na-
padená byla strážníky seznámena
s tím, že se v tomto případě jedná
o návrhový přestupek a k projednání 
je zapotřebí podat návrh u správního 
orgánu nejpozději do tří měsíců. Muž 
je podezřelý nejen ze spáchání pře-
stupku proti občanskému soužití, ale 
i z přestupku proti veřejnému pořád-
ku,“ vysvětlila Adámková s tím, že pří-
pad už byl předán správnímu orgánu 
k dořešení.  (mik)

PROSTĚJOV Od roku 1995 
postrádal celých následujících 
dvacet let muž z Prostějova trak-
torovou vlečku, kterouu půjčil 
svému známému, už se s ní však 
nesetkal. Policisté nyní prově-
řují, kam mohla vlečka zmizet
a zda se v tomto případě nejedná 
o krádež.   
„Policisté z obvodního oddělení 
Prostějov 2 pátrají po sklopné trak-
torové vlečce červené barvy, která 
se měla ztratit v přesně neustanove-
nou dobu v období od roku 1995 
do roku 2015. Odcizení této vlečky 
policistům oznámil její majitel, který 
uvedl, že ji v průběhu roku 1995 za-
půjčil jednomu spřátelenému pod-

nikateli. Když si v roce 2011 vyžádal 
její vrácení, zjistil, že ji podnikatel 
už nevyužívá. Následným pátráním 
bylo zjištěno, že vlečku v uvedeném 
období využívalo několik dalších 
podnikatelů v okolí,“ sdělil trochu 
raritní záležitost František Koří-
nek, tiskový mluvčí Policie ČR pro 
Územní odbor Prostějov. 
Zatím není jasné, zda uvedený pod-
nikatel traktorovou vlečku ukradl, 
nebo si prostě nemohl vzpomenout, 
komu ji půjčil. „Kde v současné 
době je, není známo. Majiteli tímto 
vznikla škoda předběžně vyčíslená 
na čtyři tisíce korun. Policisté věc še-
tří s podezřením na přestupek proti 
majetku,“ prozradil Kořínek.  (mik)

Foto: Policie ČR

Byla to jeho přítelkyně...

LUMPOVÉ SE NEŠTÍTILI OKRÁDAT 
ANI DĚTI PŘÍMO VE ŠKOLE!
PROSTĚJOV A dost, stačilo už! 
Dvě na sobě nezávislé skupiny 
pachatelů krádeží jízdních kol 
dopadli prostějovští kriminalisté. 
Zloději kradli jízdní prostředky 
na různých místech Prostějova, 
dokonce se odvážili i do škol.
V jednom případě si šéf zlodějské 
bandy opatřil klíče od panelové-
ho domu i od sklepních kójí. Vzít 
z nich několik kol pak bylo pro 
organizovanou skupinu naprosto 
jednoduché...   

Michal KA DLEC
Jako první prostějovská kriminálka 
dopadla dvojici mužů z Prostějova 
ve věku 21 a 22 let. „Tito muži byli 
kriminalisty obviněni z přečinu 
krádeže, kterého se měli dopustit 
pátého listopadu loňského roku. Ve 

volně přístupných prosto-
rách v areálu nejme-
nované střední
i jedné základní 
školy v Prostě-
jově odcizili cel-
kem tři jízdní kola 
v celkové hodnotě vyčísle-
né na třináct tisíc korun. Mladšího
z mužů kriminalisté dále viní z toho, 
že se vloni přes noc z patnáctého na 
šestnáctého června za pomoci na-
lezených klíčů vloupal do společné 
kolárny domu v Dolní ulici v Prostě-
jově, odkud následně odcizil pánské 
trekingové jízdní kolo za sedm tisíc 
dvěstě korun. K obvinění staršího 
muže z uvedené dvojice kriminalisté 
připojili i krádež automatu na cuk-
rovinky v hodnotě jednoho tisíce 
korun, k níž došlo mezi devětadva-

cátým listopadem 
a prvním prosincem v obci 

Otaslavice,“ prozradil František Ko-
řínek, tiskový mluvčí Policie ČR pro 
Územní odbor Prostějov s  tím, že 
oba muži se k uvedeným činům do-
znali. Teď jim hrozí dva roky vězení.  
Ve druhém případě byli z přečinu 
krádeže a přečinu porušování do-
movní svobody obviněni tři muži 
z Prostějovska ve věku 21, 36 a 41 
let. „Organizátorem této skupiny 
byl nejstarší z mužů. Ten dosud ne-
zjištěným způsobem opatřil klíče 
ke vstupním dveřím do bytového 

domu v Krokově ulici v Prostějově 
a rovněž ke dveřím od sklepních 
kójí. Ostatní dva členové skupiny 
se v období mezi druhým a pátým 
únorem letošního roku za pomoci 
uvedených klíčů do tohoto domu 
vloupali. Ve sklepních prostorách 
následně násilně překonali zajištění 
dveří dvou kójí, ze kterých odcizi-
li tři jízdní kola a kolečkové brusle
v celkové hodnotě vyčíslené na os-
matřicet tisíc korun. Na dalších dvě 
stě korun byla vyčíslena škoda způ-
sobená poškozením,“ popsal Franti-
šek Kořínek. „K uvedeným skutkům 
se tito tři muži přiznali jen částečně. 
V případě prokázání viny a odsou-
zení obviněným hrozí trest odnětí 
svobody v rozmezí od šesti měsíců 
do tří let,“ uzavřel mluvčí prostějov-
ské policie.

sto-

Kriminálka dopadla
Kriminálka dopadla

dvě bandy zlodějů kol
dvě bandy zlodějů kol

Dvacetiletá ZÁHADA:
Ukradl v roce 1995 vlečku?

Olej měnili na naftuOlej měnili na naftu

PROSTĚJOV O třicet milionů 
korun měli stát připravit na daních 
tři podnikatelé a jejich fakturantka 
z  Prostějovska. Laciné minerální 
oleje měnili na naftu a tu pak draze 
prodávali.
Jedenačtyřicetiletý Petr Kajfoš, o dva 
roky starší Radovan Banyácz a dva-
apadesátiletý Zdeněk Kučák (celá 

trojice na snímku) nakupovali v Ně-
mecku a Polsku levné minerální oleje. 
Ty pak ve své firmě v Mostkovicích 
odbarvovali a míchali s naftou. Směs 
následně prodávali jako motorovou 
naftu. Papírově vše měla krýt mladá 
fakturantka Jana Míčová.
Minulý týden pokračoval u olo-
mouckého krajského soudu proces 

s  povedeným čtyřlístkem, kdy byly 
přehrány odposlechy, dokazující 
nekalou činnost obžalovaných. Ti 
ovšem jakoukoliv vinu odmítají.
Soud byl odročen kvůli předvolání 
dalších svědků. Pokud budou Kaj-
foš a spol. uznáni vinnými, hrozí 
jim za daňové podvody až desetile-
té tresty.   (ofr)

PROSTĚJOV Řidiči na silnici do Že-
šova se museli ve tmě vyhýbat chod-
ci, který měl tmavé oblečení. Smr-
telnému nebezpečí tak muž vystavil 
nejenom sebe, ale i mnohé šoféry. 
Jeden z nich dokonce zavolal policii, 
která se okamžitě vydala nesvědomi-
tého chodce hledat. A našla...   
„V úterý šestnáctého února krátce 
po dvaadvacáté hodině jsme na lince 

tísňového volání obdrželi oznámení 
od řidiče, že po silniční komunikaci z 
Prostějova do Žešova jde neosvětlený 
chodec. Podle oznamovatele měl muž 
tmavé oblečení a nebyl téměř vůbec vi-
dět, takže ho málem srazil,“ informoval 
František Kořínek, tiskový mluvčí Po-
licie ČR pro Územní odbor Prostějov.
Na místo dění byla ihned vyslána hlídka 
dopravního inspektorátu, která muže 

skutečně nalezla. „Policisté jej poučili 
o způsobu chůze po krajnici v noci a 
o možném riziku, kterému vystavuje 
nejen sebe, ale i ostatní účastníky sil-
ničního provozu. Na závěr ho vybavili 
reflexními doplňky oděvu a zákrok 
ukončili,“ poznamenal dále mluvčí pro-
stějovské policie. „V souvislosti s tímto 
případem upozorňujeme občany na 
nově zaváděnou povinnost pro chod-

ce. Podle novely zákona o provozu na 
pozemních komunikacích, která nabyla 
účinnosti již v sobotu dvacátého února, 
je chodec, který se pohybuje za snížené 
viditelnosti po krajnici nebo po okraji 
vozovky v místě, které není osvětleno 
veřejným osvětlením, povinen mít na 
sobě prvky z retroreflexního materiálu,“ 
dodává na závěr důležitou informaci 
František Kořínek.  (mik)

Řidiče i sebe vystavil NEBEZPEČÍ chodec
Foto: František Omasta
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David Jurka už ve velmi mladém věku 
podlehl pervitinu. Pod jeho vlivem po-
třeboval stále znovu a znovu prožívat ten 
pravý adrenalin a opakovaně se dopouš-
těl krádeží, kde to jen bylo možné. 
Za krádeže chat byl už loni na podzim 
odsouzen k šestadvaceti měsícům vě-
zení, trest se mu nakonec navýšil na 
osmačtyřicet. Absolutně si z toho nic 
nedělal. Pouze vyměnil ubytovnu ve 
Stražisku za tu v Olomoucké ulici v Pro-
stějově a zároveň stále dojížděl za svojí 
maminkou do Brodku u Konice. Než 
nastoupil do vězení, stihl v této obci na 
Prostějovsku vykrást obchod a rodinný 
dům, dále pak dva domy v Hrochově, 
vloupat se do zdravotnického zařízení 

v Konici a ukrást své spící matce platební 
karty. Jeho řádění se zastavilo, až když byl 
začátkem roku opět vzat do vazby. 

Úleva pro celé Konicko 

Na celém Konicku se o Jurkovi a jeho 
činech otevřeně hovořilo už řadu mě-
síců. „Bylo mi hned jasné, že můj dům 
vykradl právě on. Kdo jiný by něco po-
dobného udělal? A kdo jiný by taky na-
hlásil bombu na úřadu v Konici?! Všich-
ni věděli, že krade, kde může, a nedá si 
pokoj, dokud ho zase nezavřou. Přesto 
byl propuštěn z vazby a policisté ho vy-
šetřovali na svobodě, což jsem nechápal. 
Kdyby ho nechali za mřížemi, tak jsme 
tu ani nemuseli být,“ uhodil hřebíček na 
hlavičku jeden z poškozených.    
Zatímco po svém zatčení na policii se 
David Jurka ke všem těmto případům 
doznal, u Okresního soudu v Prostějo-
vě postihl devětadvacetiletého mladíka 
„náhlý výpadek paměti“ a své přiznání 

se pokoušel zpochybnit. „Pravdou je, 
že obchod jsem vykradl. Ale vzal jsem 
toho mnohem méně, než co je mi kla-
deno za vinu. Na ty ostatní věci si už 
nepamatuji,“ prohlásil před senátem 
David Jurka, který se přesto všem po-
škozeným hodně krkolomně omlou-
val. Navíc v jeho neprospěch svědčí 
mimo jiné i to, že řadu ukradených 
věcí policisté zabavili přímo u něj, jeho 
maminky či kamaráda z Hrochova. 
U soudu také vyšlo najevo, že za-
tímco se Jurka vloupal do obchodu 
v Brodku u Konice, tak k objektu do-
razila policejní hlídka. Aby odlákal její 
pozornost, zavolal zloděj na policii 
a oznámil, že někdo právě vykrádá ob-
chod v Jednově...

Kdo s ním loupil? 

Vzhledem k množství ukradených věcí 
bylo jasné, že Jurka se loupeží nedopouš-
těl sám. „To ví každý,“ reagoval na tuto 
skutečnost sám obžalovaný, který však 
jméno svého kumpána přímo neprozra-
dil. „Některé ukradené věci jsem za pervi-
tin dal Jaroslavu Burianovi z Hrochova,“ 
naznačil pouze Jurka. 
K soudu v roli poškozené byla předvo-
lána i maminka Davida Jurky, která za 

něj řadu let „žehlila“ jeho četné problé-
my. I tentokrát se jej rozhodla „podržet“ 
a v neprospěch syna nakonec nevypoví-
dat, přestože podle policie okradl i ji. Veš-
kerou vinu svého potomka pak svalovala 
na jeho současnou přítelkyni, která mu 
měla „nosit tu marihuanu“.
Soud v této věci dosud nerozhodl, hlavní 
líčení bylo odročeno na 5. dubna. Tím to 
však neskončí. Jurka bude souzen i pro 
další trestné činy jako například šíření 
poplašné zprávy v souvislosti s nahláše-
ním bomby na úřadu v Konici, z čehož 
je také obviněn.

pro životní prostředí Ivana Hemerková 
na závěr zdůraznila, že v Prostějově se 
poslední dva roky více vysazuje, než 
se kácí. „I z tohoto důvodu mě přímo 
dráždí, pokud se někteří z vás ohánějí 
argumentem, že v Prostějově nechává-
me kácet stromy v masivním měřítku. 
Když jsem před třemi lety plánova-
la naopak masivní výsadbu stromů, 
požádala jsem tehdy pana Navrátila 
o pomoc. Věřila jsem, že u jako známé-
ho ochránce přírody získám podporu. 
A pane Navrátile, víte, co jste mi ten-
krát odpověděl? Že stromy v Prostě-
jově jsou v pořádku a váš problém je 
Manthellan!,“ rýpla si do současného 
opozičního zastupitele za Změnu pro 
Prostějov Ivana Hemerková. Reakci už 
Jan Navrátil neměl... 
Přestože se v loňském roce vysadilo 
940 nových stromů oproti 240 poká-
ceným, je jasné, že veřejná zeleň bude 
i nadále tématem emotivních diskuzí.  

PROSTĚJOV Vloni při prosincové 
volbě do Finančního výboru Zastu-
pitelstva statutárního města Prostě-
jova zažila velké zklamání. Funkce 
v tomto veledůležitém výboru unik-
la fundované ekonomce o jediný 
hlas. Volební proces tehdy Milada 
Sokolová (ODS) velmi kritizovala, 
a zřejmě právem. Občanská demo-
kratická strana totiž jako jediné po-
litické uskupení do té doby neměla 
zastoupení ve finančním výboru, 
ani v řadě dalších důležitých ko-
misích rady města. Po pondělí 15. 
února je ale všechno jinak, známá 
šéfka Okrašlovacího spolku města 
Prostějova byla v opakované volbě 
zvolena! Krátce nato Večerník tuto 
dámu v rámci startu našeho nového 
seriálu vyzpovídal.

 S jakým očekáváním jste po 
prosincovém zklamání šla na dneš-
ní zastupitelstvo?
„S nadějí. Věděla jsem, že proběhla ně-
jaká jednání při setkání paní primátor-
ky Raškové s opozičními zastupiteli 

a opětovný návrh na moji kandidatu-
ru do finančního výboru zde zazněl. 
Primátorka se už na tomto setkání 
měla vyjádřit v tom smyslu, že mé 
jméno projedná v radniční koalici. 
Takže jsem věřila ve zdravý rozum.“ 

 Nakonec jste byla zvolena té-
měř všemi hlasy, do finančního vý-
boru vás poslalo dvaatřicet zastu-
pitelů. Bylo to pro vás překvapení? 
„Samozřejmě že mě to překvapilo, to 
každopádně. Děkuji moc všem zastu-
pitelům, kteří mi takto projevili svoji 
důvěru. Jsem ráda, že budu moci ve 
finančním výboru pracovat.“

 Nemyslíte, že vašemu zvolení 
napomohl i fakt, že primátorka 
Rašková navrhla rozšířit výbor 
z třinácti na patnáct členů?
„Nepochybuji o tom, že ano.“

 Ovšem opoziční zastupitel Jan 
Navrátil prohlásil, že rozšíření po-
čtu členů výboru je nesystémové 
řešení...
„Finanční výbor je většinou obsazen 
samými odborníky, takže zde do-
chází pouze k odborným diskuzím 
a nikoliv politickým. Nechápu, co je 
na rozšíření nesystémové. Jsem pře-
svědčena, že čím více odborníků vý-
bor má, tím lépe.“

 Vy osobně jste známa z dří-
vějška jako předsedkyně kulturní 

komise. Troufáte si nyní spoluroz-
hodovat o financích města?
„Vystudovala jsem vysokou školu 
se zaměřením na řízení podniku 
i podnikové finance, následně také na 
veřejnou správu a na rozpočty měst 
a obcí. Předpokládám tedy, že moje 
vzdělání bude této zodpovědné 
funkci ve finančním výboru nápo-
mocné.“

 Víte vůbec, co vás ve výboru 
čeká? 

„Myslím, že určitě. Finanční vý-
bor je velmi důležitým porad-
ním orgánem zastupitelstva 
města a svými doporučeními 
má možnost ovlivnit násled-
né rozhodnutí zastupitelů. 

Vnímám i tu skutečnost, že 
se jedná o platformu od-

borníků, kde mají pro-
stor věcné argumenty 
a nikoliv politika. 
Finanční výbor pro-
jednává veškeré zá-

ležitosti, které mají dopad na majetek 
a hospodaření města.“

 Jaký je podle vás současný stav 
financí města? 
„Ten je podle mě velmi dobrý. 
(úsměv) Je známo, že bývalý primátor 
Pišťák si vedl v této záležitosti výbor-
ně.

 Někdo říká, že by se mohlo 
utrácet, tedy investovat, víc...
„Jako členka Občanské demokratic-
ké strany bych měla říci, že samozřej-
mě ne! Na druhé straně si myslím, že 
město Prostějov má natolik zdravé 
hospodaření a dostatek finančních 
prostředků, abychom mohli více pe-
něz věnovat například kultuře.“

 No právě. Na pondělním zastu-
pitelstvu se schvalovaly dotace, ale 
kulturní organizace moc financí 
zatím neobdržely. 
„Schvalovali jsme hlavně dotace do 
sportu a pak větší finanční podpory 
nad padesát tisíc korun. Pokud vím, 
nedávno zasedala kulturní komise, 
která již projednávala dotace různým 
spolkům a kulturním organizacím. 
V těchto případech se bude jednat 
o částky do padesáti tisíc koruny, 
takže jejich schvalování bude vylo-
ženě v kompetenci rady města. Uvi-
díme, k jakému rozsahu dotací dojde 
celkově.“

Pondělí 22. února 2016
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PROSTĚJOV Hustá atmosféra, 
přesto tu a tam humor nechyběl. 
Pondělní jednání zastupitelstva 
Večerník na místě pilně sledoval 
a svým čtenářům i v  tomto čísle 
přináší několik vybraných perli-
ček z  úst prostějovských komu-
nálních politiků. 
* „Promiň Vašku, jsi nenápadný, 
přehlédla jsem tě!“ 
Primátorka Alena Rašková (ČSSD) 
málem přeskočila v seznamu kandi-
dátů do finančního výboru svého 
koaličního kolegu Václava Šmída 
(KSČM). 
* „Mám dojem, že tam pan Blu-
menstein byl, ale nějak se ztratil!“ 
Podruhé první žena města tento-
krát na adresu opozičního zastupi-
tele Tomáše Blumensteina (ODS), 
jehož jméno náhle přestalo svítit na 
tabuli přihlášených do diskuze. 
* „Je vidět, že i městské policii dělá 
matematika potíže!“ 
Do třetice Alena Rašková takto 
zareagovala na výtku k  výsledkům 
roční práce prostějovských strážní-
ků. Ve statistikách přestupků totiž 
stálo, že na pokutách dluží Prostě-
jované 96 milionů korun! Pár nul 
tady prostě přibylo...
* „Výjimečně řeknu, že pan Filouš 
má stoprocentní pravdu!“ 
Jaroslav Šlambor (KSČM) pochvá-
lil Františka Filouše (ANO 2011) 
za jeho konstatování, že Prostějov 
patří v  republice na přední příčky 
ohledně špinavého ovzduší. 
* „Důležitý hokej dnes už asi ne-
stihneme!“ 
Primátorka Alena Rašková (ČSSD) 
těsně před osmnáctou hodinou 
smutně konstatovala, že pondělní 
hokejové utkání mezi Prostějovem 
a Havířovem bude bez politické 
účasti. Zastupitele v tu chvíli čekalo 
ještě osm hodin jednání...
* „Připadá mi, že představitelé ho-
keje jsou dnes tady na lavici obža-
lovaných!“ 
František Fröml (Změna pro Pros-
tějov) mírnil emoce při kritice po-
řadatelské služby při hokejových 
utkáních i hospodaření prostějov-
ských Jestřábů.
* „Že přijdou nějaká hovada na 
hokej, tak město z  toho má dělat 
závěry a činit nějaká opatření?“
Ivana Hemerková (PéVéčko) se tak-
to emotivně vyjádřila k přání někte-
rých opozičníků, aby město potres-
talo prostějovský hokejový klub.
* „Nezabránilo se ani červeným 
trenýrkám na Hradě!“ 
Šéf mládežnického hokeje v  Pro-
stějově Michal Tomiga odmítal 
kritiku, že Jestřábi nepředešli bitce 
a hlavně rasistickým plakátům při 
derby s Přerovem.
* „Sportovní komise je průřezově 
politicky průřezová!“ 
Jaroslav Šlambor (KSČM) takto 
krkolomně vysvětloval, že v této ko-
misi o politiku vůbec nejde.
* „V pondělí chodím vždycky cvičit. 
Dneska to už nestihnu. Já si stejně 
ani nebrala cvičky!“ 
Také Zuzana Bartošová (KDU-
-ČSL) musela kvůli protahujícímu 
se jednání zastupitelstva odložit své 
večerní plány. 
* „Co je doma, to se počítá, váže-
ní!“ 
Josef Augustin (KSČM) k  výkupu 
pozemku v Čechovicích.
* „Musím pochválit kolegu Šlam-
bora. Ale věřte, že hrozně nerad!“ 
Upřímnost Petra Kousala (KDU-
-ČSL) stojí rovněž za pochvalu. 
* „Ty domy pro seniory mi připa-
dají jako vepřince. Jestli mě tam 
děcka jednou dají, tak je zabiju!“ 
Primátorce Aleně Raškové (ČSSD) 
se výstavba v Plumlovské ulici pra-
nic nelíbí.
 Zaznamenal Michal Kadlec

PERLIÈKYPERLIÈKY
ze zastupitelstvaze zastupitelstva

„Už tři roky ale více vysazujeme,“ hájí postup magistrátu Ivana Hemerková
PROSTĚJOV Projekt na čtyři etapy 
revitalizace nejstaršího sídliště v Pro-
stějově v hodnotě více než osmdesáti 
milionů korun má podle některých ob-
čanů Šárky mnohé chyby. Na jednání 
zastupitelstva vystoupil před komunál-
ními politiky občan Rostislav Mátl, kte-
rý vyjádřil své určité pochyby. Doslova 
řekl, že mu projekt připadá jako ušitý 
horkou jehlou...

Martin ZAORA L
„Sám bydlím na sídlišti Šárka a zaregist-
roval jsem nějaké připomínky k projektu 
blížící se revitalizace našeho sídliště. Po-
zorně jsem si pročetl text a prohlédl plány. 
Z nich například vyplývá, že by zde mělo 
být 468 parkovacích míst, ovšem skuteč-
ně realizováno z nich bude pouze 245 
míst. To znamená, že v projektu chybí 
zhruba dvě stovky parkovacích míst, což 
se mi zdá opravdu hodně,“ pronesl bě-
hem svého dvouminutového proslovu 
Rostislav Mátl z Prostějova. Na projektu 
viděl i další chyby. „V závěru prosince loň-
ského roku jsem se obrátil na kontrolní 
komisi města. Zdá se mi totiž, že na po-
slední chvíli byly provedeny rychlé změ-
ny, které v konečné podobě způsobily 
u mnoha věcí nedodržení technických 
norem. A nejenom co se týká parkoviště. 
Zakázka je nyní v takovém stádiu, že de-
větadvacátého února se má už podepiso-
vat smlouva se zhotovitelem. Jelikož jsem 
od konce minulého roku ještě od nikoho 
z města nedostal odpověď na má upozor-
nění, žádám zastupitelstvo přikázat kont-
rolnímu výboru, aby prověřil, zda projekt 
odpovídá platným normám a nevykazuje 
další závažné chyby. Rovněž se mi nezdá, 
že se hovoří o revitalizaci zděných objektů, 

a přitom žádáme stát o dotaci na opravu 
panelového sídliště. Skutečně mi připa-
dá, že celý projekt je šitý horkou jehlou. 
Bojím se toho, že se vyskytnou problémy, 
které cenu za revitalizaci hodně navýší,“ 
ukončil svůj projev plný oprávněných 
obav Rostislav Mátl.  

K požadavku prostějovského 
občana se vyjádřil první náměs-
tek primátorky zodpovědný za 
investiční výstavbu. „Každou 
projektovou dokumentaci zadá-

váme odborné organizaci a vypracovaný 
projekt je hned vzápětí posuzován všemi 
dotčenými orgány. Stavební povolení je 
pak vydáno stavebním úřadem teprve až 
poté, co jsou k dispozici všechna kladná 

stanoviska. Stavební úřad je však státním 
orgánem a my jeho rozhodnutí nemůže-
me kontrolovat, natož ovlivnit. Takže já 
osobně bych nenavrhoval kontrolnímu 
výboru, aby projekt nějakým způsobem 
analyzoval,“ řekl Zdeněk Fišer. S tímto ná-
zorem souhlasil i opoziční zastupitel Petr 
Kousal z KDU-ČSL. „Kontrolní výbor 
dohlíží a kontroluje usnesení rady a zastu-
pitelstva města, nikoliv práci stavebního 
úřadu,“ uvedl Kousal. 
Občanům tak nezbývá nic jiného, než 
stavebnímu úřadu věřit. K první etapě 
revitalizace sídliště Šárka má dojít už 
letos. Doufejme, že stavbaři budou dě-
lat svoji práci podle opravdu kvalitního 
projektu...

 NOVÁ SÉRIE

exkluzivní rozhovor
pro Večerník

Michal 
KADLEC
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„Stav financí je dobrý. Město by mohlo více utrácet“
Milada Sokolová napodruhé zvolena do fi nančního výboru
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V rámci projektu MILUJEME VEČERNÍK proběhl v loňském roce seriál rozhovorů se 
všemi tehdy nově zvolenými členy Zastupitelstva statutárního města Prostějov. 
Postupně jsme tedy vyzpovídali pětatřicet komunálních politiků, kteří dostali důvěru 
veřejnosti a došlo i na staronového navrátilce, který zaskočil za své rezignující kolegy. 
Následně jsme pak hned v tuctu dílů přinesli zajímavé ohlédnutí za jednotlivými vý-
roky, které redaktor Večerníku náležitě a zejména aktuálně okomentoval. 
Pro letošní rok jsme připravili novou sérii exkluzivního povídání se zástupci prostě-
jovské veřejnosti v nejvyšším politickém orgánu prostějovského magistrátu. Drtivá 
většina z nich zastává různé funkce ať už přímo v zastupitelstvu, či v komisích rady 

města a voličům se tak má z čeho zpovídat. Co za půldruhého roku své činnosti pro 
občany města udělali a co naopak nezvládli? 
O tom všem bude náš nový seriál rozhovorů, který v minulém čísle zahájilo in-
terview s Miroslavem Pišťákem, jakožto dlouholetým šéfem pro Městskou po-
licii v Prostějově. Dnes jsme naopak zvolili povídání s čerstvou členkou finanční 
komise. Pokračovat budeme i v nadcházejících vydáních, a připraveny máme 
pěkně ostré otázky! Ba co víc, pokud máte něco na srdci, klidně se zeptejte. Vaše 
otázky čekáme na e-mailu redakce@vecernikpv.cz! Stačí napsat, komu je dotaz 
určen, a my vše obstaráme za vás!    

EMOCEEMOCEČERNÁ
KRONIKA

Drahé kolo je fuč
Dosud neznámý pachatel se v době 
od 11. do 14. února vloupal do 
sklepní kóje domu v Okružní uli-
ci v Prostějově. Pachatel ze sklepa 
po násilném překonání vstupních 
dveří odcizil pánské crossové jízd-
ní kolo značky Kellys černo-šedé 
barvy, čímž jeho majiteli způsobil 
škodu ve výši sedmnácti tisíc korun. 
V případě dopadení a odsouzení 
pachateli za přečin krádeže a přečin 
porušování domovní svobody hrozí 
trest odnětí svobody až na dvě léta.

Odmítl požití
pervitinu

Dalším z řady provinilců s pozitiv-
ním výsledkem testu na přítom-
nost omamných a psychotropních 
látek byl dvaadvacetiletý řidič 
automobilu značky Škoda Felicia, 
kterého v úterý 16. února před pat-
náctou hodinou kontrolovali po-
licisté v Okružní ulici. Provedený 
test na drogy prokázal přítomnost 
pervitinu. Muž s výsledkem testu 
nesouhlasil a užití zakázaných látek 
popřel. Z toho důvodu se na výzvu 
policistů dobrovolně podrobil 
odbornému vyšetření spojenému 
s odběrem biologického materiálu. 
Další jízdu muži policisté zakázali.

s městskou policií
168 ho
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Strážník doběhl
cyklistu!

„Rozběhneš se za mnou?“ Tak-
to předminulý pátek 12. února 
reagoval cyklista na strážníko-
vu výzvu k zastavení, kdy přejel 
přes přechod pro chodce a po-
kračoval v jízdě po chodníku. Po 
několika metrech jej však stráž-
ník skutečně doběhl! Cyklista 
sice občanský průkaz předložil, 
ale vzápětí znovu usedl na kolo 
a z místa ujel. Po několika minu-
tách se ovšem pro doklady vrátil. 
Jakmile byl seznámen s doprav-
ním přestupkem, který spáchal, 
mrštil jízdním kolem ze vzdá-
lenosti asi dvou metrů, přímo 
na budovu. K poškození fasády 
nedošlo. Jelikož odmítl své pro-
hřešky projednat na místě, byla 
celá událost předána správnímu 
orgánu, kde mu hrozí několikati-
sícová pokuta. 

Hledaný neutekl
Strážníci okrskové služby spatřili 
v úterý 16. února na Poděbrado-
vě náměstí občana, o kterém vě-
děli, že je v hledáčku Policie ČR. 
Dotyčný měl v úmyslu hlídce 
utéci, ale jakmile mu strážníci 
zastoupili cestu, vzdal to. Ná-
sledovalo jeho předvedení na 
služebnu, kde skončil v rukou 
policistů.

Prostějovská policie vyhlási-
la celostátní pátrání po čtve-
řici osob, která je podezřelá 
z trestné činnosti a skrývá se 
před spravedlností na nezná-
mých místech. Strážci zákona 
žádají veřejnost o pomoc při 
jejich dopadení. Prostějov-
ská policie žádá občany, aby 
v případě zjištění místa pobytu 
uvedených osob neprodleně 
kontaktovali kterékoliv oddě-
lení Policie ČR prostřednictvím 
bezplatné linky 158 nebo za-
volali přímo Službu kriminální 
policie a vyšetřování Prostějov 
na tel. číslo 974 781 326.

PÁTRÁNÍ po kvartetu hledaných
se narodil 27. června 1975 a trvalé 
bydliště má hlášeno v okrese Prostě-
jov. Na hledaného vyhlásila prostě-
jovská policie celostátní pátrání dne 
6. srpna 2012. Jeho zdánlivé stáří je 
v rozmezí od 38 do 40 let a měří mezi 
170 až 180 centimetry. Bližší údaje 
k hledanému nejsou známy. 

PETR NOVÁK

se narodil 17. března 1955 a trvalé 
bydliště má hlášeno v okrese Prostě-
jov. Na hledaného vyhlásila prostě-
jovská policie celostátní pátrání dne 
14. října 2015. Jeho zdánlivé stáří je 
v rozmezí od 60 do 61 let, měří mezi 
165 až 175 centimetry, má střední 
postavu, hnědé oči a černošedé vlasy. 

JOSEF ZATLOUKA L

se narodil 17. září 1989 a trvalé byd-
liště má hlášeno v okrese Prostějov. 
Na hledaného vyhlásila prostějov-
ská policie celostátní pátrání dne 28. 
dubna 2014. Jeho zdánlivé stáří je 
v rozmezí od 24 do 25 let, měří mezi 
170 až 172 centimetry, má hubenou 
postavu a hnědočerné rovné vlasy. 

se narodil 18. července 1979 a trvalé 
bydliště má hlášeno v okrese Prostě-
jov. Na hledaného vyhlásila prostě-
jovská policie celostátní pátrání dne 
12. prosince 2013. Jeho zdánlivé stáří 
je v rozmezí od 35 do 36 let, měří mezi 
180 až 185 centimetry, má obézní po-
stavu, modré oči a hnědé vlasy.

krimi6 Pondělí 22. února 2016
www.vecernikpv.cz

VIKTOR ZATLOUKA L

LUBOŠ NOVÁK

PROSTĚJOV To, o čem se mezi lidmi hojně mluvilo, se stalo rea-
litou. Třináctkrát trestaný David Jurka, který má na svědomí vy-
kradení řady rodinných domů i chat na Konicku, opravdu skončil 
za mřížemi. Z něj se naštěstí pro společnost hned tak nedosta-
ne. A to i přesto, že drogově závislý mladík u soudu opět sliboval 
nápravu, omlouval se a dokonce se i rozbrečel. Pokolikáté už?ouval se a dokonc

původní
zpravodajství
pro Večerník 
Martin
ZAORAL

NAVŠTÍVILI JSME SOUDNÍ SÍŇNAVŠTÍVILI JSME SOUDNÍ SÍŇ

Kdepak, nikdo ze zločinců Kris-
tova léta neslavil. Toto číslo se 
váže k  velmi závažnému trest-
nému činu. Muže z  Prostějov-
ska zatkli kriminalisté oddělení 
informační kriminality poté, co 
vyšlo najevo jeho zneužívání dětí 
k výrobě pornografi e. 

Třicetiletý úchyl pod pohrůž-
kou zveřejnění podvodně vy-
mámených fotografi í donutil 
přes internet třiatřicet nezleti-
lých dívek k různým sexuálním 
praktikám, které si vzápětí 
nahrával. Policisté při domov-
ní prohlídce našli přes sedm 
stovek fotografi í a padesát por-
nografi ckých videozáznamů. 
Chlípníkovi teď hrozí dvanáct 
let kriminálu. 
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policistů. olicisté zakázali.

Pøi nehodì unikl benzín

Hned první únorový den se na silnici 
v Určicích stala dopravní nehoda dvou 
osobních vozidel. „V tomto případě na-
štěstí nedošlo ke zraněním osob. Hasiči 
ale rychle provedli protipožární opatření 
odpojením autobaterií u havarovaných 
vozidel. Z jednoho auta také unikly pro-

vozní kapaliny, hasiči místo museli zasy-
pat speciálním sorbentem,“ popsal zásah 
Jozef Novák. 

Vyproštìní kamionu

Ve stejný den byla v odpoledních hodi-
nách hlášena dopravní nehoda nákladní-
ho automobilu v Němčicích nad Hanou. 
Řidič tohoto vozidla nerespektoval znač-
ku o rozměrech podjezdu, a nevlezl se 
s kamionem pod most. Havaroval a zů-
stal pod ním zaklíněn. „U nehody zasa-
hovaly tři jednotky hasičů. Kromě profe-
sionálů z Prostějova i místní dobrovolníci 
z Němčic a také drážní hasiči. Kamion 
byl postupně zpod mostu vyproštěn, ke 
zranění řidiče nedošlo,“ prozradil šéf pro-
stějovských hasičů.   

Vážil pìtaètyøicet kilo!

Ředitel HZS Olomouckého kraje pro 
územní odbor v Prostějově se pak ještě 
jednou vrátil k případu ze 2. února, o kte-
rém Večerník informoval již v předminu-
lém vydání. Jde o záchranu dobrmana, 

který spadl do šachty a „paničky“ jej 
nebyly schopné vytáhnout. „Byl to nad-
průměrně veliký pes, vážil pětačtyřicet ki-
logramů. Dvě ženy ho venčily v chatové 
oblasti u plumlovské přehrady a zvíře se 
jim propadlo do půldruhého metru hlu-
boké šachty. Dobrmanovi jsme nechali 
nasadit náhubek od ženy, kterou znal, 
poté mu byla dána vyprošťovací smyčka, 
aby se nepropadal ještě hlouběji. S po-
mocí tří hasičů byl pes opatrně vytažen 
na povrch. Současně se dostavila majitel-
ka a zdravý přešťastný pejsek ji přivítal, jak 
se patří,“ poskytl s úsměvem Jozef Novák 
ještě další podrobnosti k záchranné akci. 

Zranìný øidiè u Šubíøova

K další dopravní nehodě vyjížděli koničtí 
hasiči k Šubířovu. „V pátek pátého února 
zde došlo k havárii osobního vozidla, je-
hož řidič nezvládl řízení a převrátil se do 
příkopu. Hasiči ho z auta vyprostili a zra-
něného ho předali lékařům záchranky. 
Rovněž při této nehodě došlo k menší-
mu úniku provozních kapalin. Hasiči po 
protipožárním opatření auto vytáhli z pří-

kopu a pomohli s jeho naložením na spe-
ciální vozidlo odtahové služby,“ popsal 
první muž prostějovské jednotky hasičů. 

Lesníci to nezvládli...

V neděli sedmého února měli hasiči na-
pilno při výjezdu k ohlášenému požáru 
u lesa v Přemyslovicích. „Šlo o špatně uha-
šené ohniště po pálení dřeva v lese. Pro-
vedli jsme dohašení několika ohnisek, 
k větším škodám nedošlo. Lesníci zde pá-
lili klestí, a jakmile odešli od práce, oheň 
se částečně rozšířil,“ zkonstatoval Jozef 
Novák a s tím také apeloval na opatrnost 
při používání otevřeného ohně, obzvláš-
tě v blízkosti lesních porostů.   
  

I saze mohou hoøet

Na nekvalitní komín málem doplatil ma-
jitel domu v Olšanech u Prostějova. „Ve 
středu desátého února po šestnácté hodi-
ně vyjížděli hasiči k nahlášenému požáru 
sazí v komíně. Na místě bylo zjištěno, 
že v rodinném domě disponuje majitel 
špatným kouřovodem. Hasiči požár 

uhasili a komínové těleso celé vyčistili. 
Majitel obdržel na místě pokutu,“ pro-
zradil ředitel HZS Olomouckého kraje-
-územního odboru Prostějov. 
 

Pøiotrávili se z karmy

Únik oxidu uhelnatého mohl mít kata-
strofální následky, hasiči naštěstí přijeli 
včas. „V sobotu třináctého února jsme 
obdrželi oznámení o úniku nebezpeč-

ných látek a zraněných osobách, které se 
v konickém domě, v místní části Vyše-
hrad, měli nadýchat oxidu uhelnatého. 
Hasiči zjistili, že nebezpečný oxid ucházel 
z karmy. Při aktuálně provedeném měře-
ní už ale nebyla zjištěna zvýšená koncent-
race tohoto plynu,“ sdělil Novák.

Během uplynulého období mají hasi-
či z celého Prostějovska za sebou de-
sítky výjezdů. „Největší část opět tvoří 

zásahy u různých technických pomocí, 
zaznamenali jsme rovněž zvýšený počet 
dopravních nehod, naštěstí bez fatálních 
následků. Blíží se ale jaro a toto období je 
každoročně spojeno například s pálením 
zahradního odpadu na volných pro-
stranstvích či vypalováním suché trávy 
a podobně. Chtěl bych občany upozor-
nit, že tato činnost je zakázaná a nebez-
pečná,“ posílá jasný vzkaz šéf prostějov-
ských hasičů Jozef Novák.  (mik)   

PROSTĚJOV Hodně perné obdo-
bí mají za sebou prostějovští hasi-
či. Spousta dopravních nehod, 
několik požárů, technické zásahy 
i bleskurychlá náprava neopatrné-
ho zacházení s otevřeným ohněm 
v blízkosti lesa u Přemyslovic. 
V neposlední řadě pak záchrana 
zvířat, která se dostala do bezpro-
středního ohrožení života. O tom 
všem si Večerník v rámci našeho 
dlouhodobého seriálu se šéfy kraj-
ských jednotek IZS povídal s ředi-
telem Hasičského záchranného 
sboru Olomouckého kraje-územ-
ního odboru Prostějov Jozefem 
Novákem. 

Naštěstí moc nehořelo,Naštěstí moc nehořelo, zásahy byly převážně u nehod

Foto: archív Večerníku

“ Dobrmanovi jsme nechali nasadit 
náhubek, poté vyprošťovací smyčku, 

aby se nepropadal ještě hlouběji!

POSTRACH KONICKA se z vězení hned tak nedostane 
Recidivista David Jurka marně sliboval, že bude žít řádný život  

David Jurka se sice vyučil zední-
kem, ale práce ho zřejmě nikdy 
moc nelákala. Foto: Martin Zaoral 



ÚNOROVÉ POHLEDY DO KRONIK
 od obnovy kultury po „Pouštní bouři“ v Kuvajtu

Před sedmdesáti lety, těsně po 
válce, kdy byly postupně ob-

novovány všechny oblasti života, 
došlo i na kulturu. Byla založena 
dvacetičlenná Místní rada osvě-
tová, která koordinovala akce ve 
městě tak, aby se navzájem ne-
překrývaly. V prvních měsících 
se většina koncertů, přednášek 
a divadelních her konala na počest 

osvobození, což ovšem bylo zcela 
v pořádku a nadšení obyvatelstva 
bylo veliké.

Před pětašedesáti lety se začaly 
dít změny v místním Sokole, 

a to tak, že byl sjednocen Sokol I. 
a TJ Sokol OP. Své sbírky rozšířila 
i místní galerie o celkem dvanáct plá-
ten, stalo se tak díky darům soukro-
mým, ale také od místní spořitelny. 

Před pětačtyřiceti lety bylo na 
hlavním náměstí otevřeno již 

v pořadí třetí knihkupectví ve měs-
tě. Nás může těšit, že je na svém 
místě dodnes a knihy se dají pořád 
koupit na více místech. Pouze ty 
ceny jsou stále takové, že se člověk 
bojí vstoupit dovnitř, aby zde ne-
nechal výplatu. Je smutné, že to, 
co povznáší ducha, je tak drahé 
a mnoho hloupostí tak levných... 
Místní tisk prudce zasáhla norma-
lizace. Únor 1971 znamenal kom-
pletní výměnu redakce tehdejších 
místních novin Stráž lidu a tyto 
noviny pak psaly tak, jak bylo vhod-
né. Normalizace byla koneckonců 
vidět i na okresní konferenci KSČ 
v dělnickém domě, kde bylo schvá-
leno nové vedení, které normalizač-
ní trendy tvrdě prosazovalo.

V únoru 1976 se místní region 
zapsal i do filmové tvorby. Byl 

totiž právě dokončen film Paleta 
lásky, který popisoval život malí-
ře Josefa Mánesa. Režisérem byl 
prostějovský rodák Josef Mach, 
jenž na své rodiště nezapomněl 
a ve svém filmu popsal i část Má-
nesova života na Hané, konkrét-
ně pak v Čechách pod Kosířem, 
kde se tedy natáčelo. Ve filmu 
si zahrálo i místní obyvatelstvo. 
Dodejme ještě, že v portfoliu reži-
séra Macha jsou známá díla jako 
pohádka Hrátky s čertem, komedie 
Florenc 13:30 nebo Rodinné tram-
poty oficiála Tříšky i ve své době 
populární sága Tři chlapi v chalupě, 
ale třeba také detektivka Na kole-
jích čeká vrah.

Před třiceti pěti lety zahájil svoji 
činnost na Poděbradově náměs-

tí obchodní dům družstva Moděva 
Konice. Ve své době, kdy byl ještě 
Prostějov městem módy, to byla 
zpráva vcelku nezajímavá, dnes, 
když již dáváme dohromady pouze 
pamětnické střípky a vzpomínky na 
oděvní tradici, můžeme na tuto his-
torickou informaci pohlédnout snad 
i se slzou v oku. Malou slavnost si 
mohlo dovolit i prostějovské muze-
um, jelikož po pětileté pauze začalo 
zase vydávat svůj „Zpravodaj muzea 
Prostějovska“.

Před dvaceti pěti lety se v míst-
ním tisku objevila zajímavá 

informace o chystaném plánu na 
vybudování trolejbusových linek 
ve městě. Bohužel k realizaci to-
hoto plánu nikdy nedošlo. Je třeba 
ovšem dodat, že podobná myšlenka 
se poprvé objevila hned po druhé 
světové válce, ale i tehdy zapadla 
v propadlišti dějin. Již jednou jsme 
mluvili o činnosti Sokola, v únoru 
1991 můžeme konstatovat obnove-
ní jeho činnosti, kdy vznikl Sokol II. 
se sídlem „U kalicha“. 

Dnešní pohled do kronik za-
končíme asi výročím nejpod-

statnějším. Před pětadvaceti lety, 
přesně to bylo 24. února 1991, 
vstoupili členové prostějovské 
speciální jednotky, tehdy ještě 
pod označením 22. výsadková 
brigáda speciálního určení, v rám-
ci operace „Pouštní bouře“ na 
území Kuvajtu, aby společně se 
spojenci vyhnali irácké okupanty 
z Kuvajtu a obnovili v oblasti 
pořádek. Jejich činnost pochopi-
telně podléhala režimu utajení. 
Dnes lze konstatovat, že po 1014 
hodinách byl vyhlášen klid zbraní 
a „speciálové“ pak dostali na sta-
rost hlídání našeho velvyslanectví 
v Kuwait City, aby se jednotka pak 
vrátila během dubna a května 1991 
domů.

PROSTĚJOV Mladá sedmnáctiletá 
slečna za volantem či spíše řídítky 
oplechovaného motocyklu nezvlád-
la v dešti zatáčku v Palackého ulici 
a po smyku se zastavila až o zábrad-
lí. Naštěstí se šoférce nic nestalo, od 
policistů ovšem za svoji chybu do-
stala pokutu.
„V neděli čtrnáctého února ve dvaa-
dvacet hodin došlo v Palackého ulici 
k havárii čtyřkolového motocyklu značky 
Aixam. Sedmnáctiletá řidička při projíž-
dění prudké pravotočivé zatáčky směrem 
k Poděbradovu náměstí nepřizpůsobila 
rychlost vozidla stavu a povaze komuni-
kace a na mokré vozovce dostala smyk. 
Vozidlo ve smyku následně přejelo přes 
levý jízdní pruh a levou přední částí na-
razilo do ochranného zábradlí u autobu-

sové zastávky,“ popsal havárii elévky řidič-
ského řemesla František Kořínek, tiskový 
mluvčí Policie ČR pro Územní odbor 
Prostějov. 
Slečna se při nehodě naštěstí nijak 
nezranila. „Hmotná škoda na vozidle 

a zábradlí byla předběžně vyčíslena 
na patnáct tisíc korun. Alkohol u ři-
dičky byl vyloučen provedenou decho-
vou zkouškou a její přestupek policisté 
na místě vyřešili uložením blokové po-
kuty,“ dodal Kořínek.  (mik)

Zastupitelé v pondělí 15. února živě 
diskutovali o stavu veřejné zeleně v Pro-
stějově. Nechyběly ani emoční projevy. 
Na přetřes přišly habry na náměstí, plá-
nované kácení letitých stromů v areálu 
za velodromem, kde má být postaveno 

Národní olympijské centrum, ale zmíni-
ly se také vykácené sakury v souvislosti 
s rekonstrukcí Tylovy ulice. 
„Právě držím v ruce oznámení o zaháje-
ní řízení ve věci kácení čtyřiatřiceti stro-
mů rostoucích na pozemku bývalého 
koupaliště Za Kosteleckou ulicí. Tím 
podle mého názoru dojde ke škodě 
značného rozsahu! Pokud vím, olym-
pijské centrum zatím nemá stavební 
povolení, není na tuto stavbu ještě slí-
bená dotace. Proto mi přijde jakékoliv 

kácení na tomto pozemku předčasné,“ 
bouřil na zastupitelstvu Jan Navrátil 
(Změna pro Prostějov). Právě tento 
opoziční zastupitel nedávno vypla-
šil veřejnost mylnou informací, že 
na prostějovském náměstí se budou 
kácet tři letité habry. 
„Co se týká kácení stromů na bývalém 
koupališti, zatím probíhá správní řízení. 
Vše proběhne podle zákona a nikde není 
psáno, že bude povoleno,“ namítl Zde-
něk Fišer (ČSSD), první náměstek pri-
mátorky Statutárního města Prostějov. 
„O kácení bylo požádáno v souvislosti 
s výstavbou Národního olympijského 
centra, které jsme v polovině loňského 
roku tady na zastupitelstvu schválili. 
A pokud mám správné informace, tak 
například pan Navrátil je účastníkem 
správního řízení, které bude o kácení 
čtyřiatřiceti stromů z bývalého koupali-
ště rozhodovat,“ dodal náměstek primá-
torky Jiří Pospíšil (PéVéčko). „Ano, dalo 
nám to práci, ale jsme opravdu účastníky 

tohoto řízení. A nejde jenom o stromy 
za velodromem, jde také o habry či buky 
na náměstí,“ ozval se Navrátil. V případě 
zmíněných buků u sochy Panny Marie 
na náměstí T. G. Masaryka ale narazil. 
Zpražil ho jeho opoziční kolega Petr 
Kousal (KDU-ČSL). „Pořád se mluví 
o tom, že se v Prostějově moc kácí. Ale 
já bych chtěl, aby se kácelo ještě víc! 
A to přímo na náměstí T. G. Masaryka 
u nedávno nákladně zrestaurované so-
chy Panny Marie. Ty dva buky vedle ní jí 
velmi škodí. Byl bych pro, aby se pokácel 
alespoň jeden, ten, který je blíž radnici. 
Jak všichni víme, tento strom nechali 
za totalitního režimu vysadit komunis-
té, aby na svatou sochu nebylo z oken 
radnice vidět. Nevím, proč tyto buky 
nebyly už dávno pokáceny, obzvláště 
když víme, že jsou nakaženy,“ horoval 
pro okamžitý zásah Petr Kousal. 
Prostě co osobnost, to jiný názor. „Tyto 
dva buky bohužel nemohou být odstra-

něny, protože ve správním řízení jsme 
obdrželi zákaz je pokácet. A to i přesto, že 
odborný posudek stanovil, že oba stromy 
jsou velmi poškozeny houbami,“ kontro-
vala Ivana Hemerková (PéVéčko). Ona 
sama by přitom dva buky u pozlacené so-
chy Panny Marie také nejraději pokácela. 
„Proti stanovisku správního řízení jsme 
se odvolali na odbor životního prostředí 
Olomouckého kraje. Ten celé řízení vrátil 
zpět do Prostějova a náš odbor magistrá-
tu by se v nejbližší době měl zdravotním 
stavem minimálně toho jednoho buku 
znovu zabývat,“ vlil trošku naděje do přá-
ní většiny zastupitelů Libor Vojtek, šéf od-
boru správy a údržby města prostějovské-
ho magistrátu. „To je dobrá zpráva! Za 
celou KDU-ČSL žádám, aby tyto buky 
byly poraženy,“ ozval se navíc lídr lidovců 
Petr Kousal. 
Na pondělním zastupitelstvu se o veřej-
né zeleni diskutovalo ještě dlouhé de-
sítky minut. Náměstkyně primátorky 

Strážníci se už hrnou!
Prostějov (mik) - Ještě před ne-
dávnem si velitel prostějovských 
strážníků Jan Nagy postěžoval, že 
do výběrového řízení se zájemci 
příliš nehrnou. Teď je ale všechno ji-
nak! O dvě místa strážníků v řadách 
Městské policie Prostějov bude po-
řádný boj. „Aktuálně registrujeme 
sedmnáct zájemců o práci u městské 
policie, z toho je deset mužů a sedm 
žen. Během března provedeme testy 
fyzické zdatnosti a také psychotesty. 
Podle výsledků a následných osob-
ních pohovorů pak vybereme dva 
nové strážníky,“ řekl teď už výrazně 
spokojenější Jan Nagy, velitel Měst-
ské policie Prostějov.  

Mostek už letos
Prostějov (mik) - Už skoro dva roky 
se mluví o nutnosti zbourat mostek 
přes říčku Hloučelu v Močidýlkách, 
který je v havarijním stavu, a postavit 
zde nový. Ten původní, vybudovaný 
v sedmdesátých letech minulého 
století, se kousek po kousku rozpadá. 
„S Povodím Moravy jsme dohodnu-
ti a projekt nové lávky přes říčku je 
ve finále. Pokud všechno půjde po-
dle plánu, mělo by k realizaci stavby 
dojít ještě v roce 2016,“ prozradil Jiří 
Pospíšil, náměstek primátorky Sta-
tutárního města Prostějova.  

Centru ustoupí i stromy
Prostějov (mik) - Hodně zlé 
krve v řadách opozice vzbudil 
plán kácení letitých lip a topolů 
v areálu dnes už nevyužívané-
ho koupaliště za velodromem. 
Pozemek vložilo město vloni na 
podzim jako svůj díl do spolku 
Prostějov olympijský kvůli na-
plánované výstavbě Národního 
olympijského centra. „Čeká se už 
jenom na dotaci, stavební řízení je 
v plném proudu. Stavbě centra 
musí ustoupit velké stromy, proto 
budou pokáceny,“ připustil Zde-
něk Fišer, první náměstek primá-
torky. To ale těžce nesou opozič-
ní zastupitelé. „Nechápu, proč je 
chcete kácet, když ještě nemáte 
stavební povolení a navíc stále 
není jasné, jestli na výstavbu olym-
pijského centra obdržíte dotaci,“ 
namítl Jan Navrátil, lídr Změny 
pro Prostějov. „Dotace ve výši sto 
milionů korun bude schválena 
letos, nebo nejpozději příští rok. 
Musíme být ale připraveni,“ opo-
noval náměstek primátorky Jiří 
Pospíšil. 

RYCHLÝ
VE ERNÍK

zpravodajství14 navštivte stále více oblíbenější inter 

PERLIÈKY
ze zastupitelstvaPROSTĚJOV Každé kácení stromů vyvolá na veřejnosti pocho-

pitelnou odezvu. Většinou lidé protestují, aniž by znali přesné 
důvody rušení veřejné zelně. V poslední době ale na toto téma 
zavládla až nebývalá hysterie. Vedení magistrátu je obviňováno, 
že nechává kácet stromy bez rozmyslu, lidově řečeno, jak koho 
napadne. Ostrá diskuze se vyhrotila také na pondělním jed-
nání zastupitelstva. Z dlouhodobých statistik přitom vyplývá, 
že pokácené stromy se nahrazují okamžitě novou výsadbou. 
V roce 2013 bylo dokonce poprvé v historii Prostějova více 
vysazených stromů než pokácených!

KÁCENÍ STROMŮ PROVÁZEJÍ NA ZASTUPITELSTVU SILNÉ
„Už tři roky ale více vysazujeme,“ hájí postup magistrátu Ivana Hemerková„Už tři roky ale více vysazujeme,“ hájí postup magistrátu Ivana Hemerková

Původní zpravodajství
pro Večerník

Michal 
KADLEC Nám stkyn  primátorky Ivana Hemerková se zastupitel m snažila trp liv  vysv tlit, 

že v Prost jov  se poslední t i roky více vysazuje, než kácí. Na záv r ale sama pro-
nesla emotivní projev.    Koláž Ve erníku

najdete nás na

PROSTĚJOV Na pondělním zastu-
pitelstvu byla na programu i opak-
ovaná volba do finančního výboru. 
Původně měli být zvoleni pouze dva 
kandidáti, nakonec ale mohli slavit 
hned čtyři nominovaní. Do jednoho 
z nejdůležitějších poradních orgánů 
zastupitelstva se dostala také Milada 
Sokolová, které přitom na prosincové 
schůzi uniklo členství o jediný hlas. 
Na začátku volebního procesu 
překvapila svým návrhem primátorka 
Alena Rašková (ČSSD). „Navrhuji 
rozšířit počet členů finančního výbo-
ru z dosavadních třinácti na patnáct,“ 
prohlásila primátorka. Její návrh byl 
drtivou většinou zastupitelů schválen, 
byť lídr Změny pro Prostějov všechny 

ostatní šokoval svou poznámkou. 
„Zdá se mi to být nesystémovým 
řešením,“ prohlásil Jan Navrátil. 
„Nevím, co je na tom nesystémového, 
čím více odborníků ve finančním 
výboru, tím lépe,“ dal jasnou odpověď 
další z opozičníků Petr Kousal z KDU-
ČSL. 
Volná místa ve finančním výboru tak 
naráz byla čtyři a stejný počet kandidátů. 
Za komunisty to byl Václav Šmíd, spo-
jení TOP 09 a Nezávislí Proistějované 
vyslalo do volby Michala Drozda, hnutí 
PéVéčko Lukáše Andrýska a ODS 
opětovně Miladu Sokolovou. Nakonec 
uspěli všichni, nejvíce hlasů obdržela 
Milada Sokolová, nejméně pak Václav 
Šmíd.  (mik)

Volby do finan ního výboru

Hned t i nová ci
místo jednoho!

Zdroj: Magistrát m sta Prost jova

vysazené a pokácené stromy v prostìjovì
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Sle na se „ ty kolkou“
havarovala v Palacké

Ješt  št stí, že v Palackého ulici je vedle silnice zábradlí...  Foto: Policie R
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RODINA
ekni svým p átel m, 

že už jsi taky s náma

www.facebook.com/vecernikpv

EMOCE

PROSTĚJOV Ve chvíli, kdy
v pondělí 15. února hodinu po 
poledni zahajovala primátorka Ale-
na Rašková letošní první jednání 
zastupitelstva, byl Miroslav Pišťák 
už čtvrtý den hospitalizován v ne-
mocnici! O další čtyři dny později 
mu Večerník zavolal a zeptal se na 
jeho aktuální zdravotní stav i důvod 
hospitalizace. 
„Děkuji za optání, už jsem čtvrt hodiny 
doma. Ano, byl jsem více než týden 
hospitalizován v prostějovské ne-
mocnici. Ale nezlobte se, o důvodech 
se nechci zmiňovat,“ odpověděl 

Večerníku v pátek před polednem 
Miroslav Pišťák. „Ale cítím se už 
dobře,“ vzkázal ještě bývalý primátor 
Prostějova. 
Jeho právo na tajnosti týkající se 
zdravotního stavu respektujeme, 
přesto Večerník chtěl zjistit, co 
šestasedmdesátiletému politikovi 
vlastně bylo. „Aniž bych chtěla být 
konkrétní, mého kolegu přepadla viró-
za. Postihly ho prostě střevní potíže,“ 
prozradila po delším přemlouvání 
primátorka Alena Rašková. „Ale 
nebojte, teď na něho s kolegyní 
dohlédneme, bude pít povinně černý 
čaj,“ dodala s  úsměvem první žena 
Prostějova.    (mik)

„Bude mít povinně
černý čaj,“ uklidňuje
primátorka Rašková
➢ z titulní strany

„Kasárníci“ mají
nadd láno
PROSTĚJOV Z  hlavní budovy Jez-
deckých kasáren už nezbyla ani cihla! 
Tedy lépe řečeno, cihel jsou na sta-
veništi hromady, ty se ale průběžně 
odvážejí na skládku. Minulý týden si 
členové demoliční firmy dali kvůli sil-
nému dešti pauzu. 
„To ale v  žádném případě neohrozí 
konečný termín demolice, který je sta-
noven do třicátého června tohoto roku. 
Naopak! Vedení firmy nám nahlásilo, 
že s  veškerými pracemi budou hotovi 
maximálně do konce dubna. Mají tak 
značně nadděláno,“ kvitoval postup děl-
níků Jiří Pospíšil, náměstek primátorky 
Prostějova. 
Jenom připomeňme, že součástí demoli-
ce budovy kasáren je i konečná úprava ce-
lého pozemku. Firma musí městu předat 
lidově řečeno zcela holou pláň…  (mik) 
 Aktuální fotogalerii najdete na
 www.vecernikpv.cz
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HLAS LIDUHLAS LIDU

HLAS BOŽÍHLAS BOŽÍ

GLOSA VEČERNÍKU

MARTIN ZAORAL

ANALÝZA
MARTINA
MOKROŠE

Letos máme přestupný rok, a tudíž delší únor. Tak se o to s větší 
zajímavostí podívejme, co se stalo v prostějovském regionu před 
dávnými i blízkými časy.

aneb

Tak, Valentýna máme zdárně za 
sebou a všudypřítomná srdíčka, 
andělíčky a těžko definovatelné 
růžové plyšáky vystřídají za výlo-
hami obchodních domů čokoládo-
ví zajíčci s čokoládovými vajíčky... 
Nevím jak vy, ale na slavení tohoto 
svátku si pořád ne a ne zvyknout, 
stejně jako na ‚letní Vánoce‘ nebo 
Velký pátek, který bezvěrci, jako 
jsem já, totálně nic neříká. Ale 
když je tedy to volno, tak proč ne, 
že? Na valentýnské dárky jsem 
si potrpěla asi jen v průběhu své 
základoškolské docházky, kdy se 
tenhle hustokrutopřísný svátek do-

stal do našich končin a to si pište, 
že jsem si ohlídala, abych od kaž-
dého svého obdivovatele dostala 
povinnou ‚valentýnku‘ i drobný 
dárek. 
Tehdy těch obdivovatelů bylo po-
chopitelně víc, teď už na ně a jejich 
milé dárky jen nostalgicky vzpomí-
nám. Takže by nejspíš nebylo fér 
nepřiznat, že jako snad každou 
ženu či dívku mě potěší, když mě 
někdo obdaruje milým květinovým 
nebo věcným darem, a to nejen 
kvůli Valentýnovi. Pánové to mají 
vlastně celkem jednoduché, při-
nesou své vyvolené kytičku a hned 

mají připravenou speciální večeři 
i s překvapením. Ale co mám kou-
pit tomu vyvolenému já? 
Abych se přiznala, k romantice 
mám asi tak blízko, jako akvarijní 
rybka k doktorátu z fyziky, tak-
že vybrat ten správný dárek je pro 
mě ne oříšek, ale doslova kokosový 
ořech. Maminka mého dobrého ka-
maráda říkávala, že když byl její 
syn malý, největší radost mu uděla-
lo papírové plato od vajíček, které 
kdovíproč s chutí okusoval. No kde 
jsou ty časy, teď už bych ho asi pla-
tem od vajec nenadchla, ale kdo ví 
- že bych ušetřila za bonboniéru?

FEJETON PETRY HEŽOVÉ

Jsou nepouèitelní 
Nedivím se, že tolik seniorů je 
v supermarketech okrádáno 
zloději. Ve středu dopoledne jsem 
nakupoval v Kauflandu v Okružní 
ulici. Mezi regály stál nákupní vozík 
a kolem něj nikdo! Když jsem 
si ho pozorněji prohlédl, kromě 
vybraného zboží na něm visela 
otevřená kabelka, ze které na mě 
koukala peněženka! Až zhruba po 
minutě se k vozíku vrátila asi sedm-
desátiletá paní, začala na mě křičet, 
proč se tak dívám na její kabelku. 
Když jsem ji upozornil, aby si na své 
věci dávala větší pozor, odsekla mi, 
ať se starám o sebe! Holt, lidé jsou 
nepoučitelní...
 Marek Opletal, Prostějov

Malá záchytka?
Jak jsem se dočetl ve Večerníku, 
přibývá případů, kdy se opilí bez-
domovci marně dožadují vstupu do 
Azylového centra Prostějov. Dobře, 
předpisy jsou předpisy, podnapilé 
osoby nemají nárok na ubytování 
v azyláku. Problém je ale v tom, 
že odmítnutý bezdomovec se pak 
v noci toulá po městě a dělá ještě 
větší bordel. Nestálo by za úvahu 
zřídit v azyláku jakousi malou 
záchytku, kde by tito lidé mohli 
přece jenom přespat?
 Jiří Navrátil, Prostějov

Proè jenom herna?
Nechápu, proč České dráhy tak 
vehementně trvají na tom, že 
v prázdné menší hale na hlavním 
nádraží v Prostějově může být jen-
om kasino nebo herna, a nic jiného. 
Je neuvěřitelné, že tento prostor je 
už tři roky uzavřen, podle mého 
názoru měl dávno sloužit cestu-
jícím k průchodu budovou. Ale to 
by se samozřejmě železničáři muse-
li vzdát peněz od provozovatelů 
hazardních her!
 Antonín Pazdera, Prostějov 

Nejde o pìší zónu
Jestli je náměstí T. G. Masaryka 
opravdu pěší zónou, tak o tom by 
se dalo s úspěchem pochybovat! 
Nám chodcům se po něm tedy 
rozhodně bezpečně nepohybuje, 
a to v žádnou denní hodinu. Neus-
tále po náměstí jezdí auta, podle 
mého názoru jde o vozidla, která 
vůbec nic nemají společného se 
zásobováním zdejších obchodů. 
Několikrát se mi také stalo, že jsem 
se dostala do sporů s cyklisty. Ti si 
myslí, že jim patří celé náměstí. Jez-
dí jak po silnici, tak i po chodnících. 
Jestli se opravdu mají v Prostějově 
dodržovat předpisy, které v pěších 
zónách mají skutečně platit, mělo 
by se na to dohlížet! 
 Jana Linhartová, Prostějov

Romantické defilé

Jak dát správně „po čuni“

V uplynulých týdnech jsem byl shodou 
okolností přítomen hned dvěma soud-
ním líčením, na nichž se řešily hospodské 
rvačky. Při sledování těchto procesů jsem 
si připadal jako v hanácké verzi humoris-
tického seriálu Slovácko sa súdí. Celou 
dobu jsem jen čekal, kdy už konečně 
zazní věta typu: „Dal jsem mu takovou 
po čuni, až sa z něho chlupy vyklepaly“. 
Ovšem takto upřímného doznání jsem 
se ani v jednom případě nedočkal. Na-
opak všichni aktéři mluvili o tom, že oni 
sami by nikdy nikoho v životě nepraštili, 
že se jen bránili, sami byli hrozně potlu-
čení a že celé je to výmysl toho druhého. 
Ano, násilí v jakékoliv podobě je špatné. 
Ovšem jak čelit dlouhodobým a zcela zá-
měrným lžím, manipulacím, pomluvám, 

urážkám, ponižování či zesměšňování? 
A jak zareagovat, když na vás někdo jiný 
zaútočí? Napadá vás něco? Ano, dát ně-
komu po čuni se prostě někdy může jevit 
jako jediné možné východisko...  
Pokud už tak učiníte, měli byste mít na 
paměti jednu věc. Klidně kvůli tomu 
můžete skončit před soudem. Proto je 
i v tom nejspravedlivějším zápalu dobré si 
stále uvědomovat, že jde jen o to, abyste 
toho druhého umravnili, nikoliv abyste 
mu výrazněji či dokonce trvale ublížili. 
V takovém případě vás toto umravňová-
ní může přijít pekelně draho. A nikoho 
už bohužel nebude příliš zajímat, na čí 
straně stojí vyšší spravedlnost. 
Dnešní společnost je (bohužel) nastave-
na tak, že zdraví jedince stojí nad všemi 

morálními hodnotami. Ty v době, kdy si 
„každý může říkat a dělat, co chce“, pro-
žívají obrovskou inflaci.  Nicméně to ne-
znamená, že bychom se jich měli vzdát.  
Vždyť ty jediné dávají našemu životu 
směr a nám jako lidem naši tvář. 
Přesto s odkazem na tradiční morální 
hodnoty u moderního soudu pravdě-
podobně moc nepochodíte. Možná se 
dočkáte pochopení, ale jinak tam bude 
každého zajímat hlavně to, co se tomu 
druhému stalo, jak dlouho si pobyl v ne-
mocnici, jak dlouho nechodil do práce, 
jestli nemá trvalé následky a kolik stálo 
jeho léčení.  Takže, bacha na to!   
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Fotografie narozených miminek pořizujeme každou stře-
du v porodnici Nemocnice Prostějov. Jestliže již mamin-
ku v pokoji nezastihneme, můžete nám zasílat  své snímky 
i s potřebnými údaji na e-mailovou adresu: 

miminka@vecernikpv.cz. 
Nádavkem pak všem rodičům zašleme jako poděkování dá-
rek - přímo domů graficky zpracovaný portrét i s blahopřá-
ním. PROSTĚJOVSKÝ Večerník - Myslíme i na vaši 
budoucnost!

i 
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PEJSCI HLEDAJÍ SVÉ PÁNÍČKY!
Kdo z nás by neměl rád psy. Mnozí nějakého čtyřnohého miláčka doma mají, a tak jen mohou potvrdit, že se nejspíš stal nerozlučným členem domácnosti, bez kterého si snad už ani nedovedou představit 
domácí pohodu. Vždyť právě věrní a oddaní chlupáči nepochybně patří k našim nejlepším a nejmilejším přátelům. Pokud si vyberete pejska z útulku a jste zdaleka, prosíme, ověřte si telefonicky, zda pejsek již 
nebyl vydán. Ušetříte si tím cestu, ale i případné zklamání.
Informace a odchyt psů na tel.: 776 189 235  nebo při osobní návštěvě na adrese VOŘÍŠEK - ÚTULEK PRO PSY, SAMOTA 133, 798 58 ČECHY POD KOSÍŘEM. Vedoucím útulku je Ing. et Bc. Leopold Dostál.

ŠÁŠA
je kříženec středního vzrůstu ve věku cca jeden až dva roky. 
Je to velmi milý a přátelský pejsek, který bude šťastný v do-
mečku se zahrádkou, kde bude moci volně běhat. Svého 
pána bude milovat celou svou duší. Bez problému se snese s 
fenkou, na vodítku chodí pěkně, netahá

BOYAR 
je kříženec velkého vzrůstu ve věku zhruba dva až tři roky. Je 
to veselý, přátelský pes a velmi dobrý hlídač. Šťastný bude v 
domečku se zahrádkou, kde bude moci volně běhat a hlídat. 
Bez problému se snese s fenkou, na vodítku chodí pěkně, 
netahá. 

,

BRIT
jje tří až čtyřletý kříženec středně velkého vzrůstu. Je vel-
mi učenlivý klučík, který je neustále pozitivně naladěný a 
má přátelskou povahu. Vzhledem k jeho temperamentu je 
vhodný například na různé psí sporty. S fenkou se bez pro-
blému snese, na vodítku chodí pěkně.

p

ANDY
je představitel plemene labrador velkého vzrůstu ve věku 
zhruba pěti roků. Je velmi přátelský a klidný pejsek, který je 
vhodný pro pánečka se zahrádkou, ale i tak bude šťastný při 
dlouhých procházkách. Bez problému se snese s fenkou, na 
vodítku chodí pěkně, netahá.

,

Michal PEŠAVA
16. 2. 2016  52 cm 3,95 kg

Vyškov

Marek GIŇA
15. 2. 2016  49 cm 3,20 kg

Hrdibořice

František FIALA
13. 2. 2016  50 cm 2,60 kg

Plumlov

Adam ŽALÁK
9. 2. 2016  50 cm 3,79 kg

Ivaň

Josef VYSLOUŽIL
13. 2. 2016  46 cm 2,30 kg

Dětkovice
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BLAHOPØEJEME!!!
Co může být pro každou maminku s tatínkem 

největším darem? No přece miminko! 
Všem novorozeňátkům a jejich pyšným 

rodičům přeje PROSTĚJOVSKÝ Večerník život 
provázený klidem, zdravím a jen těmi 

nejradostnějšími událostmi. 
Vítejte na tomto světě, děťátka!

PoPoPPPoPoPPPPPPPPoPPPPPPPPPPPPPPPPoPPPPPPPPoPoPoPPoPPPoPoPoPPPoPoPPPoPoPoPPPoPPPoooPPoondělí 22. ún
wwwwwwwwwwwwwwwwwww w.vece

Vítejte na svìtì

NA VÍČKA NADÁLE ČEKÁME V REDAKCI

Sofie KOLDOVÁ
14. 2. 2016  49 cm 3,25 kg

Bedihošť

Nikol HRUBÁ
16. 2. 2016  46 cm 2,70 kg

Malé Hradisko

Sofie PROCHÁZKOVÁ
16. 2. 2016  49 cm 3,15 kg

Prostějov

Terezie VYSLOUŽILOVÁ
17. 2. 2016  53 cm 3,80 kg

Určice

Anna BACHANOVÁ
13. 2. 2016  50 cm 3,25 kg

Prostějov

Kristýna MOUČKOVÁ
12. 2. 2016  52 cm 3,30 kg

Prostějov

Rodiče a přátelé oblíbené
školky plesali v Ohrozimi
OHROZIM Každá obec potřebuje nějaké 
ty tahouny. Ti Ohrozimští vytvořili spolek 
ProOhrozim. Rekrutovali se zejména
z aktivních rodičů drobotiny docházející 
do místní mateřinky, která je nejen díky 
svému umístění obklopené přírodou stále 
populárnější i mezi lidmi z Prostějova. Up-
lynulý pátek se po roce všichni sešli ve zdejším 
opraveném „kulturáku“ na tradičním plese. 
Večerník u toho nemohl chybět. 
Spojit lidi, aby se dokázali dohromady ba-
vit, není vždy snadné. V Ohrozimi se o to už 
několik let úspěšně snaží spolek ProOhro-
zim. Na svůj páteční ples pozvali kapelu No 
problem z Kostelce na Hané a zejména četné 
rodiče či přátele dětí, které právě procházejí 
či již v minulosti prošly místní mateřinkou. 
Ostatně výtěžek z bálu putoval právě na její 
další rozvoj. 
„Jsme rádi, že se zde rodiče s námi mohou pot-
kat, a i tímto způsobem nás podporují. Navíc 
v místním opraveném kulturním domě máme 
skvělé zázemí,“ pochvalovala si ředitelka 
mateřské školy Andrea Kopová, která sice žije 
v Prostějově, ale v Ohrozimi se cítí jako doma. 
„Naším hlavním cílem je, aby si děti svůj po-
byt ve školce užily, jak se patří. Tím, že jsme 
na kopci nad Prostějovem, je tu výrazně lepší 
vzduch, než přímo ve městě. Navíc klademe 

důraz na to, aby děti trávily co nejvíce času
v okolní přírodě,“ dodala Kopová. 
Spolek ProOhrozim se dal dohromady v roce 
2012 s nápadem uspořádat pálení čarodějnic. 
V současnosti již má osmadvacet členů
a kromě zmíněného pálení čarodejnic pořádá 

také nohejbalové, volejbalové a pingpon-
gové turnaje, dětský den či hodovou zábavu. 
„Nejbližší akcí, na kterou bychom všechny 
rádi pozvali, je Josefovská zábava, která se 
bude konat v sobotu dvanáctého března,“ 
uzavřel Aleš Adam ze spolku ProOhrozim. 

BYLI  JSMEBYLI  JSME

U TOHOU TOHO

VIDEO&FOTOGALERIE

klikni na
www.vecernikpv.cz

Ples určený pro setkání aktivních rodičů dětí z místní mateřinky se v Ohrozimi konal již poosmé, od 
roku 2012 jej zaštiťuje spolek ProOhrozim.  Foto: Martin Zaoral

Nejenom rodiče těžce nemocného Davídka, ale i PROSTĚJOVSKÝ Večerník žádá veřejnost o 
pomoc. Víčka je možné nadále nosit do přímo k nám do redakce v Olomoucké ulici. „Za sběr 
víček předem všem moc děkujeme! Máme obrovskou radost z toho, že ne všem je osud našeho 
Davídka lhostejný a snaží se aspoň takto malinko pomoci,“ vzkazují dojatí rodiče Zdeňka Staňková 
a Martin Vítek ze Ptení. 
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aneb jsme
s vámi

u toho...Konicko ● Kostelecko ● Němčicko ● Plumlovsko ● Protivanovsko 

Opravy zámku 
se odhadují na 

83 milionù korun
Plumlov (mls) - Už několik let pro-
bíhá v Plumlově oprava fasády níz-
kého zámku. Město zároveň připra-
vuje projekt na rekonstrukci fasády 
vysokého zámku. Dle předběžných 
odhadů by práce na celém nádvoří 
měly přijít na třiaosmdesát milio-
nů korun. Pokud se městu podaří 
sehnat peníze z dotací, mohla by se 
turistická dominanta regionu začít 
opravovat již příští rok. 

Kostelec chce 
zlepšit sportovištì  

Kostelec na Hané (mls) - Sportovní 
areál plánují zrekonstruovat v Kostel-
ci na Hané. Město si za tímto účelem 
podalo žádost o dotaci z Ministerstva 
školství, mládeže a tělovýchovy. 

Bílovicemi má 
vést cyklostezka 

Bílovice-Lutotín (mls) - Loni obec 
Bílovice-Lutotín schválila nový územ-
ní plán. Už nyní místní zastupitelstvo 
požádalo o jeho první změnu. Důvo-
dem je jiný způsob odkanalizování 
obce a doplnění o trasu cyklostezky.  

Nezamyslice
postaví høištì

Nezamyslice (jim) - Víceúčelové 
hřiště o rozměrech šestatřicet krát 
osmnáct metrů vyroste během jar-
ních měsíců poblíž stávajícího neza-
myslického fotbalového areálu. Úřad 
tamějšího městyse uspěl s hledáním 
dotačních možností a díky příspěvku 
od skupiny ČEZ tak vznikne nové 
Oranžové hřiště. „Odhadované ná-
klady činí kolem milionu devíti set 
tisíc korun, osm set tisíc nám pokryje 
dotace od Nadace ČEZ, zbytek pů-
jde z našeho rozpočtu. Hřiště bude 
určeno pro tenis, nohejbal, futsal
a další míčové sporty, navíc bude 
vybaveno mantinely, takže na něm 
půjde v případě dobré zimy i bruslit,“ 
těší další možnost sportovního vyžití 
občanů starostu Nezamyslic Vlasti-
mila Michlíčka.

Senioøi se doèkají 
pøístøešku 

Kostelec na Hané (mls) - Na nový 
přístřešek ve dvoře chránící před slun-
cem i deštěm a na chladicí box pro 
zeleninu se mohou těšit klienti Do-
mova pro seniory v Kostelci na Hané. 
Vedení města coby zřizovatel domova 
nedávno schválilo obě tyto investice.  

RYCHLÝ
VEČERNÍK

Vidíme to všude kolem nás. Starých, 
nemocných a zároveň osamělých 
lidí, kteří už nejsou schopni se o sebe 

postarat a zároveň nemají nikoho, 
kdo by tak pravidelně činil, je v Čes-
ku bohužel čím dál více.  A obzvláš-
tě na vesnicích to může být velký 
problém. Běžným řešením uvedené 
situace je „přesun“ lidí v pokroči-
lém věku do některého z domovů 
pro seniory. Jenže na místa v nich se 
většinou čeká velmi dlouho, navíc 
mnozí lidé mnohdy nechtějí za žád-
nou cenu opustit svůj domov, kde 
často prožili celý život a jsou s ním 
trvale spjati. Právě ti zůstávají odká-
záni na pečovatelskou službu, kterou 
v regionu zajišťuje zejména místní 
Charita. Dojíždění jejich pracovníků
z Prostějova či Konice je však ná-
kladné a zabírá mnoho času, i proto 
se pomalu přesouvá přímo do obcí. 
První detašované pracoviště ote-
vřela Charita Prostějov v bývalé 
hospodářské budově místní fary 
ve Vřesovicích. Stalo se tak se za-

čátkem letošního roku. „Zájem 
ze strany obcí o naše služby nepo-
chybně roste. Zaznamenali jsme 
například nabídku z Drahan, Vrbá-
tek či dalších. Určitě bychom rádi 
v tomto směru naše služby rozši-
řovali, nicméně pro svoji činnost 
potřebujeme patřičné zázemí. A to 
ne všechny obce jsou v tuto chvíli 
schopny nabídnout. Ve Vřesovicích 
tuto vizi jako první dokázali dotáh-
nout až do úspěšného konce,“ po-
tvrdil Večerníku František Hynek, 
ředitel prostějovské Charity. 

Vybudování centra v areálu bývalé 
fary, kde už sídlí nedávno otevřená 
„Radostná školička“, nebylo právě 
levnou záležitostí. „Celkové náklady 
na rekonstrukci pro tyto účely byly 
devět a půl milionu korun. Obec 
platila čtvrtinu, zbytek šel z dotace ze 
státního rozpočtu,“ prozradil staros-
ta obce Josef Fica. 
V pěkně opravené budově je mimo jiné 
k dispozici také bezbariérová koupelna. 
„Právě o pomoc při koupání a osobní 
hygieně je mezi klienty dlouhodobě 
největší zájem. Proto je dobře, že tuto 

službu můžeme poskytovat nejen pří-
mo u nich doma, ale i ambulantně,“ 
potvrzuje Jana Drmolová, vedoucí pe-
čovatelské služby prostějovské Charity. 
Celý projekt se v tuto chvíli teprve roz-
jíždí. Zájem o něj je přitom zatím pře-
kvapivě menší, než s jakým se původně 
počítalo. „Lidé si na tyto služby musejí 
připlácet, na což nejsou příliš zvyklí. 
Proto se vše snaží řešit jiným způsobem 
například výpomocí ze strany sousedů. 
Přesto předpokládáme, že do budouc-
na o klienty nouzi určitě mít nebude-
me,“ uzavřela Drmolová.

VŘESOVICE „Jsme lidem na 
vesnicích blíž!“ hlásí pracov-
níci Charity Prostějov, která 
nedávno otevřela své první 
detašované pracoviště mimo 
Prostějov. Zaměstnanci nové 
pobočky ve Vřesovicích jsou 
k dispozici nejen místním, ale 
dojíždí i do všech okolních 
obcí. Svoji klientelu mají na-
příklad až v Nezamyslicích. 

původní
zpravodajství
pro Večerník

Martin
ZAORAL

CHARITA MÁ PRVNÍ CENTRUM MIMO PROSTĚJOV
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Smržice se vrátí
o čtvrtstoletí zpátky

Pracoviště ve Vřesovicích zahájilo provoz od nového rokuPracoviště ve Vřesovicích zahájilo provoz od nového roku

Nové pracoviště pečovatelské služby Charita Prostějov vzniklo v areálu bývalé fary ve Vřesovicích, kde již od roku 2013 
funguje místní „Radostná školička“.     Foto: Martin Zaoral

Lékárna v Nezamyslicích dlouhá léta fungovala v areálu místního zdravotního stře-
diska. Jak tomu bude do budoucna, to je ve hvězdách...     Foto: archiv Večerníku

SMRŽICE Promítání filmů ze 
života Smržic je tradice, která stále 
žije! Přestože tvůrce obecních vid-
eokronik Zdeněk Balcařík už loni 
pověsil svoji kameru na pomyslný 
hřebík, lidé v obci o jedinečnou 
možnost setkat se při sledování 
snímků mapujících jejich vlastní 
životy nepřijdou. Navíc promí-
tání tentokrát bude spojeno s not-
nou dávkou nostalgie.  
Tento pátek 26. února od 18:00 ho-
din mohou všichni lidé ze Smržic 
vyrazit do místního „kulturáku“, 
aby si připomněli události z let 
1990 až 1994. „Dostal se ke mně 

filmový materiál, který v průběhu 
prvních porevolučních let natočil 
Josef Labounek. Jsou na něm zach-
yceny například první svobodné 
volby v obci či sázení ´lípy svo-
body´ a další zajímavé činy. Vše jsem 
sestříhal do podoby dokumentu, 
jenž se bude promítat ve dvou dí-
lech oddělených přestávkou. Ten 
první bude mít pětatřicet minut, 
druhý hodinu,“ prozradil Večerníku 
Zdeněk Balcařík, který dvacet let
v obci zpracovával místní videokro-
niku. Její promítání bývalo spojeno
s vyhlášením ceny Smržický lev. 
Tentokrát se diváci mohou těšit 

minimálně na oživení již hodně za-
sutých vzpomínek. „Vždyť všichni 
jsme už o těch pětadvacet let starší. 
Navíc někteří z lidí vystupujících ve 
filmu již bohužel nejsou mezi námi,“ 
upozornil Balcařík a prozradil, že
v tradici promítání archivních 
snímků by rád pokračoval i v ná-
sledujících letech. „Jelikož je mezi 
veřejností zájem, tak bych příští 
rok promítl svůj dvacet let starý 
dokument, jenž však pro tyto účely 
výrazně zkrátím,“ naznačil Zdeněk 
Balcařík, který rovněž působí jako 
předseda místního velmi aktivního 
Klubu českých turistů.  (mls)

Lékárna v Nezamyslicích

KONČÍ

NEZAMYSLICE Po téměř dvaceti 
letech se uzavře jediná lékárna v Ne-
zamyslicích. A to i přesto, že místní 
si na možnost nakoupit léky v are-
álu zdejšího zdravotního střediska 
zvykli a uvítali by její zachování. 
Vedení městyse však po ukončení 
stávajícího provozovatele prozatím 
marně hledá nového nájemce...   
Pouze do pátku 26. února bude ote-
vřena lékárna v Nezamyslicích. Pak se 
po téměř osmnácti letech naposledy 
zavřou dveře. Alespoň na nějaký čas. 
„Odcházím do důchodu,“ objasnila 
důvod ukončení provozovny lékárni-
ce Marie Stěničková s tím, že o všem
s dostatečným předstihem informova-
la vedení obce. 
Místní lidé tuto situaci neslyší rádi, 

možnost nakoupit si léky přímo v Ne-
zamyslicích hojně využívali. „Určitě by 
nám tu lékárna moc chyběla. Vždyť 
nejbližší se nachází v Němčicích nad 
Hanou nebo v Ivanovicích,“ zmínil se 
jeden z občanů Nezamyslic, který re-
dakci na celou situaci upozornil. 
Lékárna bude uzavřená minimálně 
do konce března, zda a kdy přesně se 
opět otevře, není v tuto chvíli známo..
V tuto chvíli zde probíhá výprodej 
zboží. „Rádi bychom službu pro obča-
ny zachovali. V současné době hledá-
me nového nájemce, který by měl zá-
jem u nás lékárnu provozovat. Obeslali 
jsme i Českou lékárnickou komoru. 
Zatím se nám však nikdo nepřihlásil,“ 
prozradil Večerníku Vlastimil Michlí-
ček, starosta Nezamyslic.  (mls)

KONICE Tedy ne že by se jedna-
lo o pověstný kůl v plotě. Tak si 
talentovaný posluchač Hudeb-
ní fakulty Akademie múzických 
umění Milan Al-Ashhab nemohl 
před zhruba čtyřmi desítkami po-
sluchačů připadat ani náhodou. 
Vzhledem k nemoci ovšem ne-
mohla dorazit jeho korepetitorka 
Hana Spoustová, která jej měla 
doprovázet na klavír... Večerník 
ovšem uplynulou středu večer
u tohoto kulturního svátku v Ko-
nici nechyběl.

Tomáš KA LÁB

Pokud máte dojem, že „zaskočit“ 
v  případě nemoci mohla jakákoliv 
klavíristka či některý z jiných kolegů, 
není to tak jednoduché. „Mezi hous-
listou a klavíristou musí prostě exis-
tovat určitá chemie, jinak společné 
vystoupení nefunguje,“ vysvětlil Ve-
černíku čtyřiadvacetiletý hudebník, 
jehož sestra pro změnu hraje na pia-
no. „Oba rodiče jsou lékaři, takže 
nevím, kde se v nás vzal hudební ta-
lent,“ pokrčil rameny Milan.
Program středečního koncertu 
musel být tedy na poslední chvíli 
upraven, přesto nebyli posluchači 

ochuzeni o díla Bacha či Paganini-
ho, při nichž musel Al-Ashhab pro-
kázat bravurní houslovou techniku. 
Nakonec se dostalo i na klavír, když 
poslední krátké číslo zahrál spolu 
s organizátorkou zámeckých kon-
certů a předsedkyní Kruhu přátel 
hudby Ludmilou Kopečnou Nedo-
manskou.

A kde hledat původ Milanova pří-
jmení? „Otec je Palestinec, narodil 
jsem se ve východní části Jeruzalé-
ma, ale rodiče jsou rozvedeni a vrá-
tili jsme se do Čech. Přesto za otcem 
každoročně jezdím a Palestinu mám 
velmi rád,“ poodhalil své rodinné zá-
zemí držitel mnoha ocenění z národ-
ních i mezinárodních soutěží.

Kvalitní akustika zámku v Konici rezonovala houslovými tóny v podání Milana
Al-Ashhaba.    Foto: Tomáš Kaláb
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Houslista zůstal
na konickém zámku sám



STUDENEC S velkou ra-
dostí přijali občané Studence
a Olšan u Prostějova rozhod-
nutí zodpovědných úřadů o tom, 
že už je nebudou trápit dunící 
nákladní monstra. Po zhruba 
měsíčním čekání na osazení záka-
zových značek, které mají zamezit 
průjezdu těžkých kamionů jejich 
obcemi, se konečně dočkali. Ale...

Zdeněk VYSLOUŽIL
Počátkem uplynulého týdne se před 
vjezdem do Studence a u olšanské vý-
padovky na Studenec objevily záka-
zové dopravní značky pro nákladní 

vozidla o hmotnosti dvanácti tun
a vyšší. Kamioňáci si z nich ovšem 
viditelně nic nedělají a frčí si po zkrat-
ce z dálnice na sever regionu dál...
„Prakticky nic se nezměnilo. Pořád tu 
projíždějí klaďáky se dřevem a dlouhé 
tiráky,“ krčil rameny Jan Vysloužil 
ze Studence. „Situaci sledujeme, 
všímáme si toho. Snad se vše uklidní, 
řidiči si na to musejí zvyknout. Pokud 
se ale nic nezlepší, budeme jako obec 
urgovat řešení na dopravním inspe-
ktorátu,“ poznamenal Milan Elfmark, 
starosta Olšan u Prostějova. 
Na přímý dotaz Večerníku poslal 
do redakce své vyjádření i police-
jní tiskový mluvčí. „Vámi uvedenou 

problematiku vedeme v patrnosti
a je sem směřován výkon služby jak 
policistů dopravního inspektorátu, 
tak i policistů příslušného obvodního 
oddělení. Nicméně musím uvést, že 
z kapacitních důvodů samozřejmě 
není možné zajistit zde nepřetržitý 
dohled, takže se bude jednat spíše 
o namátkové kontroly. Případně 
zjištěná porušení dopravního značení 
budeme samozřejmě řešit, jak nám 
ukládá zákon,“ odpověděl František 
Kořínek, tiskový mluvčí Policie ČR 
pro Územní odbor Prostějov.

„Návrh smlouvy na odkup sokolovny
budeme projednávat už tuto středu.“

Lidé z Nivy i okolí nejenže krásenské 
divadelní ochotníky velmi dobře znají, 
soudě dle velkého zájmu o jejich sobot-
ní představení si je už také stihli oblíbit. 
Všech téměř sto padesát židlí přichysta-
ných v sále pěkně opraveného „kulturá-
ku“ nestačilo a pár se jich těsně před za-
hájením muselo přidávat. „Jezdí k nám 
už asi šest let a každý rok přivezou novou 
hru. Tolik lidí jako letos však na ně zatím 
nikdy nepřišlo,“ prozradila Večerníku 
před zahájením představení starostka 
obce Marta Servusová.    
Ochotníci do Nivy přijeli s žánrem, kte-
rý je pro široké „lidové“ publikum více 

než vhodný. Připravili si první konver-
zační komedii z pera „plzeňského Molié-
ra“ Antonína Procházky Klíče na neděli.  
Její děj se točil kolem dvou manželských 
párů, které ubíjí stereotyp. A tak se v opi-
losti rozhodnou na nějaký čas si proho-
dit partnery. Po krátké radosti z něčeho 
nového se roztočí kolotoč potíží, trapasů 
a nedorozumění. Na jeho konci všichni 
zatouží dostat se zase domů ke svému 
zákonitému partnerovi.  
Sehrát podobnou komedii není vů-
bec nic snadného, lavina gagů se musí 
nezadržitelně valit na publikum, 
načež vyvolávat nové a nové salvy 

smíchu. Pokud však herci nezvlád-
nou přesné načasování jednotlivých 
fórů, pak se také v hledišti může 
rozhostit strnulé ticho a představení 
může skončit pořádným trapasem. 
Krásenským ochotníkům nic takového 
rozhodně nehrozilo. Naopak početné 
publikum se po celou dobu téměř třího-
dinového představení utěšeně řechtalo
a už jednotlivé výstupy oceňovalo nad-
šeným potleskem. 
Lidi očividně bavil jak výběr hry, tak 
její aktualizace jako kupříkladu narážka
v podobě padesáti odstínů hnědi či 
fyzické výkony jednotlivých herců. 
Největší potlesk v tomto ohledu sklidil 
přibližně šedesátiletý Václav Pliska za 

svoji etudu s břišními svaly. Mnozí muži 
pak museli čelit výzvám svých žen, aby 
jim také něco podobného předvedli. 
Představení skončilo bouřlivým potles-
kem. „Líbilo se mi to moc. Bavil jsem se 
dokonce výrazně víc než na plese, který 
se tu konal před čtrnácti dny,“ nechal se 
slyšet jeden z místních. 
Faktem je, že kulturní dům v Nivě si 
letos na nezájem ze strany návštěvníků 
rozhodně nemůže stěžovat. Kromě tra-
dičního Dřevařského plesu či dětského 
karnevalu se do něj letos z Protivanova 
přesunul i Horácký ples. Krásenští diva-
delní ochotníci by se sem měli vrátit za 
rok. Nezbývá než se těšit, s čím se opět 
vytasí...

●● Ve funkci starosty Kostelce na Hané 
působíte druhé volební období. Co 
vám v posledních pěti letech udělalo 
největší radost?
„Starostou města jsem byl poprvé zvolen 
po volbách v roce 2010, předtím jsem byl 
členem zastupitelstva, takže komunální 
problematika pro mě nebyla novinkou. 
Radost mi udělalo dokončení rekonstruk-

ce městské kanalizace a vodovodu, což 
byla to jednoznačně nejdůležitější akce 
a tvořila základ pro následné povrchové 
práce. K nim patřila úprava veřejných 
prostranství, obnova zeleně, ve spolupráci
s Olomouckým krajem rekonstrukce prů-
tahové komunikace, kde město souběžně 
dělalo nové parkovací zálivy a chodníky. 
V závěru došlo na nové řešení Jakubského 
náměstí, které spolu s radnicí, jež dostala 
novou fasádu, tvoří dominantu Kostelce.“
●● Po zimním období je v havarijním 
stavu Palackého ulice, kterou se vyjíždí 
směrem na Čechy pod Kosířem. Plánu-
je se rekonstrukce místní vozovky?
„Je pravda, že i tato komunikace mohla 
být řešena v souvislosti se zmíněným prů-
tahem Kostelcem, kdy již byla uzavírka, 
ale jsme domluveni se Správou silnic Olo-
mouckého kraje na letošní rok, kdy zhruba 
v jeho druhé polovině by mělo dojít ke 
kompletní rekonstrukci povrchu.“
●● Jaké zásadní akce plánuje vedení 
města do konce současného volebního 
období?
„Máme rozpracovaný projekt revitalizace 
sportovního areálu a začínáme pracovat na 
revitalizaci panelového sídliště. Ta by se měla 
týkat všech veřejných prostranství, tedy 
zeleně, chodníků, komunikací a veřejného 
osvětlení. Plánujeme také vybudování sběr-
ného dvora, aby měli občané kam odkládat 
velkoobjemový a nebezpečný odpad.“
●● Jaký je současný stav okolo kostelec-
ké sokolovny?
„Od České unie sportu jsme obdrželi ná-
vrh kupní smlouvy, který budeme projed-
návat ve středu na radě, jež bude rozšířena 
o zastupitele. Ve stejném termínu budeme 
projednávat i letošní rozpočet. Podle mého 
názoru jsou podmínky ze strany prodávají-

cího nastaveny velmi příznivě. Pokud pro-
jde návrh naším zastupitelstvem, bude jej 
projednávat na jarní valné hromadě ČUS 
a v optimálním případě by někdy v květ-
nu mohlo dojít k převodu sokolovny do 
majetku města. Z naší strany pro úspěšné 
dotažení transakce děláme maximum.“
●● Dalším diskutovaným bodem byl 
nedávno osud Bezručova domku...
„Myslím, že od města Kostelce na Hané
i Olomouckého kraje jednoznačně zazně-
lo, že žádná demolice obou domků nehro-
zí. Spolupráci na řešení současného stavu 
nemovitostí se nebráníme, ale nesmíme 
nabýt dojmu, že v tom zůstane sami. Proto 
vítáme rodící se iniciativy z řad občanů, kte-
ré mohou vytvořit důležitý komunikační a 
tmelící prvek mezi zainteresovanými insti-
tucemi.“

Celý rozhovor najdete 
na www.vecernikpv.cz

zprávy z regionu aneb jsme
s vámi u toho...

Konicko • Kostelecko • Němčicko • Plumlovsko • Protivanovsko

sa jací byli ochotníci v nivě...FFootooorreepoorrtááážž
3x foto: Martin Zaoral

Dění na jevišti bedlivě sledovala a vše naplno proží-
vala i duše souboru a režisérka představení Renata 
Škrobová.

Všechny herecké výkony byly velmi svěží a trefné, ob-
zvláště skvělá byla švýcarská tetička (zcela vlevo), kte-
rou v televizní inscenaci stejné hry hrála Jiřina Jirásková.

Početné publikum, které zaplnilo všechny židle „kul-
turáku“ v Nivě, se po celou dobu přestavení náramně 
bavilo.

sa

žžžžžž

Přes jedno promile
Z trestného činu ohrožení pod 
vlivem návykové látky podezírají 
koničtí policisté osmatřicetiletého 
muže z Konicka. Tohoto skutku se 
měl muž dopustit tím, že ve čtvrtek 
18. února ve 21:15 hodin řídil v obci 
Dzbel osobní automobil značky 
Mitsubishi a při policejní kontrole 
u něho policisté provedenou de-
chovou zkouškou změřili hodnotu 
1,38 promile alkoholu. Další jízdu 
policisté muži zakázali a na místě 
mu zadrželi řidičský průkaz. 

Přišel o šrajtofl i
Peněženku z neuzavřené kapsy 
bundy třiašedesátiletého muže 
měl předminulý pátek 12. února 
krátce před patnáctou hodinou
v obchodním centru v Držovi-
cích odcizit dosud neznámý pa-
chatel. Spolu s peněženkou muž 
přišel o finanční hotovost 1 550 
korun, občanský průkaz a průkaz 
zdravotní pojišťovny. Celkem tak 
pachatel majiteli způsobil škodu 
vyčíslenou na 1 650 korun. V pří-
padě dopadení hrozí zloději trest 
odnětí svobody až na dva roky.

Dvakrát se zákazem
Policisté obvodního oddělení
v Plumlově při prověřování jiné 
protiprávní činnosti devětatřiceti-
letého muže z Brna zjistili, že tento 
nejméně ve dvou případech poru-
šil soudem uložený zákaz řízení. 
Konkrétně se jednalo o řízení vo-
zidla v Protivanově a rovněž v Bo-
skovicích. Pro toto jednání je muž 
podezřelý z přečinu maření výko-
nu úředního rozhodnutí a vykázá-
ní, na který trestní zákoník stanoví 
trest odnětí svobody až na tři roky. 

Straka z Němčicka 
lapena

Z přečinu krádeže ve stádiu po-
kusu obvinili prostějovští krimi-
nalisté čtyřiadvacetiletého muže 
z Přerova. Ten se 26. prosince 
loňského roku v brzkých ranních 
hodinách pokusil vloupat do pro-
dejny smíšeného zboží v obci na 
Němčicku. Muž u prodejny rozbil 
skleněnou výlohu, ale tím spustil 
alarm zabezpečovacího zařízení. 
Z toho důvodu muž do prodejny 
nevnikl a z místa utekl. Rozbitím 
výlohy obchodu obviněný maji-
teli prodejny způsobil škodu vy-
číslenou na 4 600 korun. Protože 
byl tento muž již v minulosti za 
podobné skutky odsouzen, hrozí 
mu teď až tři roky vězení.  

Dvě drogy a jel
Dvaadvacetiletého muže kontro-
lovali minulé úterý 16. února de-
set minut před sedmou hodinou 
ranní plumlovští policisté v Pten-
ském Dvorku. Řidič osobního au-
tomobilu značky Škoda Felicia se 
po orientačním testu, který uká-
zal přítomnost pervitinu a mari-
huany, k užití těchto látek přiznal 
a uvedl, že předchozího dne večer 
vykouřil jednu cigaretu marihua-
ny a v sobotu 13. února užil nezjiš-
těné množství pervitinu. Policisté 
muži na místě zadrželi řidičský 
průkaz a zakázali další jízdu.

Po extázi za volant
Němčičtí policisté kontrolovali
v úterý 16. února přesně ve 22:40 
hodin dvaatřicetiletého řidiče 
dodávkového automobilu v Kle-
novicích na Hané. Testem u něho 
zjistili přítomnost látky ampheta-
mines a methamphetamines. Ři-
dič užití zakázaných látek přiznal 
a uvedl, že před několika okamži-
ky polknul jednu tabletu drogy 
extáze. Další jízdu policisté muži 
zakázali. Řidičský průkaz muž při 
kontrole nepředložil, protože má 
platnou jeho blokaci. Dalším pro-
viněním řidiče bylo, že při jízdě 
nebyl připoután.

ČERNÁ
KRONIKA
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 došlo na naši adresu... 

>>> chcete vìdìt, kdo je vaším starostou?

KOSTELEC NA HANÉ Jen oje-
dinělé místo velikosti Kostelce 
na Hané má ve svém čele osob-
nost přesahující svým rozhle-
dem politické obzory malého 
městečka. Jedno z nich, vzdále-
né coby kamenem dohodil od 
Prostějova, takového starostu 
má. V rámci své sociálně-de-
mokratické strany pracuje ve 
funkci předsedy okresního vý-
konného výboru i místopřed-
sedy krajského. Především ale 
sedmačtyřicetiletý Ladislav 
Hynek (na snímku) napíná své 
síly k rozvoji a zvelebování 
Kostelce na Hané, který za po-
sledních pět let prošel význam-
ným vývojem. Právě on byl dal-
ším hostem Večerníku v rámci 
dlouhodobého seriálu inter-
view se starosty měst, městysů 
a obcí prostějovského regionu.

NIVA Divadlo žije! A nejen to profesionální. Doby, kdy Josef 
Kajetán Tyl kočoval se svojí společností od vesnice k vesnici, jsou 
sice dávno pryč, nicméně z některých svých nástupníků by měl 
určitě radost. Patří k nim nepochybně i ochotníci z Krásenska - ma-
lebné obce ležící jen těsně za hranicí okresu Prostějov necelých 
deset kilometrů od Rozstání. Právě ti v současnosti objíždějí se 
svým novým představením Klíče na neděli okolní obce. Předchází 
je výborná pověst, kterou uplynulou sobotu v Nivě jednoznačně 
potvrdili. A Večerník byl tomu všemu pěkně nablízku! 

 Martin ZAORAL

PŮVODNÍ  REPORTÁŽ
pro Večerník
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Klíče na neděli jsou komedií o tom, jak dalekosáhlé důsledky může mít pro dva 
manželské páry jeden pořádně rozjetý večírek. Foto: Martin Zaoral
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exkluzivní rozhovor
pro Večerník

Tomáš
KALÁB

hovor

“„Máme rozpracovaný 
projekt revitalizace 

sportovního areálu
a začínáme pracovat 

na revitalizaci
panelového sídliště.“

Foto: Archív Večerníku

NIVU ROZESMÁLA divadelní výměna manželek
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Ladislav Hynek se v Kostelci na Hané nenudí

Opilý jak slíva přerazil strom!

KONICE Opilí mívají většinou štěs-
tí, což se potvrdilo i v případě hrozi-
vě vypadající havárie na silnici mezi 
Konicí a Laškovem. Řidič zpitý pod 
obraz nezvládl řízení, sjel ze silnice, 
kde mu v cestě stály dva stromy. Mla-
dý muž však z auta vystoupil zcela 
nezraněn! Policistům vzápětí nadý-
chal přes dvě promile...
„Ve středu sedmnáctého února ve tři 
čtvrtě na jedenáct večer došlo na sil-
niční komunikaci z Konice směrem 
na Laškov k havárii osobního auto-
mobilu. Čtyřiatřicetiletý řidič vozidla 
značky Ford z dosud přesně nezjiště-
ných příčin při průjezdu mírnou levo-

točivou zatáčkou nezvládl řízení a vy-
jel vpravo mimo silnici. Po nárazu do 
travnatého příkopu vozidlo přerazilo 
vzrostlý listnatý strom a následně se o 
další strom zastavilo,“ popsal hrozivě 
vypadající havárii František Kořínek, 
tiskový mluvčí Policie ČR pro Územ-
ní odbor Prostějov.   
Jen dílem šťastné náhody nedošlo 
při nehodě ke zranění osob. Hmot-
ná škoda na vozidle a stromech byla 
předběžně vyčíslena na částku sto 
pět tisíc korun. Když ale policisté při-
jeli na místo nehody, hned poznali, že 
s řidičem není něco v pořádku. „Pro-
vedenou dechovou zkouškou policisté

u muže zjistili hodnotu 2,18 promile al-
koholu. Řidič s naměřenou hodnotou 
souhlasil a uvedl, že před jízdou vypil 
tři půllitry jedenáctistupňového piva
a čtyři odlivky tvrdého alkoholu,“ po-
psal Kořínek. Policisté opilci na mís-
tě zadrželi řidičský průkaz. Příčiny, 
okolnosti a míra zavinění havárie jsou 
předmětem dalšího policejního vyšet-
řování. „Pro jízdu pod vlivem alkoholu 
je muž podezřelý z přečinu ohrožení 
pod vlivem návykové látky, za který mu 
v případě prokázání viny a odsouzení 
hrozí trest odnětí svobody na šest mě-
síců až tři léta,“ dodal mluvčí prostějov-
ské policie. (mik)

Jeden strom přerazil, do druhého vrazil. Totálně opilý šofér tohoto auta měl policistům co vysvětlovat.     2x foto: Policie ČR 

Za volant sedl 
Za volant sedl 

po tøech pivech 
po tøech pivech 

a ètyøech panácích...
a ètyøech panácích...

Je jim to fuk?
Je jim to fuk?

Řidič usnulŘidič usnul
a NARAZILa NARAZIL

OLŠANY U PROSTĚJOVA Ve 
čtvrtek 18. února těsně před sed-
mou hodinou ranní došlo na silnici 
u Olšan k havárii mladého řidiče s 
vozidlem Škoda Felicia. Policistům 
sám tvrdil, že za volantem usnul
„Dvacetiletý řidič podle svých slov 
vlivem únavy a mikrospánku sjel do 
travnatého příkopu, kde narazil do be-
tonového mostku a listnatého stromu. 
Při havárii řidič utrpěl lehká zranění, 

další osoby v autě zůstaly nezraněny. 
Celková výše způsobené hmotné 
škody byla předběžně vyčíslena na 
šest tisíc korun. Alkohol byl u řidiče 
vyloučen provedenou dechovou 
zkouškou a jeho přestupek vyřešili 
policisté na místě uložením blokové 
pokuty ve výši pěti set korun,“ infor-
moval František Kořínek, tiskový 
mluvčí Policie ČR pro Územní odbor 
Prostějov.  (mik)

Mladého řidiče škodovky u Olšan přemohl spánek, z havárie vyvázl naštěstí jen
s lehkým zraněním.  Foto: Policie ČR

Šofér této škodovky bude muset po srážce s daňkem za opravu auta zaplatit osmdesát tisíc korun.    Foto: Policie ČR

Daněk zničil auto a utekl!Daněk zničil auto a utekl!
PŘEMYSLOVICE Prevít jeden! 
Daněk je příčinou značné škody, 
kterou utrpěl na svém vozidle řidič 
při střetu s tímto zvířetem. Zatímco 
auto museli odtáhnout do servisu, 
daněk si to po tvrdé srážce namířil 
nezraněn do lesa!
„V pondělí patnáctého února pět 
minut před půl sedmou ráno došlo 
na komunikaci mezi Přemyslovicemi
a Konicí ke střetu osobního automo-
bilu s lesní zvěří, konkrétně s daňkem 
evropským. Šestačtyřicetiletému 

řidiči automobilu značky Škoda, 
kterému daněk náhle vběhl do cesty, 
se srážce nepodařilo zabránit. Při 
střetu vozidla se zvířetem došlo ke 
hmotné škodě na vozidle, která byla 
vyčíslena na osmdesát tisíc korun,“ 
uvedl František Kořínek, tiskový 
mluvčí Policie ČR pro Územní odbor 
Prostějov. Ke zranění osob nedošlo. 
„Daněk z místa utekl. Alkohol
u řidiče policisté vyloučili provedenou 
dechovou zkouškou,“ dodal mluvčí 
prostějovské policie.  (mik)

VRCHOSLAVICE Někdy můžeme 
mít pocit, že knihy jsou pro dnešní děti 
okrajovou záležitostí. Ale jak jim ukázat 
jejich kouzlo? Jak odkrýt tajemství 
představivosti a přitom je do čtení ne-
nutit? Na tyto otázky se snažila hledat 
odpovědi Naďa Páclová z vrchoslavické 
knihovny. A tak se zrodila hra pro žáky 
prvních až devátých tříd „Literární lab-
yrint, aneb hádanky mezi řádky“. 
V neděli 14. února odpoledne se v Mo-
torestu Černý rytíř sešlo dvaadvacet 
zvídavých dětí. Rozdělily se do tří až 
čtyř členných skupinek a soutěž mohla 
začít. Děti si vybíraly z hracího panelu 
papírové ruličky s ukázkami ze známých 
knížek. Pak ve skupince hledaly správné 
odpovědi, odkud ukázka pochází.  
Oživením čteného slova byly video
a audio ukázky z děl natočených podle 
literární předlohy. Jako bonusová disci-

plína bylo skládání puzzle z obalu známé 
knížky. Soutěž nakonec vtáhla všechny 
bez rozdílu věku. 
„Jejím hlavním cílem bylo ukázat dětem ta-
kové úryvky z knih, které by je inspirovaly 
k přečtení. Objevily se tam ukázky od 
klasických českých pohádek, knížek pro 
nejmenší, dívčí romány, dobrodružné 
literatury, klasiky jako Honzíkova cesta, 
Babička nebo Kytice až po všem známého 
Harryho Pottera,“ vysvětlila Naďa Páclová, 
která je sama vášnivou čtenářkou, přičemž 
si kabelky zásadně vybírá podle toho, aby 
se do ní vešly aspoň dvě knihy.   
Vítězné družstvo si kromě diplomu 
odnášelo poukázky v hodnotě tří set ko-
run na knihy dle vlastního výběru. Druhé 
a třetí místo k diplomu získalo zábavný 
hlavolam. Pro ty soutěžící, co se neumístili, 
měli organizátoři připraveny záložky do 
knihy.     (red)

DĚTI z VrchoslavicDĚTI z Vrchoslavic
v labyrintu nezabloudív labyrintu nezabloudí

Akce vznikla za přispění DDM Orion, obce Vrchoslavice a Tondy Bartošíka. Sešlo se na ní 
překvapivé množství potenciálních mladých čtenářů z Vrchoslavic.    Foto: Naďa Páclová

Kamiony nadále porušují předpisy...
Zákaz, nezákaz - jezdí se dál!

Čekání na hříšníka nebylo ve čtvrtečním odpoledni dlouhé...    Foto: Zdeněk Vysloužil

EXEXKLUZIVNĚEXKLUZIVNĚDo obce dorazili skvělí ochotníci z nedalekého KrásenskaDo obce dorazili skvělí ochotníci z nedalekého Krásenska



PROSTĚJOV Za okny restaura-
ce Národního domu je slunečný 
zimní den. U stolku s kávou sedí 
bělovlasý muž stále mohutné po-
stavy a s veselou myslí vzpomíná 
na hezké zážitky z dětství prožité 
na Podkarpatské Rusi, kdy byla 
tato země ještě součástí Českoslo-
venské republiky. Jak už to bývá, 
vybavuje si i jednu z pohnutých 
událostí, vzpomínku na chvíle 
násilného vyhnání z nově rodiči 
vybudovaného domova. Stejný 
osud zastihl i ostatní občany čes-
ké národnosti, když museli po 
maďarské okupaci opustit právě 
obsazené území. Tisíce jich byly 
transportovány vlaky v dobytčích 
vagónech a nikdo z nich nevěděl, 
kam budou přepraveni. Právě pro 
osobní zkušenost s atmosférou 
druhé světové války považuje Jo-
sef Liška za stále potřebné i nutné 
připomínat lidem skutečnou his-
torii a udržovat tím vzpomínku 
na československé vlastence, kteří 
pro svobodu naší země v boji proti 
německému fašismu položili své 
životy. Umíte si tak asi představit, 
že rozhovor Večerníku emocemi 
doslova překypoval...  Dnes vám 
přinášíme jeho první část.

●● Jak jste se ocitl na Podkarpat-
ské Rusi?
„Já se tam narodil. Můj tatínek byl vy-
slán na československou Podkarpat-
skou Rus v roce 1932 coby svobodný 
mládenec, aby jako agronom pomohl 
zdejšímu zaostalému zemědělství 
zavádět progresivní metody, které 
přinášela moderní agronomie. Našel 
si pohledné rusínské děvče, které si 
vzal za manželku. V roce 1933 jsem 
se narodil v městečku Volové, které 
bylo v roce 1953 tehdejšími sovět-
skými úřady přejmenováno. Dodnes 
si pamatuji jednu úsměvnou přího-
du, kterou mi vyprávěl tatínek. Pan 
Štursa, tamní majitel autobusové 
a poštovní dopravy, zaparkoval vozidlo 
na konečné zastávce a na celý autobus 
zavolal: „Volové, vystupovat!“ Kupodi-
vu vystoupili všichni... (úsměv)  Místní 
ale dobře věděli, že pan Štursa je zná-
mý vtipálek a určitě se na něj nezlobili.“
●● Předpokládám, že na výcho-
dě republiky jste asi dlouho ne-
zůstali?

„Máte pravdu, běh dějin se nedal za-
stavit. V roce 1938 dosáhli Maďaři 
svého a po dohodě s Hitlerem ukro-
jili jižní část Podkarpatské Rusi. My 
se s nimi přímo nesetkali, protože 
městečko Volové leží spíše v severní 
části. Zato v okolí byli hodně ak-
tivní ukrajinští nacionalisté, známí 
sičovci, kteří ostatnímu obyvatel-
stvu znepříjemňovali život. Další 
rok v březnu nás zastihla německá 
okupace a rozpad Československa. 
Spolu s našimi vojáky jsme po vy-
hlášení samostatnosti Slovenska 
zůstali odříznuti od českých zemí...“
●● Ustupující jednotky naší ar-
mády si zajistily průchod přes 
Rumunsko, byl to i váš případ?
„Bohužel ne. Maďarské úřady nám 
poručily sbalit si jedno zavazadlo 
a peřiny, načež nás osmnáctého 
března za počínajícího soumraku 
o čtvrté hodině odpolední nalo-
žili na otevřené korby nákladních 
automobilů. Lidé z předchozích 
zastávek tam seděli schouleni a za-
sněženi. Byla zima, takže nás děti 
a maminky zachoulily do peřin, 
abychom unikli ledovému větru. 
Cesta nebyla příliš dlouhá, asi pa-
desát kilometrů do nedalekého 
Chustu, který byl ještě před pár dny 
správním střediskem nejvýchod-
nější země naší republiky. Tam nás 
již pod rouškou tmy nahnali honvé-
di na vlakovém nádraží do přistave-
ných dobytčáků a vlak vyjel nezná-
mo kam.“
●● To jste tedy na tom byli hůř 
než vyhnanci ze Sudet v českých 
zemích?
„Na všech místech si tehdy lidé vy-
hnaní ze svých domovů prodělali 
svá trápení... (povzdechne si) V na-
šem případě byla nejhorší nejisto-
ta, nikdo nevěděl, kam nás vezou. 
Tatínek úzkými průzory rozeznal 
podle názvů stanic, že jedeme smě-
rem k Debrecínu. Před hranicemi 
s Rakouskem jsme stáli několik 
dlouhých hodin na trati a až později 
jsme se dozvěděli, že Maďaři hodlali 
náš vlak vyhodit na některé z ved-
lejších kolejí do povětří! Naštěstí, 
díky vyjednávání československého 
diplomata v Budapešti, jsme tomuto 
krutému osudu unikli. Po průjezdu 
hranic s Rakouskem, které bylo prá-
vě rok od anšlusu součástí Německé 
říše, jsme se dostali do Vídně. Na 
nočním, ztichlém nádraží byly pro 
nás připraveny vyhřáté kupé rych-
líkového vlaku. Celého transportu 
se ujaly přívětivé členky Červeného 
kříže, které nám poskytly po dvou 
dnech putování v zimě a o hladu tep-
lé jídlo, nápoje a možnost základní 

hygieny. Vzpomínka na to milé přije-
tí je stále živá...“ (oči se rozzáří)
●● Z Vídně již byla teda cesta 
bezpečnější?
„Dá se říct. Vlak odtamtud zamířil 
do Němci okupovaného českého 
území s čerstvým názvem - Protek-
torát Čechy a Morava. Naše rodina 
směřovala k Plzni k rodičům mého 
tatínka, kde jsme přečkali první 
léto. Po tomto přechodném období 
si otec našel práci kousek od Prahy 
a po zbytek války jsme žili tam.“
●● Jaké byly vaše další osudy?
„Po klasickém středoškolském vzdě-
lání a doplnění odborných znalostí 
studiem na střední zdravotnické škole 
v oboru laborant, jsem se stal vojákem 
z povolání.  Při zaměstnání se mi teh-
dy naskytla další možnost studovat 
dálkově na vysoké škole, které jsem 
využil a po přijetí na Přírodovědeckou 
fakultu Univerzity Karlovy jsem ab-
solvoval v oboru zdravotnická biolo-
gie. Získané znalosti jsem uplatňoval 
v praxi, při postupu na různých mís-
tech ve zdravotnické službě Českoslo-
venské armády.“
●● Čím jste se zabýval? Co si lze 
pod touto prací představit?
„Mojí poslední štací byl Vojenský 
výzkumný ústav. V našem oddělení 
jsme se věnovali mimo jiné i vývoji 
nových týlových a zdravotnických 
prostředků, mobilních zařízení vy-
užitelných k ochraně zdraví vojsk 
v případě válečného konfliktu při 
použití zbraní hromadného niče-
ní. V době studené války viselo ve 
vzduchu jaderné nebezpečí.“
●● Služba v armádě byla před 
revolucí spjata s různými povin-
nostmi i výhodami...
„Pokud narážíte na členství v ko-
munistické straně, pak vás mohu 
ubezpečit, že si celý život zakládám 
na tom, že jsem nikdy členem žád-
né politické strany nebyl! Tento 
tlak zažil můj otec na počátku pa-
desátých let, když jako zemědělský 
tajemník na Okresním národním 
výboru s ohledem na rodinu byl na-
konec nucen podepsat přihlášku do 
řad KSČ. Žádnou aktivitu ovšem 
nevyvíjel a po dvou letech byl vy-
loučen. Následovalo několik po-
stupných přemístění, aby denní do-
jíždění od rodiny do úřadu nebylo 
tak snadné. Bohužel, tato šikana se 
výrazně projevila na otcově již dříve 
podlomeném zdraví. Na počátku 
mé profesní kariéry v šedesátých 
letech již byly podmínky podstatně 
odlišné a příznivější.“
●● Vojáci bývají obvykle ze záko-
na pensionovaní dříve, využil jste 
této možnosti?

„Ne, ještě dva roky jsem 
přesluhoval, dokončil jsem 
své rozpracované úkoly a do 
důchodu odešel v roce 1991. 
Někdy v té době zemřeli rodiče 
mé manželky a my se rozhodli
k rekonstrukci zděděného 

domku. Dali jsme si záležet, aby-
chom k renovaci exteriéru přistou-
pili citlivě a zachovali ráz původní-
ho hanáckého stavení. Občas se od 
znalců původní architektury dočká-
me pozitivních ohlasů.“ (úsměv)
●● Už téměř čtvrt století si tedy 
užíváte zaslouženého odpočin-
ku. Čím jej vyplňujete?
„Věnoval jsem se především rodině
a práci na zahradě i okolo domku, 
toho jsem si při mém zaměstnání příliš 
neužil. Aktivní jsem ale být nepřestal.
V roce 1994 jsem díky svému známé-
mu dostal pozvánku do Vlastenecké-
ho sdružení antifašistů, kde mě zau-
jala především myšlenka vlastenectví
a všeslovanské vzájemnosti. Jelikož 
tehdejší předseda po dvou letech ze-
mřel, ujal jsem se této funkce po něm.“
●● Co je stěžejní náplní vašich 
aktivit?
„Tou hlavní je připomínka význam-
ných historických událostí spojených 
se jmény a místy obětí nacistické zvů-
le zejména z doby německé okupace 
českých zemí. Považujeme za vlaste-
neckou povinnost udržovat pietní pa-
mátku na hrobech našich umučených 
a vyvražděných spoluobčanů, jejich 
jména musí být vepsaná nesmaza-
telně do české historie. Připomíná-

me hrdinství a oběti našich předků 
v boji za svobodu našeho národa. To 
není jenom pouhá fráze. Gramotní 
lidé i dosud žijící pamětníci dobře vědí 
o předurčení Slovanů buď ke germa-
nizaci, nebo otroctví. Plány jednoho
z předních nacistických pohlavárů Re-
inharda Heydricha jsou i dnes dohleda-
telné. Víte, na každém pomníčku, které 
se nacházejí v téměř každé obci, čteme 
slovo ´Nezapomeneme .́ Mám obavu, 
že doba tomuto přání příliš nepřeje, 
proto s hlubokou úctou klademe věnce 

k památníkům obětí fašismu v Javoříč-
ku, Lidicích, v Terezíně či Prlově nebo
k bustě Jana Opletala v Litovli. Proto 
zveme k účasti u pietních aktů i školskou 
mládež. Snažíme se udržet v paměti sou-
časníků vděčnost a úctu ke všem, kteří si 
ji dávno před námi zasloužili a na které 
bychom neměli zapomínat. 
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vizitka
JOSEF LIŠKA

✓ narodil se v roce 1933 na tehdejší 
      Podkarpatské Rusi

✓ vystudoval zdravotnickou biologii na
     Přírodovědecké fakultě UK 

✓ působil na různých funkcích ve vojenském 
zdravotnictví, už čtvrtstoletí je v důchodu
✓ svoji aktivitu zaměřuje ve Vlasteneckém sdružení antifašistů na ucho-
vání památky a úcty k českým obětem nacistické zvůle s připomínkou 
zásluh padlých vlastenců i našich osvoboditelů ve druhé světové válce
✓ hlásí se k národním tradicím a podporuje myšlenky slovanské vzá-
jemnosti
✓ podporuje součinnost všech sdružení, spolků a hnutí při aktivním od-
poru proti vzrůstajícímu neofašismu a novým formám nacismu ve světě
zajímavost: v březnu 1939 podstoupil s rodinou nebezpečnou cestu
z Podkarpatké Rusi zpět do Čech

v rámci exkluzivního
interview
pro Večerník
se ptal
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„PŘI TRANSPORTU Z PODKARPATSKÉ RUSI SÁHLA 
 NA RODINU SMRT“ Vlak do povětří nevyletěl a Josef Liška

může bojovat za národní hrdost
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„Ne, ještě dva roky jsem 
přesluhoval, dokončil jsem 
své rozpracované úkoly a do 
důchodu odešel v roce 1991. 
Někdy v té době zemřeli rodiče 
mé manželky a my se rozhodli
k rekonstrukci zděděného 

„Pamatuji si jednu úsměvnou příhodu, kterou mi vyprávěl tatínek. Pan Štursa, 
tamní majitel autobusové a poštovní dopravy, zaparkoval vozidlo na konečné zastávce a zvolal: „Volové, vystupovat!“

Josef Liška před vstupem do 
terezínské pevnosti.  
 Foto: archív J. Lišky

>>>>>>>>>>>>>>>>
Druhý díl rozhovoru

najdete v pøíštím vydání 
Veèerníku, který vyjde

v pondìlí 29. února
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BERANI - 21.3. až 20.4. Nezvyšujte 
hlas na někoho, od něhož něco potře-
bujete. V situacích, kdy o něco důleži-
tého jde, se opravdu chovat neumíte. 
A to se vám nyní nevyplatí. Díky vaší 
prostořekosti přijdete o značnou 
sumu peněz.
BÝCI - 21.4. až 21.5. Budete si tak 
dlouho vybírat, až přeberete. Proto 
raději přijměte hned tu první nabíd-
ku svého nadřízeného a nečekejte, 
že vám ještě něco přidá navíc. Před 
víkendem si nezapomeňte vybrat 
z účtu, jinak nebude stát výlet za nic.
BLÍŽENCI - 22.5. až 21.6. S part-
nerem si tentokrát budete výborně 
rozumět, takže konečně mezi vámi 
může dojít na rozhovory o společné 
budoucnosti. Do ničeho se ale nehrň-
te, sami víte, že už vám několik naděj-
ných vztahů zkrachovalo.   
RACI - 22.6. až 22.7. Pořádně si 
namastěte svaly, budete potřebovat 
hodně síly. Čeká vás totiž stěhování, 
při kterém bude každá ruka dobrá. 
V novém prostředí se budete cítit cel-
kem dobře, ale něco vám v něm bude 
chybět. Proto ten smutek.

LVI - 23.7. až 22.8. Jste hodně vy-
bíraví a nedůvěřiví. Na jedné straně 
je to dobře, jenomže v následujících 
dnech budete potřebovat rozhodnost 
a rychlou reakci. Obdržíte totiž nabíd-
ku, která se neodmítá. Pokud zaváhá-
te, předběhne vás někdo jiný.    
PANNY - 23.8. až 22.9. Dávejte si 
více pozor na svoji pusu, máte ji pro-
říznutou až běda. Jediné špatné slovo 
pro vás může znamenat katastrofu, 
kterou už nepůjde nijak napravit. 
Proto než promluvíte, napočítejte si 
nejprve v klidu do desíti.                                       
VÁHY - 23.9. až 23.10. Zaznamená-
te hned několik pracovních úspěchů. 
Problém však nastane, když se jimi 
začnete chlubit před svými kolegy. 
Najednou získáte další nepřátele, kte-
ří vám budou závidět už i to, co není 
pravda. Pozor na pusu!                                       
ŠTÍŘI - 24.10. až 22.11. Pomalu se 
připravujte na jarní úklid. Ten jste vlo-
ni touto dobou vynechali, takže nyní 
to vůbec nezkoušejte. Na pomoc si 
zavolejte co nejvíce pracantů z celé ro-
diny, sami to rozhodně nezvládnete. 
Moc ochotní ale nebudou...

STŘELCI - 23.11. až 21.12. Posled-
ní dobou s vámi moc velká zábava 
není, cítíte se až příliš unaveni. Měli 
byste na nějaký čas vypnout, kdo se 
má pořád dívat na ten váš utrápený 
obličej. Odjeďte mimo tento region, 
a nejlépe úplně sami.  
KOZOROHOVÉ - 22.12. až 19.1. 
Blízká osoba se vám svěří s obrov-
ským tajemstvím. Ten dotyčný člověk 
vás bude žádat o pomoc nebo alespoň 
dobrou radu. Budete bezradní, proto-
že v této situaci jste se nikdy neocitli. 
Peníze ale půjčit můžete.  
VODNÁŘI - 21.1. až 20.2. Dosta-
nete geniální nápad, ale vůbec si ne-
budete vědět rady, jak jej zrealizovat... 
Obraťte se proto na odborníky, kteří 
by váš projekt pomohli uskutečnit. 
Pokud vše vyjde podle plánů, mohli 
byste konečně zbohatnout. 
RYBY - 21.2. až 20.3. Čeká vás po-
hodový a romantický týden. Partner 
vám dokonce začne nosit snídani do 
postele a na večeři vás pozve do luxus-
ní restaurace. Ale pozor, za touto jeho 
ochotou může být něco jiného. Není 
snad v nějakém průšvihu? 

Konstelace hvězd Prostějova
Prostějovany nyní čeká období, ve kterém se jim nebude chtít příliš pracovat, a neustále 
budou hledat výmluvy pro svoji lenivost. Problém bude v tom, že právě nyní budou kladeny na 
každého z nás daleko větší nároky na pracovní aktivitu.  

????????????????????????

MUZEUM PROSTĚJOVSKA, P. O.MUZEUM PROSTĚJOVSKA, P. O.

ASTRONOMICKÉ ODDĚLENÍ ASTRONOMICKÉ ODDĚLENÍ 
- LIDOVÁ HVĚZDÁRNA- LIDOVÁ HVĚZDÁRNA

OD 22. DO 28. 2. 2016
● POZOROVÁNÍ SLUNCE se koná v pondělí, ve čtvrtek a v pátek od 14:00 hodin. Naše nejbližší hvězda nabízí 
pohledy na zajímavé útvary v zářivé fotosféře i neklidné chromosféře. Vstupné 20 Kč.
● VEČERNÍ POZOROVÁNÍ oblohy se koná v pondělí, ve čtvrtek a v pátek od 18:30 hodin a také ve středu od 
17:30 hodin. Začátkem týdne kraluje večerní obloze Měsíc, na jehož povrchu lze pozorovat krátery, pohoří apod. 
Koncem týdne nabídneme místo Měsíce pozorování vzálených klenotů zimního hvězdného nebe. V případě 
špatného počasí proběhne náhradní program. Vstupné 20 Kč.
● POHÁDKOVÁ STŘEDA přináší v 15:30 hodin dětem příběh: JAK SATURN PRSTENEC POZBYL. 
Vstupné 20 Kč.
● Výstavy STRHUJÍCÍ SNÍMKY Z VESMÍRU a Z DĚJIN PROSTĚJOVSKÉ ASTRONOMIE si můžete 
prohlédnout na začátku všech výše uvedených pozorování .

Z důvodu plánovaných prací na zařízení distribuční soustavy - rekonstrukcí, oprav, údržbových a reviz-
ních prací - bude přerušena dodávka elektrické energie:
Obec: Pěnčín, Laškov, Kandia, 
Laškov - Dvorek, Krakovec
Dne: 7. 3. 2016 od  7:30 do 15:30 
hodin. Vypnutá oblast: Celé obce 
včetně podnikatelských subjektů: 
Pěnčín, Laškov, Kandia, Laškov - 
Dvorek, Krakovec (vč. Kruhovský 
Mlýn a Rovina). Odběratelské 
TS: Laškov 4. v ZD, Pěnčín ZD. 

Obec: Ptení
Dne: 8. 3. 2016 od  7:30 do 13:30 
hodin. Vypnutá oblast: Část obce 
Ptení: oboustranně ve směru od 
Zdětína po č. 25 a 14 a dále od
č. 288 a 15 (obchod) po č. 231.
Obec: Dobromilice
Dne: 10. 3. 2016 od  7:30 do 
12:30 hodin. Vypnutá oblast: 

Oboustranně od č.p. 75 a 85 po 
č.p. 206 a 205 (vč. č.p. 288).
Obec: Olšany u Prostějova - 
Hablov
Dne: 11. 3.2016 od  7:30 do 
15:30 hodin. Vypnutá oblast: 
Levá strana od č. 26 (u kapličky) 
po konec obce směr Dubany. 
 E. ON Česká republika, s.r.o.

Po pořádné šichtě je ještě větší žízeň, proto je dobré mít po ruce pořád ně-
jakou lihovinu. Ale tu nealkoholickou... Coca-Colu a minerálku Magnesia 
nabízí nejlevněji Tesco, pro Kofolu a Hanáckou kyselku se vyplatí navštívit 
Kaufland, Sprite zakoupíte za nejvýhodnější cenu v Lidlu a privátní mine-
rální vodu seženete za nejnižší hodnotu v Albertu, Tesku a Penny marketu.
 Přejeme dobrou chuť! 
 Průzkum proveden v úterý 16. února 2016

Naše Naše 
RESUMÉRESUMÉ

Coca cola 2l 28.90 28,90 28,90 28,90 24,90 28,90

Kofola 2l 19,90 19,90 16,90 13,50 19,90 16,90

Sprite 2l 28,90 19,90 29,90 28,90 24,90 28,90

Magnesia 1,5 l 14,90 - 14,90 14,90 12,90 14,90

Hanácká kyselka 1,5 l 14,50 - 14,50 13,90 - -

Minerální priv. zn. 
1, 5 l 3,90 5,90 5,20 7,90 3,90 3,90

nákupní servis nákupní servis 
pro váspro vás

... tentokrát ze sortimentu:... tentokrát ze sortimentu:  NEALKO NÁPOJEEE
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JSME JEDNA RODINA
Řekni svým přátelům, že už jsi taky s náma Doporuč, sdílej a dej like na

www.facebook.com/vecernikpv

Oznámení o přerušení dodávky elektrické energie
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UZÁVÌRKA 
ØÁDKOVÉ 
INZERCE
v PÁTEK 
26. února
 v 10.00
 hodin

Těžké je zapomenout, Těžké je zapomenout, 
když slzy v očích stojí, když slzy v očích stojí, 

těžké je vzpomínat, když srdce tolik bolí.těžké je vzpomínat, když srdce tolik bolí.
Odešel jsi všem, kdo Tě měli rádi, Odešel jsi všem, kdo Tě měli rádi, 
aniž by Tvé rty sbohem zašeptaly. aniž by Tvé rty sbohem zašeptaly. 
Dny, týdny, měsíce a léta plynou, Dny, týdny, měsíce a léta plynou, 

ale nikdy nezacelí tu ránu bolestivou.ale nikdy nezacelí tu ránu bolestivou.

Dne 21. února 2016Dne 21. února 2016
 by se dožil 65 let  by se dožil 65 let 

pan Jaroslav pan Jaroslav NOVOTNÝNOVOTNÝ
 z Prostějova z Prostějova

 a dne 12. května 2016 a dne 12. května 2016
 vzpomeneme 14. výročí úmrtí. vzpomeneme 14. výročí úmrtí.

Za tichou vzpomínku, Za tichou vzpomínku, 
kterou  mu věnujete s námi, kterou  mu věnujete s námi, 

děkují sourozenci s rodinami.děkují sourozenci s rodinami.

Dne 24. února 2016Dne 24. února 2016
 vzpomeneme 35. výročí vzpomeneme 35. výročí

nevyjasněné smrti nevyjasněné smrti 
pana Ing. Ing. Přemyslapana Ing. Ing. Přemysla

COUFALA CSc. COUFALA CSc. 
Nikdy nezapomene rodina.Nikdy nezapomene rodina.

Milovala život, Milovala život, 
a ještě více věřila…a ještě více věřila…

Dne 21. února 2016Dne 21. února 2016
 jsme vzpomenuli nedožité  jsme vzpomenuli nedožité 

90. narozeniny 90. narozeniny 
paní Jiřiny ZAPLETALOVÉ, paní Jiřiny ZAPLETALOVÉ, 

rozené Koutné.rozené Koutné.
Nezapomínají dcera Jiřina Nezapomínají dcera Jiřina 
s manželem Květoslavem s manželem Květoslavem 

a vnoučata Monička, Pavlínkaa vnoučata Monička, Pavlínka
a Květošek s rodinami.a Květošek s rodinami.

Dnes, tj. 22. února 2016 
vzpomeneme 25. výročí úmrtí vzpomeneme 25. výročí úmrtí 

pana Zdeňka SEKANINY.pana Zdeňka SEKANINY.
Za tichou vzpomínku děkují Za tichou vzpomínku děkují 

dcery s rodinami.dcery s rodinami.

Rok utekl jako voda, Rok utekl jako voda, 
zdá se to být jako dnes, zdá se to být jako dnes, 

v uších zní ta bolestivá slova, v uších zní ta bolestivá slova, 
že jsi odešla a nevrátíš se zpět.že jsi odešla a nevrátíš se zpět.

Ta rána v srdci stále bolíTa rána v srdci stále bolí
a zapomenout nedovolí  a zapomenout nedovolí  

Dne 26. února 2016Dne 26. února 2016
uplyne  první smutný rok, uplyne  první smutný rok, 

od chvíle kdy nás navždy opustila od chvíle kdy nás navždy opustila 
paní Jaroslava POPELKOVÁ, paní Jaroslava POPELKOVÁ, 

rozená Otrubovározená Otrubová
 ze Stražiska. ze Stražiska.

Za vzpomínku děkuje manžel Za vzpomínku děkuje manžel 
František, dcery Zdena František, dcery Zdena 

a Dáša s rodinami a Dáša s rodinami 
a syn Pavel s rodinou.a syn Pavel s rodinou.

Dne 24. února 2016 Dne 24. února 2016 
uplyne 10 let, uplyne 10 let, 

kdy nás navždy opustila naše kdy nás navždy opustila naše 
milovaná maminka a babička milovaná maminka a babička 

paní Drahomíra ZBUDILOVÁpaní Drahomíra ZBUDILOVÁ
 z Prostějova. z Prostějova.

Za tichou vzpomínku všem Za tichou vzpomínku všem 
známým přátelům a příbuzným známým přátelům a příbuzným 
děkují dcera Miroslava s rodinou děkují dcera Miroslava s rodinou 

a syn Václav s rodinou.a syn Václav s rodinou.

Ruku Ti už nepodáme, Ruku Ti už nepodáme, 
abychom Ti mohli přát, abychom Ti mohli přát, 

jen kytičku na hrob dámejen kytičku na hrob dáme
a budeme vzpomínat.a budeme vzpomínat.

Dnes, tj 22. února 2016Dnes, tj 22. února 2016
 by se dožila 80 let  by se dožila 80 let 

paní Zdenka OPATRNÁpaní Zdenka OPATRNÁ
 z Prostějova. z Prostějova.

Všichni kdo jste ji znali a měli rádi, Všichni kdo jste ji znali a měli rádi, 
vzpomeňte s námi. Děkuje dcera vzpomeňte s námi. Děkuje dcera 

Zuzana a syn Jiří s rodinami.Zuzana a syn Jiří s rodinami.

Dne 19. února 2016Dne 19. února 2016
 jsme vzpomenuli 10. výročí  jsme vzpomenuli 10. výročí 

úmrtí naší maminky a babičky úmrtí naší maminky a babičky 
Želmíry KLEINEROVÉŽelmíry KLEINEROVÉ

 z Prostějova. z Prostějova.
Kde jste ji znali a měli rádi, Kde jste ji znali a měli rádi, 

vzpomeňte s námi. vzpomeňte s námi. 
Stále vzpomínají dcery Stále vzpomínají dcery 

s rodinami.s rodinami.

Dne 23. února 2016Dne 23. února 2016
 vzpomeneme  vzpomeneme 

1. smutné  výročí od úmrtí 1. smutné  výročí od úmrtí 
pana Josefa CETKOVSKÉHOpana Josefa CETKOVSKÉHO

 z Prostějova. z Prostějova.
Za tichou vzpomínku děkuje Za tichou vzpomínku děkuje 
manželka a dcery s rodinami.manželka a dcery s rodinami.

Jaromír Skácel 1960  Prostějov
Libuše Kopečná 1945  Prostějov
Eva Grumlíková 1944 Prostějov
Ludmila Gottwaldová 1935  
 Prostějov
Petr Horný 1948  Prostějov
Ladislav Malík 1933  Prostějov
Miroslav Čejka 1943  Vyškov
Josefa Piňosová 1932  Mostkovice
Ing. Danuše Šíblová 1930  Otinoves
Jan Pilný 1944  Ondratice
František Doležel 1925  Prostějov
Alois Zach 1945  Prostějov

Milan Havlen 1956  Bousín
Miroslav Klemeš 1942  Určice
Josef Dokoupil 1947  Protivanov

Pavel Zatloukal 1947  
 Malé Hradisko
Pavel Novotný 1944  Prostějov

Pohřební služba Pavel Makový
Nejsou již mezi námi Poslední rozlouèení

Úterý 23. února 2016
Olga Vybíralová 1930 Přemyslovice 15.00 kostel Přemyslovice
Středa 24. února 2016
Zdeněk Lukele 1928 Lutotín 12.30 Obřadní síň Prostějov
Čtvrtek 25. února 2016
Jana Žvátorová 1949 Výšovice 10.30 Obřadní síň Brněnská 104
Pátek 26. února 2016
Antonín Dostál 1929 Brodek u Prostějova 14.00 kostel Brodek u Prostějova  
Pavel Střelák 1961 Čechy pod Kosířem 10.00 Obřadní síň Brněnská 104

Nejsou již mezi námi
František Palatka 1933  Otinoves
Bohuslav Trimmel 1939  Prostějov
Vlasta Hloušková 1932  Seloutky
Olga Hovorová 1930  Mořice

Soukromá pohřební služba Václavková a spol.
Poslední rozlouèení

Pondělí 22. února 2016 
Josef Klemeš 1924 Prostějov 13.15 Obřadní síň Prostějov 
Úterý 23. února 2016 
Alexandra Sklenářová 1945 Kralice na Hané 13.00 kostel Kralice na Hané

Pohřební služba A.S.A. TS

smuteèní oznámení
Pohřební služba Pavel Makový,
Kravařova 11, tel.: 582 332 100

Pohřební služba Václavková a spol. s.r.o.,
Mlýnská 31, tel.: 582 343 883, 582 340 004

Pohřební služba A.S.A. TS,
Žižkovo náměstí 19, tel.: 582 344 073, 
mobil: 602 581 098

Stavební firma hledá pozemek pro 
výstavbu RD. PV a okolí 739 322 895

REALITNÍ KANCELÁŘ
VNB REALITY

Hlaváčkovo nám.1 (ATRIUM), 
Prostějov

Ing .Marie Vymazalová, 774 421 818
aktuálně NABÍZÍ:

BYT 3+1, DB/P, 74 m2 1.360.000 Kč
RD Otaslavice 960.000 Kč 
RD Plumlov 1.250.000 Kč  
RD Držovice 1.575.000 Kč
RD Plumlov, novost. 3.950.000 Kč
Chata Plumlov 905.000 Kč
Pozemek 22.056 m2 Mostkovice
Pozemek 9.518 m2 Brodek u PV
Ing. Zuzana Kučerová, 774 409 430

aktuálně NABÍZÍ:
RD 2+6, Brodek u PV 1.890.000 Kč
RD 5+1, Bedihošť 1.515.000 Kč
RD 3+kk, 1800 m2, NOVOSTAVBA, 
Brodek u Konice 2.700.000 Kč
RD 3+1, 4+1, garáž, zahrada 2300 m2

Raková u Konice 2.290.000 Kč
Pronájem bytu 1+1 6.500/měs.+ink.
PRO NAŠE KLIENTY HLEDÁME:
* BYTY 1+1, 2+kk, 2+1 v Prostějově
* BYT 3+1 do 1.500.000 Kč v PV
* Rodinné domy v PV a okolí
* Chaty, zahrady a pozemky
Více na:WWW.VNB-REALITY.CZ

Koupím byt 1+1, 2+1. Telefon: 
774 101 818
Koupím jakýkoliv byt, nejlépe 2+1. 
Stěhuji se z OL. 792 273 285

Pronajmu pan. byt 1+1 v Pv, ul. 
Tylova, po rekonstrukci – balkon, 
náj. 6000 Kč včetně inkasa,  volný 
od 1.3. 2016 Tel.: 733 715 160 vo-
lat po 17:00 hod.(RK nevolat)

Pronajmu hezký cihl. byt 2+1 v Pv, 
ul. Krasická. Tel.: 602 775 607

Koupím chatu, nebo chalupu. 
773 545 092

Pronajmu garáž na ul. Kralická 
(u kruhového objezdu), telefon: 
732 215 683

Pronajmu pěknou garáž v Pv, Krasic-
ká ul.  zabezpečený objekt, elektrika, 
voda. Tel.: 739 322 781  

REALITY

Vyplatíme všechny vaše EXEKU-
CE a poskytneme vám jednu půjč-
ku. Pracuji pro více věřitelů Volejte
777 551 492 

Peníze pro všechny ihned při pod-
pisu! Zvýhodněné podmínky, žád-
né poplatky. Volejte: 775 02 12 12

!PENÍZE VŠEM! Úvěry, hypotéky, 
zástavy, exekuce.. od více věřitelů = 
vaše výhoda, konzult. denně zdarma 
739 066 462, 603 317 378

Zvažujete prodej nemovitosti? 
Potřebujete radu jak na to ? Jak se 
smlouvou, odhadem, energetic-
kým štítem, zákony apod. ZDAR-
MA A NEZÁVAZNĚ PORADÍM. 
Hana Jahodová, RK CONSULT  
VK s.r.o., pobočka Svatoplukova 
21, Prostějov. Tel.: 774 765 437

Osobní bankrot – oddlužení.  Kon-
zultace zdarma. OPTIMCREDIT 
s.r.o. Volejte 777 551 492

Rychlá půjčka 5 - 20 000 Kč. Peníze
ještě dnes. Tel.: 603 218 330 

Malá půjčka 10 000 až 80 000 Kč. 
Pracuji pro více věřitelů. Tel.: 
777 551 492

PŮJČÍME VÁM PENÍZE
4000 Kč až 50 000 Kč

VYPLACENÍ IHNED NA RUKU. 
Tel.:723 335 940

Hotovostní půjčka, půjčíme vám 
5 až 50 tis. Kč, rychle, diskrétně 
a až do domu. Zaručujeme serióz-
ní jednání. Zprostředkovatelskou 
činnost vykonávám výhradně pro 
jednoho věřitele. Tel.: 731 127 756

Nabízím hotovostní půjčky 5 – 50 
tis. Vyřízení do 24 hodin. Pouze 
seriózní jednání. Tel.: 774 119 937

Nabízím rychlou hotovostní půjč-
ku od 5 do 50 tis. Seriozní a rychlé 
jednání. 603 567 906

FINANCE
Koupím garáž v Prostějově, tel.: 
776 561 214

Koupíme byt 3+1 s balkonem. Tel.: 
774 858 723

Koupím chatu nebo menší RD
v okolí PV. Tel.: 774 101 818

Prodám obchodní prostor v obci Pro-
tivanov, patrový, o výměře 612 m2, 
cena: 750 000 Kč. Více info Kamil 
Koňařík, tel.: 602 192 583

Prodám zděnou, patrovou, pod-
sklepenou chatu 2+1 v obci Mysle-
jovice. Cena 455 000 Kč. Více info 
Kamil Koňařík. Tel.: 602 192 583

Koupím garáž ul.Okružní nebo za 
Mechanikou. Tel.: 774 101 818

Koupíme dům v PV. Telefon: 
774 858 723

Koupím dům  alespoň s malou za-
hrádkou . Tel.: 792 284 168 

Prodám družstevní byt 2+1 na 
sidl. Hloučela. Cena 1 025 000 
Kč. Tel.: 608 840 114

UZÁVÌRKA ØÁDKOVÉ INZERCE
v PÁTEK 26. ÚNORA v 10.00 hodin
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                       vzpomeòte 
                       na zesnulé

                NOVÌ 
v barevném provedení

pouze za 200 Kè
tel.: 582 333 433 tel.: 582 333 433 **  mob. 608 960 042mob. 608 960 042

e-mail: inzercee-mail: inzerce@@vecernikpv.czvecernikpv.cz

                       
                 

Poslední rozlouèení

Pondělí 22. února 2016
Jiří Rejkuba 1954 Prostějov 14.00 Obřadní síň Prostějov
Středa 24. února 2016
Jiří Fink 1956 Mostkovice 11.00 Obřadní síň Prostějov
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SLUŽBY

STOLÁŘSTVÍ V. Jančík.
Výr. nábytku, dřev. oblož. a pergol, plov. 

podlahy. Domamyslická 104, PV.
www.stolarstvijancik.cz, 

Tel.: 604 820 358

 Opravy oděvů
Obuvi a batohů

Opravy deštníků
Broušení nůžky nože

Vedle knihkupectví u radnice
702 870 751

Provádíme také zcelování

Čištění kanalizací a odpadů
Odvoz fekálií

Tel.: 774 368 343

Stěhování bez pomoci zákazníka
a vyklízecí služby. Rychle, levně. 

Prostějov 604 389 367

Stěhování, vyklízení Hájek, 
721 344 771. Práce strojem UNC, 
výkopové, terénní práce.

Antény Jiříček nabízí až 47 tv progra-
mů bez poplatků. Tel.: 776 340 848, 
www.anteny.kvalitne.cz

Špičková kapela zahraje plesy, naroze-
niny, oslavy, svatby. Tel.: 776 560 107

Stěhování, vyklízení.
Tel.: 775 132 134 

Půjčujeme pojízdné profi  lešení 
(věž).Vhodné pro údržbu, opra-
vy i práce svépomocí. Tel: 603 
859 314

Zahrajeme  na svatbě, plesu apod. 
T.: 608 539 783

Provedu opravy korodovaných 
částí autokaroserií, příprava a pro-
vedení STK. Tel.: 605 904 995

Pila Otaslavice nabízí tvrdé palivové 
dříví – krácené. AKCE! Cena 500 Kč/
prms., vč. DPH. Doprava zajištěna. 
Tel.: 582 371 493 nebo 605 405 953

ZD Moravan Domamyslice 
Sad Mostkovice Prodej jablek 

Konzumní i do kvasu
(pro maloodběratele i velkoodběratele)

Po až pá: 7.00 do 15.00 hodin.
Tel.: 602 510 465

PRODÁM PALIVOVÉ DŘEVO TVR-
DÉ + MĚKKÉ  (PILINY+ZBYTKY 
DŘEVA) , MOŽNOST DOPRAVY. 
Bližší informace na  tel. čísle: 606 893 919, 
email:zouharhonza@email.cz

Prodej palivového dřeva, polena 
33 cm, metrovky, odřezky od pily. 
Cena od 490 Kč/m. Doprava zajištěna. 
Tel.: 734 481 013

AKCE! Prodej bukového palivové-
ho dříví. Cena 450  Kč/prms. Do-
prava zajištěna. Pila K+L Doloplazy 
u Nezamyslic. Tel.: 582 388 101

PRODÁ M
Galerie umění Prostějov  vykupuje 
a zdarma oceňuje veškeré obrazy a staro-
žitnosti. Neprodávejte překupníkům, ale 
odborníkům za nejvyšší ceny. Jindřich  
Skácel, tel.: 608 805 775, www.gupv.cz

Vykoupíme starožitný, ale jen starý 
nábytek a byt. doplňky, hodiny, ob-
razy,  koberce, lustry, lampy, sklo, 
porcelán, knihy pohlednice a další  
Provedeme  vyklízecí práce. Tel.: 
605 138 473

Koupím starý nábytek do roku 1970. 
Psací stoly, křesla, židle, celé pozůsta-
losti. Tel.: 702 809 319

KOUPÍM VEŠKERÉ STARÉ PO-
HLEDNICE (do roku 1950), dobové 
doklady, dokumenty, dobové fotografie, 
staré mapy (vše do roku 1945) a další. 
Tel.: 773 650 915 po 16:00 hod.

Sběratel koupí stará plechová a ba-
kelitová autíčka i plastová na ovlá-
dání (bovden) dále různé mech.
hračky,ale i vláčky,panenky, hry, sta-
vebnice atd. Tel.: 603 161 569

Aukční ceny ihned v  hotovosti za-
platíme za kvalitní obrazy 17. - 20. 
století, zlaté a stříbrné mince, hodiny 
a hodinky, zbraně, stříbrné před-
měty, šperky a veškeré starožitnosti. 
Prosíme pouze kvalitní a hodnotné 
předměty, nejlépe celé sbírky či po-
zůstalosti.  Info René Simon, tel.: 
736 127 661, simonrene@seznam.cz

Koupím schozy jelena a daňka. Tel.: 
702 809 319  

Koupím motocykly československé 
výroby do roku 1989, i bez TP a vraky. 
Tel.: 722 208 708

Koupím vířivou pračku Romo, led-
ničku, WC- combi, dveře, okna, vařič, 
remosku. T.: 608 539 783

KOUPÍM
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GR ATUL ACE

Dne 11. února 2016Dne 11. února 2016
 oslavila 75. narozeniny  oslavila 75. narozeniny 

paní Jana HROMADOVÁpaní Jana HROMADOVÁ
 z Držovic z Držovic
 a zároveň   a zároveň  

dne 26. února 2016 dne 26. února 2016 
 se dožívá  její manžel  se dožívá  její manžel 

Antonín HROMADAAntonín HROMADA
 nádherných 80. narozenin.  nádherných 80. narozenin. 

Oběma z celého srdce přejeme Oběma z celého srdce přejeme 
hodně štěstíčka a zdravíčka, hodně štěstíčka a zdravíčka, 

které oba moc potřebují a také které oba moc potřebují a také 
hodně lásky a životní pohody. hodně lásky a životní pohody. 
Toto vše našim rodičům přejí Toto vše našim rodičům přejí 
dcery Zita a Věra s rodinami, dcery Zita a Věra s rodinami, 

přátelé a kamarádi.přátelé a kamarádi.

SEZNÁ MENÍ
Hledám ženu v jednom kuse, ve 
vlaku i v autobuse, kterou bych 
měl rád napořád. Vdovec 63 let. 
Sms – 606 148 437
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UZÁVÌRKA
v PÁTEK 26. ÚNORA

 v 10.00 hodin

Zprostředkování zaměstnání: Plumlovská 458/36, 796 01 Prostějov, KONTAKTNÍ TELEFON: 950 154 317, p. Kovaříková 
Bližší informace najdete na http://portal.mpsv.cz/sz/obcane/vmjedno/vmrozsir a na nástěnkách ÚP ČR-Prostějov ulice Plumlovská 36.

AKTUÁLNÍ NABÍDKA VOLNÝCH MÍST

HLEDÁTE BRIGÁDU?
VYUŽIJTE LETNÍCH PŘÍLEŽITOSTÍ

Nová rubrika PROSTĚJOVSKÉHO Večerníku a Úřadu práce ČR - Kontaktní pracoviště Prostějov 

Pozice   Plat (Kè)       Provoz       Kvalifikace Firma

Dělníci prád. a  čistírny 10 500 Kč jednosměnný střední odborné Vít Spáčil Prostějov
Motoriz.pracovníci novin. 66 Kč/ hod. jednosměnný zákl.+praktická Česká pošta Kralice na Hané

AKTUÁLNÍ NABÍDKA VOLNÝCH MÍST
 Pozice Plat (Kè) Provoz Kvalifikace Firma

HLEDÁTE PRÁCI?
NEPROPÁSNĚTE SVOJI ŠANCI...
Stálá rubrika PROSTĚJOVSKÉHO Večerníku a Úřadu práce ČR - Kontaktní pracoviště Prostějov 

Číšníci, servírky 15 000 Kč turnusový střední odborné V. Répal, Kralice na Hané
Logističtí operátoři 13 803-15 186 Kč třísměnný zákl.+praktická MAIER CZ Prostějov
Pomocní stavební dělníci 12 000 Kč jednosměnný zákl.+praktická JORCON Dobromilice
Pracovníci montáže 75- 85 Kč třísměnný střední odborné ŽOLÍKOVÁ PRÁCE Prostějov
Pracovníci úklidu 6 975 Kč jednosměnný zákl.+praktická SIDA Prostějov
Pracovníci v zahradnictví 13-19 000 Kč pružný střední odborné P. Malík, Brodek u Prostějova
Referenti nákupu 17- 26 000 Kč jednosměnný úplné střední odborné BEXIM PALETTEN Kostelec n./ H.
Samostatná účetní 15 000 Kč  jednosměnný úplné střední odborné JAMASTAV MORAVIA Držovice
Dělníci do výroby 15-18 000 Kč jednosměnný střední odborné VPO Protivanov
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Najít svého osudového 
partnera či partnerku 

můžete nyní  přes
seznamku Večerníku

za zvýhodněnou cenu.
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Bezpečnostní a úklidová agentura 
přijme do pracovního poměru 
ženu v invalidním důchodu na 

úklid kancelářských prostor 
v centru Prostějova. Informace 

na tel.č.: 602 786 692.

Hledáme do zavedeného studia 
v Prostějově nehtovou designerku 
a manikérku na ŽL, případně na 
DPP. Nejnižší nájem + záruka 50% 
slevy na poplatcích a nájmu v prv-
ním roce. Tel.: 777 55 90 97

Přijmeme vedoucího technického úseku. 
Požadavky: znalost práce na PC, ŘP sk. B, 
manuální zručnost. Pracovní náplň: ko-
ordinace pracovníků, přijímání zakázek, 
tvorba ceny zakázek, dohled nad celko-
vou realizací zakázky, specifikace a objed-
návání potřebného materiálu (průmys-
lové značení, BOZP značení, podlahové 
značení). Životopisy zasílat na e-mail: 
jobs@aledo.cz. Místo výkonu: Prostějov 
+ služební cesty po ČR. 

Pila Otaslavice přijme pracovníky do 
výroby. Informace tel.: 582 371 493 
nebo 731 471 123

Přijmu pracovníka do pekařské výro-
by, dvousměnný provoz, pracoviště Pv 
a Kostelec n. H. Tel.: 582 342 095 

Přijmeme mladého, manuelně zručné-
ho muže na obsluhu technického zaří-
zení na HPP. Svůj životopis zasílejte na 
info@bowlingpalace.cz

STUDIO 365 hledá nové tváře pro re-
klamu od 9-27 a 28-45l.. Telefon: 605 
427 271, 9:00-12:00 hodin. www.stu-
dio365.eu

Hledám šikovného sadaře k jarnímu řezu 
cca 100 ovocných stromů v Prostějově. 
Zájemci hlaste se na tel.: 775 775 130 
nebo na e-mail bmpack@seznam.cz.

Zavedená strojírenská firma v Pros-
tějově přijme do stálého pracovního 
poměru svářeče/zámečníka, pod-
mínka znalost svařování CO2. Tel.: 
603 211 144  

Možnost práce z domu. Informace na 
e-mailu: kompletace-doma@email.cz

Přijmu řidiče na rozvoz pečiva. Info.: 
582 342 095

Přijmu pracovnici na úklid, dvou-
směnný provoz. Tel.: 582 342 095

Hledám spolupracovníky na stavbu 
střech – klempíři, pokrývači, tesaři 
– praxe nutná. Tel.: 607 533 098

SOUKROMÁ Ř ÁDKOVÁ INZERCE

Pondělí 22. února 2016
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Bezpečnostní a úklidová agentura
 přijme do pracovního poměru nové 
zaměstnance v invalidním důchodu  
na úklid a ostrahu objektu v Ivano-
vicích na Hané. Informace na tel.
č.: 602 786 692.

Hledáme pracovníka na údržbu v pro-
vozu kovovýroby a žárové zinkovny 
Signum spol. v Pv. Nejlépe vyučen 
jako elektromechanik, popř. zámečník. 
Požadujeme ŘP sk.B, vyhl. 50, svář. 
průk. Mzda 100 Kč-125 Kč/hod. Tel.: 
731 441 018

 Firma HANAKOV spol. s r.o. při-
jme obsluhu 3D měřícího stroje. 
Požadujeme SŠ vzdělání technic-
kého směru, praxi ve strojírenském 
oboru, znalost problematiky měření 
a čtení technických výkresů, znalost 
práce na PC, bezúhonnost. Nabí-
zíme zázemí stabilní společnosti, 
dobré platové podmínky, závodní 
stravování, příspěvky na životní 
nebo penzijní pojištění. Životopisy 
zasílejte na hanakov@hanakov.cz. 
Info na tel.: 582302341  

Přijmeme řidiče dodávky na rozvoz zbo-
ží. Tel.: 725 108 703  volání  8:30 - 16:00 
hodin

Řidič skupiny C
Přijmeme do HPP řidiče nákladního 
vozidla 6 t. Práce v Pv a okolí. Tel.: 
608 984 766
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SUDOKU

BÁDEJTE, KDO SE
SKRÝVÁ POD TOUTO TVÁŘÍ...SSS

OSMISMĚRKA

TYÁTR, SUKNĚ, LUNTY, ŠVÁBI, VLASY, SENÁT, ÚSTUP, EFEKT, STÁDA, KLIPS, 
NÁKYP, SNÁŘE, JESUITA, SVATYNĚ, FOYER, ANDĚL, ŠTÍTY, LIŠTA, JABLKA, 
VELETRH, STUPY, KOLAS, HRNEC, ŠNAPS, BLUES, MEKKA

RADŮZA - HUDBA VYCHÁZEJÍCÍ 

Z CHANSONU A MĚSTSKÝCH ..........

PRO VOLNOU CHVILICKU PRO VOLNOU CHVILICKU 
aneb luStETe, bádejte, hádejte..ˇ̌ˇ̌ ´́ ´́́

I v osmém čísle letošního roku ám v rámci pokračujícího projektu "MILUJEME VEČERNÍK""přinášíme podobu
oddechové strany, při které můžete báječně relaxovat a ještě k tomu NĚCO VYHRÁT!

Vzhledem k vysoké oblíbenosti stávajících soutěží, kterou jste jako věrní čtenáři prokazovali po celé předchozí roky, 
najdete i v těchto vydáních kvintet tradičních možností. Také dnes máte za úkol rozpoznat fotografii jisté známé osob-

nosti veřejného života, jež je graficky mírně "poupravena", námi zachycený objekt z města Prostějova, nechybí stále oblí-
benější bádání s čísly, ani hrátky s písmenky a pochopitelně klání nejtradičnější - křížovka. A když se na vás usměje trošku 

toho štěstíčka, máte šanci získat nějaký ten bonus navíc. Proto neváhejte, luštěte, bádejte, hádejte a hlavně bavte se !
Správné odpovědi nám můžete i nadále zasílat na známou emailovou adresu SOUTEZE@VECERNIKPV.CZ, 

volat na ještě známější číslo 582 333 433, případně psát SMS na 608 960 042.
Řešení nám také můžete zaslat na adresu Olomoucká 10, Prostějov a to  do ČTVRTKU 25. února 2016,

12:00 hodin, pokud není u některého z klání uvedeno jinak!

správné odpovìdi a vylosovaní výherci z èísla 07/2016:
KDE V PROSTĚJOVĚ NAJDETE

  správně: vyhrál/-a                    
Kpt. Jaroše 16 Dana BUREŠOVÁ, Italská  4107, Prostějov

 Výherce získává: SLEVOVÝ KUPÓN v hodnotě 400 Kč 
                                          na sortiment od Železářství U VĚŽIČEK

BÁDEJTE, KDO SE SKRÝVÁ POD TOUTO TVÁŘÍ...
 správně: vyhrál/-a                    
Matouš Venkrbec Danuše RUTHOVÁ, Družstevní 11, Prostějov

Výherce získává: Výherce získá DVA LÍSTKY 
                                          na retro ples s Jitkou Zelenkovou

OSMISMĚRKA
 správně: vyhrál/-a                     
FAJNERANDE Markéta KOHOUTOVÁ, Ptení 129

Výherce získává: POUKAZ v hodnotě 200 Kč na konzumaci 
a 200 Kč na POČÍTAČOVÝ KOUTEK od kavárny AVATARKA.

SUDOKU
 správně: vyhrál/-a                    
7,4,9,3 Marie PAPOUŠKOVÁ, Vrlova 34, Prostějov

Výherce získává: LÍSTEK na hudební představení BRATRŮ EBENŮ

KŘÍŽOVKA
 správně: vyhrál/-a                      

U nás vždy najdete kvalitní kosmetické služby
 Jitka ŠMÍDOVÁ, V. Špály 8, Prostějov
Výherce získal: POUKAZ v hodnotě 400 Kč na služby 
                                    kosmetického salónu SOŠ Prostějov.

Šťastní jmenovaní si mohou své výhry jako už tradičně vyzvedávat
 v redakci Večerníku, pokud speciálně není určeno jinak.

M

h

SUSU
DODO
KUKU

  KDEKDE  V PROSTĚJOVĚ V PROSTĚJOVĚ NAJDETENAJDETE

ˇ̌

Naše dnešní otázka již tradičně zní: 
Kde je k vidění objekt na  uvedeném snímku?

Kdo je na fotografii? Tentokrát jsme zabrousili

do POLITIKY a graficky lehce poupravili 

novou političku ve vedení prostějovské buňky 

hnutí ANO 2011...
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Výherce získá SLEVOVÝ KUPÓN 
v hodnotě 400 Kč od květinářství BELLIS.

Výherce získá DVA LÍSTKY na koncert 
RADŮZY v U-klubu, který se koná 

9. března 2016 v Olomouci.

soutěž
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Výherce získává POUKAZ v hodnotě 400 Kč na 
sortiment prodejny BARVY - LAKY - VLACH.
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Dnes můžete zápolit o SLEVOVÝ POUKAZ 
v hodnotě 400 Kč na služby školního

 kadeřnického salónu SŠA PROSTĚJOV.

Výherce získá POUKAZ v hodnotě 400 Kč
 od firmy PONOŽKY OD MARUŠKY.
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Odpoledne v maskách
Tuto sobotu 27. února od 13:30 hodin 
se bude v Živnostenském domě v Koni-
ci konat Dětské odpoledne v maskách. 
Podobná akce je ve stejný den napláno-
vána i v Jesenci. 

Zlatá vařečka v Drahanech
Sbor dobrovolných hasičů Drahany zve 
na Zlatou vařečku, která se bude konat 
v sobotu 27. února od 8.00 hod. v místní 
části „Japonsko“ městyse Drahany. Zlatá 
Vařečka je soutěž pětičlenných družstev 
ve vaření na otevřeném ohni v kotlíku bez 
použití polotovarů a jiných připravených 
surovin. Kromě Zlaté vařečky se u Dra-
han uskuteční také branný závod tříčlen-
ných dětských družstev a to ve dvou vě-
kových kategoriích. 

akce
v regionu...

Tištínský masopust
Kulturní komise úřadu 
městyse Tištín a spo-

lek dobrovolníků obecní kultury po-
řádají v sobotu 27. února Tištínský 
masopust a vepřové hody. Sraz masek 
bude v 9:00 hodin u radnice. Od 12:00 
do 15:00 hodin bude u sokolovny 
k mání zabijačková polévka, vařené maso 
z kotle, svařák, pivo, limo i káva. Následně 
začne prodej zabijačkových specialit, od 
16:00 hodin je pak na programu posezení 
v sokolovně při muzice se zabijačkovým 
občerstvením.  

 Kino METRO 70 
Školní 1, Prostějov 

pondělí 22. února
14:00 Pondělní Bijásek: Mimoni
animovaný rodinný film USA
17:30 Rodinný film
20:00 Rodinný film
úterý 23. února
14:00 Úterní Bijásek: Mimoni
17:30 Rodinný film
20:00 Rodinný film
středa 24. února
18:00 Gaetano Donizetti:
                Lucia z Lammermooru
divadelní představení-opera
čtvrtek 25. února
17:30 Brooklyn
koprodukční drama V.Británie/Kanda
20:00 Bohové Egypta 3D
americký akční film
pátek 26. února
17:30 Brooklyn
20:00 Bohové Egypta 3D
sobota 27. února
15:30 Řachanda
česká filmová pohádka
17:30 Brooklyn
20:00 Bohové Egypta 3D
neděle 28. února 
15:30 Řachanda
17:30 Brooklyn
20:00 Bohové Egypta 3D

Kino klub
DUHA

Školní 4, Prostějov
středa 24. února 
14:00 Bio Senior: Stoletý stařík,
                který vylezl z okna a zmizel
sobota 27. února
15:00 Švec a čert
17:30 Sedm statečných
20:00 Sedm statečných

Kulturní klub
DUHA

b

pondělí 22. února 
14:00 SETKÁNÍ JUBILANTŮ
               MĚSTA PROSTĚJOVA
kulturní program zajišťuje ZUŠ V. Ambrose
pátek 26. února 
18:00 TANEČNÍ VEČER
                NEJEN PRO SENIORY
k tanci hrají manželé Vykoukalovi
do 29. února 
D. Skřivánková a.k.a. LILI Skylark výsta-
va výtvarných prací studentky z Ostravy

DIVADLO POINT
úterý 23. února 
19:00 E=MC2, LÁSKO MOJE
(Patric Cauvin, Aleš Procházka)
Režie: Aleš Procházka
středa 24. února 
19:00 TESTOSTERON
(A. Saramonowicz, překlad: T. Svoboda)
Režie: Jakub Hyndrich

Knihovna
pondělí 22. února  
8:30 JAKUB A COPATÁ MIKI 
- VYHLÁŠENÍ VÝSLEDKU SOUTĚŽE
Děti z družiny ZŠ Melantrichova ilustrova-
ly nejnovější pohádkovou knížku prostě-
jovské autorky Marcelly Dostálové, kterou 
jsme v knihovně nedávno pokřtili. Všechny 
jejich práce jsme vystavili a nechali jsme 
návštěvníky knihovny hlasovat o tom, který 
obrázek se jim líbil nejvíce. Nyní je na čase 
vyhlásit a odměnit vítěze. 
úterý 23. února
9:00 TVOŘIVÁ KNIHOVNA
Pokračuje sedmý ročník oblíbené vý-
tvarné dílny, tentokrát budeme vyrábět 
velikonoční dekorace. Tato akce je určena 
především seniorům. Zájemci se mohou 
hlásit v půjčovně.
čtvrtek 25. února
17:00 SOUROZENECKÉ
               KONSTELACE
Ovlivňují sourozenecké konstelace naše 
vztahy? A co s nimi při výchově dětí? 
O tom, jaký vliv má na náš život pořadí 
narození v rodině, si budeme povídat 
s přerovskou psycholožkou Mgr. Petrou 
Kolaříkovou, která při své práci používá 
techniku emoční svobody EFT.
do 29. února  
Z. VELEN: POULIČNÍ FOTOGRAFIE
Herec a fotograf Z. Velen zachycuje život 
v ulicích, vztahy mezi osobami, kontexty 
s určitými místy a paradoxní situace, úžas 
i obdiv, humor a mikropříběhy okamžiků, 
které se často dějí bez povšimnutí.
(Galerie Na půdě)
do 29. února
SNÍH V KNIHOVNĚ
Chcete vidět sníh v knihovně? Zasněžené 
knížky, regály, počítače, zasněžené židle, 
stoly a třeba i zasněžené knihovnice? Bě-
hem února noste do knihovny vlastnoruč-
ně vyrobené vločky, všechny vystavíme.
(Knihovna pro děti a mládež, Vápenice 9)

ŠPALÍÈEK
do 6. března 
CHLÉB ZA BŘICHEM NECHODÍ
aneb jak se břicho k chlebu dostane
Výstava seznámí návštěvníka s tím, co všech-
no musel člověk v minulosti vykonat, aby na 
stole zavoněl dobrý chléb. Dozví se nejenom 
to, jak se hospodařilo na poli,  ale také jak se 
nyní obdělává půda a šlechtí obiloviny.

 ZUŠ V. Ambrose
Kravařova 14, Prostějov

do 31. března
VÝSTAVA ADÉLA BEDNÁŘOVÁ
Galerie Linka

 Avatarka
nám. T. G. Masaryka 20, Prostějov

do 6. března
17:00 POCITY
výstava Soni Holíkové

 Apollo 13 
Barákova 12, Prostějov

pátek 26. února
20:00 Depeche Mode Revival Band
Koncert na kterém si zavzpomínáme na 
největší hity legendární kapely
sobota 27. února
20:00 The Sculptures&Corpse 
               of Noise&Them Switcheroos.
garage-rock z Prostějova, crossover z Chro-
pyně, garage-stoner rock z Uher.  Hradiště

 Muzeum a galerie
  v Prostìjovì
Hlavní budova, nám. T. G. Masaryka 2
čtvrtek 18. února 2016
17:00 Historie a současnost šlechtě-
ní v Hrubčicích
Přednáší pan Ing. S. Hudec, vedoucí šlech-
titelské stanice. Vyprávění bude doplněno 
prezentací šlechtění rostlin, zvláště obilo-
vin.
do 27. března
EGYPT - DAR NILU
Výstavní bonbónek, který je do Prostějova 
zapůjčen ze soukromé sbírky slovenského 
cestovatele a sběratele Jána Hertlíka.

 Galerie U Hanáka
Školní 24, Prostějov

do 23. února
JIŘÍ STEIGER: AKTY

 GALERIE Kino
 METRO 70
do 3. března
ARToviny
9. ročník umělecké výstavy studentů 
ART ECON 

 Canall
Wolkerova 27a, Prostějov

do 4. března
VÝSTAVA
Míru Macíka, studenta 4. ročníku ateli-
éru volné grafiky Fakulty umění Ostrav-
ské univerzity 

 Sokolovna
Skálovo nám. 4, Prostějov

neděle 28. února 
14:30 Začarovaný Kašpárek
loutkové představení

 Muzeum a galerie
  v Prostìjovì
do 27. března
EGYPT - DAR NILU
Výstavní bonbónek, který je do Prostějova 
zapůjčen ze soukromé sbírky slovenského 
cestovatele a sběratele Jána Hertlíka.

FILMOVÉ, DIVADELNÍ FILMOVÉ, DIVADELNÍ 
    OKÉNKO     OKÉNKO A VÝSTAVYA VÝSTAVY

aneb, co se aneb, co se kde děje…kde děje…

Pondělí 22. února 2016
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Galerie u Hanáka v Prostějově uvede 
tento pátek 26. února veřejnou verni-
sáž fotografií Lenky Hatašové nazva-
nou V jiném světle. Jedná se o pokračo-
vání výstavy, která původně vznikla pro 
pražskou Nikon Photo Gallery. Zde 
zaznamenala velký zájem návštěvníků 
i médií. Proto se Lenka rozhodla na-
bídnout pohled na své fotografie také 
mimopražským milovníkům kultury.
Výstava přináší pohled na známé tváře z tro-
chu jiného úhlu, než v jakém jsme zvyklí je 
vídat. Osobnosti jsou zahaleny v atmosféře 
stínů, jejichž zdrojem je ve většině případů 
modulované denní světlo. Na celkem třiceti 
fotografiích je můžeme vidět také v situa-
cích či prostředích, v jakých se běžně foto-

grafovat nenechávají. Osobnosti tak pood-
halují cosi ze svého soukromí, aktuálního 
naladění i ze svého hlubokého nitra. Jakési 
intimní napojení mezi fotografem a jeho 
objektem je zřejmé na první pohled. Důvě-
ra pramenící z dlouhodobé spolupráce tak 
umožnila vytvořit originální perspektivu 
„V jiném světle“.
Lenka Hatašová prošla s fotoaparátem v ruce 
válečným bojištěm na Balkáně, zeměmi se-
verní a střední Ameriky či tenisovými kurty 
slavného grandslamu. Svět reportáží a doku-
mentaristiky opustila v devadesátých letech 
ve chvíli, kdy začala fotografovat pro média 
známé osobnosti kultury, sportu či politiky. 
Více než akce a adrenalin ji začal zajímat 
stylizovaný portrét, kterému se v posledních 

letech věnuje již výhradně. Její fotografie zdo-
bí titulní stránky magazínů, přebaly autobi-
ografických knih, kalendáře, obaly desek 
českých zpěváků či kapel nebo fotografické 
vizuály k televizním kampaním a kampaně 
spojené se známými osobnostmi vůbec. 
K fotografování ji přivedl otec, maminka jí 
zase ukázala, co je skutečná láska k lidem. 
Jak sama autorka říká, láska otevírá srdce 
a mění tak i vidění vnější reality, což je pro 
fotografa klíčové. Od portrétů si poslední 
roky čím dál častěji odskakuje do přírody, 
kde s kapesním fotoaparátem hledá každo-
denní zázraky na své cestě, které lze ve spě-
chu a tepu naší doby snadno přehlédnout.
Výstava v Galerii u Hanáka potrvá do 
29. března.

KDY: PÁTEK 26. ÚNORA 2016, 17:30 hodin
KDE: GALERIE U HANÁKA, Školní 24, Prostìjov

LENKA HATAŠOVÁ 
„V JINÉM SVĚTLE“ 

BRUSLENÍ 
VEŘEJNOSTI

Úterý  23.2.Úterý  23.2.  9:00 - 10:009:00 - 10:00
Středa  24.2.Středa  24.2. 17:30 - 19:30 17:30 - 19:30
Neděle  28.2.Neděle  28.2. 13:30 - 15:30 13:30 - 15:30

BASKETBAL:
pátek 26. února:
19:30: Orli Prostějov - BA Nymburk (20. 
kolo extraligy kadetů, hala Sportcentra Pv).
sobota 27. února:
14:00: Orli Prostějov - Sokol Josefov (19. 
kolo extraligy kadetů, hala Sportcentra Pv).g

FLORBAL:
neděle 28. února:
14:30: 16. kolo Olomoucké ligy mužů 
(týmy K2 Sportcentrum Prostějov „B“, 
FBS Olomouc Tygříci, TJ Sokol Kostelec 
na Hané-HK „B“, Tatran Litovel, Asper 
Šumperk „B“, SH ve Studentské ulici Pv).

HÁZENÁ:
sobota 27. února:
15:00: TJ Sokol Centrum Haná - TJ Ta-
tran Bohunice (13. kolo 2. ligy mladších 
dorostenců, sportovní hala v Kostelci).
17:00: TJ Sokol II Prostějov - TJ Tatran 
Bohunice (13. kolo 2. ligy mužů, tělocvična 
Reálného gymnázia ve Studentské ulici).
neděle 28. února:
10:30: TJ Sokol Kostelec na Hané-HK 
- TJ Sokol Valašské Meziříčí (13. kolo 2. 
ligy mužů, sportovní hala v Kostelci).gy , p )

LEDNÍ HOKEJ:
pátek 26. února:
17:15: LHK Jestřábi Prostějov – HCM 
Warrior Brno (9. kolo Ligy juniorů, sku-
piny Východ 3B, Víceúčelová hala-ZS Pv).
sobota 27. února:
11:30 Minihokej Olomouckého kraje 
(12. kolo soutěže pro ročníky 2008, Ví-
ceúčelová hala-ZS Pv).
14:45: LHK Jestřábi Prostějov – HC RT To-
rax Poruba (15. kolo Ligy mladšího dorostu, 
nadstavby „C“, Víceúčelová hala-ZS Pv).
neděle 28. února:
11:45 LHK Jestřábi Prostějov - HC 
Olomouc „A“ (Krajská liga přípravek, 
Víceúčelová hala-ZS Pv).

STOLNÍ TENIS:
sobota 27. února:
8:00: TJ Sokol Čechovice „C“ - TJ Sig-
ma Lutín (19. kolo krajského přeboru 
2A, sokolovna v Čechovicích).
11:00: TJ Sokol Čechovice „B“ - TJ Sokol 
Olomouc Neředín „C“ (19. kolo krajského 
přeboru 2A, sokolovna v Čechovicích).
14:00: TJ Sokol Čechovice „B“ - TJ Sig-
ma Lutín (20. kolo krajského přeboru 2A, 
sokolovna v Čechovicích).

Ekocentrum IRIS
Husovo náměstí 67, Prostějov

V pátek 26. února od 16:00 do 18:00 
hodin DESATERO DOMÁCÍ EKOL-
OGIE - beseda pro veřejnost. Platí heslo 
„Kdo šetří má za tři“? Víme, jak šetřit 
s vodou a energiemi v domácnosti? Do 
„desatera“ však také patří téma odpady, 
doprava, zahrada a další části naší domác-
nosti. Naučíme se rozumět ekoznačkám, 
společně promyslíme, jak předcházet 
vzniku odpadů a ukážeme si alternativní 
paliva. Pro každého účastníka bude na-
chystán balíček informačních materiálů.  

Multikulturní centrum Mozaika
Raisova 1159, Prostějov

Multikulturní klub rodičů a dětí 
pravidelně v pondělí a čtvrtek od  9:30 
do 11:30 hodin. 
Úterky od 17:00 do 19:00 hodin kul-
turní a vzdělávací setkání s hlídáním dětí, 
vstupné 20 Kč, hlídání dětí 20 Kč.
V úterý 23. února REJ DOMORO-
DÝCH MASEK - dětská maškarní 
zábava s E. Svobodovou. Tento podvečer 
bude patřit nejen dětem, ale i jejich 
rodičům a všem, kteří se přijdou podívat 
na maškarní dětskou zábavu. Každé dítě, 
které přijde v masce indiána, eskymáka 
a dalších domorodců ze všech koutů 
planety, dostane sladkou odměnu. Pro 
děti budou připraveny hry, tance, soutěže 
a nejlepší masky budou oceněny. Děti 
také dostanou prostor předvést, co umí.
Ve čtvrtek 25. února KAM SE 
PODĚL MUJ ČAS? Přednáška Ing. P. 
Mečkovského. Všimli jste si, co všechno 
si žádá naši pozornost, čas a energii? Le-
ktor povede účastníky k osvojení strat-
egie, která přispěje k dlouhodobému 
vyrovnanému životnímu stylu a schop-
nosti udržovat zdravé vztahy v rodině 
a skloubit všechny povinnosti.

ICM 
V pondělí 22. února od 16:30 do 18:00 
hodin přednáška Mgr. Kateřiny Opatrné 
na téma DOBROVOLNIČENÍ -  co to 
vlastně je, a co obnáší..

MÍČOVÉ HRY IN ENGLISH - je vám 
10 až 14 let a rádi hrajete volejbal, nebo 
basketbal? A chcete si u toho ještě pro-
cvičit angličtinu, francouzštinu, nebo 
španělštinu? Přihlašte se na míčové 
hry s našimi dobrovolnicemi Marion 
a Elenou. Hrát se bude každou středu 
od 15:00 do 16:30 hodin. Stále jsou 
ještě volná místa. Přihlásit se můžete na 
e-mailu  info@icmprostejov.cz

RÙZNÉ...
Svaz tělesně postižených v ČR, o. s. 
v Prostějově, Kostelecká 17, nabízí 
k zapůjčení kompenzační pomůcky, 
např. polohovací lůžka, ortopedické 
vozíky, chodítka, WC křesla aj. Služby 
jsme rozšířili i o rozvoz pomůcek. Bližší 
informace v kanceláři č. 106 nebo na tel. 
č. 588 008 095, 724  706  773

Půjčovna rehabilitačních a kompenzačních 
pomůcek LAZARIÁNSKÉHO SER-
VISU PV, Hacarova 2, zajišťuje ortope-
dické vozíky, WC křesla, chodítka - pevná, 
pojízdná, podpažní, servírovací stolky 
a polohovací lůžka (mechanická, elek-
trická). Kontakt po telefonu pí. V. Zapletal-
ová  776 054  299 

Ve čtvrtek 25. února v 15:00 hodin na ulici 
Daliborka 3 v Prostějově, se koná výroční 
členská schůze Zahrádkářů Prostějov, zvá-
ni jsou všichni příznivci zahrádkaření. 

Až do 29. února potrvá výstava Věry 
Hejdové: UMĚNÍ A ELEGANCE KA-
ROSERIE v Galerii S (Střední odborná 
škola, náměstí E. Husserla 1, Prostějov).

Fotí slavné osobnosti. Na padesá-
ti snímcích, které vznikly mimo jiné 
i v Paříži či Malé Fatře můžete tak najít 
například Simonu Stašovou, Petra Ko-
láře, Kateřinu Neumannovou, Karla 
Gotta, Lucii Bílou, Jana Saudka, Zlatu 
Adamovskou či Báru Basikovou. Výsta-
va bude ve zmenšené formě nyní k vidě-
ní od 26. února do 26. března v galerii 
U Hanáka v Prostějově.

27. 2.  Hasičský ples Kulturní dům Lipová
 SDH Lipová
27. 2.  Šibřinky Sokolovna Kralice
 TJ Sokol Kralice na Hané
27. 2.  Hasičský ples Kulturní dům Želeč
 SDH Želeč

PLESY
v Prostějově a jeho okolívvv

CO, KDY, KDE CO, KDY, KDE aneb informace a události z vašeho okolí…



PROSTĚJOV Přehlídka především nejrůznějších sladkostí v zajímavých barevných variacích čekala ná-
vštěvníky na únorové přehlídce domácí kulinářské tvorby. Není divu. Tento Restaurant Day nesl přídomek 
„Valentýnský“, jehož symbolem je třeba sladká růžová.
Připomeňme, že se jedná o celosvětovou akci pořádanou čtyřikrát ročně, jejímž cílem je prezentovat zkušenosti 
a um amatérských kuchařů širší veřejnosti. „Veškeré nabízené dobroty se vytvářejí po práci, tudíž v omezeném 
množství. Smyslem akce je ochutnávat, nikoli odnášet jídlo v plastových nádobách domů, aby se pak nedostalo 
na další zájemce,“ upozornila na podstatu spoluorganizátorka Restaurant Day Milada Sokolová.
Ovšem nejen sladkosti lákaly vybičované chuťové pohárky. Hned ve vstupním vestibulu Petr Sokol griloval na-
kládané chobotničky. Dlouhá fronta a fakt, že porce došly asi půlhodiny po otevření, svědčí o tom, že ne každý se 
řídí známým úslovím, že není dobré konzumovat to, co se ještě drží talíře.
 Celý článek najdete na www.vecernikpv.cz

●● Vícovská kopaná má nové ve-
dení. Předsedou oddílu se místo 
Karla Plisky stal Josef Kopečný, 
místopředsedou Petr Rajchman 
a změn doznal i zbytek výboru.

●● Ve Smržicích se konal další 
Svatební den a krásnými nevěsty 
se to jen hemžilo. Večerník vám 
přináší exkluzivní reportáž, kterou 
najdete na straně 26

●● Střetnutí dvou nejlepších ex-
traligových celků Liberce a Sparty 
přineslo rovněž zajímavý duel Pro-
stějováků Ondřeje Vitáska s Pe-
trem Kumstátem, díky výhře 5:2 
i jedné vstřelené brance mohl být 
spokojenější druhý jmenovaný.

●● Plesová sezona je v  plném 
proudu, a tak i tentokrát jsme na-
vštívili bály v  Městském divadle, 
Ohrozimi, Plumlově či Čechovi-
cích. Najdete uvnitř vydání!

●● Brankou v prvním zápase a třemi 
asistencemi v tom druhém se prostě-
jovský rodák Václav Meidl podílel na 
dvou výhrách Havířova v předkole 
play off proti Litoměřicím, mečbol 
mohou proměnit už v úterý.

●● V  prostějovském klubu Apollo 
13 to bylo v sobotu večer „Na Stojá-
ka“. Parafráze známého pořadu bavi-
la vyprodané prostory. Malou sondu 
najdete na www.vecernikpv.cz

JEDNOU
VĚTOU

ZVEME NA ŠLÁGR VEČERNÍKU – HÁZENÁ

PROSTĚJOV Toho papírově nejsil-

nějšího soupeře přivítají házenkáři 

Sokola II Prostějov ve svém úvod-

ním domácím střetnutí jarní části. 

V sobotu 27. února od 17:00 hodin 

se totiž na „své“ půdě v prostorách 

tělocvičny reálného gymnázia utkají 

s hráči Tatranu Bohunice. Na Hanou 

tak zavítá aktuální lídr jihomoravské 

skupiny třetí nejvyšší soutěže a ještě 

na jaře účastník první ligy.

Tým z jižní části Brna zatím v aktuální sezóně 

ztratil jen tři body. Na konci října padl o sedm 

branek v Ivančicích a na počátku prosince remi-

zoval v Juliánově. Zbylých deset střetnutí už zvládl vítězně, mimo 

jiné si také dvakrát poradil s Kostelcem a na podzim doma zdolal 

i Prostějov.

První vzájemný souboj Sokola II s Tatranem se stal jednoznačnou 

záležitostí Brňanů, kteří vyhráli první poločas o čtyři branky a ce-

lý zápas nakonec dovedli do vítězného konce o plných jedenáct 

tref, když hosté nepokořili ani dvacetigólovou hranici.

Na prahu jarní části se zdá, že právě Bohunice budou společně 

s Ivančicemi a Hustopečemi bojovat o prvenství a právo postupu 

do vyšší ligy, naopak Prostějov se může reálně umístit mezi čtvr-

tou a desátou příčkou. Hodně může napovědět právě toto střet-

nutí, zejména pokud by se domácím podařilo získat oba body. 

 (jim)

➢Servis ke startu druhé poloviny házenkářské 
sezony vás čeká na stranách 30-31
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Retro ples v Hotelu 
Plumlov ozáøila Plumlov ozáøila 
Jitka ZelenkováJitka Zelenková

Číslo 8•Ročník 20

Naleznete
uvnitř

RADY, TIPY
A CVIČENÍ

HODINOVÝ 
MANŽEL

DRAGOUNDRAGOUN
DOHRÁLDOHRÁL

●● Servis pro ženy se po měsíční 
pauze vrací na stránky Večerníku 
a stojí to za to! strana 27

●● Tematická strana je pro dne-
šek věnována nejen kutilům vše-
ho druhu  strana 28

●● Hokejisté Prostějova skončili
pátí, ale přišli o zkušeného
útočníka
 strana 29
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MILUJEMEVEČERNÍK®
MILUJEMEVEČERNEEE ÍK

I JE

navštivte stále více oblíbenější
internetové stránky www.vecernikpv.cz

SPORT
KULTURA
SPOLEČNOST

Prostějov hostí lídra

NÁVRATNÁVRAT
ZLATÝCHZLATÝCH

ČASŮ

Valentýnský Restaurant Day
 zaplnil Národní dům

BYLI  JSMEBYLI  JSME

U TOHOU TOHO

Foto: Tomáš Kaláb

Kvitové bude 
pomáhat Čermák!

Foto: Tomáš Kaláb

PROSTĚJOV Deblový specialista František Čermák se minimálně pro nejbližší týdny má stát 
spásou pro českou tenisovou jedničku Petru Kvitovou. Jak Večerníku prozradil důvěryhodný 
zdroj, bude to právě někdejší daviscupový reprezentant, kdo rozšíří tým kolem v krizi se utá-
pějící hráčky TK Agrofert. 
Nejlepší česká teniska tak odletí na březnové turnaje do Spojených států jak s kondičním tre-
nérem Davidem Vydrou, tak premiérově i hráčem čtyřhry Čermákem. „Na turnajích jsme se 
potkávali, ale osobně se příliš neznáme. Frantu využiji na vše, co bude třeba. Na tréninky i roze-
hrávky před zápasy,“ plánuje Petra Kvitová.
Světová devítka po sedmi letech ukončila spolupráci s trenérem Davidem Kotyzou, nového 
kouče zatím hledá. „Na nic netlačím, všechno chce svůj čas. Nechávám tomu volný průběh,“ 
zopakovala.    (lv, pk)

2x foto: internet

zjistili jsme



Sportovní sumáø
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Pondělí 22. února 2016
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„Byl tam skvělý pohyb balonu. „Byl tam skvělý pohyb balonu. 
Měli jsme dvacet devět asistencí,Měli jsme dvacet devět asistencí,
což není běžné číslo. “což není běžné číslo. “
  trenér Kolína Predrag BENÁČEKtrenér Kolína Predrag BENÁČEK
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„Klasický zápas proti dobré obraně USK „Klasický zápas proti dobré obraně USK 
s nízkým skóre, které jsme podpořili svou s nízkým skóre, které jsme podpořili svou 
střeleckou nemohoucností.“střeleckou nemohoucností.“
  trenér Prostějova Zbyněk CHOLEVAtrenér Prostějova Zbyněk CHOLEVA
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  Ariete Ariete 
 Prostějov

BC GeosanBC Geosan
 Kolín

5656

8484 čtvrtiny skóre
 1. 30-8
 2. 23-14
 3. 18-17
 4. 13-17
  poločas:  53-22

Bakič 28, Skinner 15, Machač 11, Horák 11, Glover 8, Ličartovský 
6, Glover 8, Ličartovský 6, Vocetka 5, Hunt 0, Harčár 0, Koláčný 0,  
McEachin 0, Aušprunk 0. Trenér: Predrag Benáček

Palyza Lukáš 12, Roseboro Brett 10, Kouřil Rafdovan 8, Šteffel Da-
vid 8, Marko Roman 7, Slezák Pavel 7, Dokoupil Petr 2, Tomanec Jan 
2, Novák Martin 0, Sehnal Marek 0. Trenér: Zbyněk Choleva

SESTAVA 
KOLÍNA:

SESTAVA 
PROSTĚJOVA:

kooperativa nbl - 31. kolo

Střelba 2b.: 40/19:44/17
Trojky:  11:5
Trestné hody:  16/13:8/7
Doskoky: 41:36

Asistence: 29:9
Osobní chyby: 15:16
Získané míče:  8:10
Ztracené míče: 15:14

Rozhodčí: 
Vyklický,

 Hruša, Matějek 
Diváci: 600.

Dohrávka 10. kolo: Svitavy - Nymburk 69:98 (17:22, 37:56, 54:76). Nejvíce bodů: Do-
aks 20, Bruinsma 16, Teplý 13 - Hruban 20, Sant-Roos 16, Dixon 14, Randle 11, Peterka 10.
31. kolo: Kolín - Prostějov 84:56 (30:8, 53:22, 71:39). Nejvíce bodů: Bakič 28, Skinner 
15, Machač a Horák po 11 - Palyza 12, Roseboro 10, Šteffel a Kouřil po 8 * Opava - USK 
Praha 66:60 (15:16, 35:28, 45:49). Nejvíce bodů: Šiřina 20, Blažek 17, Kramný 10 - Josi-
povič 19, Michal Mareš 10, Feštr a Šafarčík po 8 * Děčín - Ústí nad Labem 78:67 (24:17, 
33:34, 53:53). Nejvíce bodů: Vyoral a J. Houška po 16, Jelínek 14, Šiška 13 - Bosák 21, 
Pecka 13, Jiřiček 11 * Brno - Svitavy 67:83 (16:16, 38:37, 49:65). Nejvíce bodů: Egwu-
onwu 17, Zachrla 13, Křemen 11, Zeigler 10 - Bruinsma 22, J. Jones 17, Doaks 13, Barker 
10 * Jindřichův Hradec - Ostrava 74:84 (20:22, 34:43, 52:67). Nejvíce bodů: Lamar 26, 
Zuzák 14, Kaša 10 - Igrutinovič 26, Číž 17, Oluič 15, P. Bohačík 12.
32. kolo: Pardubice - Děčín 66:78 (19:15, 32:30, 48:53). Nejvíce bodů: Kotas 18, Švrdlík 
15, Pandula 12 - Stria 14, J. Houška 12, Vyoral a Jelínek po 11, Pomikálek 10 * Ostrava - Opava 
95:84 (22:20, 43:41, 67:59). Nejvíce bodů: Igrutinovič 30, Kerr 22, Číž 15, Bratčenkov a 
Oluič po 11 - Šiřina 18, Blažek 17, Cvek 15, Zbránek 11 * Kolín - Brno 81:66 (18:7, 52:25, 
69:49). Nejvíce bodů: Bakič 23, Skinner 14, Glover 10 - Zachrla 14, Zeigler 12, Nehoda a 
Prachař po 11 * Ústí nad Labem - Jindřichův Hradec 92:71 (26:16, 42:35, 69:51). Nejvíce 
bodů: Abercrombie 28, Barham 15, Pecka 12 - Wright 22, Zuzák 18, Lamar 12.

DALŠÍ VÝSLEDKY 

33. kolo, středa 24. února, 18.00 hodin: mmcité Brno – Ariete Prostějov (18.30), 
BK Opava – SLUNETA Ústí nad Labem, BK ARMEX Děčín – BOHEMILK Tuři Svi-
tavy, USK Praha – NH Ostrava, Lions Jindřichův Hradec – BK JIP Pardubice.
34. kolo, sobota 27. února, 18.00 hodin: Ariete Prostějov – NH Ostrava (17.00), Li-
ons Jindřichův Hradec – BOHEMILK Tuři Svitavy, USK Praha– SLUNETA Ústí nad 
Labem (17.30), BK Opava – BK JIP Pardubice, BK ARMEX Děčín – GEOSAN Kolín.

KAM PŘÍŠTĚ...

 Tým Z V P SKÓRE %V

1. ČEZ Basketball Nymburk 8 7 1 780:573 87.5
2. BK ARMEX Děčín 29 24 5 2281:1966 82.8
3. Ariete Prostějov 30 22 8 2407:2147 73.3
4. BK Opava 30 19 11 2378:2247 63.3
5. BK JIP Pardubice 30 18 12 2430:2182 60.0
6. BC GEOSAN Kolín 30 15 15 2301:2303 50.0
7. NH Ostrava 29 14 15 2067:2140 48.3
8. USK Praha 30 14 16 2099:2085 46.7
9. BOHEMILK Tuři Svitavy 30 12 18 2110:2403 40.0
10. SLUNETA Ústí nad Labem 30 10 20 2275:2467 33.3
11. BK Lions Jindřichův Hradec 30 7 23 2266:2517 23.3
12. mmcité Brno 30 6 24 2128:2492 20.0

PRŮBĚŽNÁ TABULKA PO NEÚPLNÉM 25. KOLE

  Ariete Ariete 
 Prostějov
USKUSK

 Praha

6565
6969

čtvrtiny skóre
 1. 17:20
 2. 13:6
 3. 11:21
 4. 24:22
  poločas:  30:26

Palyza Lukáš 16, Roseboro Brett 15, Marko Roman 11, To-
manec Jan 6, Kouřil Radovan 4, Peterka Ondřej 4, Dokoupil 
Petr 3, Novák Martin 2, Šteffel David 2, Slezák Pavel 2.  
 Trenér: Zbyněk Choleva.

Feštr 17, Slavík 16, Šafarčík 8, Mareš 7, Křivánek 6, Grunt 4, Alič 1, 
Hájek 0, Svoboda 0, Štěrba 0. Trenér: Mirsad Alilovič

SESTAVA 
PROSTĚJOVA:

SESTAVA 
PRAHY:

kooperativa nbl - 32. kolo

Střelba 2b.: 46/23:33/18
Trojky:  3:6
Trestné hody:  11/10:21/15
Doskoky: 29:30

Asistence: 14:15
Osobní chyby: 19:21
Získané míče:  9:7
Ztracené míče: 11:15

Rozhodčí: 
Dolinek, Kapaňa, 

Znamínko.
Diváci: 412.

„Klukům nemohu nic vytknout, bohužel „Klukům nemohu nic vytknout, bohužel 

výsledek pro nás moc příznivý není. výsledek pro nás moc příznivý není. 

Prohrát o branku s vedoucím týmem, navícProhrát o branku s vedoucím týmem, navíc

 na jeho půdě, není špatné, ale body nemáme.“ na jeho půdě, není špatné, ale body nemáme.“

  poznamenal k těsné porážce JIŘÍ GREPLpoznamenal k těsné porážce JIŘÍ GREPL
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„Bezprostředně po utkání převládalo zklamání, „Bezprostředně po utkání převládalo zklamání, 

ale je to pro nás vzhledem k průběhu získaný bod.“ale je to pro nás vzhledem k průběhu získaný bod.“

  prostějovský kouč SVATOPLUK ORDELTprostějovský kouč SVATOPLUK ORDELT
strana 39

TJ Sokol TJ Sokol 
Kostelec na Hané-HK

TatranTatran
 Bohunice 

20
2121 poločas.

9:10

Mayer, P. Navrátil – Přikryl 4, V. Prášil, Smékal 9, J. Prášil 
1, Diviš 4, Kopečný, Dostál 2, Ševčík, Švec 4. 
 Trenér: Jiří Grepl.

SESTAVA 
A BRANKY
KOSTELCE:

Házená – 12. kolo 2. ligy mužů

Rozhodčí: Kaufman, Procházka. Vyloučení: 4:5. ŽK: 2:2. Sedmičky: 5/5:1/1.
  Diváků: 80.

Házená Házená 
 Tišnov
Sokol II Sokol II 

 Prostějov

3636
36

poločas.

18:18

Hrubý, Zacpal – Burget 2, Kozlovský 11, T. Jurík 4, Mikulka 
2, Raška, Kosina 8, Procházka 1, Bokůvka 4, Vasyliev 4, 
Jura, Čelovský.  Trenér: Svatopluk Ordelt.

SESTAVA 
A BRANKY

PROSTĚJOVA:

Házená – 12. kolo 2. ligy mužů

Rozhodčí: Krobothová – Kummerová. ŽK: 3:3. Vyloučení: 3:6. Sedmičky: 5:3.

13. kolo, neděle 28. února: Hustopeče – Ivančice (pátek 26.2., 19.00), Napajedla – 
Tišnov (sobota 27.2., 17.00), Sokol II Prostějov – Bohunice (sobota 27.2., 17.00), 
Kostelec na Hané – Velké Meziříčí (10.30), Telnice – Kuřim, Juliánov – Maloměřice.

KAM PŘÍŠTĚ NA HÁZENOU...

Kuřim – Juliánov 33:23, Ivančice – Maloměřice 27:22, Velké Meziříčí – Telnice 33:21, 
Hustopeče – Napajedla nehlášeno.

DALŠÍ VÝSLEDKY 12. KOLA 2. LIGY HÁZENÉ:

 Tým Z V R P Skóre Body

1. Bohunice 12 10 1 1 307:266 21
2. Ivančice 12 9 1 2 337:292 19
3. Hustopeče 11 8 1 2 309:274 17
4. Juliánov 12 6 2 4 357:340 14
5. Prostějov 12 6 1 5 340:336 13
6. Velké Meziříčí 12 5 0 7 323:329 10
7. Kostelec na Hané 12 4 1 7 300:300 9
8. Maloměřice 12 4 1 7 295:321 9
9. Tišnov 12 4 1 7 364:390 9
10. Telnice 12 4 1 7 315:361 9
11. Kuřim 12 3 1 8 343:361 7
12. Napajedla 11 2 1 8 277:297 5

PRŮBĚŽNÁ TABULKA PO 12. KOLE

Polovinu základní části už má za sebou Ha-
nácká volejbalová liga smíšených družstev 
2015/2016. Tradičně v hale RG a ZŠ města 
Prostějova ve Studentské ulici se totiž hrálo 
čtvrté dějství z osmikolové dlouhodobé fáze a 
v nespočtu duelů osmadvaceti zúčastněných 
týmů soutěže bylo jako obvykle dost rušno.   

Skupina A
V takzvané elitě nejlepších mančaftů byl tento-
krát dominantní obhájce titulu Juřu bolí vlasy, 
který všechny tři soupeře porazil 3:0. Druhé 
místo a tím udržení v „áčku“ pro další kolo 
vybojoval vítěz HVL z roku 2013 Našrot, jenž 
současně uhájil průběžné vedení v tabulce. O 
grupu níž se posunou třetí Glauber R i čtvrté 
Vrbátky.
Pořadí: 1. Juřu bolí vlasy 9, 2. Našrot 5, 3. Glau-
ber R 3, 4. VK Vrbátky 1.

Skupina B
„Béčko“ podle očekávání vyhrál favorit a 
pravidelný medailista soutěže Haná Metal 

(letos zatím druhý) těsně před loni bronzo-
vými Čučkyny, kteří dál stoupají pořadím z 
nižších pater nahoru. Třetí příčkou se udrželi 
Avengers, naopak SK K2 A ze čtvrté pozice 
premiérově padají do céčka. Totéž potkalo 
papírově nejslabší Premiéru.
Pořadí: 5. TJ Haná Metal Prostějov 7, 6. Čuč-
kyni 6, 7. The Avengers 3, 8. Sportovní klub K2 
A 3, 9. Premiéra 1.

Skupina C
Boje o 10. až 14. post patřily podle předpokla-
dů Vyškovu, za nímž se dokázalo výš katapulto-
vat největší překvapení této sezóny, béčko Sex-
meraldy. V céčkové grupě zůstává třetí Reálka, 
dolů jdou čtvrté Smržice i Mosambik, jehož zá-
pasy musely být kvůli absenci zkontumovány.
Pořadí: 10. Lazam Vyškov 7, 11. Sexmeralda 
Prostějov B 6, 12. Reálka 5, 13. Sokol Smržice 
2, 14. Mosambik 0.

Skupina D
V „déčku“ nenechali papírově silní Panteři 

nikoho na pochybách, že patří o poznání 
výš. Totéž se povedlo Kostem, byť pouze 
těsně a zdaleka ne tak suverénně. Třetí 
flek určitě potěšil Čunín, zatímco Deba-
kl Team i Kaktusáři museli skousnout 
sestup.
Pořadí: 15. Panteři 8, 16. Kosti 4, 17. SK Ču-
nín 3, 18. Debakl Team 3, 19. Kaktusáři 2.

Skupina E
„Éčko“ se vydařilo Haluzářům, jež loni ob-
novili svou existenci a teď postupně nabírají 
dech. Roli favorizovaného celku potvrdil 
Sokol I, naopak Volej 93 se musel smířit s 
pokračováním v této grupě do příště. Padají 
očekávaní outsideři Raubíři a Fénix.
Pořadí: 20. Haluzáři 7, 21. Sokol I Pros-
tějov 6, 22. Volej „93“ 4, 23. Raubíři 3, 24. 
Fénix 0.

Skupina F
V nejnižším „efku“ jednoznačně kralovala 
Galaxie, kterou postupově doplnilo „béč-

ko“ Sexmeraldy. Předposlední Tučnáci 
momentálně jen vzpomínají na své lepší 
časy a startovní pole jako obvykle uzavřely 
Přemyslovice.
Pořadí: 25. Galaxie 9, 26. Sexmeralda Pro-
stějov A 6, 27. Tučňáci 3, 28. TJ Sokol Pře-
myslovice 0.

POŘADÍ HVL 2015/2016 
CELKOVĚ PO 4. KOLE

1. Našrot 91, 2. TJ Haná Metal Prostějov 87, 
3. Juřu bolí vlasy 83, 4. Glauber R 82, 5. The 
Avengers 76, 6. Sportovní klub K2 A 76, 7. 
VK Vrbátky 70, 8. Lazam Vyškov 68, 9. Čuč-
kyni 67, 10. Sexmeralda Prostějov B 65, 11. 
Premiéra 59, 12. Debakl Team 54, 13. Pan-
teři 50, 14. Sokol Smržice 50, 15. Reálka 50, 
16. Mosambik 46, 17. Sokol I Prostějov 40, 
18. SK Čunín 36, 19. Kosti 36, 20. Kaktusá-
ři 35, 21. Volej „93“ 31, 22. Haluzáři 24, 23. 
Raubíři 22, 24. Galaxie 20, 25. Sexmeralda 
Prostějov A 16, 26. Tučňáci 16, 27. Fénix 13, 
28. TJ Sokol Přemyslovice 7. 

Finále Českého poháru žen: Prostějov - Ostrava (středa 24. února, 17.00).
KAM PŘÍŠTĚ NA VOLEJBAL...

„Celý tým odvedl velmi dobrý výkon.“„Celý tým odvedl velmi dobrý výkon.“
 lkouč Agelek Miroslav ČADA lkouč Agelek Miroslav ČADA
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               VK AGEL VK AGEL
 Prostějov

         TJ          TJ 
 Ostrava

33
00 set skóre min.

1. set: 17:25 23
2. ser: 20:25 28
3. set: 17:25 24

Toufarová, Zemanová, Zedníková, Kojdová, Nach-
milnerová, Součková, libero Červenková. Střídaly: 
Čuboňová, Kukučová, Valková, Kvapilová.  
 Trenéři: Zdeněk Pommer a Lukáš Spáčil

Markevich, Herelová, Vargas, Gambová, 
Borovinšek, Weiss, libero Kovářová. Připraveny 
byly: Soares, Matienzo, Steenbergen, Tinklová. 
 Trenéři: Miroslav Čada a Lubomír Petráš.

SESTAVA 
OSTRAVY:

SESTAVA 
PROSTĚJOVA:

UNIQA EXTRALIGA ŽEN ČR - 21. kolo

vv

Rozhodčí: Kubinec a Dziacký. Čas: 1:14 hodiny. Diváků: 200.

21. kolo - SKUPINA o 1. až 4. místo: Olomouc - Přerov 3:0 (21, 16, 14).
21. kolo - SKUPINA o 5. až 8. místo: Frýdek-Místek - Olymp Praha 3:1 (20, -20, 21, 
18). Nejvíce bodů: Štrbová 17, Pavelková 15, Holišová 14 - Hodanová 17, Vyklická 10, 
Komárková 9.

VÝSLEDKY NADSTAVBY EXTRALIGY

SKUPINA O 1. AŽ 4. MÍSTO
 Tým Z V3 V2 P1 P0 Sety Míče Body

1 VK Agel Prostějov 19 18 0 1 0 56:5 1507:994 55
2 VK UP Olomouc 19 14 0 1 4 45:18 1474:1195 43
3 TJ Ostrava 19 11 3 0 5 43:26 1566:1448 39
4 Volejbal Přerov Precheza 19 9 0 2 8 33:33 1423:1329 29

SKUPINA O 5. AŽ 8. MÍSTO
1 PVK Olymp Praha 19 10 2 0 7 38:28 1477:1332 34
2 VK Královo Pole 18 5 3 1 8 30:37 1355:1422 21
3 TJ NIBE Frýdek - Místek 19 5 0 3 11 25:47 1399:1625 18
4 TJ Sokol Šternberk 18 2 1 0 15 16:48 1139:1525 8

Poznámka: tato soutěž se boduje takzvaným italským bodováním. V3 je výhra 3:0 a 3:1 za tři body, 
V2 výhra 3:2 za dva body. P1 je prohra 2:3 za jeden bod, P0 je prohra 1:3 a 0:3 bez bodu.

PRŮBĚŽNÁ TABULKA PRO NADSTAVBU

„Chtěli jsme, aby holky zůstaly během „Chtěli jsme, aby holky zůstaly během 
volného týdne v zápasovém rytmu.“volného týdne v zápasovém rytmu.“
 prostějovský lodivod Miroslav ČADA prostějovský lodivod Miroslav ČADA
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  Královo Pole   Královo Pole 
 Brno

    VK AGELVK AGEL
 Prostějov

00
44 set skóre min.

1. set: 25:16 20
2. ser: 25:18 22
3. set: 25:11 15
4. set: 25:12 16

Weiss, Gambová, Herelová, Vargas, Matienzo, 
Steenbergen, libero Kovářová. Střídaly: Borovinšek, 
Markevich, Soares, Tinklová.  
 Trenéři: Miroslav Čada a Lubomír Petráš.

SESTAVA 
PROSTĚJOVA:

PŘÍPRAVNÉ UTKÁNÍ

Rozhodčí: Navrátil. Čas: 1:13 hodiny. Diváků: 50.

HVL: Tým Našrot zvýšil své vedení

AŤ JE ÚNOR NEBO BŘEZENAŤ JE ÚNOR NEBO BŘEZEN
NA WWW.VECERNIKPV.CZNA WWW.VECERNIKPV.CZ

SI S CHUTÍ VLEZEM



výsledkový servisPondělí 22. února 2016
www.vecernikpv.cz 23

 Tým Z V VP PP P Skóre Bodů

1. Rytíři Kladno 52 29 5 7 11 201:151 104
2. HC Dukla Jihlava 52 29 4 3 16 163:124 98
3. HC ČEZ Motor České Budějovice 52 28 6 1 17 185:142 97
4. HC Slavia Praha 52 24 8 6 14 172:135 94
5. LHK Jestřábi Prostějov 52 22 4 10 16 148:156 84
6. HC Zubr Přerov 52 23 6 3 20 161:149 84
7. AZ Havířov 52 24 2 3 23 157:154 79
8. HC Slovan Ústí nad Labem 52 21 3 6 22 176:178 75
9. SK Kadaň 52 18 6 5 23 146:159 71
10. HC Stadion Litoměřice 52 15 10 6 21 149:177 71
11. SK Horácká Slavia Třebíč 52 17 6 7 22 129:147 70
12. HC Benátky nad Jizerou 52 16 5 3 28 129:144 61
13. HC Most 52 13 4 5 30 133:184 52
14. Salith Šumperk 52 11 5 9 27 132:181 52

KONEČNÁ TABULKA PO 52. KOLE

LHK Jestřábi
 Prostějov

Rytíři 
 KladnoKladno 7788

(3:1, 4:2, 1:4)

Branky a nahrávky: 1. Dalecký (Stach, Mrázek), 8. Machač (Stach, Rudovský), 
17. Procházka (Kindl, Pitule), 22. Dalecký (Stach, Kindl), 23. Dvořáček (Pitule), 34. 
Redlich (Zajíc), 38. Machač (Stach, Skuhravý), 46. Strnad (Redlich) – 19. Rudl (Dra-
goun, Moskal), 28. Novák (Protivný, Rudl), 35. Novák (Mojžíš, Luňák), 41. Dragoun 
(Cetkovský, Moskal), 43. Augustin (Mojžíš, Husák), 56. Venkrbec (Rudl, Protivný), 56. 
Krejčík (Čuřík, Šlahař). Rozhodčí: Krob – Votrubec, Ševic. Vyloučení: 4:7. Využití: 

3:2. V oslabení: 0:0. Střely na branku: 45:32. Diváků: 1989.

Neužil – Drtina, Kaluža, Mojžíš, Rudl, Husák, Protivný 
– Novák, Moskal, Dragoun – Luňák, Venkrbec, Cetko-
vský – Šlahař, Illéš, Krejčík – Augustin, Volek, Čuřík.  
 Trenéři: Kamil Přecechtěl a Jiří Vykoukal.

Mensator – Nash, Gutwald, Mrázek, Růžička, Těrnavskij, 
Ptáček, Zajíc – Procházka, Skuhravý, Rudovský – Kindl, 
Stach, Dalecký – Machač, Pitule, Dvořáček – Redlich, Lukáč, 
Strnad.  Trenér: Jindřich Lidický.

SESTAVA 
KLADNA:

SESTAVA 
PROSTĚJOVA:

WSM LIGA – 52. KOLO

ááábbbáábbbiiiibbbbbbbiiiiibbiiiii

Předkolo play off:
3. utkání, úterý 23. února 2016, 18.00: Litoměřice – Havířov, Kadaň – Ústí n/L.
Případné 4. utkání, středa 24. února 2016, 18.00: Litoměřice – Havířov, Kadaň – Ústí n/L.
Případné 5. utkání, sobota 27. února 2016, 18.00: Havířov – Litoměřice (17.00), Ústí n/L – Kadaň.
Play out:
2. kolo, středa 24. února 2015: Třebíč – Benátky nad Jizerou (17.30), Šumperk – Most (18.00).
3. kolo, sobota 27. února 2015: Benátky nad Jizerou – Šumperk (17.00), Most – Třebíč (17.30).

KAM PŘÍŠTĚ NA HOKEJ...

2. LIGA, SK. „E“ – 8. KOLO:

ŠK Duras BVK „B“ – Silko Gambit Jihlava 
4,5:3,5, ŠK Kuřim – Jezdci Jundrov 3:5, A64 
PROCLIENT Grygov „B“ – SK Prostějov 3:5 
(Sluka – Závůrka 0:1, Obšivač – Matoušek 
0,5:0,5, Zedník – Adamčík 0:1, Zatloukal – 
Sýkora 0,5:0,5, Švancara – Zapletal 0:1, Zají-
ček – Vláčil 0,5:0,5, Bareš – Fiala 0:1, Zvolá-
nek – Š. Londin 0,5:0,5), OREL Ořechov – TJ 
Podlužan Prušánky 4:4, ŠK GORDIC – ŠK 
Lokomotiva Brno „B“ 5:3, ŠK GARDE Lipo-
vec – ŠK Caissa Pivovar Dalešice 4:4.
Tabulka:
1. ŠK GORDIC 7 0 1 21 38.5 25
2. Lokomotiva Brno „B“ 5 2 1 17 37.5 26
3. Podlužan Prušánky 4 3 1 15 36.0 23
4. ŠK GARDE Lipovec 3 4 1 13 37.5 19
5. ŠK Pivovar Dalešice 3 4 1 13 35.0 21
6. Jezdci Jundrov 3 3 2 12 31.5 16
7. Silko Gambit Jihlava 2 3 3 9 33.5 22
8. ŠK Kuřim 2 3 3 9 30.0 14
9. ŠK Duras BVK „B“ 2 1 5 7 27.0 14
10. OREL Ořechov 1 3 4 6 28.0 11
11. PROCLIENT Grygov „B“ 1 2 5 5 27.0 13
12. SK Prostějov 1 0 7 3 22.5 9

KRAJSKÝ PØEBOR – 8. KOLO:

ŠK ROŠÁDA Prostějov – AŠK DA Olomouc 
„B“ 7:1 (Zajíček – Novák 1:0, Dvořák – Hejnar 
0,5:0,5, Tichý – Kašpárek 0,5:0,5, Pavel – 
Štěpán 1:0, Vaculka – Slepička 1:0, Zvoníček 
– Zaoral 1:0, Snášel – Přidal 1:0, Navrátil – 
Kuráň 1:0), TJ Sokol Přemyslovice – Sigmia 
Olomouc 6,5:1,5 (Matoušek – Fiala 0,5:0,5, 
Zapletal – Fiala 1:0, Kašparovský – Maláč 
0:1, Hájek – Ondruch 1:0, Vejmola – Heger 
1:0, Štaffa – Kodym 1:0, Prucek – Malenov-
ský 1:0, Ošťádal – Oral 1:0), TJ Sokol Ska-
lička – TJ ŠK DUE POP Uničov „A“ 3:5, TJ 
Sokol Šumperk - TJ Sokol Velké Losiny „B“ 
5,5:2,5, ŠK Jeseník – TJ Zlaté Hory 1,5:6,5, 
AŠK DA Olomouc „A“ – ŠK Šternberk 4,5:3,5.
Tabulka:
1. AŠK DA Olomouc „A“ 7 0 1 21 42.0 31
2. ŠK DUE POP Uničov 6 1 1 19 39.5 25
3. Sokol Přemyslovice 6 0 2 18 42.0 29
4. TJ Zlaté Hory 5 2 1 17 39.0 30
5. Sokol Velké Losiny „B“ 5 0 3 15 36.5 26
6. ROŠÁDA Prostějov 4 1 3 13 33.0 21
7. TJ Sokol Šumperk 4 1 3 13 32.5 17
8. ŠK Šternberk 4 0 4 12 31.0 17
9. ŠK Jeseník 2 0 6 6 26.5 15
10. Sigmia Olomouc 1 0 7 3 22.0 12
11. TJ Sokol Skalička 0 2 6 2 24.5 15
12. AŠK DA Olomouc „B“ 0 1 7 1 15.5 7

OBLASTNÍ PØEBOR JIH – 8. KOLO:

Sigmia Senior Olomouc „B“ – T.J. Sokol 
Konice 4:4 (Maláč – Kašparovský 0,5:0,5, 
Mikulka – Hajnyš 0,5:0,5, Sapík – Kuče-
ra 0,5:0,5, Oral – Zatloukal 1:0, Svobo-
da – Fréhar 0:1, Kodym – Král 0,5:0,5, 
Malinovský – Nedomanský 1:0, Stýblo 
– Goroš 0:1), A64 Př.F. UP Olomouc – 
Spartak Přerov 2:6, SK Prostějov „B“ – SK 
ROŠÁDA Prostějov „B“ 3,5:4,5 (Hradský 
– Dvořák 0:1, Král – Brácha 0:1, Meissel 
– Gorba 0,5:0,5, Virgler – Snášel 1:0, M. 
Londin – Kyselý 0:1, Strejček – Navrátil 
0:1, Urbanová – Krejsa 1:0, Piskovský – 
Kment 1:0), T.J. Sokol Citov – T.J. Sokol 
Skalička „B“ 1:7, ŠK Vinary – T.J. Sokol 
Přemyslovice „B“ 2:6 (Přikryl – Prucek 
1:0, Přikrylová – Hauser 0,5:0,5, Šlapák 
– Šubert 0,5:0,5, R. Potrok – Ošťádal st. 
0:1, P. Tobolík – Popelka 0:1, J. Potrok 
– Ošťádal ml. 0:1, K. Tobolík – Brablec 
0:1, Harašta – Kyselák 0:1), T.J. Sokol 
Tovačov volno.
Tabulka:
1. Přemyslovice „B“ 7 1 0 22 45.0 36
2. T.J. Sokol Skalička „B“ 7 0 1 21 45.0 33
3. SK Prostějov „B“ 4 1 2 13 31.0 24
4. Spartak Přerov 4 0 2 12 28.0 20
5. ROŠÁDA Prostějov „B“ 3 2 2 11 28.0 19
6. Senior Olomouc „B“ 2 2 4 8 32.0 20
7. T.J. Sokol Konice 2 2 2 8 21.0 11
8. A64 Př.F UP Olomouc 2 1 4 7 26.0 15
9. T.J. Sokol Citov 2 0 5 6 15.5 8
10. ŠK Vinary 1 0 6 3 22.0 15
11. T.J. Sokol Tovačov 0 1 6 1 18.5 11

OKRESNÍ PØEBOR – 8. KOLO:

SK ROŠÁDA Prostějov „C“ – SK Prostějov 
„E“ 3:2 (Kment – M. Londin 0:1, Krejsa – 
Skládal 1:0, Vysloužil – Kubina 0,5:0,5, 
Jodl – Táborský 1:0, Kadlec – Šustr 
0,5:0,5), SK Prostějov „C“ – SK Prostějov 
„D“ 3:2 (Š. Londin – Král 1:0, Hradský 
– Tesař 1:0, Piskovský – Kracík 0,5:0,5, 
Urban – Strejček 0,5:0,5, Chapčák – Vy-
stavěl 0:1).
Tabulka:
1. SK Prostějov „C“ 8 0 0 24 30.0 24
2. SK Prostějov „E“ 3 0 5 9 18.0 13
3. ROŠÁDA Prostějov „C“ 3 0 5 9 16.0 9
4. SK Prostějov „D“ 2 0 6 6 16.0 10

Poznámka: Za názvem následuje počet 
výher, remíz a proher, body, skóre a partie.

ŠACHOVÉ ŠACHOVÉ PARTIEPARTIE

1. TØÍDA
3. turnaj, neděle 21.2. 2016, hala Kostelec n. H.:
SK Griffins 98 - SK Ariston 92 2:6 (1:3), Trajer 2 – Neoral 3, Pytela, Frýbort, Všianský. 
FC Relax - Mechechelen 3:3 (0:1), M. Spáčil, Kucharčuk, Matoušek – Mazouch 2, 
Ošlejšek. AC Vyprahlo Konice - SK Ariston 92 2:4 (1:2), Dostál, Rus – Rozehnal 2, 
Neoral, Pytela. AC Zavadilka 2000 - SK Griffins 98 0:6 (0:3), Brázdil 3, Hatle, Trajer, 
Krajíček. Sexmeralda - FC Relax 1:6 (1:3), Tyl – M. Spáčil 3, Matoušek, Bokůvka, J. 
Spáčil. ŽE-STAV Nezamyslice - Mechechelen 1:4 (0:1), Musil – F. Pospíšil 2, Ošlejšek, 
Pekař. AC Vyprahlo Konice - AC Zavadilka 2000 5:1 (3:1), Jurník 2, R. Přikryl, Rus, 
Drešr – Kolečkář. Mechechelen - Sexmeralda 2:1 (2:1), F. Pospíšil, Mazouch – Tyl. FC 
Relax - ŽE-STAV Nezamyslice 6:0 (5:0), M. Spáčil 2, J. Spáčil 2, Matoušek 2.

Koneèná tabulka:
1. FC Relax Prostějov 7 5 2 0 30:10 4+6 21
2. Mechechelen Prostějov 7 5 2 0 20:10 3+6 20
3. SK Ariston 92 Prostějov 7 5 2 0 28:13 0+6 17
4. ŽE-STAV Nezamyslice 7 3 1 3 17:17 0+3 10
5. AC Vyprahlo Konice 7 2 1 4 20:18 2+0 9
6. Sexmeralda Prostějov 7 2 0 5 15:22 1+3 7
7. SK Griffins 98 Prostějov 7 1 0 6 10:27 0+0 3
8. AC Zavadilka 2000 7 1 0 6 14:37 0+3 3
 - první číslo ve sloupci bodů je počet bodů bonifikace, druhé pak počet 
bodů získaných v nadstavbové části soutěže, poslední sloupec je celkový 
počet bodů
- o pořadí na 7.-8. místě rozhodl vzájemný zápas: SK Griffins 98 Prostějov – 
AC Zavadilka 2000 6:0

2. TØÍDA
5. turnaj, sobota 20.2. 2016, hala RG a ZŠ Prostějov:
AC Zavadilka 2000 „B“ - FC Relax „B“ 3:3 (3:1), Kolečkář 2, Chmelík – Růžička 
2, Zbožínek. Pobřeží Kocoviny - Botafoga 1:4 (1:1), Hladík – Petrásek, D. Přikryl, 
Abrahám, Doležel. FC Relax „B“ - Pobřeží Kocoviny 4:2 (3:2), Vlach, Černý, 
Růžička, Macourek – Vogl, Špaček. Botafoga - AC Zavadilka 2000 „B“ 4:2 (0:2), 
Petrásek 2, Vybíhal, Doležel – Hanák, Sedláček.

Koneèná tabulka:
1. Botafoga Prostějov 7 7 0 0 28:11 21
2. FC Orange 7 5 0 2 31:13 15
3. FC Relax Prostějov B 7 4 1 2 33:22 13
4. MK Brodek u Pv 7 3 1 3 24:22 10
5. AC Zavadilka 2000 B 7 2 2 3 19:25 8
6. Sexmeralda Prostějov B 7 2 0 5 16:24 6
7. Pobřeží Kocoviny 7 1 2 4 16:28 5
8. BVD 7 1 0 6 12:34 3
- mužstvo FC Anděl Prostějov odstoupilo ze soutěže, jeho výsledky byly 
anulovány. (zv, koc)

KOSTELEC N. H., PROSTĚ-
JOV Futsalová sezóna skončila! 
Nejostřeji sledovaným děním 
byl, nedělní finálový program 
nejvyšší soutěže. Souboje mezi 
dvojicí největších favoritů skon-
čil smírně, tím pádem čekali vy-

zyvatelé z  Mechechelenu, jestli 
Relax klopýtne. Neklopýtnul 
a raduje se tak z  pátého titulu 
v řadě! 
Podrobnější info na www.vecer-
nikpv.cz, kde najdete i aktuální 
střelecké tabulky. 

52. kolo: České Budějovice – Benátky n/J 1:4 (0:0, 0:0, 1:4). Branky: 59. Zíb (Straka) – 46. 
Říha (Hrníčko, Havlín), 46. Pletka (Černoch), 54. Černoch (Havlín, Jonák), 59. Špaček. Diváci: 
5539 * Přerov – Slavia Praha 3:4 (0:2, 1:1, 2:1). Branky: 23. Goiš (Popelka), 54. Blinka (Pšurný, 
Sýkora), 56. Procházka (Dostálek) – 12. Markovič (Vas, Robinson), 17. Jiránek (Tuominen), 23. 
Hráško (Přindiš, Andres), 51. Tuominen (Andres). Diváci: 2825 * Šumperk – Kadaň 3:0 (0:0, 
1:0, 2:0). Branky: 40. Káňa (Fořt), 48. Fořt (Káňa, Sedlák), 54. Šimun (Sedlák, Plášek). Diváci: 
725 * Ústí n/L – Třebíč 1:0 (0:0, 0:0, 1:0). Branky: 54. Tůma (Kloz). Diváci: 1543 * Litoměřice 
– Most 3:2 s.n. (1:1, 1:1, 0:0 - 0:0). Branky: 16. Šulc (Z. Doležal, Berger), 31. Pavlas (Kopta, 
Šulc), rozh. náj. Doležal – 14. T. Doležal (Strejček, Smolka), 30. Havlíček (Alinč, Zeman). Diváci: 
1030 * Havířov – Jihlava 1:5 (0:0, 0:3, 1:2). Branky: 47. Matějek – 23. Skořepa (Důras, Jergl), 24. 
Beránek (Mrňa), 25. Skořepa (Jergl, Bilčík), 47. Anděl (Kohout), 60. Kolář. Diváci: 1242.

DALŠÍ VÝSLEDKY 52. KOLA WSM LIGY

RELAX ZAVRŠIL
PĚTILETKU!

„Do zápasu jsme nevstoupili zrovna šťastně.“„Do zápasu jsme nevstoupili zrovna šťastně.“
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HC AZ
 Havířov

LHK Jestřábi
 Prostějov 1133

(0:1, 1:0, 2:0)

Branky a nahrávky: 25. Venkrbec (Drtina), 54. Šlahař (Drtina), 59. Luňák (Ven-
krbec, Novák) – 1. Mazanec (Kanko, Meidl). Rozhodčí: Mikula – Měkýš, Reich. 
Vyloučení: 5:2, navíc Korím (H) 5 minut a OT do konce utkání. Využití: 0:0. V osla-
bení: 0:0. Střely na branku: 31:32. Diváků: 2589.

Laco – Krisl, Lenďák, Bahounek, Mazanec, L. Doudera, Korím, 
Graca, Chroboček – Maliník, Pechanec, Štumpf – Kotala, Meidl, 
Kanko – Sztefek, Sedláček, Kalus – Bednář, Hudeček, Matějek. 
 Trenéři: Štefan Mikeš a Martin Janeček.

Horčička – Husák, Drtina, Kolář, Mojžíš, Kaluža, Protivný, Rudl 
– Novák, Venkrbec, Luňák – Cetkovský, Dragoun, Moskal – Au-
gustin, Volek, Šlahař – Illéš, Šlahař, Krejčík – Volek, Augustin, 
Čuřík.  Trenéři: Kamil Přecechtěl a Jiří Vykoukal.

SESTAVA 
PROSTĚJOVA:

SESTAVA 
HAVÍŘOVA:

WSM LIGA – 47. KOLO

„Naprosto jednoduše jsme inkasovali laciné góly.“„Naprosto jednoduše jsme inkasovali laciné góly.“

 trenér Jestřábů KAMIL PŘECECHTĚL trenér Jestřábů KAMIL PŘECECHTĚL
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TJ Sokol UrčiceTJ Sokol Určice

Sokol KoniceSokol Konice 11
55

Poločas: 1:3

Machač – Mrňka, L. Bílý, Řehák, F. Drešr – Kamený, Kořenovský, 
Blaha, Antl, Vogl – F. Bílý. Střídali: Jurník, Vévoda.  
 Trenér: Radek Řehák.

SESTAVA 
KONICE:

PŘÍPRAVNÉ UTKÁNÍ

„Bohužel s herním projevem nemohla„Bohužel s herním projevem nemohla
panovat plná spokojenost...“panovat plná spokojenost...“

asistent trenéra 1.SK Roman POPELKAaasistent trenérra 1.SK Romaan POOPELLKAA
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1.SK1.SK
 Prostějov

1. HFK1. HFK
  Olomouc

vvvvvvvv

00

44
Poločas: 0:1

Branky: 18. Langer, 46. Petržela, 67. a 74. Přikryl

Neoral (46. Kofroň) - Hirsch, Machynek, Rus (46. Petržela), Sečkář 
(46. Pančochář) - T. Machálek, Zelenka, Fládr, Langer (60. Přikryl) - 
Nekuda, Kroupa (46. M. Machálek).  Trenér: František Jura.

SESTAVA 
PROSTĚJOVA:

cc

7. PŘÍPRAVNÉ UTKÁNÍ

MS TD NÁRODNÍ LIGA - NLM Morava, 10. kolo,
NLM Přerov – NLM Prostějov 2:16
Volná hra: Slaměník – Galíček 0:2, Fellner – Dostál 0:2, Mirga – Bláha 0:2
Kádr 52/2: Háva – Bláha 2:0, Slaměník – Dostál 0:2, Fellner – Galíček 0:2
Jednoband: Háva – Dostál 0:2, Slaměník – Galíček 0:2, Mirga – Bláha 0:2

Tabulka:
1. NLM Prostějov 12 12 0 0 198:18 24
2. NLM Přerov 12 10 0 2 140:76 20
3. NLM Havířov 9 6 0 3 96:66 12
4. NLM Sokol Hodonín 10 3 1 6 81:99 7
5. NLM Ostrava B 9 3 1 5 69:93 7
6. NLM Pohořelice 10 3 0 7 58:104 6
7. NLM Vítkovice 9 1 0 8 50:112 2
8. NLM Rajhrad  9 1 0 8 28:134 2

KULEČNÍKKULEČNÍK

WTA Tour - Dubaj, ženy
Dvouhra ženy - 1. kolo: Karolína 
Plíšková (6) - Vandewegheová (USA) 
6:7, 1:6; Strýcová - Pironkovová (Bul-
harsko) 6:4, 6:3; 2. kolo: Kvitová (4) 
- Brengleová (USA) 6:0, 6:7, 1:6; Strý-
cová  - Görgesová (Německo) 2:6, 6:3, 
6:1; čtvrtfinále: Strýcová - Ivanovičová 
(Srbsko) 7:6, 6:3; semifinále: Strýcová 
- Garciaová (Francie) 6:2, 3:6, 6:3, finá-
le: Strýcová - Erraniová (Itálie) 0:6, 2:6.

WTA Tour – Dauhá, ženy
1. kolo: Karolína Plíšková (ČR) – 
Gasparjanová (Rusko) 1:6, 1:6

ATP Tour – Marseille, muži
Dvouhra muži - 1. kolo: Berdych 
(ČR) volný los. 2. kolo: Berdych 
(2) - A. Zverev (Německo) 6:3, 3:6, 
7:5; čtvrtfinále: Berdych  - Goffin 
(6-Belgie) 6:3, 6:4; semifinále: Ber-
dych - Kyrgios (Austr.) 4:6, 2:6.

3. KUŽELKÁØSKÁ LIGA MUŽÙ, SK. „C“:
16. kolo: TJ Sokol Chvalíkovice – TJ Unie Hlubina 6:2, TJ Sokol Bohumím – TJ Jiskra 
Rýmařov 8:0,TJ Sokol Rybník – TJ Sokol Přemyslovice 2,5:5,5 (11:13; 3424-3504; Kolář – 
Močár 0:4, Herrman – Grulich 3:1, Kmoníček – Šoupal 1,5:2,5, Vencl – Peč 2,5:1,5, L. Müller 
– Fraus 2:2, T. Müller – Sedláček 2:2), TJ Tatran Litovel – TJ Sokol Sedlnice 5:3, KK Zábřeh 
„B“ – KK Šumperk 7:1, HKK Olomouc „B“ – TJ Zbrojovka Vsetín 2:6.

Průběžná tabulka:
1. Chvalíkovice 16 12 1 3 88,0:40,0 215,0:169,0 3201 25
2. Olomouc „B“ 16 11 0 5 75,0:53,0 204,5:179,5 3139 22
3. Hlubina 16 9 3 4 77,0:51,0 206,0:178,0 3199 21
4. Rýmařov 16 10 0 6 71,0:57,0 199,5:184,5 3171 20
5. Zábřeh „B“ 16 9 1 6 74,0:54,0 201,0:183,0 3171 19
6. Vsetín  16 9 1 6 72,0:56,0 205,5:178,5 3187 19
7. Bohumín 16 7 1 8 67,0:61,0 193,0:191,0 3112 15
8. Litovel 16 6 2 8 53,5:74,5 176,5:207,5 3097 14
9. Přemyslovice 16 5 0 11 51,5:76,5 180,5:203,5 3155 10
10. Rybník 16 5 0 11 47,5:80,5 177,0:207,0 3159 10
11. Šumperk 16 5 0 11 47,0:81,0 174,0:210,0 3117 10
12. Sedlnice 16 3 1 12 44,5:83,5 171,5:212,5 3112 7

3. KUŽELKÁØSKÁ LIGA MUŽÙ, SK. „D“:
16. kolo: TJ Lokomotiva Valtice – TJ Sokol Slavonice 5:3, SK Baník Ratíškovice – SK Ku-
želky Dubňany 2:6, TJ Podlužan Ratíškovice – TJ Spartak Přerov 2:6, TJ Slovan Kamenice 
pod Lipou – TJ Sokol Mistřín 7:1, KC Zlín – TJ Centropen Dačice „B“ 6:2, TJ Prostějov 
– TJ BOPO Třebíč 6,5:1,5 (15,5:8,5; 3287-3149; Diviš – Šupčík 2:2, Smejkal – Dřevo 4:0, 
Rolenc – Jakoubek 3:1, Pernica – Kantor 0,5:3,5, Znojil – Drápela 3:1, Čapka – Matl 3:1).

Průběžná tabulka:
1. Kamenice nad Lipou 16 11 1 4 79,0:49,0 208,5:175,5 3274 23
2. Dubňany 16 11 0 5 78,5:49,5 215,0:169,0 3283 22
3. Prostějov 16 10 0 6 72,0:56,0 209,5:174,5 3225 20
4. Přerov 16 8 3 5 74,0:54,0 205,0:179,0 3252 19
5. Zlín  16 8 2 6 73,0:55,0 202,0:182,0 3230 18
6. Prušánky 16 9 0 7 70,5:57,5 200,0:184,0 3232 18
7. Mistřín 16 9 0 7 68,0:60,0 185,5:198,5 3212 18
8. Třebíč  16 7 0 9 58,5:69,5 176,5:207,5 3177 14
9. Slavonice 16 6 0 10 54,5:73,5 182,5:201,5 3216 12
10. Dačice „B“ 16 5 1 10 47,0:81,0 174,0:210,0 3134 11
11. Valtice 16 4 1 11 45,0:83,0 178,0:206,0 3196 9
12. Ratíškovice 16 4 0 12 48,0:80,0 167,5:216,5 3190 8
Poznámka:Za názvem týmu následuje počet utkání, výher, remíz, proher, skóre, sety, 
průměr, body

KUŽELKY

Holásek – Lakomý, Gottvald, Zelina, Hochman – Plajner, Bokůvka, 
Menšík, Zapletal – Vaněk, Halouzka. Střídali: Bureš, Cetkovský, 
Števula.  Trenér: Radek Tomšic.

SESTAVA 
URČIC:

Branky: Kořenovský z penalty – 
Vaněk, Halouzka, Bokůvka, Zapletal, 
Menšík



Bál proběhl v tradičním duchu, ale 
nové vedení národopisného souboru 
zakomponovalo do programu některé 

novinky. Svou premiéru si odbyly na-
příklad děti z Malého Mánesa, kterým 
patřila čest celý bál zahájit. „Děti to ne-
popletly, zvládly to, takže spokojenost,“ 
smála se Kateřina Piňosová, nová šéfka 
souboru.
Po nejmenších Hanácích nastoupili na 
plac jejich dospělí kolegové a rozjeli na 
parketu pravou nefalšovanou hanác-
kou šou. Při jejich vystoupení jim celý 
sál do taktu tleskal. „Máme téměř vy-

prodáno a lidi se dobře baví. V takové 
atmosféře se tančí dobře,“ pochvalo-
vala si kontakt s publikem Piňosová. 
„Při zahajovací řeči jsem měla trošku 
trému, ale vzala jsem to po svém. Jed-
noduše, stručně a věcně!“ 
Dalším bodem programu byl křest 
„cédéčka“ prostějovské skupiny 
Ječmeni, při kterém nechyběla ani 
jejich oddaná fanynka - senátorka 
Božena Sekaninová. Vůdčí osob-

ností skupiny vyzrálých hudebníků 
je Petr Vysloužil. „V letošním roce 
jsme založili spolek Mánes klub, kde 
se scházíme už jedenáct let. Jedná 
se o skupinu přátel folklóru. Člověk 
přece ze dne na den nemůže se vším 
skončit,“ smál se Vysloužil. „Ječmeni 
jsou můj život. Každý poslední pátek 
v měsíci máme hudební posezení. 
Vždycky nás tam něco napadne, 
i když teď při křtu to vypadalo, jako 

že už je poslední. Jsem ale přesvěd-
čen, že na podzim budou mluvit ji-
nak,“ podotkl s úsměvem.
Návštěvníky plesu vítala stylově 
Hanačka v kroji, která nabízela 
„štamprle“ a něco k zakousnutí. 
Nad schodištěm pak visely pove-
dené figurky Hanáka a Hanačky, 
spletené z nafukovacích balónků. 
Zajímavými cenami byla naplně-
na i tombola. 

„Máme jich opravdu dost, ale první 
cena je speciální - hanácký pár. To je 
z perníku upečená Hanačka s Ha-
nákem,“ culila se Kateřina Piňosová. 
„Velkým překvapením plesu pak byla 
produkce cimbálovky Harafica. Do-
mluvili jsme se s nimi na tom, že se 
naučí jednu naši písničku a jeden náš 
pár na ni zatančí. Poprvé tak dojde ke 
kombinaci cimbálové muziky a hanác-
kého souboru Mánes,“ dodala.

o jejich přednostech i slabinách a vě-
řím, že se na ně dobře nachystáme. 
Zisk domácího poháru je jedním ze 
stěžejních cílů sezóny a za jeho na-
plněním půjdeme ze všech sil,“ slíbil 
Čada.

PROSTĚJOV Volejbalistkám VK 
AGEL je úplně jedno, zda pouze tré-
nují nebo hrají mistrovský či příprav-
ný zápas. Pořád makají naplno, hru 
si užívají, neustále chtějí odevzdat 
maximum. Platilo to i pro přátelské 
utkání s Brnem, které ženy Prostějo-

va absolvovaly ve čtvrtečním odpo-
ledni na vlastním hřišti. A soupeře 
jednoznačně deklasovaly.
Agelky do tréninkového duelu vlétly 
bleskovým vedením 5:0 a vypadalo to 
na cvičné vraždění převážně mladých 
neviňátek z jihu Moravy. Italský kouč 
Bruno Napolitano si však hned vzal 
oddechový čas, načež jeho svěřenkyně 
dokázaly v úvodních dvou sadách jakž 
takž vzdorovat.
Favoritky v některých pasážích chybovaly 
jak zkaženými servisy, tak na přihrávce ris-

kovaného podání KP a místy i v ostatních 
činnostech. Nepřesnosti však nebyly příliš 
časté, převládala prostějovská kvalita. Proto 
mělo vékáčko navzdory snaze protivníka 
většinu času navrch, a pokud vznikly pro-
blémy (například snížení na 20:18 ve dru-
hém dějství), rychle je zažehnalo.
Poněkud jinak střetnutí vypadalo od třetí-
ho setu. Zatímco výkon Agelek s přibýva-
jícími výměnami pořád stoupal a na jejich 
představení byla radost pohledět, brněn-
ské plejerky pod zvýšeným tlakem víc a víc 
chybovaly, až postupně rezignovaly k vý-

sledkovému debaklu. Nejvěrnější fanoušci 
tak v závěru sledovali působivou exhibici 
svého mančaftu, jíž nadšeně tleskali.
„Chtěli jsme, aby holky zůstaly během vol-
ného týdne v zápasovém rytmu, k čemuž 
tohle utkání dobře posloužilo. Celý tým 
jej odehrál kvalitně i s velkým nasazením, 
a to mě těší. Děvčata si volejbal opravdu 
užívají a v podstatě nerozlišují, jestli zrovna 
jde o body nebo jen o přípravu. Stále jedou 
naplno,“ měl z přátelského měření sil pozi-
tivní dojmy kormidelník žen VK Miroslav 
Čada.

„Snažili jsme se rovnoměrně protočit 
všechny členky kádru, což se povedlo. 
A výborně zahrála úplně každá právě 
díky té zmíněné velké chuti, aktuální for-
ma vypadá slibně. Nejvíc mě asi potěšila 
Verča Tinklová, která naskočila z lavičky 
v půlce třetího setu, a na nahrávce se jí 
skutečně dařilo. Byť jsme se s Brnem 
domluvili až během týdne a příznivci se 
o střetnutí dozvěděli dost pozdě, ti věrní 
fandové dorazili. A společně s námi si 
i přátelák dokázali hezky užít,“ potěšilo 
Čadu.  (son)

VK PV
KP BRN 4:0

Dobré tøi body
z Juliánova

Prostějov (son) - Cesta volejbalistek TJ 
OP Prostějov za záchranou druhé ligy 
žen zdárně pokračuje. Tentokrát k ní udě-
laly důležitý krok v patnáctém dvoukole 
aktuálního ročníku  na hřišti TJ Sokol 
Brno-Juliánov, odkud přivezly tři cenné 
body. Po úvodním střetnutí to však na 
žádné juchání nevypadalo, neboť přímý 
konkurent v boji o udržení a tabulkový 
soused měl navrch. Sice ne nijak hro-
zivě, ale přesto po jasném prvním setu 
a následných dvou těsných koncovkách 
vyzněl výsledek celkově hladce 3:0 (17, 
25, 22). Naštěstí odveta sedla „oděvář-
kám“ mnohem lépe. Zkvalitnily svůj 
výkon po všech stránkách, od začátku 
až do konce diktovaly tempo a po těžce 
urvaném závěru vstupní sady se již neo-
hlížely zpět. Rivalovi tudíž vrátily před-
chozí porážku i s úroky potěšitelným 
rezultátem 0:3 (-22, -17, -10).
V nesmírně vyrovnaném středu dru-
holigové grupy C jsou svěřenky Ladi-
slava Sypka šesté, přičemž si teď dají 
jeden zápasově volný víkend. A v sobotu 
5. března od 10:00 a 14:00 hodin přivíta-
jí v Letní hale u velodromu předposlední 
Svitavy, půjde o skutečně klíčové bitvy.
2. liga žen, skupina C 2015/2016 - 
pořadí po 30. kole: 1. Nový Jičín 76, 
2. Ostrava B 60, 3. Kylešovice 58, 4. 
Šlapanice 55, 5. Bílovec 41, 6. OP Pro-
stějov 40, 7. Juliánov 40, 8. Vsetín 38, 9. 
Svitavy 31, 10. Opava 11. 

V lize kadetek

Prostějov (son) - Starší žákyně VK 
AGEL už řadu let hrají v zájmu nabírání 
cenných zkušeností proti věkově starším 
soupeřkám první ligu kadetek pod hla-
vičkou prostějovského „B“-týmu. Loni 
tuto soutěž zachraňovaly až v baráži a vy-
padá to, že v aktuální sezóně nejspíš do-
jde na stejné vyvrcholení. Momentálně 
mladé Hanačky procházejí nadstavbo-
vou skupinou o 7. až 12. místo. V úvod-
ním dvoukole dosáhly proti Svitavám 
výsledků 3:2 (-20, -22, 15, 15, 10) a 1:3 
(-21, -19, 23, -24), ve druhém dvoukole 
nastoupily opět doma a s Lanškrounem 
se rozešly totožně smírně 3:2 (-24, 24, 
-20, 23, 10) a 1:3 (-17, -9, 22, -16). V ta-
bulce grupy teď Agelky figurují osm du-
elů před koncem na předposlední pozici, 
přičemž kvalifikaci musí absolvovat tři 
nejhorší celky. „Přímé udržení soutěže 
ještě nepovažuji za vyloučené, ale reál-
ně nás baráž asi nemine. Před rokem ji 
však holky zvládly a v totéž pevně věřím 
i tentokrát. Ligu kadetek každopádně 
chceme uhájit, neboť se v ní naše žákyně 
ideálně obehrávají pro následný přechod 
do vyšší věkové kategorie,“ sdělil šéftre-
nér mládeže VK Jaroslav Matěj.
1. liga kadetek, nadstavbová skupina 
O - pořadí po 4. kole: 7. Nové Veselí 26, 8. 
Nový Jičín 23, 9. Lanškroun 19, 10. Svi-
tavy 16, 11. Prostějov B 13, 12. Uherské 
Hradiště 11. 
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 POHÁR!

 Je lepší hrát takový přátelák, než 
jen trénovat?
„První dva sety určitě stály za to, tam s 
námi soupeř hrál chvílemi docela vy-
rovnaně a neměly jsme to úplně lehké. 
Od třetího setu už však Brno odpadlo, 
zápas pak byl snad až moc jednoznačný. 
Nastoupit v rámci tréninku šest na šest 
proti sobě by možná přineslo víc. Vůbec 
ale nechci shazovat převážně mladé pro-
tihráčky, pod naším tlakem prostě často 
chybovaly. A my si ze vzájemného utkání 
budeme snažit vzít to pozitivní. Je pravda, 
že když se hrají jen soboty, tak přípravný 
souboj v týdnu přijde vhod.“

 Ve středu vás čeká pohárové finále, 
tedy důležitý mač z hlediska dobytí 
další trofeje. Jak blížící se bitvu s Ostra-
vou vnímáte?
„Všechny jsme rády, že po několika letech 
ve finále poháru i extraligy proti Olympu 
Praha konečně jdeme na někoho jiné-
ho, změna je po téhle stránce příjemná. 
(smích) Stejně příjemné je hlavně pro 
naše fanoušky to, že rozhodující zápas 
Českého poháru se po Plzni a Českých 
Budějovicích v minulých rocích usku-
teční v Olomouci, tedy velice blízko od 

Prostějova. Snad nás přijede podpořit co 
nejvíc lidí a finále bude provázet dobrá at-
mosféra. My se teď soustředíme pocho-
pitelně na co nejlepší přípravu, abychom 
důležité utkání zvládly herně i výsledko-
vě. A odvezly si domů tu trofej.“

 Je vyvrcholení Česého poháru těž-
ší tím, že rozhoduje jediné střetnutí?
„Může být, ale pro nás to neznamená 
nic zásadního. Zvítězit chceme tak jako 
tak, a zatím vždycky se nám to povedlo. 
Nevidím důvod, proč by to tentokrát 
mělo dopadnout jinak, i když to musím 
zaťukat na dřevo. Půjdeme za výhrou a 
věříme v ni.“

 Nepřekvapilo vás, že o trofej změ-
říte síly právě s Ostravou?
„Vůbec ne. Oni hráli dobře už minulou se-
zónu, přes léto jim skoro nikdo neodešel 
a naopak vhodně posílili. Tím pádem má 
logiku, že šli volejbalově nahoru. Ostrava 
předvádí kvalitní výkony a spolu s Olo-
moucí je letos naším nejvážnějším sou-
peřem v českých soutěžích. Postupem do 
finále poháru to jenom potvrdila.“

 Může hrát nějakou roli, že vás 
družstvo TJ hned v úvodu sezóny po-
razilo?
„Myslím si, že vůbec ne. Ony tenkrát měly 
výbornou formu, možná lepší než teď, 
zatímco my jsme byly po komplikované 
přípravě v dost složitém stavu, daleko od 
optimální výkonnosti. Což se v tom prv-
ním soutěžním utkání celého ročníku 
projevilo. Věřím, že momentálně jsme po 
všech stránkách o mnoho lepší než v po-

lovině října a že to ve středu ukážeme. 
Tehdejší porážka nám může naopak 
pomoct k vyšší koncentraci, aby-
chom si na Ostravu daly pozor.“

 Ovlivní vzájemný duel v ex-
tralize pouhé čtyři dny před finále 
tento očekávaný střet?
„Taky předpokládám, že ani ne. Stej-
ně se navzájem dobře známe a tuhle 
znalost si oboustranně osvěží-
me, než půjde o trofej. 
Je pravda, že každý 
zápas může být úpl-
ně jiný.“

 Jak zatím 
hodnotíte probí-
hající sezónu?

„Ta minu-
lá byla lep-

ší, že? (směje 
se) Ne každý 

rok vyjde to, co se 
nám loni podařilo v 
Champions League. 
Tam je to vždycky 
těžké a tím víc, po-
kud se dostaneme do 

tak nabité skupiny jako 
tentokrát. Škoda, moh-
ly jsme vyhrát aspoň 
jeden zápas. Ale jak ří-
kám, velká překvapení 
se neurodí pokaždé. 
Hlavní teď je zvlád-
nout české soutěže 
a sezóna pak může vy-

znít o něco lépe.“

původní rozhovor 
pro Večerník
Marek
SONNEVEND

PROSTĚJOV Třetí sezónu kroutí v týmu VK AGEL slovinská blokař-
ka Sonja Borovinšek. Po kapitánce Solange Soares je tedy druhou 
služebně nejstarší členkou hráčského kádru, v pětatřiceti letech 
může zkušenosti rozdávat po hrstech. A samozřejmě byla u zisku 
všech národních trofejí za uplynulé tři roky. Po přípravném duelu 
s Brnem 190 centimetrů vysoká čahounka odpověděla Večerníku 
na několik otázek točících se převážně okolo nadcházejícího úto-
ku na další triumf v Českém poháru.
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Juniorky a kadetky VK přivezly z Budějovic
shodně po dvou bodech, měly však i na víc
ČESKÉ BUDĚJOVICE, PROSTĚ-
JOV Totožných výsledků dosáhly 
ve třetím dvoukole nadstavbové 
části extraligy ČR 2015/16 na hřišti 
Českých Budějovic mládežnické vý-
běry U19 i U17. Juniorky VK AGEL 
nejprve podlehly 1:3 a poté zvítězily 
3:2, aby dvěma získanými body těs-
ně udržely druhou příčku ve skupi-
ně o 1. až 6. místo. Na nepostupovou 
pátou pozici do závěrečného Final 
Four mají teď sedmibodový ná-
skok. Prostějovské kadetky na jihu 
Čech dopadly úplně stejně 1:3 a 3:2, 
v tabulce jsou tak třetí o jediný bodík 
před pátým postem.

JUNIORKY
České Budějovice - VK AGEL Prostě-
jov 3:1 (21, -14, 10, 22) a 2:3 (-21, -18, 
30, 25, -2)
Sestava Prostějova: Zatloukalová, 
Adamčíková, Chludová, Baláková, Sta-

vinohová, Faksová, libero Slavíková. 
Střídaly: Weidenthalerová, Kociánová, 
Dvořáčková.

Hodnocení trenéra Lukáše Mičeka: 
„Začátek prvního zápasu byl vyrovnaný, 
ale nezvládli jsme koncovku úvodního 
setu. Ve druhém jsme byli jasně lepší 
a zvítězili s velkým náskokem, jenže 
další dvě sady jako by na hřiště přišlo 
jiné družstvo. Produkovali jsme mnoho 
chyb a myšlenkami byli někde mimo. 
Odvetu jsme zahájili výborně, koncen-
trovanou hrou postupně získali dva 
sety. Pak se bohužel opakovala situace 
z předchozího týdne: vedeme v kon-
covce o šest bodů, máme čtyři mečboly 
a nedokážeme položit míč na zem. 
Utkání se tak vinou našich vlastních 
chyb dostalo do tiebreaku, který jsme 
naštěstí ovládli a získali aspoň dva body. 
Teď se musíme zamyslet, co dál, neboť 
střetnutí evidentně nejsou o soupeřích, 
ale jen o nás. Porážíme se sami.“

Extraliga juniorek ČR 2015/2016, 
nadstavbová skupina o 1. až 6. místo - 
pořadí po 6. kole: 1. Brno 30, 2. Prostě-
jov 24, 3. České Budějovice 24, 4. Olymp 
Praha 19, 5. Plzeň 17, 6. Šternberk 12.

KADETKY
České Budějovice – VK AGEL Prostě-
jov 3:1 (22, 24, -17, 26) a 2:3 (-20, 15, 
17, -21, -12)
Sestava Prostějova: Dvořáčková, Wei-
denthalerová, Kociánová, Baláková, Str-
nadlová, Boudová, libero Slavíková. Stří-
daly: Marvanová, Kabilková, Bolcárová.

Hodnocení trenéra Jaroslava Matěje: 
„V úvodu prvního zápasu na nás domácí 
pořádně vyrukovali a rychle jsme nabrali 
ztrátu až osmi bodů. Následné zlepšení 
dostalo první set do koncovky, kterou 
jsme však těsně prohráli. Ve druhé sadě 
jsme byli lepší a dlouho vedli, bohužel 
rozhodčí pak několikrát pomohl soupeři. 
A když jsme v závěru vyrobili dvě své chy-

by, bylo to 2:0. Třetí set patřil jasně nám, 
o výsledku poté rozhodl konec vyrovna-
ného čtvrtého. Tam holky udělaly zbyteč-
né hrubky a podlehli jsme tudíž v duelu, 
ve kterém jsme byli herně lepší. Osudnou 
se nám stala vlastní nedůslednost, menší 
odvaha a množství chyb. Před odvetou 
jsme si udělali nezvykle dlouhou poradu, 
důkladně se připravili i nabudili. Bohužel 
po výborné vstupní sadě přišlo polevení 
a obrat Budějovic na 2:1. Naštěstí se hol-
ky zvedly, aby zbytek utkání odehrály bo-
jovně, zodpovědně a po všech stránkách 
podle mých představ. Celkově škoda prv-
ního střetnutí, mohli jsme na tom bodově 
být mnohem lépe. Projevilo se i to, že se 
potýkáme se zdravotními problémy.“
Extraliga kadetek ČR 2015/16, nad-
stavbová skupina o 1. až 6. místo - 
pořadí po 6. kole: 1. Olymp Praha 29, 
2. Plzeň 24, 3. Prostějov 20, 4. Přerov 
20, 5. České Budějovice 19, 6. Štern-
berk 14.  (son)

“Všechny jsme rády, že po několika letech 
ve fi nále poháru i extraligy proti Olympu 
Praha konečně jdeme na někoho jiného.

Foto: Josef Popelka

ÈP volejbalistek 

VK Prostějov - PVK Olymp Praha 
3:0 (20, 15, 13).

VK Prostějov - SK UP Olomouc 
3:0 (19, 14, 15).

VK Modřanská Prostějov - KP 
Brno 3:2 (-19, 22, 19, -20, 9).

VK Modřanská Prostějov - SK UP 
Olomouc 3:0 (20, 15, 15).

VK AGEL Prostějov - SK UP 
Olomouc 3:0 (21, 13, 10).

VK AGEL Prostějov - PVK 
Olymp Praha 3:1 (14, -21, 19, 23).

VK AGEL Prostějov - PVK 
Olymp Praha 3:1 (17, -21, 25, 25).

VK AGEL Prostějov - PVK 
Olymp Praha 3:0 (21, 21, 17).

kvitoval zlepšení svých svěřenek trenér Frýd-
ku-Místku Tůma. „Otřesné, že se to hodno-
tit ani nedá,“ vyhnul se radši obšírnějšímu 
rozboru hrubě nespokojený kouč PVK Sta-
nislav Mitáč. Pražankám evidentně nepro-
spělo vědomí, že bez ohledu na zbytek nad-
stavbové části už mají jistou pátou příčku.
Druhou pozici si pro změnu upevnily ženy 
Olomouce díky přesvědčivému skolení Přero-
va 3:0 (21, 16, 14). „První set probíhal vy-
rovnaně, z naší strany tam bylo hodně nervo-
zity a chyb. Pak jsme se uklidnili a dá se říct, že 
jsme až na pár momentů měli zbytek zápasu 
pod kontrolou,“ glosoval šéf lavičky UP Jiří 
Teplý. „Úvodní sada vypadala z naší strany 
ještě dobře a rozhodly až naše chyby kolem 
dvacítky. Zhruba po setu a půl jsme ale úplně 
odešli. Měli jsme obrovské problémy v útoku 
hlavně středem, zatímco soupeř měl útok vel-
mi slušný, takže jsme nestíhali ani v obraně,“ 
okomentoval přerovský stratég Gálík, jehož 
družina po nadstavbě určitě skončí čtvrtá.
Souboj KP Brno se Šternberkem byl odlo-
žen na čtvrtek 25. února, následujícím 22. 
dějstvím bude extraliga pokračovat až 3. 
března.  (son)

Šternberk
proti Olympu

častěji bodující Melissa Vargas, skvě-
lou užitečností se vyznačující Tatsiana 
Markevich a výtečně přihrávající Julie 
Kovářová. Z kolektivu TJ se význam-
něji prosadily pouze Petra Kojdová 
s Ivou Nachmilnerovou. (son)
Kompletní statistiky z utkání na-
jdete na našich webových stránkách 
www.vecernikpv.cz

Pondělí 22. února 2016
www.vecernikpv.czkultura v Prostějově a okolí...24

HANÁK JE A BODE! HANÁK JE A BODE! 
MÁNESÁCI PLESOVALI V „NÁRODĚ“MÁNESÁCI PLESOVALI V „NÁRODĚ“

PROSTĚJOV Tradice pokračuje. Navzdory tomu, že se v Mánesu vyměnilo vedení, Hanácké bál 
sklidil velký úspěch, ostatně jako vždy! Podupávání do taktu, výskot a skandovaný potlesk, takovým 
způsobem odstartoval páteční Hanácké bál v prostějovském Národním domě. „Paráda! Je to krás-
né. Mladí se k tomu postavili čelem. Jako hostovi se mi tu líbí. Mají dobrou školu, musejí to zvládat,“ 
chválil s úsměvem své následovníky Petr Vysloužil, jenž organizoval Hanácký bál v předchozích 
třiceti letech. Svou plesovou premiéru si odbyli i nejmenší členové souboru.  Foto: Zdeněk Vysloužil

pro Večerník 

Zdeněk
VYSLOUŽIL

PŮVODNÍ
REPORTÁŽ
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Folklór, kroje, cimbálovka  
  a křest „cédéčka“
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PROSTĚJOV Netradiční ver-
nisáž zažili uplynulou středu 
17. února návštěvníci Galerie N7 
a kavárny. Své dílo zde představila 
umělecká skupina Chaos compa-
ny z Olomouce. Kreativní duch 
ovládl plnou kavárnu a kromě sa-
motných umělců se výtvarně vy-
řádili i hosté. A došlo i na poezii.

Vincek Cibulka, Tereza Srostlíková, 
Ester, Markéta Frýdlová, Dosy Doss, 
Věra Kopková a Ideální člověk. To 
jsou členové volného sdružení Cha-
os comany. Seznámili se na Pedago-
gické fakultě Univerzity Palackého 
a rádi vytváří produkty, které nazý-
vají „CHAOS“. Prezentují se jako 
„kreslíři, malíři, komiksáci, básníci, 
prozaici a hudebníci“. 
Návštěvníkům galerie předsta-
vili svou tvorbu nejen staticky 
formou výstavy, ale i dynamicky, 
v celém procesu jejího vzniku od prv-
ního tahu tužkou. Tereza Srostlíková 
a Dosy Doss během večera přímo 
před zraky diváků namalovali obraz. 
A výsledek byl skutečně úžasný. 

Kreativním večerem provázel za-
kladatel sdružení Vincek Cibulka. 
Ten také přednesl několik básní, 
o krásný hudební doprovod se po-
staral violista Jakub Janečka. K vidě-
ní byla „chaosová grafická literatura“, 
jejíž součást tvořily právě prezen-
tované básně, skládané komiksy 
a plakáty. Mnoho návštěvníků také 
uchvátil všeobecný tvořivý duch 
a sami se zapojili do tvůrčího procesu. 
K dispozici měli různé „chaosové“ 
omalovánky, všelijaké barvy, pastelky 

a jiné výtvarné pomůcky. Během ve-
čera se tak stále více obličejů skláně-
lo nad čtvrtkou papíru. 
„Byl to zajímavý večer, je dobře, 
když se dává prostor začínajícím 
umělcům. Takhle by měly vypadat 
všechny výstavy. Je to mnohem lep-
ší, než když jen na zdech visí obrazy 
a chytře mluví nějaký naškrobený 
řečník. Určitě by na výstavy chodilo 
daleko víc mladých,“ zhodnotil spo-
kojeně dvacetiletý Petr, jeden z pří-
mých účastníků.   

Z VERNISÁŽE

V Galerii N7 panoval Chaos
Každý měl možnost se umělecky „vyřádit“

Pavla VAŠKOVÁ

Chaos company tvoří mladí a svobodomyslní umělci. V Galerii N7 předvedli,
co umí. Foto: Pavla Vašková    
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PROSTĚJOV Její syrový „chra-
plák“ a autentický citový projev 
známe z rádiových skladeb „Na 
hotelu v Olomouci“ či „Chlap 
z kríža“. Ano, řeč je o zpěvačce 
a herečce s maďarskými kořeny 
Szidi Tobias. Tato výrazná osob-
nost české a slovenské hudební 
scény se obklopila skvělými muzi-
kanty a společně připravili minulé 
pondělí 15. února prostějovskému 
publiku příjemný kulturní 
zážitek. Zahráli to nejlepší z jejich 
tvorby a představili nové, v pořadí 
již páté, album Jolanka.
Hudební kritika označuje Sidónii 
Tobiášovou alias Szidi Tobias za 
nástupkyni první dámy českého 
šansonu Hany Hegerové. Tyto 
dvě zpěvačky spojuje zejména 
dramatičnost a určitý patos, který 
umějí vložit do svého pěveckého 
sdělení, a také silný citový prožitek, 

jež dokážou zprostředkovat 
posluchačům.
Texty zpěvačce psal přímo na tělo 
její manžel Peter Lipovský, se kterým 
tvořila silný umělecký tým, bohužel 
vážně onemocněl a před půl rokem 
„uletěl do nebe“. Milan Vyskočko 
Vyskočáni při skládání hudby vychází 
z francouzského šansonu, kterému 
dodává prvky slovenské a maďarské 
lidové hudby. Výsledkem jsou orig-
inální skladby, které se dokážou 
posluchači vpít přímo „pod kůži“. 
Stejně tak tomu bylo i v pondělí 
v divadle. Skvělé muzikantské výk-
ony a muzika, ze které doslova čišel 
maďarský temperament, nenechaly 
chladné ani prostějovské publikum. 
V sále snad nebyl nikdo, kdo 
by si aspoň nepokyvoval nebo 
nepodupával do rytmu. 
Zpěvačka se také hned na začátku 
vystoupení svěřila s vtipným 

zážitkem z pobytu v hotelu. „Dora-
zili jsme trochu nedospalí, protože 
náš milovaný Ríša (Richard Šimurka 
- pozn.red.), mírně omámen alko-
holem, dlouho do noci na hotelu 
Flora v Olomouci trénoval na saxo-
fon. V časných ranních hodinách 
ty zvuky linoucí se z jeho pokoje 
připomínaly spíš něco jako maštal 
s dobytkem.  Ani neslyšel, když jsem 
mu šla zabouchat na dveře. Potom 
už jsem to vzdala a šla spát. Celou 
noc se mi zdálo, jak z maštale vy-
háním telátka a krávy,“ prozradila 
nepokrytě Szidi Tobias.
„Musím říct, že mám z koncertu 
vážně silný a originální zážitek. Kapela 
výborně šlape a Szidi mi někdy svým 
projevem a vzhledem připomíná 
čarodějnici. Samozřejmě v dobrém. 
Je to taková hudební čarodějka,“ 
svěřil se Večerníku se svým zážitkem 
devětatřicetiletý Pavel.   (pav)

V divadle zazpívala Szidi Tobias 

PROSTĚJOV Kvapem se blíží 
doba, kdy se i studenti Střední školy 
automobilní Prostějov rozutečou 
za svými sny. Ještě než však zjistí, 
co jim život přichystá, musí složit 
zkoušku z dospělosti. Do řad matu-
rantů byly o valentýnském víkendu 
korunovány také obě třídy nástav-
bového studia.
Na jevišti Městského divadla v Prostě-
jově byla v úvodu maturitního večera 
k vidění přehlídka krásných šatů v po-
dání dam oboru Podnikání – kadeř-
nické služby. Zahanbit se nenechali ani 
pánové a jedna dáma druhého oboru 
Provozní technika. Ještě než si studenti 

z rukou svých třídních učitelů převzali 
neodmyslitelné šerpy, svůj taneční um 
představilo mužské kvarteto Outclass 
Rockers z Olomouce. „Připíjím vám, 
ať se zdárně přiblížíte k maturitě a osla-
víte úspěšné zakončení vaší studentské 
pouti,“ pronesl slavnostní přípitek ředi-
tel školy pan Rudolf Raška.
Poté se všichni zúčastnění přesunuli 
do prostor Národního domu, kde jim 
k  tanci a poslechu hrála již tradičně 
hudební skupina Romantica. „Jsme 
rádi i za studenty, že jsme to společně 
zvládli a věříme v  jejich  úspěšné za-
končení studia,“ shodli se třídní učitelé 
Zuzana Vymětalová a Jaroslav Žemla. 

„Každý rok se zde scházíme, abychom 
podpořili naše studenty v  jejich sna-
žení a alespoň na chvíli s nimi mohli 
oslavit blížící se důležitý životní krok. 
Je úžasné vidět, jak se z dívek stávají 
dámy a z chlapců dospělí pánové. Teď 
už je vše v jejich režii a já pevně věřím, 
že si na konci školního roku potřeseme 
společně rukou k  úspěšnému složení 
maturitní zkoušky,“ netajil optimismus 
Rudolf Raška.
Studenti, rodiče i další příbuzní a kama-
rádi se společně bavili až do pozdních 
nočních hodin, nechyběla samozřejmě 
i bohatá tombola. Suma sumárum, byla 
to tradičně pořádná jízda!  (jp)

Spanilá jízda maturantů SŠA

ŽÁROVICE Na co sáhnou, to se jim 
daří. Jestliže si Spolek Plumlovských 
nadšenců v minulosti při pořádání 
venkovních akcí prošel nejrůznější-
mi martyrii v souvislosti s rozmary 
počasí, pak pod střechou se jim za-
tím daří. Vzhledem k tomu, že jejich 
vyhlášený ples je už několik let tak 
dobrý a každá větší změna by byla 
k horšímu, pustili se letos navíc do 
organizace něčeho zcela nového. 
A jak se Večerník vydal přesvědčit 
na vlastní oči, premiérový sobotní 
Rockový bál se rozhodně vydařil!  

Do nevelkého „kulturáku“ v Žárovicích 
se vydalo kolem dvou stovek fandů 
rockové muziky. Navlečeni byli do riflí, 
jeansových bund, triček, mikin, kšiltovek 
či halenek na ramínka. Vstup byl doporu-
čen prakticky v čemkoliv kromě obleku 
a večerní toalety. „Vzhledem k tomu, že 

se jedná o první ročník, tak jsme s ná-
vštěvou spokojeni. A stejně tak nás těší at-
mosféra,“ zhodnotil za pořadatele Marek 
Otruba. Toto prohlášení musel ale učinit 
v zákulisí, neboť sálem v tu chvíli naplno 
duněla rocková hudba, která spolehlivě 
přehlušila vše ostatní.   
Oproti klasickým bálům se v Žárovicích 
vše točilo výhradně kolem muziky a piva. 
Na bálu postupně vystoupily čtyři kapely. 
Po místních Break of chains, Kabátu revi-
val či netradiční Arrhytmii vše ukončila 
skupina Quercus. „Návštěvníci této akce 
se poněkud liší od těch, kteří pravidelně 

chodí na naše plesy. Jen hrstka z nich ab-
solvovala obě akce, což je myslím dobře,“ 
konstatoval s uspokojením Otruba. 
Kdo ani tentokrát na akci nadšenců ne-
mohl chybět, tak to byly jejich Veselé kra-
vičky. Přestože rozverné stračeny neměly 
tentokrát svůj vlastní program, pařily 
přímo pod pódiem tak nadšeně a v ta-
kovém stylu, že vystupující kapela Kabát 
revival jim musela věnovat píseň „Opilci 
v dějinách“.  „Jestli nám to tady po dnešku 
nezakážou, tak bychom to tady příští rok 
zase rádi zopakovali,“ dodal za vřelého 
jásotu přítomných Marek Otruba.

Unikátní ROCKOVÝ BÁL rozduněl Žárovice 

pro Večerník 

Martin 
ZAORAL

exkluzivní
zpravodajství
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V davu pařícím v Žárovicích na skupinu Kabát revival šlo objevit i několik 
velmi pohledných rockerek.     Foto: Martin Zaoral 
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Studenti a studentky SŠA si připili na úspěšné složení maturitní zkoušky, která je brzy čeká. Foto: Josef Popelka



Michal KADLEC
Petra Výtvarová Krausová se narodila 
roku 1975 v Prostějově. Vystudovala 
herectví na Divadelní fakultě JAMU 
v  Brně a v roce 2001 získala Cenu 
Thálie pro mladého umělce do 33 let. 
Před třemi lety nastoupila jako učitel-
ka dramatického oboru na Základ-
ní umělecké škole v Náchodě, kde 
s dětmi pracuje na tvorbě autorských 

představení. Pro dospělé pořádá zá-
žitkové semináře, workshopy, drama-
terapie a poskytuje soukromé hodiny 
hlasové výchovy i rétoriky. „Kromě 
hostování v Klicperově divadle také 
ráda moderuji různé akce, hlavně pro 
děti,“ svěřila se Večerníku prostějov-
ská rodačka. 
Nedávno se proslavila premiéro-
vým účinkováním na televizní scé-
ně, když se objevila v populárním 
seriálu, který si do svých domovů 
pouští dvakrát týdně pouští milio-
ny diváků. Mít roli v seriálu Ordi-
nace v  růžové zahradě, to se cení. 
„Zahrála jsem si sestru Nesvadbo-
vou, kterou přijmou na pediatrii, 
ale následně ji bohužel pro ne-
vhodné chování propustí,“ usmála 
se Petra Výtvarová Krausová. 
„Natáčení bylo fajn. Baví mě chodit 
v ateliéru v těch nepravděpodobných 
kombinacích - z ordinace do obýva-
cího pokoje a následně do kavárny! 
Všechny ty prostory vypadají skuteč-
ně, takže se nedivím, že jedna nejme-
novaná kolegyně při svém prvním 
natáčení použila toaletu,“ zasmála se. 

Že šlo pouze o krátkou epizodní 
roličku, Petře Výtvarové Kr-
ausové rozhodně nevadí, 
své herecké i další práce 
má dost. „Kromě divadla 
či moderátorství se vě-
nuji také mluvenému 
slovu, a to nejen načí-
táním audioknih, ale 
také jejich úpravou
i režií. Loni v září jsem 
pod Synergií pub-
lishing vydala audi-
odramatizaci knihy 
pro děti s názvem 
Sára,“ pochlubila se 
sympatická umělky-
ně mnoha podob. 

Ale pozor, zanedlouho mohou 
Prostějované vidět svoji rodač-
ku znovu na obrazovce! „V tele-
vizi budu ke spatření tak za měsíc 

v seriálu Křižovatky života. Mys-
lím, že půjde o osmačtyřicátý díl, ve 
kterém dvojnásobná matka přijde 
o všechno,“ prozradila Večerníku he-

rečka. Jak dodala, na filmovou roli za-
tím štěstí neměla. „Doufám ale, že mě 
podobná šance čeká,“ usmála se Petra 
Výtvarová Krausová. 

H R A D E C  K R Á LO V É , 
PROSTĚJOV Herečka, mode-
rátorka a zpěvačka Petra 
Výtvarová Krausová působí už 
delší čas mimo rodný Prostějov. 
V současnosti hostuje mimo 
jiného v Klicperově divadle
v Hradci Králové, a jak Večerník 
zjistil, v krátké epizodě se mih-
la i v nekonečném seriálu tele-
vize Nova Ordinace v růžové 
zahradě!

Favorizované „vékáčko“ z Prostějova jde 
do titulového boje s unikátní bilancí. Až 
dosud totiž absolvovalo osm komplet-
ních ročníků Českého poháru a nejenže 
dokázalo všechny ovládnout, navíc bě-
hem nich ještě nepodlehlo ani v jednom 
střetnutí! Dlouhou šňůru vítězství 
protahuje i v letošní sezóně, tudíž 
nyní stačí jediný triumf k devátému 
zisku pohárového grálu za sebou.
Historie finálových duelů (viz přehled 

v tabulce) ukazuje, že většinou Agelky 
neměly s naplněním role vysokých 
favoritek žádné větší problémy. Nejvy-
rovnanější byl rozhodující mač v roce 
2010, kdy proti KP Brno triumf určil až 
těsný výsledek 3:2 až tie-break. Hned 
pětkrát finále skončilo jasně 3:0, ovšem 
před dvěma i třemi lety Prostějov hod-
ně trápil Olymp Praha. Ten byl pro-
tivníkem Čadova týmu v závěrečném 
střetnutí Českého poháru třikrát v řadě, 
až teď tedy přichází změna.
Zatímco obhájce prošel aktuálním 
ročníkem soutěže hladce bez jediné 
ztracené sady, ostravský kolektiv měl 
cestu mnohem složitější. Úvodní 
kolo v Opavě sice zvládnul suverén-
ně, ale čtvrtfinále s Olympem musel 

po dvou zrcadlových výsledcích 3:2 
urvat ve svůj prospěch teprve vyhra-
ným zlatým setem. V semifinále pak 
přesvědčivě uspěl 3:0 na půdě Králova 
Pole, aby v domácí odvetě získal hned 
úvodní dějství a tím premiérově v klu-
bových dějinách prošel do finále.
Ačkoliv výběr TJ dokázal národního 
hegemona posledních let hned zkraje 
aktuálního ročníku UNIQA extraligy 
zdolat 3:2, v nadcházejícím vzájem-
ném duelu bude outsiderem. „My se 
soustředíme zejména sami na sebe, 
abychom v důležitém utkání o trofej 
odvedli co nejlepší výkon. A samo-
zřejmě sledujeme také soupeře, na 
kterého je potřeba se dobře takticky 
připravit. Rozhodně nic nepodcení-
me, Ostrava nás zkraje této sezóny 
dokázala porazit. A byť k tomu došlo 

za úplně jiné situace, než panuje teď, 
znamená to snad dostatečné varování. 
Protivník má svou kvalitu, musíme si 
na něj dát pozor,“ prohlásil hlavní tre-
nér VK Miroslav Čada.
Severomoravská družina se opírá 
o hráčskou osu počínající u nahrávač-
ky Kamily Součkové a pokračující přes 
smečařky Marii Toufarovou s Petrou 
Kojdovou, blokařky Ivu Nachmilne-
rovou s Kateřinou Zemanovou i uni-
verzálku Magdalenu Zedníkovou až 
po libero Kamilu Červenkovou. Man-
čaft přitom výborně vede progresivní 
kouč Zdeněk Pommer, pod jehož 
taktovkou až do poloviny extraligové 
základní části ani jednou nepadl. Pak 
sice nějaké porážky přišly, ale třeba 
v úterý na palubovce Přerova ost-
ravské družstvo zvítězilo 3:1. „Víme 

OSTRAVA Prostějovské volejba-
listky pokračují ve vítězném tažení 
UNIQA extraligou i po potenciálně 
nebezpečném duelu v Ostravě, která 
AGEL dokázala zkraje této sezóny 
udolat. Tentokrát se nic podobné-
ho neopakovalo, když kolektiv VK 
překonal horší vstup do utkání a od 
poloviny prvního setu přesvědčivě 
kraloval. Další výhrou 3:0 se svěřen-

kyně trenéra Čady pozitivně naladily 
na středeční finále Českého poháru 
proti stejnému sokovi.
Hned v úvodu si Agelky oživily nepří-
jemné vzpomínky na říjnovou porážku 
ve Varenské ulici, když domácí tým při 
smečovaném podání Kojdové utekl 
z 3:3 na 7:3. Favorita brzdily nevynuce-
né chyby, například trojí dotek sítě při 
blokování. Naopak Severomoravanky 
nastoupily do střetnutí velmi sebevědo-
mě a kvalitním servisem, útokem i obra-
nou neustále udržovaly až čtyřbodový 
náskok. Teprve za stavu 12:8 úřadující 
mistryně republiky sešláply plynový pe-
dál, aby bleskově otočily na 13:14. A pak 
již nebyly k zastavení, neboť pronikavě 
zlepšily veškeré činnosti, především po-
dání s obranou. Navíc spolehlivě často 
zakončovala Vargas a zahajovací sada 
nakonec dopadla zcela jednoznačně - 
17:25 a 0:1.
Přestávka mezi sety ale vzniklou převahu 
VK otupila, Pommerovy svěřenky vyrazi-
ly do druhé části s novým odhodláním. 
To ještě posílil obrat z 3:5 na 6:5 a oba 

protivníci se v téhle pasáži přetahovali 
o každý míč v dlouhých pěkných výmě-
nách. Agelkám se nedařilo vytvářet tako-
vý tlak jako předtím, hráčky TJ vycháze-
jící z obětavé defenzivy bojovaly ze všech 
sil. Zlom nastal znovu uprostřed sady, byť 
tentokrát ne tak razantní. Přesto šly Ča-
dovy svěřenky nahoru a závěr bez větších 
potíží kontrolovaly - 20:25 a 0:2.
Začátek dalšího dějství? Zase vyrov-
naný. Pommerova družina vždy zkraje 
setu dokázala s obhájkyněmi titulů držet 

krok, leč do třetice odpadla dříve, než 
mohlo odstartovat jakékoliv drama. Ne-
kompromisní úder rozjetého Prostějova 
v podobě sedmi bodů za sebou při účin-
ném servisu Weiss (z 5:5 na 5:12) de 
facto předčasně rozhodl, hostující ekipě 
poté stačilo získaný náskok jen hájit. Což 
navzdory několika zkaženým podáním 
neznamenalo závažný problém, tudíž 
zápas dospěl k hladkému triumfu papí-
rově silnějšího družstva - 17:25 a 0:3.  
 (son)

TJ OV
VK PV 0:3

jak se utkání vyvíjelo...
Bodový vývoj - první set: 0:1, 2:1, 
3:3, 7:3, 7:5, 10:8, 12:8, 12:11, 
13:14, 14:16, 15:22, 17:22, 17:25. 
Druhý set: 1:1, 1:3, 3:3, 3:5, 6:5, 
6:7, 9:9, 9:11, 11:11, 13:12, 13:14, 
14:16, 15:18, 17:19, 17:21, 20:23, 
20:25.  1:0, 1:2, 5:5, 
5:12, 7:12, 10:15, 10:17, 12:17, 
14:18, 14:22, 17:25.

volejbal36

původní zpravodajství
pro Večerník
Marek
SONNEVEND

navštivte stále více oblíbenější inter  

                  JULIE KOVÁØOVÁ
Slabší forma libera prostějovských volejba-
listek z úvodní části aktuální sezóny je, zdá 
se, definitivně minulostí. Fanoušky oblíbenou 
Julču jakoby zkraje tohoto soutěžního roční-
ku poznamenalo rozporuplné vystoupe-
ní české reprezentace na mistrovství 
Evropy, celý podzim pak viditelně 
zaostávala za svým vysokým herním 
standardem. Teprve s příchodem 
zimy se začala zlepšovat a momen-
tálně už zase válí. Potvrdila to jak ve 
čtvrtečním přípravném duelu s KP 
Brno, tak v sobotním extraligovém 
střetnutí v Ostravě. V obou zápasech 
vystřihla řadu kvalitních i několik ex-
celentních zákroků v poli a navíc vý-
borně přihrávala - na severu Moravy 
s úspěšností sedmasedmdesát procent.

 AGELKA PODLE

 VEČERNÍKU

OKÉNKO KAPITÁNKY
aneb pohledem Solange Soares

„„V Ostravě nám chvíli trvalo, než jsme se pořádně rozkoukaly a nabraly 
potřebnou jistotu. Jakmile se nám však povedla první delší bodová šňůra, už 
jsme pak neměly větší problémy. Od půlky úvodního setu hrála celá naše zá-
kladní sestava velice dobře a kompaktně ve všech činnostech, skoro pořád jsme 
díky tomu držely soupeře pod sebou. Což bylo důležité, aby se domácí náho-
dou nezvedli. Celkově šlo o kvalitně odvedenou práci a za další vítězství 3:0 
jsme určitě rády. Teď věříme, že nás přijede povzbudit co nejvíc fanoušků na 
finále Českého poháru do Olomouce. Na oplátku se budeme snažit jim uká-
zat minimálně tak dobrý výkon jako na ostravském hřišti, abychom bezpečně 
získaly další trofej.“ SOLANGE SOARES, 
 kapitánka VK AGEL Prostějov

PROSTĚJOV O úspěšnosti aktuální sezóny prostějovských vo-
lejbalistek rozhodne jediná věc: zda vyhrají obě národní soutě-
že. První z trofejí, kterou ženy VK AGEL prostě musejí získat, je 
Český pohár, jehož finále ročníku 2015/2016 je na programu již 
tuto středu 24. února od 17:00 hodin v olomoucké sportovní 
hale Univerzity Palackého. Soupeřem bude TJ Ostrava. A klub 
pořádá autobusový zájezd včetně vstupenky zdarma!

Zdenìk POMMER - trenér TJ Ostrava
„Začátek vypadal z naší strany slibně, ale nedokázali jsme dobrý výkon udržet dlouho. 
Naopak Prostějov se postupně rozehrál a celý duel nás pak držel pod tlakem jak servi-
sem, tak útokem. Natolik silného soupeře se nepovede zaskočit zdaleka pokaždé, ale ve 
finále poháru to určitě zkusíme.“

Miroslav ÈADA - trenér VK AGEL Prostìjov
„Jsem velmi spokojený s tím, jak jsme utkání v Ostravě zvládli. Kromě slabšího úvodu 
jsme měli jasně navrch v útoku, většinu času se nám dařilo kvalitně podávat i přihrávat 
a solidně fungovala také obrana. Celý tým odvedl dobrý výkon a věřím, že minimálně 
totéž zopakujeme v pohárovém finále.“

NA 

AGELKY CHTĚJÍ PODEVÁTÉ ZA SEBOU ČESKÝ 
Finále se hraje ve středu odpoledne v Olomouci a v cestě stojí Ostrava

Fanklub volejbalového oddílu VK AGEL Prostějov pořádá autobusový zájezd 
na finále ČP žen 2015/2016 mezi VK Prostějov a TJ Ostrava v Olomouci. Sraz 
fanoušků je ve středu 24. února v 15:45 hodin na parkovišti u haly Sportcentra 
DDM, doprava i vstup na zápas pro všechny zdarma! Zájemci se mohou hlásit 
prostřednictvím e-mailu na adresu zatloukal@vkprostejov.cz nebo telefonicky na 
číslo 777 311 108, podmínkou je dát na sebe nějaký kontakt. Uzávěrka přihlášek 
v pondělí 22. února do 18:00 hodin, což znamená, že zajistit si účast na velmi dů-
ležitém utkání můžete ještě během dneška!

Ještě DNES SE HLASTE na zájezd!

Na půdě Ostravy tentokrát BEZ PROBLÉMŮ

PRAHA, PROSTĚJOV Oficiální představení 
originální podoby medailí pro letošní ročník 
svých soutěží provedl Český volejbalový svaz. 

Tři nejlepší týmy v UNIQA extralize mužů i 
žen přitom dostanou zcela novou edici cenných 
kovů.
„Po několikaleté odmlce se vedení ČVS při tvorbě 
extraligových medailí vrátilo k tradičnímu kruho-
vitému tvaru, kterému dominuje volejbalový míč 
doplněn o název svazu a cifry aktuální sezóny. Mate-
riálem je - stejně jako v předchozích letech - zinková 
slitina, která je pomocí určitých povrchových úprav 
zpracována do cíleného efektu. Na druhé straně pak 
figuruje logo Českého volejbalového svazu. Tyto 
kovy jsou vyrobeny nejenom pro seniorské, ale i pro 

mládežnické extraligy,“ stojí v prohlášení na interne-
tových stránkách ČVS.
„Medaile pro nejlepší družstva v rámci Českého po-
háru budou ve stejné podobě jako loni, tedy rovněž 
v kruhovitém tvaru s vyobrazeným volejbalovým mí-
čem doplněným o smečující hráčskou siluetu. Pevně 
věříme, že i letošní cenné kovy se zalíbí a že jejich dr-
žitelům přinesou mnoho radosti a úsměvu na tváři,“ 
doplňují ještě svazové webovky.
Ženy VK AGEL Prostějov budou národními „plackami“ 
potěšeny určitě, první sadu si coby finalistky Českého po-
háru převezmou už tuto středu v Olomouci.  (son)

SG Brno – Šternberk 0:3 (-22, -12, -24)
Opava – Ostrava 0:3 (-10, -12, -11)

ÈTVRTFINÁLE
Prostějov – Šternberk 3:0 (21, 18, 16) a Šternberk – Prostějov 0:3 (-10, -12, -12)
Olomouc – Frýdek-Místek 3:0 (15, 14, 12) a Frýdek-Místek – Olomouc 0:3 
(-17, -17, -23)
Přerov – KP Brno 2:3 (-14, -16, 20, 19, -9) a KP Brno – Přerov 2:3 (-23, -24, 
20, 23, -13), zlatý set 17:15
Ostrava – Olymp Praha 3:2 (-18, 25, 20, -16, 14) a Olymp Praha – Ostrava 3:2 
(-22, 22, 22, -19, 13), zlatý set 9:15

SEMIFINÁLE
Olomouc – Prostějov 0:3 (-16, -18, -12) a Prostějov – Olomouc 3:0 (23, 24, 14)
KP Brno – Ostrava 0:3 (-17, -14, -19) a Ostrava – KP Brno 1:3 (15, -23, -16, -19)

PROSTĚJOV – Do celého uplynu-
lého týdne byl tentokrát roztažen 
zápasový program UNIQA extraligy 
volejbalistek ČR 2015/16. A vedle 
očekávaných výsledků se zrodila i ně-
která překvapení.
Již v úterý dohrávaly 20. kolo soutěže Pře-
rov proti Ostravě, přičemž zde k ničemu 
nepředpokládanému nedošlo. Domácí 
jako čtvrtý celek tabulky podlehli třetím 
hostům 1:3 (-15, -21, 19, -15). „Soupeř 
nás trápil servisem, který jsme nebyli schopni 
přihrát. Jen ve druhém setu to bylo naopak. 
Celkově jsme se neprosadili z bodových útoků 
ani středem sítě,“ našel příčiny porážky trenér 
Prechezy Libor Gálík. „Důležité vítězství ven-
ku. Dnes jsme dobře bránili a tlačili soupeře 
servisem. Mrzí mě druhý set, ale na to se his-
torie neptá. Ještě zamakáme na bodovkách. 
Pochvala patří celému týmu a jedeme dál,“ 
shrnul kouč TJ Zdeněk Pommer.
Čtvrtek patřil další dohrávce 20. dějství, tento-
krát mezi Šternberkem a Frýdkem-Místkem. 
Právě tady došlo k  jednomu výše zmíněné-
mu překvapujícímu vyústění, neboť v pořadí 
osmé hostitelky zdolaly sedmé protivnice 3:1 

(18, -13, 22, 22). „Především jsem rád, že se 
nám podařilo přerušit černou sérii patnácti 
ligových porážek za sebou. Myslím si, že jsme 
odehráli nejlepší utkání v průběhu letošní 
sezóny, a to zejména v obraně, útoku i poli. 
Všechny hráčky, které do střetnutí zasáhly, si 
odvedly svoje a mají podíl na tomto vítězství, 
a to včetně střídačky, která celý tým neúnavně 
povzbuzovala,“ radoval se kormidelník štern-
berských Sokolek Martin Hroch.
„Bylo to vyrovnané, ale i takové nepěkné utká-
ní se spoustou nevynucených chyb. Bohužel 
se na něm podepsali i rozhodčí. Ne že bych 
si stěžoval, ale hru ovlivnili hodně zejména 
ve třetím setu, kdy jsme byli ve vedení asi o tři 
body a měly tam být dva balóny vyloženě pro 
nás, zatímco oni to pískli naopak. Tam se to 
zkrátka zlomilo. Domácí bojovali, nám se 
pak nedařilo v obraně a nesložili jsme míče,“ 
litoval lodivod frýdeckého TJ Leopold Tůma.
V sobotu se hrálo 21. kolo a v něm si seve-
romoravský kolektiv spravil náladu přemo-
žením Olympu Praha 3:1 (20, -20, 21, 
18). „Tentokrát panuje spokojenost se za-
slouženým vítězstvím. Pochválit můžu celé 
družstvo za bojovnost a dodržení pokynů,“ 

Okénko do extraligy žen:  
porazil Frýdek, ten si pak spravil chuť  

OSTRAVA Byl to typický herní 
obrázek duelů prostějovských vo-
lejbalistek v  českých soutěžích za 
poslední týdny až měsíce. Ostrav-
ské ženy je sice dokázaly před ještě 
delší dobou porazit 3:2, ale tento-
krát zaostávaly ve všech činnostech 
a velké mezinárodní síle vékáčka 
prostě neměly jak nebo čím čelit.

Propastný rozdíl mezi oběma týmy 
spočíval hlavně v  útoku a přihrávce, 
kde Agelky dosáhly o dvacet, respek-
tive šestnáct procent vyšší úspěšnosti. 
O něco lépe vyšel hostům ze statistic-
kého hlediska i servis, vyrovnanou bi-
lanci měli s domácími na bloku.
Individuálně kralovaly na severu Mo-
ravy zejména tři hráčky: tradičně nej-

 Foto: www.volejbal-ostrava.cz/
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Že šlo pouze o krátkou epizodní  
roličku, Petře Výtvarové Kr-
ausové rozhodně nevadí, 
své herecké i další práce
má dost. „Kromě divadla
či moderátorství se vě-
nuji také mluvenému 
slovu, a to nejen načí-
táním audioknih, ale 
také jejich úpravou
i režií. Loni v září jsem
pod Synergií pub-
lishing vydala audi-
odramatizaci knihy 
pro děti s názvem 
Sára,“ pochlubila se
sympatická umělky-
ně mnoha podob.

PROSTĚJOV Od minulého pon-
dělí se na prostějovském místním 
nádraží každý den servíruje teplá 
polévka. A pravidelnými hosty 
jsou místní bezdomovci. Bohulibý 
nápad studenta Gymnázia Jiřího 
Wolkera Jana Šmídy a jeho spolu-
žáků tak vstoupil do života občanů, 
které potkal neblahý osud, a nema-
jí pevnou střechu nad hlavou. Pod 
záštitou prostějovské zastupitelky 
Milady Sokolové se tak rozběhla 
bohulibá akce, která mezi veřej-
ností vyvolala velký ohlas. Sama 
předsedkyně Okrašlovacího spol-
ku města Prostějova bezdomov-
cům rozlévala horkou česnečku, 
rybí či hovězí polévku, a sami lidé 
si dokonce vyprosili také dršťko-
vou! V příštích dnech vezme šufan 
do ruky i sám šéfredaktor Večer-
níku, pokud jej chcete napodobit, 
přihlaste se organizátorům.  
Minulé úterý před polednem se na 
prostranství před místním nádražím 
přijel podívat i Večerník. U stolečku 
s varnou nádobou postávala Milada 
Sokolová s pomocníkem a společně 
nalévali rybí polévku do připrave-
ných umělohmotných talířků. Zá-
jem bezdomovců byl značný. „Je to 
moc hezké, co pro nás dělají. Aspoň 
jednou denně tak dostanu něco 

teplého do žaludku,“ pochvaloval si 
šťastný chlapík. „Já se kdysi oženil 
do Maďarska, ale před pár lety jsem 
přišel o manželku i barák. Byl jsem 
nucen se vrátit do rodného města 
a poslední rok žiju na ulici, takže ja-
kékoliv pomoci si nesmírně vážím,“ 
svěřil se Večerníku padesátiletý muž, 
který si na okenním parapetu ná-
dražní budovy pochutnával na horké 
rybí polévce s chlebem. 
Přestože panovala vlezlá zima a foukal 
studený vítr, Milada Sokolová se při 
nalévání polévky usmívala na všechny 
strany. „Jsem ráda, že lidem chutná. 
Vždyť to je to nejmenší, co pro bez-
domovce můžeme udělat. Nápad 
studenta Jana Šmídy se mi od počátku 
velmi líbil, proto jsem mu okamžitě 
nabídla pomoc. A nejde jenom o tu 
polévku, chceme lidem bez přístřeší 
poskytnout i jinou pomoc, třeba oble-
čení. Samozřejmě si s nimi popovídat 
a třeba jim poradit,“ konstatovala Mi-
lada Sokolová. Kdo tuto ženu zná, ví, 
že nemluví jen tak do větru... Ostatně 
vzápětí se znovu usmála, když si vzpo-

mněla na jeden z rozhovorů s mužem 
středního věku. „Prý je vyučen jako 
kuchař a tak nás prosil, zda bychom 
někdy nemohli navařit dršťkovou po-
lévku. Že prý ji má hrozně rád. Samo-
zřejmě jsem mu ji slíbila, to není žádný 
problém,“ dodala šéfka Okrašlovacího 
spolku města Prostějova. 
S nápadem poskytovat bezdomovcům 
z ulice teplou polévku přišel teprve 
šestnáctiletý student druhého ročníku 
Gymnázia Jiřího Wolkera. „Když jsem 
se procházel po náměstí nebo jinde po 
Prostějově, a viděl ty ubohé lidi, něco se 
ve mně zvrtlo. Všiml jsem si, že se ocitají 
bez jakékoliv pomoci. Po nějaké době 
ve mně uzrálo toto rozhodnutí. Jsem 
rád, že mi paní Sokolová nabídla spo-
lupráci, má stejné cítění jako já. Další 
dobrovolníky ale ještě hledáme,“ pro-
zradil Večerníku Jan Šmída. 
Na teplou polévku se mohou prostě-
jovští bezdomovci těšit po nejbližší 
týdny. „Budeme zde stát, dokud bude 
zima. Třeba až do poloviny dubna! 
A proč právě na místním nádraží? 
Konzultovali jsme situaci s velitelem 

městské policie. Sám zmínil tuto loka-
litu jako místo s největší koncentrací 
lidí bez domova,“ objasnila Sokolová.   
Otevřenou stále zůstává otázka dobro-
volníků. „Potřebujeme pár lidí, nejlépe 
s autem, kteří by byli ochotni věnovat 
zhruba hodinu a půl svého času, jídlo 
vyzvednout a rozdat. V našich silách to 
momentálně není,“ zopakoval Honza. 
„Je nutné udělat rozpis, kdy kdo bude 
mít čas se této aktivitě věnovat, zkuste 
nám pomoci,“ dodala Sokolová.
Zájemci se mohou hlásit na 
pomocbezdomovcum@seznam.cz. 
Jedním z nich bude šéfredaktor PRO-
STĚJOVSKÉHO Večerníku Petr 
Kozák. „Když mi tuto myšlenku paní 
Sokolová prozradila a současně se mě 
zeptala na výpomoc, neváhal jsem ani 
vteřinu. Vždyť člověk neví dne ani 
hodiny, kdy bude sám potřebovat po-
moct. A pokud má možnost být spo-
lečnosti jakkoliv prospěšný, neměl by 
ji prováhat. Věřím, že se k nám přidají 
další,“ vzkázal Petr Kozák.
Bližší informace najdete na http://
pomocbezdomovcum.webnode.cz.   

Lidem bez domova šmakuje,
vyprosili si DRŠŤKOVOU!

pro Večerník 

Michal
KADLEC

PŮVODNÍ
REPORTÁŽ

Zastupitelka Milada Sokolová rozlévala v úterý bezdomovcům 
rybí polévku. A ta jim hodně chutnala!  Foto: Michal Kadlec

Tato paní si nechala naservírovat hned tři porce. Prý pro ni 
a její dva kamarády...   Foto: Michal Kadlec
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www.vecernikpv.cz

„Do divadla ani kina v současné 
době nechodíme. Máme malé děti 
a s těmi to zatím nejde. Dříve jsme 
ale rádi chodili do kina Metro, od té 
doby, co ho opravili, se nám to tam 
hodně líbilo. Jakmile budou však 
děti větší, plánujeme s nimi chodit 
do kina, ale i do divadla na dětská 
představení.“

Anketa
ptali jsme se v ulicíchptali jsme se v ulicích

NENE

KLÁRA HALOUZKOVÁKLÁRA HALOUZKOVÁ
DOBROMILICEDOBROMILICE

DAGMAR ŠŤASTNÁ, DAGMAR ŠŤASTNÁ, 
IVANOVICE NA HANÉIVANOVICE NA HANÉ

NENE

„Do kina ani divadla se bohužel 
zatím nedostanu. Ačkoliv bych 
chtěla, nemám na to vůbec čas. 
Člověk je do večera v práci, pak 
je rád, že přijede domů a může 
se na chvíli zastavit, věnovat se 
rodině a odpočinout si. Doufám 
ale, že postupem času se to zlepší a 
budeme mít čas na kulturu a kino.“

CHODÍTE DO MĚSTSKÉHO 
DIVADLA

A DO KINA METRO?

anebaneb

ptala se: Aneta Křížová

zjistili jsme

Foto: internet

„Natáčení bylo fajn,“ 

přiznala exkluzivně Večerníku 

Petra Výtvarová Krausová

v ORDINACI!

Foto: internet

JSME JEDNA RODINA
Řekni svým přátelům, že už jsi taky s náma

Doporuč, sdílej a dej like na

www.facebook.com/vecernikpv



Uplynulou sobotu měla široká 
veřejnost již popáté příležitost 
setkat se s profesionály, díky 
kterým se právě vaše svatba může 
stát dokonalou. Přehlídka snub-
ních prstenů, svatebních dortů 
a dalších cukrovinek, správně 
připravené svatební tabule i ochut-
návka rautu, to vše bylo k vidění 

na „veletrhu“ určeném převážně 
budoucím novomanželům. 
Na moderátorském postu 
mohli přítomní  zaslechnout 
nejznámější hlas Rádia Haná 
z úst Martiny „Qweetko“ Procház-
kové. „Martina je pro mě naprostá 
jednička v oboru, která svým 
projevem vždy tuto akci obohatí. 
Dokonce jsem letos termín akce 
o týden posunula, abych nemu-
sela volit náhradu za tuto mediální 
hvězdu, jakou bezesporu Martina 
je,“ usmívala se hlavní organizá-
torka Alena Coufalová. 
„Troufnu si říci, že největším 
lákadlem byla módní 
přehlídka svatebních šatů,“ 
pokračovala. „Modelkám to 
letos náramně slušelo. Olo-
moucké svatební salóny L´amour 
a Ariana přichystaly opravdu 
krásnou podívanou doplněnou 
o přehlídku společenských 
šatů. Vzhled dívek a žen pod-
trhly také účesy z rukou odbor-
nic kadeřnického Hair Studia 
In Prostějov, dokonalost jim 
dodaly svatební kytice či doplňky 
Zahradnického centra Mar-
ciánová z Kostelce na Hané. Vše 
bylo perfektně sladěno. Přede-
vším budoucím nevěstám, ale 
i pánům se tato část musela 
jistě líbit,“ pokračovala ve výčtu 
bohatého programu spokojená 
pořadatelka.
Svatební den však nabízel mno-
ho dalšího neméně potřebného 
pro hladký průběh dlouho 
očekávaného dne v životě dvou 
spřízněných duší. Najít ten 

pravý prsten, ochutnat slad-
kou „bombu“ či kvalitní víno, 
nechat se vyfotit profesionály 
nebo domluvit večerní zába-
vu, takové pomyslné kolečko 
si dopřáli všichni návštěvníci 
sobotního odpoledne. „Jsme 
moc rádi, že jsme do Smržic za-
vítali a měli tak možnost vidět tu 
krásu, ale hlavně si domluvit vše 
potřebné na naši svatbu,“ svěřili 
se Večerníku například snoubenci 
z Čelechovic na Hané. „Musíme 
souhlasit. Na výběr je tu opravdu 
vše, co potřebujeme zařídit i pro 
náš velký den,“ přitakala dvojice 
z Prostějova.
Doplňkový program také tentokrát 
obstarala pěvecká vystoupení dětí 
z Dětského domova Plumlov nebo 
v podání sólistky Heleny Bar-
onové. Představila se i tanečnice 
prostějovské TS Free Dance 
a na závěr přišla očekávaná bohatá 
tombola.

Ačkoliv po celé odpoledne bylo 
vstupné dobrovolné, vybralo se 
téměř sedm tisíc korun. Částka 
byla věnována dětem z plum-
lovského dětského domova. 
„Moc si ceníme této finanční pod-
pory, které se nám díky štědrosti 
všech zúčastněných dostává. Blíží 
se jarní prázdniny, a tak podobně 
jako loni využijeme peníze na kul-
turní či sportovní vzdělávání našich 

dětí,“ objasnil využití finančního 
daru Radim Kratochvíl, ředitel 
Dětského domova v Plumlově.
Tato akce byla i bezesporu ob-
rovským přínosem pro všechny 
páry, jež zvažují stvrdit svůj vz-
tah svazkem manželským a stále 
ještě nemají obstarány všechny 
náležitost. „Naše restaurace má 
již zamluveno mnoho termínů 
dopředu, je tedy vidět, jaký ohlas 

a užitek tato akce přináší. Nemůžu 
si vynachválit spolupráci se všemi 
vystavovateli. Dopředu jsme 
dohodnuti na dalším ročníku, na 
který bych rozhodně ráda pozvala 
i další zájemce, bude určitě opět 
z čeho vybírat. Vždyť jsou to 
všichni opravdoví profesionálové,“ 
smekla tak přede všemi organizá-
torka svatebního dne Alena Cou-
falová.
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PROSTĚJOV Svého času velice 
úspěšnou útočnou formaci Cet-
kovský, Dragoun, Venkrbec se již 
v tomto ročníku sestavit nepodaří. 
Michal Dragoun (na snímku) se 
totiž pevně zabydlel ve sparťanské 
sestavě a od Vánoc pomohl Jestřá-
bům pouze ve třech duelech. A ten 
vítězný proti Havířovu byl jeho 
posledním, pravidla ho totiž už do 
žádného prvoligového mače ne-
pustí. Na tuto svou štaci bude ale 
dvaatřicetiletý útočník vzpomínat 
rád, s průměrem jednoho bodu 
na utkání byl dlouho nejproduk-
tivnějším hráčem prostějovského 
mančaftu a díky tomu si vybojoval 
comeback zpět do extraligy.

 Díky reprezentační pauze jste 
se vrátil pomoci Prostějovu. Byly 
pro vás prvoligového zápasy výraz-
ně jiné než extraligové?
„Je to jiné v tom, že jsem více na ledě 
a hraji útočněji. V extralize mám hlav-
ní úkol bránit a tady k tomu přidat i 
něco jiného. Musím říct, že proti Pře-
rovu se mi hrálo dobře a užíval jsem 
si to, dneska (proti Havířovu – pozn. 
autora) to bylo z mé strany trápení, 
protože jsem se to dozvěděl až ve dva-
náct hodin po tréninku na Spartě, tak 
jsem sedl do auta a jel jsem sem. Jsem 
hráčem, který potřebuje bruslit, ale 
dneska jsem nebruslil a strašně 
špatně jsem se cítil, můj vý-
kon se od toho odvíjel.“

 Takže se to vždy 
dozvíte těsně před 
zápasem?

„Tak by se to dalo říct.“
 Jaké to je připravit se na to a při-

způsobit se tomu?
„No, dneska jsem se tomu nepřizpů-
sobil, prostě to bylo tak rychlé, že na 
tréninku Sparty mi řekli, jestli chci 
jet. Věděl jsem, o co jde, tak jsem 
neváhal a jel jsem. Dal jsem si rych-
le oběd a šel jsem rovnou na zápas. 
Bylo to hodně těžké a nohy jsem měl 
dneska příšerné.“

 Hned od úvodu jste prohrávali, 
jak jste tento gól viděl přímo z ledu?
„Tam přišla hned při prvním střídá-
ní chyba, nechali jsme si dát gól a od 
toho se to pak odvíjelo. Nepřehrá-
vali nás, museli jsme ale dotahovat. 
Samozřejmě jsme všichni věděli, že 
jde o hodně, že je to důležité. Věděl 
jsem, že dneska musíme, abychom v 
play off byli a zbytečně se netrápili v 
předkole.“

 Co vám nakonec pomohlo k 
obratu?
„Pomohl tomu výborný výkon ‚Šla-
hyho‘, který to na sebe vzal a dopravil 
to tam. Dále jsme tam měli dvě dobré 

lajny, které hrály skvěle, ty to fakt roz-
hodly.“

 A vaše lajna?
„Dneska jsme se shodli, že jsme všich-
ni tři byli tragičtí. Všichni tři jsme si 
to po zápase řekli a navzájem jsme se 
omlouvali jeden druhému, že to bylo 
špatné. Naštěstí to dneska rozhodl ně-
kdo jiný.“

 Tušíte, jak moc pomůžete Jes-
třábům v play off?
„Jestli nastoupím od 16. února na 
Spartě, tak je hotovo a už sem nemohu 
jet. Platí takové pravidlo, že by pro mě 
v Prostějově skončila sezóna. Zname-
nalo by to, že bych trénoval na Spartě 
a čekal tam na šanci, v Prostějově bych 
si už tuto sezónu nezahrál. Samozřej-
mě bych jim ale fandil. Moc se mi tady 
líbilo, sezóna byla dobrá, takže kdy-
bych si tady už nezahrál, tak budu na 
Jestřáby rád vzpomínat.“

 Dá se tedy říci, že vaše sezóna 
nabrala až nečekanou křivku?
„Určitě. Před Vánocemi jsem tam jel 
pouze na dva zápasy, které jsem měl 
odehrát a vrátit se sem, jenže se mi 
tam povedly a nějaké místo jsem si 
tam udělal. Teď se bohužel vrátil Hon-
za Hlaváč, to je pan hokejista, s nímž 
se srovnávat nemůžu, takže budu nyní 
čekat na šanci, a když nepřijde, tak po-
řád mohu hrát v Prostějově.“

 Takže jste nyní na pomezí čtvrté 
a páté sparťanské lajny?
„Neřekl bych, když se zraní někdo 
v prvních třech lajnách, tak tam mohu 
bez problémů naskočit. Tým je vyrov-
naný,“

 Vnímáte to i tak, že právě díky 
Prostějovu jste se vrátil do extrali-
gy?
„Samozřejmě. Díky Prostějovu a díky 
důvěře trenérů. Kdyby mě nepodrželi, 
kdy jsem byl v asi deseti zápasech pří-
šerný a sbíral jsem jen mínusové body, 
tak bych se na Spartu nedostal. Dávali 
mi důvěru a já se z toho nějakým způ-
sobem dostal.“

ček následovaný Kladnem, jako čtvrtí 
a poslední se přes průměr dvou a půl tisí-
ce lidí umístili prostějovští Jestřábi. A prá-
vě s diváky souvisí i jedna nepříjemnost, 
a sice chování části obecenstva při nedáv-
ném derby s Přerovem. V závěru druhé 
dvacetiminutovky vhodili po chybě 
rozhodčího na led několik lahví a za 
nedostatečnou pořadatelskou službu 
budou pykat dvacetitisícovou poku-
tou. Rozhodlo o tom zasedání svazové 
disciplinární komise. Nad tento rámec 
se komise zabývala i zprávou delegá-
ta, jenž v ní popsal zapálení světlic po 
skončení duelu i nutnost zásahu mezi 
oběma tábory.
V dosud posledním domácím mači proti 
Havířovu se však žádný incident neode-
hrál a hráči i trenéři si pochvalovali velkou 
účast i povzbuzování. „Takhle bych si 
představoval, aby to fungovalo po celou 
dobu, co tady budu. Jsem nadšený, i klu-
kům to pomáhá, pod takovou atmosfé-
rou se hokej hraje úplně jinak. Všechno je 
snazší, lehčí, všude jste rychleji a i vnitřní 
nasazení je úplně jiné, než když je tu ticho 
jako v kostele,“ těšilo kouče Kamila Přece-
chtěla.
Pro své hráče připravil nejprve kratší vol-
no. „Od pondělí se už budeme připravo-
vat na pražskou Slávii, abychom v play 
off potvrzovali to, co jsme nyní hráli, tedy 
dobrý hokej a získali nějaké to vítězství. 
Fanouškům bych rád vzkázal, aby si play 
off užili, vždyť v Prostějově dlouho neby-
lo! A aby chodili v hojném počtu a snažili 
se nás podpořit i v zápasech, kdy se nám 
nebude tolik dařit. Chceme dojít společ-
ně co nejdál,“ sdělil s optimismem ve tváři 
Přecechtěl.
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JIŘÍ MOŽNÝ

VENKU:
 1. Slavia Praha 26 11 5 3 7 89:75 46
 2. Kladno 26 12 3 3 8 94:81 45
 3. Jihlava 26 12 2 2 10 75:71 42

INDIVIDUÁLNÍ STATISTIKY JESTØÁBÙ 
PO SKONÈENÍ ZÁKLADNÍ ÈÁSTI PRVNÍ LIGY:

BRANKÁØI:
Lub

OBRÁNCI:
M

ÚTOÈNÍCI:
Mato

Zdroj: www.hokej.cz

KONEÈNÁ TABULKA PO ZÁKLADNÍ ÈÁSTI:

DOMA:

 2. Kladno 26 17 2 4 3 107:70 59
 3. Jihlava 26 17 2 1 6 88:53 56

 7. Slavia Praha 26 13 3 3 7 83:60 48

KANADSKÉ BODOVÁNÍ:
1. David Stach (Kladno) 91 bodů (25 gólů + 66 asistencí), 2. Jaroslav Roubík (Ústí 
nad Labem) 73 b. (33+40), 3. Vítězslav Bílek (Kladno) 70 b. (45+25), 4. Josef Straka 
(České Budějovice) 54 b. (20+34), 5. Jan Kloz (Ústí nad Labem) 53 b. (21+32), 6. 
Tomáš Nouza (České Budějovice) 51 b. (24+27), 7. Tomáš Fořt (Šumperk) 49 b. 
(26+23), 8. Jan Rudovský (Kladno) 49 b. (20+29), 9. Roman Pšurný (Přerov) 49 b. 
(16+33), 10. Miloslav Čermák (Slavia Praha) 47 b. (24+23), … 30. Matouš Venkr-
bec (Prostějov) 36 b. (18+18)

STØELCI:
45 – Vítězslav Bílek (Kladno), 33 – Jaroslav Roubík (Ústí nad Labem), 26 – Tomáš 
Fořt (Šumperk), 25 – David Stach (Kladno), Petr Kanko (Havířov), 24 – Tomáš 
Nouza (České Budějovice), Miloslav Čermák (Slavia Praha), David Tůma (Ústí 
nad Labem), Vlastimil Dostálek (Přerov), 22 – Josef Skořepa (Jihlava), … 18 – 
Matouš Venkrbec (Prostějov)

NAHRÁVAÈI:
66 – David Stach (Kladno), 40 – Jaroslav Roubík (Ústí nad Labem), 34 – Josef Straka 
(České Budějovice), 33 – Roman Pšurný (Přerov), Antonín Pechanec (Havířov), 32 
– Jan Kloz (Ústí nad Labem), Roman Erat (Třebíč), Brandon Nash (Kladno), 30 – 
Nathan Robinson (Slavia Praha), … 26 – Patrik Moskal (Prostějov)

KANADSKÉ BODOVÁNÍ OBRÁNCÙ:
1. Brandon Nash (Kladno) 40 b. (8+32), 2. Marek Drtina (Prostějov) 32 b. (10+22), 
3. Žiga Pavlin (Slavia Praha) 28 b. (7+21), 4. Jan Pohl (Ústí nad Labem) 28 b. (6+22), 
5. Angel Krstev (Litoměřice/Slavia Praha) 28 b. (4+24)

BILANCE +/-:
1. Vítězslav Bílek +36, 2. David Stach (oba Kladno) +31, 3. Žiga Pavlin (Slavia Praha) 
+23, 4. Michal Švihálek (České Budějovice) +22, 5. Matouš Venkrbec (Prostějov) 
a Denis Kindl (Kladno) +21

GÓLY V PØESILOVKÁCH:
19 – Vítězslav Bílek (Kladno), 12 – Jaroslav Roubík (Ústí nad Labem), 11 – Tomáš 
Nouza (České Budějovice), Miloslav Čermák (Slavia Praha), David Tůma (Ústí nad 
Labem), … 6 – Marek Drtina (Prostějov).

GÓLY V OSLABENÍ:
5 – Daniel Štumpf (Havířov), 2 – mj. Matouš Venkrbec (Prostějov), 1 – mj. Michal 
Dragoun, Marek Drtina, Martin Novák (všichni Prostějov).

VÍTÌZNÉ GÓLY:
8 – Vítězslav Bílek, Jan Rudovský (ona Kladno), 7 – Josef Straka (České Budějovice), 
David Dolníček (Třebíč), … 5 – Jakub Šlahař (Prostějov).

TRESTNÉ MINUTY:
161 – Václav Skuhravý (Kladno), 140 – Martin Mazanec (Havířov), 120  Daniel Sobotka 
(Benátky/Ústí nad Labem), 115 – Patrik Husák (Prostějov), Jakub Šulc (Litoměřice).

ÚSPÌŠNOST BRANKÁØÙ:
1. David Honzík 93,70 %, 2. Jakub Škarek (oba Jihlava) 93,11 %, 3. David Gába (Čes-
ké Budějovice) 93,09 %, 4. Libor Klimeš (Přerov) 92,96 %, 5. Alexandr Hylák (Slavia 
Praha) 92,82 %, … 7. Luboš Horčička (Prostějov) 92,35 %.

PRÙMÌR INKASOVANÝCH BRANEK:
1. David Honzík 2,16, 2. Jakub Škarek (oba Jihlava) 2,26, 3. David Gába (České Budě-
jovice) 2,27 %, 4. Alexandr Hylák (Slavia Praha) 2,34, 5. Marek Laco (Havířov) 2,35, 
6. Luboš Horčička (Prostějov) 2,52.

POÈET ZÁSAHÙ:
1545 – Luboš Horčička (Prostějov), 1386 – Jaroslav Soukup (Ústí nad Labem), 
1332 – Alexandr Hylák (Slavia Praha), 1217 – Karel Vejmelka (Třebíč), 1110 – Jaro-
slav Pavelka (Litoměřice).

POÈET ÈISTÝCH KONT:
3 – Luboš Horčička (Prostějov), David Honzík (Jihlava), Jaroslav Pavelka (Litomě-
řice), Lukáš Mensator (Kladno), Jakub Soukup (Ústí nad Labem), Alexandr Hylák 
(Slavia Praha).

POÈET VYCHYTANÝCH VÝHER:
29 – Alexandr Hylák (Slavia Praha), 28 – Lukáš Mensator (Kladno), 26 – Luboš 
Horčička (Prostějov), 22 – Jaroslav Soukup (Ústí nad Labem), 21 – David Honzík 
(Jihlava), Jaroslav Pavelka (Litoměřice), Karel Vejmelka (Třebíč).

POØADÍ NÁVŠTÌVNOSTI:
1. Č. Budějovice 142783 5492 49562 1906 192345 3699
2. Přerov 59621 2293 46765 1799 106386 2046
3. Kladno 58586 2253 51348 1975 109934 2114
4. Prostějov 52593 2023 37849 1456 90442 1739
5. Havířov 51533 1982 38358 1475 89891 1729
6. Jihlava 49754 1914 46729 1797 96483 1855
7. Slavia Praha 40149 1544 65975 2538 106124 2041
8. Třebíč 40000 1538 43626 1678 83626 1608
9. Ústí nad Labem 33119 1274 39385 1515 72504 1394
10. Litoměřice 28380 1092 39931 1536 68311 1314
11. Šumperk 24689 950 39806 1531 64495 1240
12. Kadaň 16366 629 38401 1477 54767 1053
13. Benátky n.J. 9262 356 38528 1482 47790 919
14. Most 8710 335 39282 1511 47992 923

  

 Zdroj: www.hokej.cz

INDIVIDUÁLNÍ STATISTIKY PO SKONÈENÍ ZÁKLADNÍ ÈÁSTI PRVNÍ LIGY:

SLAVII!

“ Na tréninku Sparty mi řekli, 
jestli chci jet. Věděl jsem, o co jde, 
tak jsem neváhal a jel. Dal jsem

si rychle oběd a šel rovnou na zápas.

MICHAL DRAGOUN:

Sparťanský útočník se s první ligou 
rozloučil výhrou proti Havířovu

Vybraná částka sedm tisíc korun poputuje do dětského domova v Plumlově
SVATEBNÍ DEN VE SMRŽICÍCH: Odtud vede cesta ke šťastnému manželství 
SMRŽICE Svatba je jedním z nejdůležitějších kroků v životě člověka. Z jednoho jsou rázem 
dva, na lásku i trápení. Praslovanský původ tohoto slova naznačuje, že jde o obřad vzájemné-
ho potvrzení a zveřejnění silného svazku. Zvyky, které se dodržují nejen o svatebním dni, ale 
jsou s ním jakkoliv spjaté, se liší místo od místa. Nejinak je tomu i v prostějovském regionu, kde 
si snoubenci mohou vybrat z velké škály míst k uzavření sňatku. Většina z nás se pravděpo-
dobně nějaké té veselky již zúčastnila, a tak moc dobře ví, co vše se musí obstarat, aby byl vý-
sledek perfektní. Právě za tímto účelem se už před lety Alena Coufalová, provozní Restaurace 
U hřiště ve Smržicích, rozhodla společně se svým bratrem Pavlem Opluštilem, že všem svatebčanům 
pro tak vzácný den usnadní zdlouhavé zajišťování potřebných náležitostí. PROSTĚJOVSKÝ Večerník, 
jakožto mediální partner, vám z této unikátní akce v našem regionu přináší bezprostřední dojmy.

pro Večerník 

Josef
POPELKA

původní
zpravodajství

AA

ví

PROSTĚJOV Po roce se v pro-
stějovské v restauraci U Tří bříz 
setkali hádankáři a luštitelé z celé 
republiky. Hádankářský kroužek 
Hanáci z Prostějova zde uspořá-
dal další ročník Grand Prix přebo-
rů v luštění. Absolutně nejrych-
lejším a nejchytřejším se ukázal 
Petr Vejchoda z Brna, který ovládl 
všechny kategorie. 

„Jsme velice spokojení s účastí, ten-
tokrát přijely do Prostějova přes čtyři 
desítky chytrých lidí. Uvidíme, jak si 
poradí s hádankami a logickými úko-
ly, které jsme pro ně připravili. Sám 
jsem zvědav také na to, jak rychle bu-
dou luštit mnou vytvořené křížovky. 
Letos jsem je pro soutěžící připravil 
obzvláště těžké,“ svěřil se Večerníku 
pár minut po zahájení prostějovské-
ho Grand Prix Bohumil Korčák, mís-
topředseda hádankářského kroužku 
Hanáci v Prostějově, který ve spolu-
práci se Svazem českých hádankářů 
a křížovkářů akci uspořádal. 
Šestihodinový soutěžní maratón byl 
hodně náročný, pořadatelé byli ale na-
výsost spokojeni. „Všem řešitelům jsme 
dali zabrat, většina z nich si ale poradila 
i s těmi nejtěžšími hádankami. Bohužel 
roli favoritů potvrdili mimoprostějov-
ští účastníci, ale členové našeho klubu 
se neztratili. Byť na medailová místa 
nedosáhli, Iveta Dedková s Jaroslavem 

Řičánkem určitě nepropadli a drželi se 
statečně,“ míní předseda kroužku Ha-
náci Bohdan Kousal. Jak vtipně dodal, 
přemýšlení a logické úvahy jsou zdraví 

velmi prospěšné. „Hádání a luštění je 
nejlepším lékem na Alzheimera,“ pro-
hlásil Bohdan Kousal.

sa smržice celé v bílém...FFootooorreepoorrtááážž
3x foto: Josef Popelka

Na svatební tabuli neodmyslitelně patří o dobré 
vínečko. Ve Smržicích bylo na výběr mnoho odrůd 
z rodinného vinařství Cháteau Valtice.

O účesy všech modelek se postaraly profesionálky 
z kadeřnického Hair Studia In, které byly k dispozici 
i ostatním návštěvníkům.

Alena Coufalová, moderátorka Martina Procházková 
a Pavel Opluštil předali finanční dar řediteli Dětského 
domova Radimu Kratochvilovi.

sa

žžžžžžžžžžžžžžž

O tom, že svatební šaty sluší snad každé ženě, přesvědčily tyto nádherné dámy.  Foto: Josef Popelka

MOSTKOVICE Opravdu šťastný 
nápad mělo vedení Hotelu Plum-
lov na letošní plesovou sezónu. Po 
úspěchu prvního retro plesu ve sty-
lu třicátých let s vystoupením Ilony 
Csákové se malebné prostory hote-
lu naplnily uplynulou sobotu opět 
do posledního místečka. K vidění 
byly nejrůznější úbory ve stylu let 
šedesátých. A hlavně - své hity zaz-
pívala Jitka Zelenková!

Omezenou kapacitu asi osm desítek 
míst využili také výherci soutěže 
s Večerníkem, pro něž byl rezer-
vován stůl hned u baru. „Vstupenky 
sice vyhrála babička, ale věnovala je 
svým vnučkám,“ svěřila se rodina 
s dvěma dospívajícími dcerami. 
Kromě výborných pokrmů se všichni 
těšili na zlatý hřeb večera. Těsně po 
deváté hodině zazněly první tóny 
známých hitů nestorky české popové 
scény Jitky Zelenkové. „Když jsem se 
dozvěděla o tomto vystoupení, musela 

jsem si najít, kam vlastně pojedu, ale 
nečekala jsem tak úžasné prostředí,“ 
vyznala se posluchačům zpěvačka.
Z posluchačů se brzy stali tanečníci, 
takže na parketu defilovaly zají-
mavé převleky v parukách a stylu 
´květinových dětí́ . „Tohle jsem 
všechno zažila,“ glosovala Zelen-
ková. „Jenom ty vlasy jsem měla vždy 
přirozené, i když nějaké pokusy o jejich 
žehlení byly. A v té době se používala 
opravdová žehlička!“

O velkém zájmu hostů svědčilo focení 
a spontánní autogramiáda po skončení 
vystoupení. „Tak velký zájem nás těší a 
jsme rádi, že jsme se předběžně s paní 
Zelenkovou dohodli na dalším vys-
toupení v našem hotelu na prosinec,“ 
avizovala během báječného večera 
Jana Polívková, provozní ředitelka ho-
telu.
Rozhovor s Jitkou Zelenkovou 
přinese Večerník v následujícím 
vydání.

Jitka Zelenková nebyla
v Hotelu Plumlov naposledy

exkluzivní
reportáž
pro Večerník
Tomáš
KALÁB

k

Na parketu hotelové restaurace zazpívala zpěvačka Jitka Zelenková.  
 Foto: Tomáš Kaláb

„Hádání a luštění je lékem
na Alzheimera,“ říká předseda
kroužku Hanáci Bohdan Kousal

Michal KADLEC

LOGIKA
1. Petr Vejchoda (Brno)
    Daniel Marek (Brno)
3. Ivo Husar (Ostrava)

KØÍŽOVKY
1. Petr Vejchoda (Brno)

2. Libor Knotek (Hlinsko)
3. Petr Štefek (Vsetín)

HÁDANKY
1. Petr Vejchoda (Brno)
2. Ivo Husar (Ostrava)

3. Jan Hes (Ostrava)
4. Jar. Řičánek (Prostějov)

z výsledkù grand prix v luštìní

Bohumil Korčák zásoboval soutěžící mnohými těžkými hádankami a křížovkami. Nej-
lépe v Grand Prix v Prostějově obstál Petr Vejchoda z Brna.  2x foto: Michal Kadlec     

BYLI  JSMEBYLI  JSME

U TOHOU TOHO

Taneční vystoupení se v úvodu zhos-
tila členka TS Free Dance Prostějov. 
 Foto: Josef Popelka

JSME JEDNA RODINA
Řekni svým přátelům, že už jsi taky s náma Doporuč, sdílej a dej like na

www.facebook.com/vecernikpv



Ač v posledním kole nezískali prostějovští 
hokejisté ani bod, tak si o jedno místečko 
polepšili. Základ položili v pondělním 
střetnutí proti Havířovu, kdy s nimi neo-
třásla brzká inkasovaná branka a úspěšný 
obrat jim zajistil minimálně šestou příčku. 
Souběžně se středeční divokou prohrou 
7:8 na Kladně totiž přišla pomoc z Pře-
rova, kde domácí Zubři prohráli se Slavií 
Praha. Tento výsledek totiž určil, že při 
bodové rovnosti skončí nováček WSM 

Ligy vinou horších vzájemných zápasů 
až za Jestřáby. Svěřenci trenéra Kamila 
Přecechtěla tak obsadili vynikající pátou 
příčku.
Po dohrání základní části tak platí, 
že Prostějov skončil hned za čtveřicí 
hlavních favoritů Kladno, Jihlava, Čes-
ké Budějovice, Slavia Praha a zopako-
val tak maxima někdejšího „hácéčka“ 
ze sezón 2000/2001 až 2002/2003. I 
díky tříbodovému systému a rozšíření 
počtu kol navíc stanovil vlastní bodo-
vý rekord, celkový součet po dvaapa-
desáti místo dříve hraných čtyřiceti 
kol totiž činí čtyřiaosmdesát bodů.
Nyní se mohou těšit na odměnu v podo-
bě čtvrtfinále. Soupeřem jim bude Sla-
via, tedy ještě loňský extraligista a tým, 
na nějž dokázali v předešlých střetnutích 

hned třikrát vyzrát. Na úvod sice Praža-
né uspěli na Hané díky nájezdům, pak 
Jestřábi zvítězili hned třikrát v normální 
hrací době.
Samotná vyřazovací část začala již o ví-
kendu předkolem Havířova s Litoměři-
cemi a Ústí nad Labem s Kadaní, lépe si 
na úvod vedli domácí. Po dohrání obou 
sérií vypsaných na tři výhry, k čemuž do-
jde nejpozději v pátek 26. února, přijde 
na řadu již zmíněné čtvrtfinále. Od něj se 
hraje hned na čtyři výhry a jisté jsou v tuto 
chvíli dva páry. Jestřábi se postaví Sla-
vii a Přerov vyzve České Budějovice. 
V obou případech platí, že tabulkově 
výše umístěná mužstva mají výrazně 
zápornou vzájemnou bilanci. Začíná 
se v pondělí 29. února a jasno o postu-
pujících do posledního předbarážo-
vého kola bude nejpozději v pátek 11. 
března.
Dlouhodobá část druhé nejvyšší soutěže 
skončila velkým triumfem kladenských 
Rytířů. Klub Jaromíra Jágra jako jediný 
pokořil hranici sta bodů a dvou set bra-
nek. A přitom doma i venku se našel 
úspěšnější celek, ale ve finálním výsledku 
nebylo co řešit. Velkou zásluhu na tom 
mají téměř čtvrtinově úspěšné přesi-
lovky, tedy statistika, v níž jsou Jestřábi s necelými patnácti procenty předposled-

ní. Horší už je pouze Most. Středočeši 
se totiž mimo jiné mohli spolehnout na 
ostrostřelce Bílka, dvorního nahráva-
če Stacha, od modré hrozícího Nashe. 
Stejně tak i v oslabení patří Kladno mezi 
nejlepší. Hned za nimi se umístily Čes-
ké Budějovice, tedy město, kde vládne 
hokejová euforie. Nejlépe to dokládá 
pohled na návštěvnost a průměr téměř 
pěti a půl tisíce lidí. To je se zbytkem sou-
těže neporovnatelné číslo. Druhý skončil 
s výrazným odstupem přerovský nová-

Prostějov nasázel Kladnu sedm gólů, přesto prohrál

KLADNO, PROSTĚJOV V divokou 
přestřelku se změnilo poslední utkání 
základní části v podání kladenských 
a prostějovských hokejistů. Domácí již 
měli jisté prvenství v tabulce a útočili 
jen na dílčí ofenzivní mety, stejně tak 
i domácí měli díky jistotě šestého mís-
ta a přímého postupu do čtvrtfinále 
play off splněno. Těsně před vyřazova-
cí částí se tak ve středu odehrál zápas, 
v němž měly jasně navrch útoky. Ne-
celé dva tisíce diváků tak v rodišti Jaro-
míra Jágra viděly hned patnáct branek.
V hostující svatyni dostal v  52. kole po 
dlouhém čekání znovu příležitost Jakub 
Neužil, ani tentokrát mu ale soupeři vel-
kou radost neudělali. Hned po třiatřiceti 
sekundách ho gólově přivítal Dalecký, 
nahrávkou a vymyšlením celé akce se na 
tom podílel Stach – 1:0. Třiadvacetiletý 
útočník tímto bodem vyrovnal prvoli-

gový rekord Václava Prospala a už o dvě 
minuty později ho mohl i překonat, jenže 
střelu Nashe zastavila tyčka. Dočkal se tak 
až šest a půl minuty po otevření skóre, 
když přihrávkou přes celé pásmo našel 
Machače, jenž neměl problém zamířit 
do poloprázdné brány – 2:0. Na 3:0 pak 
v závěru sedmnácté minuty po stejné 
akci zvyšoval Procházka. Jestřábi kontro-
vali minutu a půl před pauzou Rudlovou 
zásluhou, devatenáctiletý obránce se pře-
silovkovou dorážkou dočkal své první 
prvoligové branky mezi muži - 3:1. 
S téměř okamžitou odpovědí přispěchali 
Dalecký s Dvořáčkem, kteří se během 
pouhých pětadvaceti sekund prosadili 
z prostoru těsně před brankou - 4:1 a 5:1. 
Ještě do poloviny zápasu stihl korigovat 
Novák, k patnácté trefě v sezóně mu do-
pomohla teč Protivného nahození - 5:2. 
Na drama ovšem ještě bylo brzy. Čtyř-
gólový náskok vrátil Středočechům Red-
lich, jenž byl u kotouče odraženého od 
zadního mantinelu dříve než Neužilova 
hokejka - 6:2. Jen minutu a čtvrt po něm 
se další přesnou tečí připomněl Novák, 

jenže při další početní výhodě po sérii 
ostřelování zakončoval Machač do prázd-
né a zvyšoval už na 7:3. 
Pak se ale začaly dít velké věci. Ještě 
před druhou sirénou nastřelil Šlahař 
břevno, hned sedmačtyřicet sekund po 
úvodním buly třetí části našel Cetkov-
ský Dragouna a po zakončení sparťan-
ského útočníka to bylo 7:4. A protože 
Dalecký promarnil trestné střílení, mohl 
Augustin snížit na 7:5. Poté nedal trest-
né střílení ani Nash, jenž tak neúspěšně 
útočil na Sedlákův rekord v kanadských 
bodech zadáků, pak se ale zaskvěl Str-
nad po sjetí od pravého mantinelu - 8:5. 
Bláznivá exhibice ovšem pokračovala 
i v dalších minutách. A gólově ji pět mi-
nut před koncem podpořil Venkrbec, 
jenž po Rudlově bombě tečoval na 8:6, 
o pouhých jedenáct sekund později sní-
žil Krejčík už jen na jeden zásah, když ho 
Čuřík krásně našel zpoza brány - 8:7.
Závěrečnou přesilovku už Jestřábi ne-
využili a těsný náskok Kladenští udrželi. 
A mimo jiné jako jediní překonali hranici 
dvou set vstřelených branek.  (jim)

PROSTĚJOV S nahuštěným progra-
mem posledních dní se prostějovští Jes-
třábi poprali velice statečně a po Lito-
měřicích, Ústí, Šumperku a Přerovu si 
v rozmezí pouhých devíti dnů poradili 
rovněž s hokejisty Havířova. A to zna-
mená, že kolo před koncem základní 
části se prostějovskému celku podařilo 
zajistit umístění v elitní šestce soutěže 
a jistotu účasti ve čtvrtfinále play off. 
K dalšímu domácímu souboji tak Jes-
třábi naskočí až v pátek 4. března, kdy 
nastoupí k celkově třetímu čtvrtfinále 
druhé nejvyšší soutěže.
Domácí se i v tomto střetnutí mohli spo-
lehnout na sparťana Dragouna i hodo-
nínského Koláře, vstup do zápasu jim ale 
pranic nevyšel. Hned při svém prvním stří-
dání totiž zavezl Václav Meidl puk do útoč-
ného pásma a skutečně domácí hráč, byť 
v hostujícím dresu, tak započal úvodní 
branku zápasu. Puk se totiž poté přes Kanka 
dostal k Mazancovi, jenž neměl problém vy-
užít přečíslení tří na dva v gól na 0:1.

V následujících minutách pak sice Jes-
třábi předvedli několik nebezpečných 
náznaků, jenže byli to znovu hráči Ha-
vířova, kdo mohl skórovat. To se po 
dalším rychlém přechodu do pásma 
dostal k puku na levém kruhu číhající 
Maliník, jenže jeho pokus po ledě do 
středu brány postrádal vedle přesnosti 
i razanci a přesouvající Horčička si 
s ním poradil. Teprve pak začal i díky 
přesilové hře výraznější prostějovský 
nápor a Laco musel dokazovat, proč 
v něm Slezané našli takovou oporu. 
Neujaly se střely od modré v podání 
obránců, úspěch neslavila ani snaha 
útočníků na brankovišti.
Hned na počátku druhého dějství už to 
ale neplatilo. O vyrovnání se po Drtino-
vě nahození postaral Venkrbec a čerstvý 
Sympaťák WSM Ligy tak potvrdil, proč 
je při vyrovnané bilanci 17+18 právě on 
tím nejproduktivnějším hráčem týmu – 
1:1. Ihned vzápětí se navíc po levé straně 
hnal na havířovskou bránu Krejčík, na 
obrat si ovšem museli domácí ještě něja-
kou tu dobu počkat. Před návštěvou více 
než dvou a půl tisíce lidí přišlo rozuzlení 
až v závěrečné dvacetiminutovce. Ta ve 

své první polovině přinesla hned trojici 
trestů, kdy si Jestřábi vyzkoušeli početní 
výhodu pěti proti čtyřem a i čtyř proti 
třem, ani Drtinův drzý sjezd před bránu 
ale skóre nezměnil. Stejně tak se zaskvěl 
gólman i na opačné straně, když Sztefka 
i díky včasnému vybruslení vychytal 
Horčička.
Tím rozdílovým hráčem se tak stal muž 
s výtečnou formou v posledních kolech 
– Jakub Šlahař. Loňský Havířovák do-
kázal stoprocentně využít hostujícího 
zaváhání a svůj únik zakončil přesnou 
střelou pod vyrážečku - 2:1. A to ještě 
nebylo vše, přibližně minutu před kon-
cem sebral soupeři naděje na bodový 
zisk Luňák. Hrající spolumajitel klubu 
těžil ze spolupráce s Novákem i Ven-
krbcem a mířil přesně pod víko, čímž 
odvál myšlenky „Azetu“ na oddechový 
čas i power play. Na výsledku 3:1 už nic 
nezměnil ani ostrý zákrok nedávného 
Jestřába Koríma, jenž dostal za tvr-
dý nájezd do Illéše trest na pět minut 
a do konce zápasu. V domácím táboře 
naopak mohly s uplynutím zbývajících 
sekund vypuknout oslavy. Letní cíl se 
podařilo splnit.  (jim)

lední hokej34 navštivte stále více oblíbenější inter  

                     DOMINIK RUDL
Díky obdivuhodné desetizápasové a dosud neukon-
čené bodové sérii s bilancí 6+4 by si toto ocenění 
zasloužil rovněž Jakub Šlahař, když mimo jiné 
rozhodl duely proti Třebíči, Šumperku i svému 
bývalému klubu z  Havířova. Volba ale tentokrát 
padla na teprve devatenáctiletého prostějovského 
zadáka, který dlouho bojoval o účast na juniorském 
světovém šampionátu. Dominik Rudl se to-
tiž na samotný závěr základní části první 
hokejové ligy dočkal své první branky 
mezi dospělými, navrch ještě přidal 
dvě asistence. Zažil tak hned tříbodo-
vý večer a odvděčil se za to, jakou šan-
ci začal mezi Jestřáby dostávat. Zpo-
čátku totiž byl mimo sestavu a musel 
čekat, nyní i vzhledem ke zdravotním 
problémům či odchodům patří mezi 
šestku hrajících zadáků.

JESTŘÁB PODLE

   VEČERNÍKU
PROSTĚJOV Nejprve šest zápasů ve dvanácti dnech, poté stejně 
dlouhá zápasová pauza. Prostějovští Jestřábi si tak museli ve svém 
fyzickém fondu máknout na maximum a zabojovat o prvoligové 
body, aby se nyní naopak mohli zotavovat, než poprvé ve čtvrtfiná-
le play off vyzvou pražskou Slavii. Právě jejich během základní části 
oblíbený soupeř se totiž stal pro svěřence Kamila Přecechtěla prv-
ním sokem vyřazovacích bojů, kam prošli díky výhře v dohrávce nad 
Havířovem přímo. K průniku dál jsou nutné čtyři výhry a v sázce je 
vyrovnání historického maxima v podobě semifinálové účasti teh-
dejšího týmu HC z ročníku 2002/2003. 

původní 
zpravodajství
pro Večerník
Jiří
MOŽNÝ

„Přípravnou“ část sezóny mají Jes-
třábi zdárně za sebou a za předvá-
děné výkony i dosažené výsledky se 
jim zaslouží zatleskat. Samozřejmě 
to nebylo trvale růžové a ani jim se 
nevyhnula ponurá období, kdy se 
na hokej nedalo dívat, kdy nedávali 
téměř žádné góly a naopak lacino in-
kasovali. Ovšem stejně tak přicházely 
i nečekané úspěchy. Za všechny stačí 
jmenovat úspěšnou sérii proti praž-
ské Slavii a dosavadní bilanci 10:2 
na body či úspěšnou domácí přestřel-
ku s Jihlavou, čtyři body proti Českým 
Budějovicím či dvě výhry v derby nad 
přerovskými Zubry.
Vybavuji si v  této chvíli předsezónní 
situaci, kdy se tvořil nový tým, oče-
kávání byla oproti premiérovému 
prvoligovému ročníku opatrnější, ale 
touha po úspěchu enormní. Poten-
ciál naznačila již přípravná utkání, 
těžký los ovšem veškerý optimismus 
notně přibrzdil, načež hlasitě a pest-
ře se spekulovalo o rošádách v kádru 
i na trenérském postu. Kouč Kamil 
Přecechtěl byl pro fanoušky hned ně-
kolikrát na odstřel, vedení oddílu ale 

prokázalo velkou prozíravost, když 
se neukvapilo a dalo mu více prostoru 
na realizaci svých myšlenek. Konečný 
výsledek je toho jasným důkazem.
O tom, že se na čele bude pohybovat 
kvarteto Kladno, Jihlava, České Bu-
dějovice, Slavia asi pochyboval málo-
kdo, také se to veskrze naplnilo, když 
ostatní bojovali pouze o páté místo. 
A právě to nakonec díky skvělému 
finiši připadlo Jestřábům, kteří tak 
k jistotě přímé účasti ve čtvrtfinále 
přidali i předstižení na cílové pásce 
velkého rivala z Přerova.
Jsem rád, že realita nakonec byla ješ-
tě růžovější, než jsem před startem 
sezóny odhadoval, přeci jen předešlý 
ročník stál spoustu nervů a po násled-
ném poučení přišla sladká odměna. 
Samozřejmě sezóna ještě nekončí 
a teprve nyní přicházejí ty rozhodu-
jící boje, již nyní lze ale zápolení po-
važovat za úspěšné, neboť se podařilo 
napodobit rekordní sezóny z počátku 
tohoto tisíciletí.
Nikdo ale nechce vypadnout hned, 
pravou třešničkou na prvoligovém 
dortu by bylo vyřazení Slavie.

elektronická tužka

pro Večerník
Jiří MOŽNÝ

Závěr základní části vyšel Jestřá-
bům velice dobře, když pětkrát 
v řadě zvítězili a ztratili jediný 
bod, ani závěrečná porážka od 
Kladna už nemohla na postupu 

do play off nic změnit. A úcty-
hodný je celkový počet bodů, 
které dokázal tým Kamila Pře-
cechtěla ukořistit, je jich přesně 
osmdesát čtyři, tedy více než 
dvojnásobek oproti loňsku.
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OKÉNKO 
KAPITÁNA
aneb pohledem 

„Základní část je za námi a musím říct, 
že byla úspěšná. Samozřejmě jsme 
během sezóny měli slabé i naopak 
výborné chvilky, ale to k hokeji patří. 
Důležité je, že jsme si vybojovali 
přímý postup do play off. Pondělní 
utkání s Havířovem bylo pro nás 
moc důležité, šlo o postup mezi šest 
nejlepších. Nezačali jsme vůbec 
dobře, hned v první minutě jsme 
inkasovali a celá první třetina nebyla 
z naší strany dobrá, od té druhé jsme se 
ale zlepšovali, vytvořili jsme si nějaké 
šance, ale góly se nám podařilo vstřelit 
a skóre otočit na naši stranu až ve třetí 
části. O dva dny později proti Kladnu 
šlo oběma obranám hlavně o to, aby 
se před play off nezranily. (úsměv) 
A samozřejmě se po náročném pro-
gramu dostavila únava, ale vzhledem 
k přímému postupu z nás určitě brzy 
spadne. (smích) Volno každý z nás 
uvítá a užije si ho se svými blízkými, 
pak už začne příprava na vyřazovací 
boje. Na sérii se Slavií se všichni moc 
těšíme a uděláme vše pro postup do 
semifinále. Budeme moc rádi, když 
nás přijdou fanoušci podpořit v tako-
vém počtu jako na derby s Přerovem, 
to byla úžasná atmosféra.“
 PAVEL MOJŽÍŠ, obránce
 LHK Jestřábi Prostějov

ZJISTILI
JSME ...
Vedení prostějovského klubu již s 
předstihem oznámilo ceny vstupenek 
na čtvrtfinálovou sérii se Slavií Pra-
ha a přes velkou atraktivitu soupeře 
budou v porovnání s ostatními týmy 
velice levné. Jeden vyjde na 90 korun, 
ovšem při zakoupení lístků na páteční 
i sobotní domácí duel činí výsledná 
částka jen 160 korun a fanoušci tak 
získají ještě dvacetikorunovou slevu. 
Předprodej se uskuteční ve středu 
2. března od 15:00 do 17:00 hodin, 
o den později od 14:00 do 17:00 ho-
din a před samotnými zápasy se po-
kladny otevřou vždy v 15:00 hodin. 
A jak dopadlo srovnání s konkurencí? 
Například v Jihlavě vyjde jeden lístek 
na stovku, v Přerově lze koupit pouze 
dvojlístek za 180 korun, na Motor se 
půjde od 160 do 220 korun, na Rytíře 
od 90 do 130 korun. Na Slavii zůstala 
stejná cena jako v základní části.

JES PV
AZ HAV 3:1

RY KLA
JES PV 8:7

SEN SE SPLNIL: PROSTĚJOVŠTÍ JESTŘÁBI VYZVOU
Před hráči je nyní celý týden bez zápasu, začínají až příští pondělí

Havířov skolen a ČTVRTFINÁLE JE DOMA!

Kamil PØECECHTÌL
 – LHK Jestøábi Prostìjov:

„Do zápasu jsme nevstoupili zrovna 
šťastně, hned při prvním střídání jsme 
inkasovali gól, ale s přibývajícím časem 
jsme získávali převahu, kterou mohli 
ve druhé třetině zúročit nějakými góly. 
Bohužel se nám to nepovedlo, takže se 
hrálo vyrovnaně až do posledních mi-
nut. A jak jsem říkal po druhé třetině, 
rozhodne jedna chyba. Naštěstí tu větší 
udělala havířovská defenziva...“ 

Martin JANEÈEK 
- asistent trenéra AZ Havíøov:
„I když jsme prohráli, pořád máme 
velkou naději na to, abychom zvládli 
předkolo a postup do čtvrtfinále play 
off si vybojovali. Samozřejmě jsme do 
‚šestky‘ chtěli, na druhou stranu ale 
nikdy nevíte, jak vám sedne jedenáct 
dní volna. “

Jindøich LIDICKÝ 
– Rytíøi Kladno:

„Zápas byl hrán lehkovážně. Všechna 
utkání s tímto soupeřem byla vyrovna-
ná, nakonec i ta dnešní přestřelka. Mají 
výborné hokejisty, my jsme to věděli a 
nechtěli jsme prohrát, nakonec se po-
dařilo vyhrát, dnes to ale byla házená. 
Zaplaťpánbůh, že to takhle dopadlo.“

Kamil PØECECHTÌL
– LHK Jestøábi Prostìjov:

„Ten, kdo dělá sport a hokej zvlášť, tak 
ví, jak těžké je udržet koncentraci a na-
sazení u mužstva, které odehraje za de-
set dní šest zápasů a v tom pondělním 
dosáhne toho, čeho dosáhnout chtělo,. 
Náš výkon se od tohoto jednoznačně 
odvíjel. Byli jsme nekoncentrovaní, 
málo bruslili, hra byla špatná...“

Již více než tři čtvrtě roku 
úspěšně běží exkluzivní projekt 
PROSTĚJOVSKÉHO Večerníku 
s názvem PROMĚNY IMAGE. 
Jako jediné místní periodikum 
vám zcela ZDARMA nabízíme 
možnost změny vašeho vzhledu se 
vším všudy, od nového účesu přes 
vizáž až po oblečení. A nechybí ani 
poradenství ve všech zmíněných 
oblastech. Rádi totiž čtenářkám 
Večerníku pomůžeme vypadat tak, 
jak si samy přejí. Z mnoha desítek 
přihlášených jsme i tentokrát vybrali 
do užšího výběru pětici z vás, z nichž 
ale mohla šanci dostat pouze jedna. 
A únorovou vítězkou jubilejní desá-
té PROMĚNY IMAGE se stala Pavla 
Matulová. Ovšem nevěšte hlavu, 
i když už máme desítku vítězek za 
sebou, nadále máte možnost zasílat 
do redakce vaše aktuální fotografie 
s patřičnými informacemi. Věřte, že 
příště se může usmát štěstí právě na 
vás! Ale zpět k aktuální vítězce...

„V životě jsem nic nevyhrála a teď 
jsem úplně v šoku. Vůbec jsem to 
nečekala,“ takto již tradičně zněla 
první slova Pavly Matulové, když 
zjistila, že byla vybrána do únorové 
proměny. „Jsem strašně ráda, ale 
vůbec jsem si nemyslela, že mě 
Večerník vybere. O to je to pro mě 
nyní asi větší šok a nemám slov,“ 
neskrývala dojetí nadšená vítězka 
desátého kola. „Změnu každopádně 
potřebuji, takto dlouhé vlasy mám již 
neuvěřitelných osmnáct let. Chodím 
převážně ve sportovním oblečení 
a potřebuji se sebou něco udělat, 
takže jdu s chutí do toho! Je na čase 
změnit účes, oblékání a také trochu 
dodat sebevědomí, což se s novou 
vizáží doufám dostaví,“ odsouhlasila 
Večerníku svoji účast. 
Pavla Matulová má čtyřicet 
let, bydlí ve Vrchoslavicích, má 
třiadvacetiletého syna a pracuje jako 
laboratorní dělnice ve farmaceutické 
společnosti Bioveta v Ivanovicích 

na Hané. Ve svém volném čase, 
kterého podle jejích slov moc není, 
ráda plave, chodí na procházky, jezdí 
s rodinou po hradech a zámcích 
a také nepohrdne kvalitním hororem.
Naši únorovou vítězku čekalo 
opět několik hodin hýčkání a péče 
s našimi profesionály. Jako první 
přišlo na řadu poradenství a změnu 
šatníku, pak si vzaly hlavní roli vla-
sové stylistky a vizážistka, závěrem 
nechybělo pózování před kamerou 
a fotoaparátem. Opět se tedy můžete 
těšit na řadu krásných fotografií 
včetně videa. A jelikož je únorová 
PROMĚNA IMAGE naší desátou 
jubilejní proměnou získá Pavla Matu-

lová kromě samotné změny vizáže 
ještě od Večerníku i dárky, které 
umocní pocit toho, že se bude mít 
skutečně jako princezna. 
Již v příštím vydání se máte na 
co těšit... Uvidíte, jak čtenářka 
vypadala těsně před proměnou 
a bezprostředně po jejím vyvrcholení. 
Co bude s hodně dlouhými vlasy paní 
Pavly?  Jak bude vypadat její nová im-
age?  To se dozvíte již z příštího čísla 
PROSTĚJOVSKÉHO Večerníku. 
Také nezapomeňte sledovat náš 
web www.vecernikpv.cz a rubriku 
Servis pro ženy, kde kromě jiného 
najdete fotogalerii a video z každé 
PROMĚNY IMAGE.

Milé čtenářky a milí čtenáři,
srdečně vás vítám v únorovém vydání Servisu pro ženy. Hezky se 
usaďte v teple vašeho domova, přibližte si sklenku vody a třeba 
i něco dobrého, načež se pojďme společně podívat, co jsme 
si pro vás tentokrát připravili. Nejprve si povíme něco 
zajímavého o ledvinách, odhalíme únorovou vítězku 
PROMĚNY IMAGE a podíváme se také na manda-
ly od našich čtenářů. Samozřejmě i tentokrát 
budeme rádi, když si společně s  Večernicí 
zacvičíte. V  neposlední řadě se můžete již 
nyní přihlásit do BŘEZNOVÉ PROMĚNY 
IMAGE a samozřejmě nechybí ani další dobrý recept 
pro všechny, co rády pečou.
 Příjemné a ničím nerušené čtení vám přeje Aneta Křížová

CVIČENÍ
PRO TĚLO
      I DUŠI
V tomto okénku se budeme již 
pošestnácté společně věnovat růz-
ným harmonizačním, relaxačním, 
ale i posilujícím či rehabilitačním 
a kompenzačním cvičením. Dnes 
se zaměříme na všechny, kteří mají 
sedavé zaměstnání a pracují s počí-
tačem. K tomu, abychom předešli 
bolestem zad, blokádám a dalším 
nešvarům, je potřeba pravidelný 
pohyb. Pokud však již k nějakému 
narušení v oblasti zad, páteře, kyčlí 
dojde, je potřeba se problematické 
partii pravidelně věnovat. Pojďme 
tedy na to...

Nejdříve se posadíme na židli, vyrov-
náme záda, stáhneme břišní a hýžďo-
vé svaly a přisedneme si levou ruku. 
(viz. foto) Nyní se od břicha začneme 
pomalu nadechovat. Dech postupu-
je směrem od břicha do žeber, kde 
máme pocit, že se žebra otevírají do 
široka, dech však nezastavujeme, ale 
postupuje stále směrem nahoru. Pak 
pomalu vydechneme.

Následně umístíme pravou ruku přes 
temeno hlavy nad levé ucho a pomalu 
ukloníme hlavu vpravo. V této poloze 
pociťujeme uvolňování a vydržíme 
deset sekund. S výdechem pak hlavu 
mírně protáhneme k pravému rameni. 
(viz. foto) Cvik opakujeme pomalu, 
ale důkladně třikrát, poté vyměníme 
stranu. Tímto dochází k příjemnému 
uvolnění a protažení krční páteře.

V tomto cviku zůstaneme sedět na 
židli. Nohy rozkročíme na šířku pánve, 
ramena vtáhneme dozadu a páteř dr-
žíme rovně. (viz. foto) Nyní se opět od 
břicha začneme pomalu nadechovat. 
Dech postupuje směrem od břicha 
do žeber, kde máme pocit, že se žebra 
otevírají do široka, dech však nezasta-
vujeme, ale postupuje stále směrem 
nahoru. Pak pomalu vydechneme.

Nyní rozpažíme a zvedneme dlaně 
vzhůru, jako kdybychom se chtě-
li zapřít mezi dvě neviditelné zdi, 
a začneme tlačit do zdí. Tlačíme 
s pocitem, jako bychom je chtěli od 
sebe odtáhnout, hlavu však držíme 
zpříma. (viz. foto) Vydržíme ale-
spoň půl minuty a vrátíme se zpět 
do výchozí polohy. Cvičení provádí-
me po dobu pěti minut alespoň tři-
krát denně. Tento cvik ocení všichni 
ti, kteří pracují s klávesnicí počítače, 
mají bolesti zápěstí, šlach či záněty 
karpálních tunelů. Při pravidelném 
cvičení ucítíte značnou úlevu. Jestli-
že je ve vašich silách cvičit jednou, je 
to lepší než nic.
 Závěrem si za odměnu zatleskáme
 a budu se na vás těšit zase příště.

ODDECHOVÝ ÈAS 

původní zpravodajství z Prostějova
pro Večerník Aneta KŘÍŽOVÁ

PRO NÌŽNÉ 
POLOVIÈKY...

Mott o na tento týden:„Hlídej si svoje myšlenky, stanou se slovy. Hlídej si svá slova, stanou se z nich činy.
Hlídej si svoje činy, stanou se z nich zvyky. Hlídej si svoje zvyky, stanou se tvojí 
povahou. Hlídej si svou povahu, stane se tvým osudem.“ Lao Tzu

Milé dámy, chcete se zúčastnit JARNÍ PROMĚNY IMAGE? Na nic nečekejte a již teď nám 

pošlete vaši aktuální fotografii (tvář a postava) na email: vecernik@pv.cz. Do předmětu emai-

lu uvádějte „PROMĚNA IMAGE“. Nebo můžete přijít osobně do naší redakce. Napište nám 

také váš věk, velikost oblečení a důvod, proč se do projektu PROMĚNY IMAGE hlásíte a proč 

bychom měli vybrat právě vás, také odkud jste a telefonický kontakt. Hlásit se můžete do 3. 

března. Pak budeme vybírat březnovou vítězku. Těšíme se na spolupráci s vámi.

Únor sice není bílý, ale zato naše tělo sílí. A aby 
byla životní síla neboli životní energie „čchi“ 
řádně doplněná, je potřeba zaměřit se na 
ledviny, které jsou zásobníkem vrozené ener-
gie. A pokud jste pravidelnými čtenáři této ru-
briky, tak jistě víte, že ke každému měsíci podle 
čínské medicíny přísluší nějaký orgán. V únoru 
to jsou právě ledviny, na které bychom se měli 
momentálně po několik týdnů zaměřit...
Uplynulý měsíc bylo třeba posilovat močový 
měchýř a ten jde ruku v ruce s ledvinami. Pokud se 
objevují potíže s močových měchýřem, mohou se 
projevit bolesti a ztuhlosti v oblasti bederní i krční 
páteře, také ztuhlost šíje či narušení sluchu. Při 
potížích s činností ledvin se pak může ozvat také 
oblast bederní páteře, kolen a nastat otoky nohou, 
dále se mohou objevit studené nohy, časté močení 
(i v noci), ale i neplodnost či třeba šumění v uších, 
ale také ztráta vitality či špatný spánek. Objevují se i 
oteklá horní víčka nebo špatná kvalita vlasů. 
Duchovní příčinou potíží s ledvinami je odraz 
našich partnerských vztahů, ale i vztah jaký 
máme sami k sobě. Potlačené a nepřiznané 
emoce, které vznikají ve vztazích s lidmi v našem 

okolí, razantně snižují energii ledvin. Ledviny 
i močový měchýř jsou dále silně oslabovány 
strachem. Jestliže energie „čchi“ v našich ledvinách 
pracuje nedostatečně, člověk je více svázán úz-
kostmi, strachy a vyskytuje se celková slabost. 
Vyrovnaná energie v ledvinách naopak dodává 
člověku sebedůvěru a odvahu. Ledviny se však 
také kromě výše zmíněného oslabují i nadměrným 
užíváním soli, sladkostmi, uzeninami, studenými 
nápoji, kávou, drogami a alkoholem. 
V únoru tedy ledvinám nejvíce pomůžeme tak, že 
vynecháme alkohol, uzeniny, dopřejeme si dostatek 
spánku, omezíme kávu, přestaneme se stresovat při 
jídle a také se snažíme vyvarovat prostředí, které nás 
stresuje, protože tyto faktory ubírají cenou životní 
energii „čchi“.  Zahřát bychom měli naše končetiny, 
naučit se mít rádi všechny bytosti, které se kolem 
nás nacházejí, pokusit se vytvářet harmonii. Neza-
pomínejte, že to, co vysíláme, se vrací.
Z ajurvédské medicíny je vhodné si na ledviny 
pořídit čaj s názvem Varuna, který je dobrý zároveň 
užívat na posílení močového měchýře. Pijte odvar 
z kopřivy a jalovce, užívejte chlorelu, ječmen či 
pšeničnou trávu. Pijte dostatek vlažné a čisté vody.

Odhalení jubilejní DESÁTÉ vítězky PROMĚNY IMAGE

Foto: Aneta Křížová
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visu pro ženy. Hezky se
sklenku vody a třeba

podívat, co jsme
povíme něco 
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Víte, že je období ledvin?



Jsou věci, které prostě sami neopravíte. 
Nemáte potřebné vzdělání nebo na vás 
dohlíží bdělé oko předsedy družstva či 
společenství majitelů, který vyžaduje 
příslušnou revizní zprávu. Někdy ale 
zjistíte, že se bez konzultace neobejdete 
i při úplných banalitách.
To vám třeba v obýváku visí obstarožní 
lustr. Jednou se zase snažíte staříka roz-
svítit - a nic. No jasně, žárovka v háji, 
řeknete si a jdete pro novou. Našroubu-
jete, rozsvítíte a pověstným „double-ta-
kem“ zjistíte, že se světlu opět nezadaři-
lo. Žárovku jste vzali novou, tak to musí 
být buď ve vedení lustru, nebo, nedej 
bože, někde v drátech ve zdi.
Doufaje v první alternativu sundáte tyč-
ku, stínítko necháte doma a vypravíte se 

do elektroopravny. Mistr elektrikář na 
vás koukne zpod brýlí, vezme do rukou 
zkoušečku a zjistí, že proud prochází 
správně všemi dráty uvnitř. Vybaví vás 
radou, jak vyzkoušet kontakt ze stropu 
trčících vodičů a pošle vás zase domů.
Pokus číslo dvě - nic. Tak to je špatné, 
řeknete si a už vidíte to sekání kabelů ve 
zdi. Zavoláte opraváři, že jste opět neu-
spěl a je potřeba odborník. Ten se další 
den dostaví, vše prověří, namontuje ji-
nou žárovku a ejhle! Vše funguje!
Když za fachmanem zapadnou dveře, 
nemůžete se rozhodnout, který pocit ve 
vás vítězí. Jestli radost nad snadno vyře-
šeným problémem, zlost nad zbytečně 
vynaloženými penězi nebo stud nad 
vlastní neschopností...

Hodinový manžel je vlastně takový 
zručný domácí kutil, který zastane 
práce všeho druhu. Vymaluje in-
teriéry, položí koberce a lina včetně 
montáže lišt, přidělá záclonové 
konzoly, pověsí záclony či závěsy, 
namontuje koupelnové a bytové 
doplňky. Obrátit se na něj můžete 
s drobnými zámečnickými pra-
cemi, přípravou bytové jednotky na 
prodej, odvozem automobilu do ser-
visu nebo jeho umytím a vyčištěním, 
odvozem menších předmětů 
a dokonce i dovozem nevelkých i ob-
jemných nákupů. Takže spektrum 
činností zahrnuje vše od opravy 
rozbité židle přes kapající kohout-
ky, pověšení obrazů, svítidel až po 
sekání trávy či úklidu po oslavě.

Montáž nábytku
Ať už jdete koupit nábytek do jakékoli 
prodejny, vždy si jej donesete domů 
v několika úhledných balících, které 
finální tvar rozhodně nepřipomínají. 

Máte-li štěstí, najdete v jedné z krabic 
kreslený (kvůli eliminaci jazykových 
mutací) návod, jak smontovat ten kus, 
co jste si na obrázku či v reálu vybrali. 
Čím větší nábytek, tím složitější návod. 
A to ještě neuvažujeme běžný stav, kdy 
do sebe jednotlivé části či spojovací 
materiál přesně nezapadají. V takovém 
případě je jednodušší udržet klidné 
nervy a zavolat odborníka.
Hodinový manžel nabízí profesion-
ální montáže nábytku do domova či 
kanceláře. Sestaví různé druhy nábytku 
tuzemských i zahraničních výrobců. 
Firmy tohoto druhu mívají rozsáhlé 
zkušenosti s montáží i demontáží ná-
bytku, což zaručuje vysokou kvalitu je-
jich práce. Každý je vybaven kompletní 
sadou potřebného nářadí.

Úklid domácností
a kancelářských budov

V domácnostech se setkáváme 
s jiným druhem špíny než třeba 

v průmyslových objektech. To ovšem 
často neznamená, že by byl úklid to-
hoto typu nečistot snazší, než je tomu 
v továrních halách. Jiné prostředí 
obnáší jiné technologie, ale vyžaduje 
srovnatelné, ba vyšší množství úkonů. 
Úklid člověkem obývaných pros-
tor zahrnuje profesionální luxování, 
případně čištění koberců, mytí podlah, 
mytí oken, čištění čalouněného ná-
bytku, mytí radiátorů a lustrů, utírání 
prachu, vynesení odpadků, zalévání 
květin a tak dále, přičemž pokus o vyj-
menování všech činnosti by byl značně 
obsáhlý. Navíc by asi nebyl konečný, 
protože repertoár úklidových činností 
se dá přesně přizpůsobit či doplnit dle 
aktuální situace v té které domácnosti. 
Faktem je, že úklidová firma by si měla 
poradit úplně se vším, co by zákazníka 
mohlo napadnout jí v rámci úklidu 
přidělit, a její pravidelné najímání jej 
zbaví nutnosti platit stálé uklízečky 
a kupovat jim buďto levné a neúčinné, 
nebo drahé vybavení.

Generální úklid
Ten bývá často činností, kterou 
odkládáme na pokud možno co 
nejvzdálenější dobu. To může mít 
za následek, že kulturnost prostředí, 
v němž se pohybujeme, klesá, neboť 
malý úklid nemá cenu dělat, popřípadě 

nepostačuje rozsahu znečištění, a velký 
úklid stále nepřichází. Čím jiným 
pověřit odborníky, než nepříjemnou 
prací. V rámci generálního úklidu pro-
vede úklidová firma i takové úkony, 
které se provádějí velmi zřídka. Otře 
prach i z těch nejschovanějších koutů, 
vyčistí větrací mřížky, důkladně očistí 
nábytek, a to nejen čalouněný, dovede 
si poradit i se zašlými tapetami. Gen-
erální úklid zahrnuje také odstranění 
stavební suti a nepořádku po stavbách 
a rekonstrukcích.

Zahradnické
a venkovní práce

Služby hodinového manžela se 
nesoustředí pouze na interiéry, ale 
také okolí zákazníkova domu, cha-
lupy či chaty. Jednou z nejdůležitějších 
prací při údržbě zahrady nebo 
pozemku je bezpochybně pravi-
delné sekání trávy. Dále můžete po 
tomto druhu manžela požadovat 
prořezání dřevin, odstranění plev-
ele, zavlažování či hrabání listí. Po 
dokončení prací hodinový manžel 
zajistí odvoz veškerého odpadu, jako 
je posekaná tráva, listí, plevel, větve 
a podobně. Firmy zajišťují i další drob-
né práce, jako jsou například oprava 
cesty, plotu, odstranění pařezu a mno-
hé jiné zde neuvedené.

Pondělí 22. února 2016
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opravy a údržby&
Vlastníte-li rozlehlý rodinný 
dům nebo garsonku, vždy se 
objeví na vybavení interiéru 
nějaký problém, kdy se něco 
pokazí. Jste-li dostatečně zruční, 
máte výhodu. Popadnete 
vhodné nářadí, vezmete pro-
blém za správný konec a za 
určitý časový úsek se dostaví 
kýžený výsledek. Vžíváte-li se při 
pomyšlení na ruční práce spíše 
do populárních postaviček Pata 
a Mata, raději nic svépomocí 
nezkoušejte a kontaktujte od-
borníka. Dnes už nemusíte volat 
každého řemeslníka zvlášť, ex-
istují nabídky takzvaných hodi-
nových manželů, kteří s obec-
nými, nepříliš specializovanými 
úkony pomohou. Jen dávejte 
pozor, jestli o dané firmě nekoluje 
přezdívka „A je to“... Jestliže chcete 
nečekaným událostem předejít, 
jste právě zde správně. Pro tyto 
případy totiž PROSTĚJOVSKÝ 
Večerník přichystal další 
tematickou stranu z  našeho 
tradičního speciálního menu, 
která je plná rad, užitečných in-
formací a především pak tipů na 
dobré řemeslníky. 
 Texty připravil: Tomáš Kaláb

Práce všeho druhu, to je HODINOVÝ MANŽEL

FEJETON 
TOMÁŠE KALÁBA

Když je opravář nezbytný
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MAJSTRŠTYK:MAJSTRŠTYK:

Nakonec až na páté místo tabulky 
po skončení základní části to dotáhli 
hokejisté Prostějova. Tak vysoko se 
umístili naposledy před dlouhými 
dvanácti lety, kdy navíc postoupili až 
do semifinále.

DEBAKL:DEBAKL:

Zápasová přestávka hráčům Ariete 
rozhodně neprospěla, basketbalisté 
Prostějova po týdnu pauzy prohráli 
jak duel na půdě Kolína, tak i domá-
cí souboj s USK Praha! Přesto ale 
pevně drží třetí pozici.

ČÍSLO:ČÍSLO:

5
Popáté za sebou se okresními fut-
salovými přeborníky stali hráči 
Relaxu Prostějov. Letošní titul si 
definitivně zajistili až při posled-
ním turnaji, kdy za sebou udrželi 
Mechechelen Prostějov.

VÝROK:VÝROK:

„DNES TO BYLA 
HÁZENÁ.“

kladenský kouč JINDŘICH
LIDICKÝ hodnotil výhru

8:7 nad Jestřáby.

KOMETA: KOMETA: 

ANTONÍN 
HONEJSEK

Prostějovský rodák ve službách 
Mountfieldu se tuto sezónu zatím 
trápí a až do uplynulého pátku dal 
pouze tři branky. Proti Třinci mu 
ale ovšem stačilo pouhých pět minut 
a pět sekund, během kterých zvládl 
nasázet čistokrevný hattrick!

V minulém čísle se tady Marek velice pozitivně 
vyjádřil o současném hokejovém vystoupení 
a zejména o osobě Kamila Přecechtěla, který 
stejně jako před více než celým desetiletím 
dokázal v Prostějově sestavit velice kvalitní 
a úspěšný tým. Toto vše je pravda a ukazuje 
se, jak tenká může být ve sportu hranice mezi 
úspěchem a neúspěchem. Když se totiž vrátí-
me o několik měsíců zpátky, tak se Jestřábi ve-
lice trápili, nedařilo se jim výsledkově a ocitali 
se pod stále větším tlakem, aby se neopakoval 
ten předešlý ročník. Dokonce se poměrně hla-
sitě hovořilo i o změně na trenérském postu, 
byť to vedení oddílu vytrvale popíralo. Ať už 
je v tomto směru pravda jakákoliv, je dobře, že 
žádná proměna nenastala. Prakticky i zásahy 
do hráčského kádru byly minimální a vyjímá 
se mezi nimi pouze jedno jméno – Jiří Cet-
kovský. Tento nesmírně zkušený hráč se po 
mdlém úvodu na Hané rozehrál k velkým vý-
konům a táhl Jestřáby, mimo něj už se jednalo 
jen o kosmetické úpravy.

Nejslavnější a nejkvalitnější hokejovou soutěží 
na světě je bezesporu kanadsko-americká NHL. 
Již několik let se jí účastní přesně třicítka muž-
stev a na každé z nich čeká během základní části 
porce plných dvaaosmdesáti zápasů. To zname-
ná, že se dlouhých šest měsíců hraje pouze o po-
zici pro play off. To samo o sobě by asi všechny 
kromě skalních fanoušků nezajímalo, kdyby se 
tato zámořská soutěž nemohla pyšnit nesmírně 
propracovanou statistikou, kdy se snad evidu-
je i úspěšnost hráčů poté, co sní kuřecí maso 
nebo když si před zápasem dají banán. Některé 
sledované ukazatele působí až trochu komicky, 
ale právě díky těmto záznamům získává každé 
ligové utkání další rozměr. A právě proto nyní 
můžeme všichni ještě více obdivovat výkony Ja-
romíra Jágra. V minulých dnech se již prodral na 
třetí místo mezi kanonýry, jen krůček mu chybí 
na třetí místo v kanadském bodování, a pokud 
bude pokračovat i v následující sezóně, může se 
posunout až na čtvrté místo v počtu utkání. Stále 
je tak co sledovat.

Jen těžko pomýšlet, jak daleko mohly v letoš-
ním ročníku dojít prostějovské basketbalistky, 
kdyby se jim vyhnuly tak velké zdravotní potíže. 
Začátek sezóny měly přímo famózní, poté se ale 
vše pokazilo a do finálové skupiny postoupily 
spíše silou setrvačnosti, že měly už nahrán do-
statečný počet bodů. Nyní se sice hráčky dávají 
postupně dohromady, ale soupeři si již vybojo-
vali mohutný náskok a na lepší než šestou po-
zici to zřejmě stačit nebude. Vezmeme-li však 
v úvahu, že řadu utkání sehrála zdejší děvčata 
jen v pěti až sedmi hráčkách, tedy bez výrazněj-
ší možnosti prostřídat, a navíc že chyběly velké 
tahounky, mohla tabulka vypadat úplně jinak. 
Ale vzhledem k extrémně nízkému věkovému 
průměru družstva je to velký příslib do bu-
doucna, tedy za předpokladu, že kádr zůstane 
pohromadě a hráčky se nerozprchnou do ji-
ných oddílů a klidně i vyšších soutěží. Nabízí se 
také otázka, jestli zranění nepramení z nabitého 
programu a celkově úzkého kádru, kdy téměř 
všechny hrají rovněž juniorskou extraligu.

TRPĚLIVOST PŘINESLA ÚRODU JARDO, JE TO NA TOBĚ BASKETBALOVÝ LAZARET
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Lukostřelci Prostějova hostí
halové mistrovství republiky
PROSTĚJOV Déle než dvě 
dekády čekali prostějovští lu-
kostřelci na možnost, než budou 
moci hostit domácí šampionát 
dospělých v tomto tradičním 
olympijském sportu. Dočkají se 
již za několik týdnů, o víkendu 
12. a 13. března se přibližně dvě 
stovky lukostřelců sjedou do 
haly Národního tenisového cen-
tra Morava v Kostelecké ulici. 
Prostějov bude dějištěm halové-
ho Mistrovství ČR v lukostřelbě 
pro rok 2016! Šampionát pro-
běhne pod záštitou náměstkyně 
primátorky města Prostějova 
Ivany Hemerkové.
Na Hané se sejdou lukostřelci 
z celé České republiky. Své síly 
změří při již šestadvacátém mis-
trovském klání. „Zkoušeli jsme se 
o pořadatelství ucházet již loni, 
tehdy se však jednalo o spojený 
závod dospělých a dorostu, takže 
bychom tak velkou halu nesehnali 
a organizace se ujal Hradec Králo-
vé. Ten se ucházel i tentokrát, ale 
kluby rozhodly o tom, že šanci do-
staneme my,“ radovala se předsed-
kyně oddílu Lukostřelba Prostějov 
Magda Majarová.

Cílem domácího klubu je na 
jedničku zvládnout všechny or-
ganizační nástrahy a prosadit 
se i ve výsledkové listině, byť si 
uvědomují, že to nebude nic jed-
noduchého. „Stěžejní je pro nás 
kvalitní mistrovství, a když k tomu 
přidáme i sportovní výsledky, tak 
to bude o to lepší. Ten pořádající 
to nikdy nemá jednoduché. Musí-
te totiž vše zajistit a my si nemů-
žeme dovolit firmu, která by nám 
vše zařídila. Takže si to musíme 
zorganizovat sami a musí se zapo-
jit i střelci. Je potřeba navozit ter-
čovnice, postavit je, vyměřit podle 
regulí a spousta další práce, navíc 
se do haly dostaneme až v pátek 
odpoledne,“ upozornila Majarová.
Diváci se mohou těšit na zástupce 
olympijských reflexních luků ale 
i střelce z kladkového a takzvané-
ho holého luku. „Největší očeká-
vání máme od mužského družstva, 
to má nyní velice solidní nástřely 
a šanci na dobré umístění. Mož-
ná vytvoříme i tým kladkových 
luků, tam máme jistá dvě jména. 
Naopak ženy střílet nebudou,“ 
prozradila šéfka prostějovského 
oddílu. Její svěřenci a svěřenky-

ně se nyní připravují v nedávno 
postavené domácí lukostřelecké 
hale, ta ale nesplňuje parametry 
pro tak náročnou soutěž. „Mu-
síte totiž splnit řadu parametrů 
a zajistit perfektní zázemí, takže 
tam pořádáme jen několik míst-
ních závodů pro střelce od nás, 
Kostelce či Brna,“ vysvětlila Magda 
Majarová. 
Místem konání proto bude spor-
tovní hala Hotelu Tennis club. 
„Její kapacitu zcela zaplníme, pro-
tože očekáváme vysokou účast,“ 
odhaduje Majarová. Šampionátu 
se má zúčastnit zhruba 240 lu-
kostřelců, v kategoriích žen, mužů 
a seniorů. „Program šampionátu 
začíná v sobotu ráno od osmi ho-
din. Celý den budou probíhat kva-
lifikace, které vyvrcholí nedělními 
rozstřely o nejvyšší umístění. Také 
nedělní program začíná v osm ho-
din soutěží jednotlivců. V jednu 
odpoledne pak budou probíhat 
finálové souboje mezi oddílovými 
družstvy,“ nastínila náměstkyně 
Ivana Hemerková, která nad akcí 
přijala záštitu.
Další informace můžete nalézt na 
stránkách klubu www.lukostrelbapv.cz.

PROSTĚJOV Fotbalové eskáčko získalo pro jarní část význam-
nou posilu do ofenzivní fázy. Z druholigové Opavy se na půlroční 
hostování vrací zdejší odchovanec Tomáš Machálek, který se již 
uplynulou středu zapojil do tréninku a v sobotu za svůj staronový 
klub poprvé nastoupil v Olomouci.
„Přinesl jsem si z Opavy drobné zdravotní potíže, ale není to nic 
vážného a těším se na hřiště,“ svěřil se při vstupu na stadion Ma-
chálek. V kabině zasedl vedle „starého známého“ Martina Hirsche, 
Lukáš Zelenka si už při přivítání domlouval pověstné „kolmičky“.
Vedoucí týmu Martin Musil nabídl nové posile omezený sortiment 
čísel, jeho bývalou jedenáctku totiž nosí na zádech jmenovec Milan. 

Nakonec si Tomáš vybral číslo 7, které snad bude šťastné nejen pro něj, 
ale i pro klub.
Ve Slezsku se minuli, sešli se nakonec na Hané. Tím druhým je v tomto 
případě, jak znalci prostějovského klubu bezpochyby tuší, útočník Petr 
Nekuda. Ten totiž v létě 2014 po návratu Opavy do druhé ligy Městský 
stadion opouštěl, když naopak dorazil na testování Machálek. A jak říká 
známé přísloví, ani po roce a sedmi měsících do stejné řeky nevstoupíš. 
Toho si je „Machy“ vědom. „Máme tady dva kvalitní útočníky, takže se 
budu snažit pomoci spíše na postu krajního záložníka,“ odhaduje s vě-
domím, že každý musí o místo v základu tvrdě zabojovat. To naznačuje 
i trenér František Jura. „S Tomášovým příchodem se podstatně zvýšila 

konkurence v týmu, v ofenzivě máme 
z čeho vybírat. Jelikož poslední dobou 
příliš nehrál, očekávám silnou motivaci 
do zápasů,“ poznamenal k příchodu nové 
posily generální sportovní manažer ambiciózního 
klubu, který pošilhává po druhé lize. Machálek 
k tomu má pomoci. (tok)
Reportáž z premiéry Tomáše Machálka v dresu 
1.SK Prostějov najdete na straně 33 dnešního 
vydání, exkluzivní rozhovor se staronovou po-
sile přinese Večerník v jednom z příštích čísel. 
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Foto: Tomáš Kaláb

PROSTĚJOV S výraznou kompli-
kací při tvorbě útočných formací se 
musí nenadále vypořádat realizační 
tým prostějovských hokejistů. Krátce 
před startem play off totiž Jestřábům 
vypadl jejich dlouhou dobu nejpro-
duktivnější hráč Michal Dragoun. 
Dvaatřicetiletý útočník se v neděli ve-
čer objevil ve sparťanském dresu při 
extraligovém střetnutí proti Kometě 
Brno a to znamená, že prvoligová se-
zóna už pro něj skončila.
„Bohužel je to tak. Byli jsme domluveni, 
že Michal přijede na pondělní trénink, 
ale Spartě se proti Liberci zranili tři hráči, 
tak ho povolali. V záloze měli Čermáka 
a Kudrnu, museli ale použít i Michala 
a nedá se nic dělat. Musíme se s tím po-
prat,“ potvrdil Večerníku smutnou zprá-
vu sportovní manažer prostějovského 
oddílu a současně asistent u „A“-mužstva 
Jiří Vykoukal.
A co konkrétně to znamená pro ofenziv-
ní sílu Jestřábů? „Je to samozřejmě kom-
plikace, hodně by nám pomohl, musíme 
na to ale zareagovat a něco vymyslet. Klu-
ci musí bojovat a věřím, že ze Slavie něco 
přivezeme,“ nevzdává se předčasně.
Není to jediná ztráta pro současný 
kádr, až do konce sezóny totiž budou 
mimo hru rovněž obránce Jiří Vokurka 
a útočník Michal Zadražil. „Jirka už je 
po operaci zlomené ruky a Michal už 
má za sebou zákrok na kotníku, oba 
nám ale budou chybět. Snad se k nim 
nikdo další nepřipojí,“ přeje si Vykou-
kal, jenž naopak věří v posílení ze druhé 

ligy. Ve čtvrtfinále východní skupiny 
totiž proti sobě nastoupí Poruba s Ho-
donínem a třetí mač se uskuteční hned 
v pondělí 29. února, čtvrtý o dva dny 
později a případný pátý mač bude na 
programu v pátek 4. března.
To Michal Dragoun se už v tuto chvíli 
může koncentrovat čistě na extraligu 
a sparťanskou bitvu o Prezidentský po-
hár, v němž aktuálně ztrácí šest bodů 
na vedoucí Liberec. S Prostějovem se 
dvojnásobný domácí mistr rozloučil 
bilancí pětatřiceti zápasů v základní 
části, dvanácti vstřelenými brankami 
a třiadvaceti asistencemi. Mimo jiné 
se jednou trefil v přesilovce, jednou při 
vlastním oslabení a dva jeho zásahy 
byly vítězné. K tomu přidal čtyřiatřicet 
trestných minut a dva mínusové body. 
Nejslavnější zápas v prostějovském 
dresu zažil na konci ledna v Edenu, kdy 
hattrickem během pouhých tří minut 
srovnal tříbrankové manko a výrazně se 
tak podílel na zdolání Slavie 5:4.  (jim)

Nečekaná ztráta:
„Dragi“„Dragi“ už Jestřábům nepomůže

Foto: www.lhkjestrabi.cz



Házená se v České republice na rozdíl 
třeba od Skandinávie či Německa ne-
těší takové popularitě jako v minulosti 
a začíná prohrávat při soupeření s ně-
kterými jinými halovými sporty. Je to 
znát i na návštěvách, které se v druhé lize 
až na výjimky pohybují v dvouciferných 
hodnotách a odpovídají tak srovnání 
s okresními fotbalovými soutěžemi. 
I na amatérské úrovni a před převážně 
komorními návštěvami se však bylo na 
co koukat.
V předešlých dvou ročnících měli navrch 
házenkáři Kostelce na Hané, nyní může 
panovat větší spokojenost v Prostějově. 
Zdejší Sokol II. v létě sáhl ke změně na 
trenérské lavičce, kdy zkušeného Aloise 
Juríka nahradil jeho učeň Svatopluk 
Ordelt, tudíž se podařilo zachovat kon-
tinuitu. Platí to i pro samotné mužstvo. 
Změny v něm prakticky nenastaly a po-
kračovalo ve stejném složení, což platí 
i pro jarní část. Jedinými zásahy jsou ty 
vynucené pracovními povinnostmi či 
zdravotními patáliemi, jinak je kádr již 
několik let stabilní. A platí to i pro mla-
díky, kteří průběžně v dorosteneckém 
věku dostávali šanci a poté plynule přešli 
mezi muže. Pro realizační tým bylo nej-
podstatnější, že se postupně vyprazdňo-
vala marodka a na tváři hlavního kouče 
se tak na startu zimní přípravy objevila 
nelíčená radost, ta se ovšem s přibýva-
jícími týdny lehce vytratila, neboť opět 
bude několik hráčů postrádat.
Prostějov zejména těžil z domácího 
prostředí, kde si poradil s Tišnovem, Vel-
kým Meziříčím, Maloměřicemi, Telnicí i 
Napajedly, ti papírově obtížnější soupeři 
ale teprve přijedou. Hned tuto sobotu 
tu budou Bohunice, poté poslední Ku-
řim, od níž lze čekat víc, čtvrtý Juliánov, 

regionální rival z Kostelce a na závěr 
třetí Hustopeče. Každý z těchto soubojů 
bude velice obtížný a může nastat velký 
propad, pokud se nepodaří zvýšit im-
port z hostujících palubovek.
Větší starosti ovšem mají v Kostelci. 
Tento mančaft doma dvakrát ztratil 
a venku urval jen jednu remízu, tudíž 
je cyklistickou terminologií členem pěti-
členného pelotonu, který se snaží nahá-
nět skupinku uprchlíků. Na jaře k tomu 
bude mít příznivé podmínky, doma se 
sice stejně jako Prostějov představí jen 
pětkrát, ale naskýtá se velká šance po-
lepšit si o všech deset bodů. Na Hanou 
totiž dorazí blízcí tabulkoví sousedi usi-
lující rovněž o klidnou záchranu, tedy 
Velké Meziříčí, Maloměřice, Telnice, 
Napajedla a Tišnov. Ve všech případech 
jde o celky po podzimní části z dolní po-
loviny třetí nejvyšší soutěže.
Současně to však znamená, že venku se 

Kostelečtí představí u výše postavených 
celků, což si již v sobotu vyzkoušeli na 
půdě vedoucích Bohunic. Nelze tak po-
čítat s příliš výrazným zlepšením ven-
kovní bilance a polepšením ze zápor-
ných hodnot v tabulce pravdy. Ovšem 
i stabilní domácí vítězství budou dosta-
čující k udržení pozice uprostřed pořadí.
Stejně zajímavý bude rovněž vývoj na 
obou pólech tabulky. Lze očekávat, že 
o titul si to rozdá trio Bohunice, Ivančice, 
Hustopeče, nejlepší výchozí pozici má 
přitom loňský účastník první ligy. A dole 
to zatím vypadá na duel Kuřimi s dal-
ším nováčkem druhé ligy z Napajedel, 
zdaleka nic jistého ovšem nemá ani již 
zmíněná pětice od šestého do desátého 
místa. Stačí totiž dvě výhry týmů na dně 
a je vše jinak. Zde se může v kritických 
momentech projevit, že Bohunice, Juli-
ánov, Malomeřice jsou přímo z Brna, 
Kuřim, Telnice i Tišnov se nacházejí v 

těsném sousedství moravské metropole. 
Více ovšem ukáží až následující víkendy. 
Ten první byl na programu už teď v so-
botu a v neděli. Výsledkový servis budete 
nacházet na stranách 22 a 23, reportáž 
z utkání na straně 39. 

●● Kostelec na Hané získal devět 
bodů, jste spokojen?
„Jak se to vezme. Myslel jsem si, že jich 
získáme víc... Devět bodů je poměrně 
málo, k úplné spokojenosti mi chybí 
dva až čtyři body, které jsme uhrát ješ-
tě mohli.“
●● Ve kterých zápasech jste mohli 
získat víc?
„Především v domácím duelu s Hus-
topečemi, ten zápas jsme nezvládli. 
Bodovat jsme mohli i v Telnici, ale 
tam se nám nedaří stabilně. Kdyby-
chom měli tyhle čtyři body, tak bych 
spokojený byl.“
●● Mužstvo ale ukázalo svou sílu. 
Zejména v duelech s papírovými 
favority jste dokázali zabrat.
„To je pravda. Těžké soupeře jsme 
měli doma, možná se projevila i výho-
da domácího prostředí. Proti soupe-
řům, kteří se snaží produkovat kvalitní 
házenou, se nám daří a dosáhli jsme 
proti nim dobrých výsledků.“
●● Vedete Kostelec druhým rokem 
a nahrazujete „dožívající“ starou 
gardu mladými talenty. Jak se vám 
to daří?
„Jiná možnost nebyla. Staří neomlád-
nou a musíme hledat náhradu. Moc 
možností nebylo, ale to co se podařilo 
vytvořit, je podle mého názoru so-
lidní základ. Pokud se bude stávající 
kádr udržovat a pravidelně doplňovat, 

myslím si, že by zase v Kostelci mohl 
vyrůst silný mančaft.“
●● Napadá vás konkrétní jméno, 
z těch generačně mladších hráčů, 
které vás mile překvapilo?
„Jeden z těch úplně nejmladších je 
Martin Popelka. Přišel do Kostelce v 
šestnácti letech, na podzim odehrál 
hodně utkání a myslím, že nezklamal. 
Pokud bude na sobě dál pracovat, má 
velkou budoucnost. Výrazně se zlepšu-
je i Marek Dostál a Honza Smékal je už 
stabilní oporou a má předpoklady tým 
táhnout. Je to ale pořád 
málo, Kostelec by 
takových talentů 
potřeboval více...“
●● Problémy 
nemáte asi ani 
s brankářskou 
dvojicí?

„Pro mě jsou brankáři příjemným 
překvapením. Honza Mayer podával 
stabilní výkony, bohužel nemůže kvů-
li škole trénovat, kolik by potřeboval. 
S Pavlem Navrátilem tvoří kvalitní 
dvojici a dobře se doplňují. Myslím si, 
že Kostelec má v současnosti vyrovna-
nou dvojici gólmanů. Navíc jde o naše 
odchovance!“
●● Své místo má stále v kádru i pět-
ačtyřicetiletý David Ševčík...
„U něj jde o to, že máme úzký kádr. 
Když se nám zranil Karel Diviš, oslovil 
jsem Davida a on pomohl. Je to od něj 
velmi hezké, protože i v těch letech, 
dokáže ve druhé lize odehrát zápasy 
na slušné úrovni. Pořád na tu soutěž 
má.“
●● Bylo vrcholem podzimu pohá-
rové vystoupení s extraligovou Li-
tovlí?

„Asi ano, podařilo se nám postoupit 
přes první dvě kola a Litovel byla ta-

kovou odměnou. Samotný zápas 
mi ukázal, že mužstvo je schopno, 
pokud tomu dá všechno, odehrát 
kvalitní utkání i s takovým soupe-

řem. Je jen otázkou psychiky, aby 
takové výkony předváděli opako-

vaně.“

●● Postrádá tým potřebnou kon-
centraci?
„Něco na tom asi bude... (pokrčí ra-
meny) Proti silným hrajeme vždy lépe 
než proti papírově slabším. Pravdou 
ale je, že jsme proti Litovli nastoupili 
prakticky v optimálním složení. Mož-
ná udělalo svoje i to, že se nehrálo 
o body a kluci mohli jen získat.“
●● Kde myslíte, že má Kostelec nej-
větší sílu?
„Daří se nám v útočné činnosti. Pokud 
nám vycházejí nacvičené kombinace, 
tak jsme směrem dopředu silní. Trápí 
nás ale hra v obraně. Pokoušíme se 
zkvalitnit několik obranných systémů, 
moc velký posun zatím nevidím. Já 
bych řekl, že to je i tím, že je mužstvo 
naladěno spíše na útočnou notu.“
●● Zmínil jste úzký kádr. Chtěl jste 
získat nějaké posily?
„Ano, měl jsem zájem o jednoho kon-
krétního hráče. On se však rozhodl, že 
dostuduje v místě trvalého bydliště. 
Přislíbil nám ale, že od příští sezóny už 
by hrál za Kostelec.“
●● Budete konkrétnější, o koho se 
jedná?
„Jednali jsme s Ondřeje Kawulokem, 
odchovancem Karviné, jenž hraje za 
tamní MHK. Na podzim dal přes čty-
řicet branek v severní skupině druhé 
ligy.“
●● Počítáte s tím, že vás na jaře ne-
čeká nic lehkého?
„Je nás málo a těch kvalitnějších ješ-
tě míň. (úsměv) Z tohoto důvodu 
nic lehkého nečekám. Pokud se nám 
ale bude dařit v domácím prostředí, 
problémy se záchranou bychom mít 
neměli.“ 

●● Právě jste začali jarní část druhé 
ligy, můžete být před zbytkem roč-
níku optimistou?
„Sezóna je rozjetá celkem slušně. Pod-
zimní část se nám víceméně vydařila, 
teď se nám ale bohužel během přípravy 
zranili tři hráči a není to s nimi úplně 
nejlepší. David Jurečka si poranil ko-
leno a zřejmě vynechá celé jaro, Pavel 
Šestořád má zlomenou ruku, Lukáš 
Münster naražený palec. Bude hrát, ale 

uvidíme, jestli udrží 
balon. Z tohoto pohledu 
přípravné turnaje bohužel 
dobře nedopadly. Naším cílem bylo 
minimálně udržet páté místo a ideálně 
se ještě posunout někam trošičku výš. 
Myslím si, že to je stále v našich silách.“
●● Takže se oslabení mužstva na 
ambicích nepromítne?
„To ani ne. Doufám, že horší to už z hle-
diska zranění nebude. Bude to samo-
zřejmě na určitých postech ztráta, na 
druhou stranu je ale můžeme adekvát-
ně nahradit našimi dorostenci a máme 
tam i další hráče. Páté místo je stále ta-
kovou metou a čím výš se posuneme, 
tím líp. Na druhou stranu ale na postup 
rozhodně nemyslíme, to není aktuální.“
●● Kromě zranění probíhala zimní 
příprava podle plánu?
„V podstatě ano. Zpočátku to byla hru-
bá příprava, po ní jsme přešli na herní 
kombinace a nacvičovali jsme jak útoč-
nou, tak obrannou hru. Z tohoto po-
hledu proběhla příprava podle plánu 
a rovněž turnaje dopadly tak, jak jsme 
chtěli. A ta zranění se bohužel stávají. 
Vrátil se nám alespoň Michal Zacpal, 

který měl na podzim problémy s rame-
nem. Měl by už nastoupit, takže na to 
Jirka nebude v bráně sám.
●● Pravda, od dohrání podzimní 
části již uplynula řada týdnů, jak 
byste se ale za úvodní půlsezónou 
mohl ohlédnout?
„Dá se říct, že se to vyvíjelo tak, jak 
jsme předpokládali. Zápasy, které jsme 
měli vyhrát, tak jsme vyhráli a s tímto 
může panovat spokojenost. Jediné, co 

mě trochu 
mrzí, 

t a k 
to je prohra 
s Kostelcem. Há-
zenkářsky se jednalo o kva-
litní zápas, oba dva jsme bojovali, 
ale výsledek mrzí. Ostatní zápasy nám 
vyšly tak, jak se předpokládalo a nijak 
výrazně mě z lepší ani horší stránky ne-
překvapily.“
●● Při pohledu na týmové statistiky 
mě zaujaly dva údaje. Tím prvním 
je, že v bilanci druhých poločasů jste 
na předposledním místě...
(zaskočený) „To se přiznám, že jsem ani 
nesledoval. Je to pravděpodobně způ-
sobeno tím, že základ je samozřejmě 
silnější a během zápasu sestavu prostří-
dáváte, nastupují hráči z lavičky. Může 
to být dáno také únavou během zápa-
su. Opravdu jsem nad tím nepřemýšlel 
a nemyslím si, že bychom byli slabší.“
●● Přímo během utkání jste to tedy 
nijak nepociťoval?
„Když už jsme měli zápas pod kontro-
lou, tak nebyl důvod, aby si nezahráli 

kluci z lavičky, potřebují nabrat zkuše-
nosti. Nebo když byl už zápas ztracený, 
tak aby si taky zahráli. Nebylo to nic, 
co by mi nějak vadilo nebo mě během 
koučování zarazilo. Zápasy rozehrané 
na vítězství jsme uhráli a zahráli si mla-
dí. Nedá se hrát celý zápas jen v šesti 
lidech, je potřeba, aby prostor dostali i 
další kluci a mladší hráči. Řekl bych, že 
to může být trošku zavádějící, hlavně 
jde o to, jestli se zápas vyhrál, nebo ne.“
●● A tou druhou zajímavostí jsou 
jen dva ztracené body doma a pouze 
dva získané body venku...
„V házené platí, že domácí mužstva vět-
šinou vyhrávají. A pro nás je podstatné 
hlavně celkové pořadí, kde je to od de-
sátého do šestého místa v jednom dvou 
bodech, tabulka je nabitá. To, že jsme 
pátí s nějakým náskokem, je pozitivní, 
na druhou stranu to nic neznamená.“
●● Očekáváte, že v  průběhu jarní 
části nastanou převratné změny 
v pořadí?

„Těžko říct.. 
Osobně si 
ale myslím, že 
se Maloměřice 
a Kuřim posu-
nou trošku výš, 
než nyní jsou. 
Mají možnosti, jak 
posílit. Jinak před-
pokládám, že se 
bude soutěž odvíjet 
tak jako doposud.“

●● V soutěži se mimo jiné potkává-
te i s Kostelcem. Vnímáte vzájemné 
souboje stále ještě prestižně?
„Já osobně to už nepociťuji. Nejsem 
zcela aktivním hráčem a celá generace 
se trošičku obměnila, takže jsou tam 
jiní hráči. Nějaká rivalita ovšem stále 
trvá. Například podzimní zápas byl 
vyhecovaný, ale ve zdravé míře, neob-
jevilo se tam nic zákeřného, sprostého. 
Utkání bylo odehráno korektně, takže 
z tohoto pohledu dobré. Je to ale pořád 
něco víc než normální zápas.“ (úsměv)
●● A je pro vás motivací skončit 
před Kostelcem?
„Samozřejmě, z tohoto pohledu ne-
skrýváme, že chceme být lepší. Když 
se nám podaří skončit před Kostelcem, 
bude to plus. Je to určitě lepší pocit 
skončit, ale nijak výrazně to neřešíme. 
Pokud budeme pátí a Kostelec třeba 
čtvrtý, tak to také bude super.“
●● Doma začínáte v sobotu večer 
s Bohunicemi, na co byste pozval 
diváky?
„S Bohunicemi jsme hráli spoustu vy-
rovnaných zápasů a chtěli bychom je 
porazit. Jsou to s nimi vždy zajímavé 
bitvy, navíc za ně nastupuje náš bývalý 
hráč Michal Jurík. Neříkám, že panuje 
přímo rivalita, to ne, ale je to prestižní. 
Očekávám tedy kvalitní zápas a dou-
fám ve dva body. Když se nám daří, tak 
jsme schopni zahrát i proti vedoucímu 
týmu tabulky. A platí, že domácí zápa-

sy budeme hrát ve standardních 
časech, tedy v sobotu od 

sedmnácti hodin.“

pondělí 22. února 2016
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Druholigová házenkářská sezóna 2015/2016 opět otevřela své brá-
ny. Zatímco první polovina proběhla na podzim loňského roku, o 
právě skončeném víkendu se rozeběhla její jarní část. A Večerníku tak 
nazrál čas pro malé ohlédnutí za dosavadním vystoupením obou 
regionálních reprezentantů v jihomoravské skupině. Lépe je na tom 
zatím Sokol II Prostějov, jemuž se daří vklínit do horní poloviny tabul-
ky. Jejich kolegové z Kostelce si naopak tolik radosti neužili a zřejmě 
na ně bude čekat ještě perné jaro, aby si zajistili umístění uprostřed 
pořadí. 
V tomto našem házenkářském menu přinášíme konečné tabulky 
i statistiky soutěže po prvních jedenácti kolech, rozlosování druhé 
poloviny ročníku, redakční zhodnocení půlsezony a také postřehy z 
obou táborů obou regionálních zástupců. 
Za Prostějovské pohovořil předseda oddílu, trenér a příležitostně i 
hráč Svatopluk Ordelt, o názory z kostelecké strany se postarali tre-
nér Jiří Grepl a klubový šéf Lukáš Chalupecký. Nechybí rovněž po-
hled na osobní statistiky jednotlivých prostějovských a kosteleckých 
házenkářů. Servis připravili: Jiří Možný a Zdeněk Vysloužil

WWW.VECERNIKPV.CZ

HÁZENKÁØI ZAHÁJILI DRUHOU POLOVINU SEZONY 2. LIGY, 
SKUPINY JM. JAK JSOU NA TOM PROSTÌJOV A KOSTELEC NA HANÉ?

1. Tatran Bohunice 11 9 1 1 286:246 19 (9)
2. HK Ivančice 11 8 1 2 310:270 17 (7)
3. Házená Legata Hustopeče 11 8 1 2 309:274 17 (7)
4. Sokol Brno Juliánov 11 6 2 3 334:307 14 (2)
5. Sokol II Prostějov 11 6 0 5 304:300 12 (0)
6. Sokol Telnice 11 4 1 6 294:328 9 (-3)
7. Sokol Kostelec na Hané 11 4 1 6 280:279 9 (-3)
8. SHC Maloměřice 11 4 1 6 273:294 9 (-3)
9. Sokol Velké Meziříčí 11 4 0 7 290:308 8 (-2)
10. HC Tišnov 11 4 0 7 328:354 8 (-2)
11. TJ Fatra Slavia Napajedla 11 2 1 8 277:297 5 (-7)
12. SK Kuřim 11 2 1 8 310:338 5 (-5)

DOMA:
1. Ivančice 5 5 0 0 156:121 10
2. Bohunice 5 5 0 0 147:113 10
3. Hustopeče 5 5 0 0 148:121 10
4. Prostějov 6 5 0 1 171:149 10
5. Maloměřice 6 4 1 1 160:142 9
6. Juliánov 6 3 2 1 175:156 8
7. Tišnov 5 4 0 1 155:138 8
8. Kostelec 6 4 0 2 158:144 8
9. Telnice 6 4 0 2 173:168 8
10. Velké Meziříčí 5 3 0 2 146:148 6
11. Napajedla 6 2 1 3 162:165 5
12. Kuřim 5 1 1 3 136:143 3

1. poloèasy:
1. Ivančice 11 8 1 2 158:120 17
2. Bohunice 11 7 1 3 144:126 15
3. Juliánov 11 7 0 4 166:145 14
4. Prostějov 11 6 1 4 155:136 13
5. Hustopeče 11 6 1 4 144:136 13
6. Kostelec 11 6 0 5 136:137 12
7. Kuřim 11 5 0 6 154:167 10
8. Velké Meziříčí 11 5 0 6 146:160 10
9. Tišnov 11 4 1 6 161:173 9
10. Maloměřice 11 4 0 7 146:150 8
11. Napajedla 11 2 2 7 124:147 6
12. Telnice 11 2 1 8 135:172 5

2. poloèasy:
1. Hustopeče 11 9 0 2 165:138 18
2. Bohunice 11 8 0 3 142:120 16
3. Juliánov 11 6 1 4 168:162 13
4. Napajedla 11 6 0 5 153:150 12
5. Velké Meziříčí 11 6 0 5 144:148 12
6. Telnice 11 5 1 5 159:156 11
7. Ivančice 11 5 1 5 152:150 11
8. Tišnov 11 4 1 6 167:181 9
9. Maloměřice 11 4 1 6 127:144 9
10. Kostelec 11 4 0 7 144:142 8
11. Prostějov 11 3 1 7 149:164 7
12. Kuřim 11 3 0 8 156:171 6

VENKU:
1. Bohunice 6 4 1 1 139:133 9
2. Hustopeče 6 3 1 2 161:153 7
3. Ivančice 6 3 1 2 154:149 7
4. Juliánov 5 3 0 2 159:151 6
5. Velké Meziříčí 6 1 0 5 144:160 2
6. Prostějov 5 1 0 4 133:151 2
7. Kuřim 6 1 0 5 174:195 2
8. Kostelec 5 0 1 4 122:135 1
9. Telnice 5 0 1 4 121:160 1
10. Napajedla 5 0 0 5 115:132 0
11. Maloměřice 5 0 0 5 113:152 0
12. Tišnov 6 0 0 6 173:216 0

TABULKA 2. LIGY HÁZENÉ MUŽÙ,
 SK. JM PO PODZIMNÍ ÈÁSTI:

109 – Jiří Kosina (Prostějov), 89 – Jiří Havlát (Tišnov), 79 – Ivo Knol (Tel-
nice), 75 – Jakub Štěrba (Ivančice), Pavel Mrnuštík (Bohunice), 74 – Roman 
Matušík (Velké Meziříčí), 71 – Michal Roman (Juliánov), 67 – Marek Jaho-
da (Hustopeče), 66 – Vítězslav Večeřa (Velké Meziříčí), Jakub Kudla, Pavel 
Chýlek (oba Kuřim), 61 – David Nečas (Ivančice), 59 – Michal Stříž (Malo-
měřice), 56 – Jiří Konečný (Telnice), 52 – Jan Lattenberg (Hustopeče).

Nejlepší støelci:Nejlepší støelci:

30 – Jiří Kosina (Prostějov), 24 – Jakub Štěrba (Ivančice) Marek Jahoda 
(Hustopeče), 21 – Zdeněk Kašný (Napajedla), Jiří Havlát (Tišnov), 17 – Mi-
chal Roman (Juliánov), 14 – Luboš Mrkvica (Telnice), 13 – Pavel Mrnuštík 
(Bohunice), 11 – Jan Musil (Maloměřice), Pavel Chýlek (Kuřim).

Promìnìné sedmièky:Promìnìné sedmièky:

),

Odebrání registraèního prùkazu:
1 – Jiří Brhel (Juliámov).

Èervené karty:
2 – Jiří Kozlovský (Prostějov), Jan Smékal (Kostelec), Martin Ryšavý (Bo-
hunice), Tomáš Kalousek (Juliánov), 1 – mj. Filip Mikulka, Pavel Šestořád, 
Kristián Bokůvka (všichni Prostějov), Pavel Navrátil (Kostelec).

Dvouminutová vylouèení:
14 – Miloš Necid (Velké Meziříčí), 13 – Martin Ryšavý (Bohunice), 11 – David 
Nečas (Ivančice), Adam Langer (Telnice), Pavel Kašný (Napajedla), 10 – Jiří 
Kozlovský (Prostějov), 9 – Pavel Šestořád (Prostějov), Marek Kališ (Ivančice).

Tabulka trestù:Tabulka trestù:

 (zdroj: www.chf.cz, www.hazena.pb.cz)

134 – Ivančice, 111 – Velké Meziříčí, 95 – Tišnov, 91 – Kostelec na Hané, 
87 – Prostějov, 82 – Maloměřice, 79 – Hustopeče, 73 – Kuřim, 70 – Telnice, 
67 – Juliánov, 63 – Bohunice, 57 – Napajedla.

Prùmìrná domácí návštìvnost:Prùmìrná domácí návštìvnost:
134 I č

12. kolo, sobota 
20. února 2016, 17:00 hodin:

Bohunice – Kostelec na Hané 
(11.00), Ivančice – Maloměřice (12.30), 
Velké Meziříčí – Telnice, Hustopeče 
– Napajedla (neděle 21.2., 10.30), 
Tišnov – Sokol II Prostějov (neděle 
21.2., 17.00), Kuřim – Juliánov (neděle 
21.2., 17.30).

13. kolo, neděle 
28. února 2016, 17.00:

Hustopeče – Ivančice (pátek 26.2., 
19.00), Napajedla – Tišnov (sobota 
27.2., 17.00), Sokol II Prostějov – 
Bohunice (sobota 27.2., 17.00), 
Kostelec na Hané – Velké 
Meziříčí (10.30), Telnice – Kuřim, 
Juliánov – Maloměřice.

14. kolo, sobota 
5. března 2016, 17.00:

Kuřim – Kostelec na Hané (16.30), 
Ivančice – Juliánov, Velké Meziříčí 
– Sokol II Prostějov, Bohunice – 
Napajedla, Maloměřice – Telnice 
(neděle 6.3., 11.00), Tišnov – 
Hustopeče (neděle 6.3., 17.00).

15. kolo, neděle 
13. března 2016, 17.00:

Napajedla – Velké Meziříčí (sobota 
12.3., 11.00), Sokol II Prostějov 
– Kuřim (sobota 12.3., 18.00), 
Hustopeče – Bohunice (10.30), 
Kostelec na Hané – Maloměřice 
(10.30), Telnice – Juliánov, Tišnov 
– Ivančice.

16. kolo, sobota 
19. března 2016, 17.00:

Bohunice – Tišnov (15.00), Kuřim 
– Napajedla (16.30), Ivančice – 
Telnice, Velké Meziříčí – Hustopeče, 
Maloměřice – Sokol II Prostějov 
(neděle 20.3., 11.00), Juliánov – 
Kostelec na Hané (neděle 20.3., 
17.00).

17. kolo, sobota 
2. dubna 2016, 17.00:

Bohunice – Ivančice (15.00), 
Napajedla – Maloměřice, Sokol II 
Prostějov – Juliánov, Hustopeče 
– Kuřim (neděle 3.4., 10.30), 
Kostelec na Hané – Telnice 
(neděle 3.4., 10.30), Tišnov – 
Velké Meziříčí (neděle 3.4., 17.00).

18. kolo, neděle 
17. dubna 2016, 17.00:

Maloměřice – Hustopeče (sobota 
16.4., 11.00), Ivančice – Kostelec 
na Hané (sobota 16.4., 17.00), 
Velké Meziříčí – Bohunice (sobota 
16.4., 17.00), Kuřim – Tišnov 
(16.30), Telnice – Sokol II 
Prostějov, Juliánov – Napajedla.

19. kolo, sobota 
23. dubna 2016, 17.00:

Napajedla – Telnice (10.30), 
Bohunice – Kuřim (15.00), Sokol 
II Prostějov – Kostelec na 
Hané, Velké Meziříčí – Ivančice, 
Hustopeče – Juliánov (neděle 
24.4., 10.30), Tišnov – Maloměřice 
(neděle 24.4., 17.00).

20. kolo, neděle 
1. května 2016, 17.00:

Maloměřice – Bohunice (sobota 
30.4., 11.00), Ivančice – Sokol II 
Prostějov (sobota 30.4., 17.00), 
Kostelec na Hané – Napajedla 
(10.30), Kuřim – Velké Meziříčí 
(16.30), Telnice – Hustopeče, 
Juliánov – Tišnov.

21. kolo, sobota 
7. května 2016, 17.00:

Bohunice – Juliánov (15.00), 
Kuřim – Ivančice (16.30), 
Napajedla – Sokol II Prostějov, 
Velké Meziříčí – Maloměřice, 
Tišnov – Telnice (neurčeno), 
Hustopeče – Kostelec na Hané 
(neděle 8.5., 10.30).

22. kolo, neděle 15. května 2016, 
17.00:

Maloměřice – Kuřim (sobota 
14.5., 11.00), Ivančice – 
Napajedla (sobota 14.5., 17.00), 
Sokol II Prostějov – Hustopeče 
(sobota 14.5., 17.00), Kostelec 
na Hané – Tišnov (10.30), 
Telnice – Bohunice, Juliánov – 
Velké Meziříčí.

Rozlosování jarní èásti druhé Rozlosování jarní èásti druhé 
házenkáøské ligy, skupiny Jižní Morava:házenkáøské ligy, skupiny Jižní Morava:

Brankáři:
Jiří HRUBÝ 10 0 0 0
Michal NESVADBA 6 0 0 0
Michal ZACPAL 2 0 0 0

Křídla:
Michal BURGET 9 5 2 0
Jan ČELOVSKÝ 1 1 0 0
Tomáš ČIŽMÁRIK 4 5 0 0
Tomáš CHYTIL 1 1 0 0
David JUREČKA 10 24 2 0
Svatopluk ORDELT 2 0 0 0
Pavel PROCHÁZKA 9 27 1 0
Anatolyi VASYLIEV 4 12 3 0

Pivoti:
Michal JURA 3 1 1 0
Tomáš JURÍK 11 15 2 0
Jakub RAŠKA 7 0 0 0
Pavel ŠESTOŘÁD 8 6 10 0

Spojky:
Martin BEČIČKA 11 11 2 0
Kristián BOKŮVKA 8 13 4 1
Jiří KOSINA 11 109 4 0
Jiří KOZLOVSKÝ 11 43 9 1
Filip MIKULKA 11 21 4 1
Lukáš MÜNSTER 10 13 2 0

REALIZAÈNÍ TÝM:
Trenér: Svatopluk ORDELT
Asistent: Pavel BEČIČKA

Předseda oddílu: Svatopluk ORDELT
 Zdroj: www.chf.cz

SOKOL II PROSTÌJOV  
INDIVIDUÁLNÍ STATISTIKY ZA PODZIM 2015

Brankáři:
Jan MAYER 10 298 172 42
Pavel NAVRÁTIL 10 177 107 40
Křídla:
David KOPEČNÝ 5 0 1 0
Jan OŠŤÁDAL 1 0 0 0
Martin POPELKA 10 2 1 0
Jindřich PRÁŠIL 11 10 1 0
Václav PRÁŠIL 2 0 0 0
Pavel PŘIKRYL 10 37 2 0
Jiří VYMĚTAL 11 33 6 0

Pivoti:
Karel DIVIŠ 9 15 6 0
Marek DOSTÁL 10 40 4 0
Lukáš ŘÍČAŘ 4 0 1 0
David ŠEVČÍK 4 9 2 0
Spojky:
Jan GREPL 2 3 0 0
Martin GRULICH 9 11 2 0
Jan SMÉKAL 7 46 2 2
Martin ŠVEC 10 31 1 0
Milan VARHALÍK 10 43 2 0

REALIZAÈNÍ TÝM:

Trenér: Jiří GREPL
Předseda oddílu: Lukáš CHALUPECKÝ
Zdroj: www.chf.cz

Vysvětlivky: brankáři - za jménem následuje počet zápasů, 
celkový počet střel, obdržené branky, procento úspěšnosti
Hráči - za jménem následuje počet zápasů, branek, 
dvouminutových trestů a červených karet

TJ SOKOL KOSTELEC NA HANÉ-HK 
INDIVIDUÁLNÍ STATISTIKY ZA PODZIM 2015

KKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKK   

„Když se nám podaří skončit před Kostelcem, bude to plus“

PROSTĚJOV První půlrok v pozici hlavního kouče Sokola II. Prostějov 
zvládl Svatopluk Ordelt (na snímku) podle přání. Mužstvo se pod je-
ho vedením pevně zabydlelo v lepší polovině tabulky a na dohled 
má čtvrtý Juliánov. Díky nule v tabulce pravdy navíc odskočilo od 
svých pronásledovatelů. Doma Sokol II. padl jen s Ivančicemi, jimž 
podlehl o rovných deset branek, naopak již předtím přivezl dva body 
z Kuřimi. Sezóna se tak zatím vyvíjí podle jeho Ordeltových představ 
a dlouholetý žák Aloise Juríka věří, že tomu tak bude i nadále a slibný 
rozjezd nezhatí nynější zdravotní patálie některých hráčů.

„Je nás málo, kvalitních ještě méně,“
posteskl si kostelecký kouč Jiří Grepl
KOSTELEC NA HANÉ O záchraně nepochybuje. Kostelecký patriot Jiří 
Grepl (na snímku) vede „A“-tým místního TJ Sokol-HK druhým rokem a 
na mužstvu je vidět výkonnostní posun. Do kádru se daří zapracovávat 
domácí talenty, kteří společně s několika ‚dosluhujícímí  veterány tvoří 
solidní druholigový tým. Večerník se na zkušeného kouče obrátil nejen 
se zhodnocením první poloviny sezóny, ale i výhledem do jarní části.

j j
stabilní oporou a má předpoklady tým 
táhnout. Je to ale pořád 
málo, Kostelec by 
takových talentů 
potřeboval více...“
●● Problémy 
nemáte asi ani 
s brankářskou 
dvojicí?

y p p
rové vystoupení s extraligovou Li-
tovlí?

„Asi ano, podařilo se nám postoupit 
přes první dvě kola a Litovel byla ta-

kovou odměnou. Samotný zápas 
mi ukázal, že mužstvo je schopno, 
pokud tomu dá všechno, odehrát 
kvalitní utkání i s takovým soupe-

řem. Je jen otázkou psychiky, aby 
takové výkony předváděli opako-

vaně.“

ynechá celé jaro, Pavel
omenou ruku, Lukáš
ný palec. Bude hrát, ale

udrží
pohledu
e bohužel 
y. Naším cílem bylo

et páté místo a ideálně
ut někam trošičku výš.
e stále v našich silách.“
slabení mužstva na

omítne?
ám, že horší to už z hle-
bude. Bude to samo-

ých postech ztráta, na
ale můžeme adekvát-

mi dorostenci a máme
Páté místo je stále ta-

čím výš se posuneme,
ou stranu ale na postup
líme, to není aktuální.“

nění probíhala zimní
plánu?
Zpočátku to byla hru-

ní jsme přešli na herní
vičovali jsme jak útoč-
ou hru. Z tohoto po-
příprava podle plánu
dopadly tak, jak jsme

ění se bohužel stávají.
espoň Michal Zacpal,

jsme předpokládali. Zápasy, které jsme 
měli vyhrát, tak jsme vyhráli a s tímto 
může panovat spokojenost. Jediné, co 

mě trochu
mrzí,

t a k 
to je prohra 
s Kostelcem. Há-
zenkářsky se jednalo o kva-
litní zápas, oba dva jsme bojovali,
ale výsledek mrzí. Ostatní zápasy nám 
vyšly tak, jak se předpokládalo a nijak 
výrazně mě z lepší ani horší stránky ne-
překvapily.“
●● Při pohledu na týmové statistiky 
mě zaujaly dva údaje. Tím prvním 
je, že v bilanci druhých poločasů jste 
na předposledním místě...
(zaskočený) „To se přiznám, že jsem ani 
nesledoval. Je to pravděpodobně způ-
sobeno tím, že základ je samozřejmě 
silnější a během zápasu sestavu prostří-
dáváte, nastupují hráči z lavičky. Může 
to být dáno také únavou během zápa-
su. Opravdu jsem nad tím nepřemýšlel 
a nemyslím si, že bychom byli slabší.“
●● Přímo během utkání jste to tedy 
nijak nepociťoval?
„Když už jsme měli zápas pod kontro-
lou, tak nebyl důvod, aby si nezahráli 

pátí s nějakým náskokem, je pozitivní, 
na druhou stranu to nic neznamená.“
●● Očekáváte, že v  průběhu jarní 
části nastanou převratné změny 
v pořadí?

„Těžko říct.. 
Osobně si
ale myslím, že 
se Maloměřice 
a Kuřim posu-
nou trošku výš,
než nyní jsou. 
Mají možnosti, jak 
posílit. Jinak před-
pokládám, že se 
bude soutěž odvíjet 
tak jako doposud.“

skončit, ale nijak výrazně to neřešíme. 
Pokud budeme pátí a Kostelec třeba 
čtvrtý, tak to také bude super.“
●● Doma začínáte v sobotu večer 
s Bohunicemi, na co byste pozval 
diváky?
„S Bohunicemi jsme hráli spoustu vy-
rovnaných zápasů a chtěli bychom je 
porazit. Jsou to s nimi vždy zajímavé 
bitvy, navíc za ně nastupuje náš bývalý 
hráč Michal Jurík. Neříkám, že panuje 
přímo rivalita, to ne, ale je to prestižní. 
Očekávám tedy kvalitní zápas a dou-
fám ve dva body. Když se nám daří, tak 
jsme schopni zahrát i proti vedoucímu 
týmu tabulky. A platí, že domácí zápa-

sy budeme hrát ve standardních 
časech, tedy v sobotu od 

sedmnácti hodin.“

Sezona se zatím vyvíjela tak, 
jak jsme předpokládali. Zápasy, 
které jsme měli vyhrát, tak jsme 
vyhráli a s tím byla spokojenost.

“

KOSTELEC NA HANÉ Spokoje-
nost poloviční. Ve stejném duchu 
jako hlavní kouč Grepl hovořil těsně 
před startem odvetné části i Lukáš 
Chalupecký (na snímku), starosta TJ 
Sokol Kostelec na Hané-HK. „Vý-
sledkově jsme měli hodně výkyvy. 
Jednou se dařilo, podruhé méně,“ 
stručně vystihl kolísavou formu prv-
ního mužstva Chalupecký.
Umístění ve středu tabulky je po-
těšující, ale bodový zisk už tolik ne. 
„S tím, že budeme hrát v  polovině, 
jsme tak nějak počítali, bodů jsme ale 
měli získat víc. Byli bychom asi na stej-
ném místě, ale měli větší klid,“ zamýšlí 
se starosta jednoty.
Optimismus však vzbuzuje skladba 
kádru, který tvoří z drtivé většiny od-

chovanci. „To je velká devíza a jsme za 
to rádi. I když jich nemáme tolik, kolik 
bychom potřebovali. Máme tak hodně 
úzký kádr. Perspektiva je velká, větši-
nou jsou to mladí kluci,“ přemýšlí nad 
budoucností Chalupecký. „Pokusíme 
se mužstvo vhodně doplnit, pokud 
možno posty zdvojit.“ 
Obavy o druholigovou příslušnost klu-
bový šéf nemá. „Jistotu nemáme, moh-
lo být ještě veseleji, kdybychom získali 
nějaký bod v Bohunicích. Uvidíme, jak 
si budeme počínat v zápasech, jestli se 
nám podaří podávat stabilnější výkony. 
Pokud ano, tak si myslím, že o záchranu 
hrát nebudeme,“ říká Chalupecký a na 
závěr dodává: „Čtyřicet minut sahat na 
půdě prvního celku po bodech je důka-
zem toho, že mužstvo kvalitu má.“        

„VÝKONY BYLY NESTABILNÍ,“ MÍNÍ LUKÁŠ CHALUPECKÝ

●● celobarevné vydání         ●● více informací

    ●● více sportu           ●● více fotografi í
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Prostějov prohání špičku, Kostelec je v balíku

Vrcholem podzimu bylo derby, ve kterém slavila úspěch kostelecká obrana.

Tip Veèerníku 
na umístìní na konci sezóny:

1. Bohunice
2. Ivančice
3. Hustopeče
4. Juliánov
5. Prostějov
6. Velké Meziříčí
7. Kostelec na Hané
8. Maloměřice
9. Tišnov
10. Telnice
11. Kuřim
12. Napajedla

najdete nás nanajdete nás na
www.

vecernikpv.cz

Předseda, trenér a stále i občasný hráč Prostějova 
Svatopluk Ordelt hlavně touží po první pětce



●● Co vás i ve vyšším věku stále 
drží u fotbalu?
„Je to pohyb, což je v dnešní uspě-
chané době jedině dobře. Mám 
náročnou práci, děláme stroje 
a dopravníky, pracujeme spoustu 
hodin denně včetně víkendů, tak 
si právě sportem parádně odpoči-
nu a odreaguji se. Ještě hraji hokej, 
máme partu, s níž jezdíme každý 
pátek do Vyškova. Mám prostě rád 
každý sport.“ (úsměv)
●● A jaký je váš recept na to vy-
držet s aktivitou tak dlouho?

„Musíte mít chuť a musí se vám 
vyhýbat zranění. Pak si můžete 
dovolit sportovat. Když mám čas, 
jdu si i sám od sebe jen tak zabě-
hat, prostě každou volnou chvil-
ku se snažím využít sportovně. 
A když nehrajeme my a mám čas, 
tak se jedu na fotbal podívat ně-
kam jinam.“ (úsměv)
●● Co na všechno říká vaše ro-
dina?
„Mám velké děti. Jedna dcera žije 
v Německu, druhá u Vyškova. 
Bydlím doma se synem, který hrá-
val se mnou fotbal. Byl dobrý, ta-
kový technický typ, a myslel jsem 
si, že půjde v mých stopách. Už má 
ale vlastní rodinu a nechce se tomu 
věnovat, nezbývá mu čas. Ale dříve 
jsme spolu hráli v jednom mančaf-
tu, máme fotky a hecovali se. Bylo 
to fajn.“
●● To se až tolika lidem ne-
poštěstí...
„To ne, byl jsem na něj ale strašně 
přísný. Vždy jsem chtěl, aby něco 
dokázal a byl lepší než já. Nepo-
vedlo se mi to, ale když jsme spolu 
hráli, tak jsme si pěkně vjížděli do 
vlasů. (smích)  Možná ještě časem 
bude hrát, je mu teprve osmadva-
cet roků. Udržuje se alespoň ma-
lou kopanou, na víc nemá tolik 
času.“
●● A vy hrajete malou kopanou?
„Ano, dříve jsem mimo jiné v Bo-
skovicích hrával nejvyšší tamější 
soutěž. A stalo se mi, že jsem do-
poledne hrál dva tři zápasy a pak za 
mnou přišel trenér, jestli bych ne-
mohl jít hrát i velký fotbal. (smích) 
V malé kopané se až tolik nenabě-
háte, musíte ale víc uplatnit tech-
niku. Toho času tam není, návyky 
jsou tam úplně jiné.“

●● Jakými kluby jste během své 
dlouhé kariéry prošel?
„Začínal jsem v Drahanech za žáky, 
jelikož jsem tam chodil do školy, 
pak jsem hrál chvíli i za dorost, než 
jsem odešel do Rozstání. A pro-
tože jsem z Otinovsi, tak když mi 
bylo šestnáct let, vrátil jsem se tam. 
Následně byl odvelen na vojnu, 
po níž jsem se zase vrátil, oženil se 
a hrál za Rozstání, kam jsem se pře-
stěhoval. Tehdejší zástupci klubu 
přišli za mnou, jestli bych nechtěl 
za ně hrát, působili ve stejné sou-
těži, akorát v blanenském okrese. 
A byla naděje na postup výš, zatímco 
v Otinovsi jsme to stále spíše látali 
a těch hráčů až tolik nebylo. Nakonec 
jsme s Rozstáním skutečně postoupili 
do okresu, pak vše ale skončilo.“
●● A vy se opět vrátil zpět do 
Otinovsi?

„Dá se tak říct... (úsměv) Tamní 
trenér si mezitím natáhl z Vyško-
va devět hráčů, následně skončil 
a odešel, takže se mužstvo roz-
padlo. Starostu Sokola začal dělat 
můj bratr, společně jsme tak dávali 
dohromady prakticky zcela nový 
tým. Trénovat přišel Laďa Zukal 
a potřebovali jsme vše ustálit. 
Smáli se nám, že máme ve třetí 
třídě dvěstěpadesátiletou obranu, 
ale těžko se přes ni někdo dostával, 
zkušenosti tam byly jasně vidět. 
(úsměv) Vykopali jsme okres, kde 
už to bylo náročnější, ale parta se 
stále držela a hráli jsme střed ta-
bulky. Pak přišel Tomáš Hrdlovič, 
dovedl si nějaké hráče a já jsem 
tam zůstal, protože nikde v okolí 
se už nehraje. Nevím, kam bych 
odcházel.“
●● Takže vaší nejvyšší soutě-
ží v  kariéře je nynější I.B třída 
Olomouckého KFS?
„Ano.“
●● Vyzkoušel jste si ji už dříve?
„Ne. I proto jsem zůstal, chtěl jsem 
kraj poznat. Je to zabíračka, hrají to 
hráči, kteří už něco umí. Trenér mi 
dal občas šanci, je to ale těžké, mla-
dým už nemůžete stačit. (úsměv) Ti 
už jsou rychlostně někde jinde, ale 
jsou tam i týmy, které hrají trochu 
pomalejší fotbal, a dá se proti nim 
prosadit.“
●● Vyzkoušel jste si obě v regio-
nu hrané skupiny I.B třídy, vidíte 
mezi nimi nějaký rozdíl?
„Myslím si, že na této straně (v sou-
časnosti hraná ‚B' skupina - pozn. au-
tora) je to trochu slabší a přerovská 
skupina byla přece jen kvalitnější. 
Některé mančafty samozřejmě jsou 
na výši, třeba Jesenec, Velká Bystři-
ce, Nové Sady, Slavonín. Ale ve ved-
lejší grupě mají kluby ‚áčka' ve vyš-
ších soutěžích a bylo to náročnější.“
●● Ve skupině se nyní mimo 
jiné potkáváte s Protivanovem. 
Berete souboj s tímto nedale-
kým klubem prestižněji?
„Už to není, co to bývalo, avšak stá-
le tam nějaká rivalita je. (úsměv) 
Samotní hráči už to tak nevnímají, 
příliš se neznají, my starší to ale tak 
stále bereme. Za mých mladých 
let to mezi Drahany, Rozstáním 
a Otinovsí byla velká rivalita, ti hráči 
se nepouštěli jen tak, bylo to ostré 
a vyhecované, derby se prožívala.“
●● Dá se tedy říci, že jste místní 
patriot?

„Ano. Kromě Pepy Janečka jsem 
v mužstvu jediný rodák z Otinovsi.“
●● Zůstáváte v kádru i pro jarní 
část?
„Ano, přijde ale jiný trenér. Tak-
že uvidíme, kolik toho odehraji. 
Když budou potřebovat, tak jim 
pomůžu. Chtěl bych v  mančaftu 
ještě zůstat.“
●● Na podzim jste toho odehrál 
dost.
„To ano, ale odehrál bych toho ješ-
tě víc, kdybych neměl tak náročné 
zaměstnání. Nahrálo mi, že hráčů 
nebylo tolik a fyzicky mi to nedě-
lá problém, byť, jak už jsem říkal, 
rychlost tam už není.“
●● Jaká je to makačka zvládnout 
v takovém věku celý zápas?
„Na jaře jsme hráli poslední zápas 
v Tovačově, když byla třicetistup-
ňová vedra, a byla to už fakt za-
bíračka. Zatím to ale musím za-
klepat, umím si rozvrhnout síly 
a s fyzičkou opravdu nemám pro-
blém. Trenér mi dával náročné posty, 
táhl mě spíš do útoku a do zálohy. 
Bral na mě ale ohledy, už to prostě 
hraju víceméně hlavou.“ (úsměv)
●● Hraje fotbal ještě někdo z va-
šich tehdejších spolužáků?
„Ne, já už jsem jediný... (úsměv) 
Scházeli jsme se a hrávali v Otinov-
si i Rozstání, ale kluci už pokročili 
do takového věku, že jim zdravot-
ní stav nedovoluje jít tak často na 
hřiště, takže se těžko dáváme do-
hromady.“
●● Jak vás vůbec na hřišti vní-
mají protihráči?
„No, hráli jsme v Radslavicích 
a ptali se mě, kolik mám let, že to 
snad ani není možné... (smích) Na 
hřišti ale žádný respekt není, toto 
už je soutěž, kde se musí hrát napl-
no. Jak respekt nemám já vůči mla-
dým, tak ho ani oni nemají vůči 

mně. Chtějí si dokázat, že jsou 
lepší než já.“
●● Jak moc se podle vás fotbal 
na vesnici za ta dlouhá desetiletí 
změnil?
„Hraji ho od pěti let, a když jsme 
byli mladí, nebyly počítače. Přišel 
jsem domů, hodil aktovku do kouta 
a šli jsme na hřiště. Když jsme ne-
hráli fotbal, tak to byly jiné hry, stále 
jsme sportovali. Dneska mladí sedí 
u počítače a sport je tolik nezajímá... 
Mají přitom takové vybavení, až je 
to neskutečné. My když jsme zdědili 
kopačky, tak to bylo něco. Dneska 
jsou jich obchody plné a také cenová 
dostupnost je dobrá, ale nevyužívají 
možností. Měli jsme horší podmín-
ky, o to víc jsme ale ten sport měli 
rádi. Třeba v Drahanech jsme měli 
dobrého učitele, byl to sportovec 
tělem i duší a jezdili jsme na různé 
soutěže a závody. Přišel například do 
češtiny a vybral si pět lidí na fotbal 
nebo hokej. Češtinářka byla proti, 
ale bylo po jeho.“ (úsměv)
●● Takže jste jistě prožil i spous-
tu škvárových bitev?
„Jo, a byly to drsné zápasy. (úsměv) 
Po zápase kartáč a kolínka jsme dře-
li, aby tam nic nezůstalo. Dneska je 
to pohodička, všude umělka nebo 
skvěle vybavená tělocvična a hráči 
mohou hrát celou zimu. Doba byla 
zcela jiná, teď se ale děti i tak věnují 
bohužel spíše jiným činnostem...“ 
(pokrčí rameny)
●● Myslíte si, že se tento trend 
časem zase obrátí?
„Nevím... Nechci srovnávat, ale 
tehdy byla spousta vrcholových 
středisek. Nyní se k tomu trochu 
vracíme, takže je šance zase to 
změnit. Fotbalistů ani hokejistů 
už asi nevychováváme tolik jako 
dříve, sportovní školy jsou ovšem 
dobrá věc.“

rozhovor Večerníku32 Pondělí 22. února 2016
www.vecernikpv.cz
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vizitka
JOSEF SEKANINA

✓ narodil se 3. června 1958 v Prostějově
✓ je rozvedený, má dvě dcery Markétu a Danu, 
syna Josefa
✓ současným oddílem je TJ Otinoves
✓ postem v sestavě je obránce či záložník
✓ předešlá působiště: Drahany, Rozstání
✓ největší spěchy: postup s Otinovsí do I.B tří-

dy Olomouckého KFS a odehrané zápasy na této úrovni, postup do okres-
ního přeboru
zajímavost: svou nejvyšší soutěž poprvé okusil až v šestapadesáti letech.

v rámci exkluzivního
interview
pro Večerník
se ptal

ník

JiříJiří
MOŽNÝMOŽNÝ

„Hráli jsme v Radslavicích a ptali se mě, kolik mám let, že to snad ani není možné. Na hřišti ale žádný respekt není, toto už je soutěž, kde se musí hrát naplno.“

KOSTELEC NA HANÉ Stále 
v pohybu, tak by mohlo znít hes-
lo nezdolného nestora Josefa Se-
kaniny. Při pohledu na travnaté 
hřiště či hrací plochu v hale byste 
nevěřili, že tomuto chlapíkovi je již 
sedmapadesát let! Tuto skutečnost 
vám ovšem záhy potvrdí pohled do 
úředních listin. I ve vyšším věku 
ale stále zvládá souboj s hráči o ne-
jednu generaci mladšími, přitom 
jej fotbal nejenom velice baví, ale 
zvláštností je, že až dávno po do-
sažení „Abrahámovin“ překročil 
práh okresní kopané. Nepřekva-
pí tak, že náš rozhovor vznikal ve 
chvíli, kdy člen otinoveského ká-
dru trávil odpoledne pravidelným 
sportováním se svými kamarády. 
V kostelecké hale vynechal pouze 
několik střídání, aby mohl odpoví-
dat na dotazy Večerníku.

Josef Sekanina hraje i v sedmapadesáti závodně fotbal, navíc na krajské úrovni
„JE TO ZABÍRAČKA, MLADÝM UŽ STAČIT NEMŮŽETE...“

Ač už Josef Sekanina dávno překonal "padesátku", stále úspěšně zápolí i s hráči o čtyři dekády mladšími. Mimo jiné se tak podílel i na podzimním 
otinoveském vítězství v derby proti Hvozdu. Foto: Jiří Možný



MOSTKOVICE Scházejí se staří 
známí! Mostkovice jsou zaslíbe-
nou destinací problémovějších 
fotbalistů. Trenér Jiří Kamenov 
do svého stádečka nově zlanařil 
Ondru Dostála, bývalého plejera 
1.SK Prostějov! „Kluci ho znají, 
byl volný, dali jsme mu nabídku a 
on kývnul,“ informoval Jiří Kame-

nov a se smíchem dodal: „Samo-
zřejmě znám jeho pověst, ale ono 
to platí na víc lidí. Stačí se podívat 
do vlastních řad: Chmelař, Hatle, 
Šlézar…“
Mostkovičtí tak disponují, co se týká 
jmen, velmi zajímavou sestavou. 
V jedné kabině se scházejí hráči s po-
věstí obrovských, ale promrhaných 

talentů. Většina trenérů by se angaž-
má více podobných typů obávala, 
mostkovický kormidelník se toho 
však nebojí. „Mates Hatle získal par-
ťáka, a to po všech stránkách,“ směje 
Kamenov a dodává: „Po fotbalové 
stránce o ně nemám vůbec strach. 
Ondra má časově náročnou práci, 
musíme to sladit. Rozhodně jsem 
ale s jeho oslovením vůbec neváhal.“ 
K této dvojici vyhlášených techniků 
tak už chybí jen třetí do party. Vzhle-
dem ke společným volnočasovým 
aktivitám napadá jméno Tomáše 
Matuly… „O něm už přemýšlím tak 
dva roky! Četl jsem ale prohlášení 
kolegy z  vyšší strany hráze, že ho 
vítá do přípravy v plné síle. Přebírat 
mu ho tedy nebudu, nechám tomu 
čas,“ culil se významně Kamenov 
a závěrem dodal: „Lukrativní nabíd-
ku mám pro Tomáše nachystanou, 
nechám ji ale ještě v šuplíku. Myslím 
ale, že kromě fotbalového talentu má 
trojice Hatle, Dostál a Matula spoji-
tostí mnohem více. Rozhodně by si 
rozuměli!“ (zv)
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Konice zkouší Mròku
Konice (jim) – S jedním novým hrá-
čem nastupují do přípravných utkání 
fotbalisté Konice. Tou neokoukanou 
tváří je David Mrňka. Čtyřiadvacetile-
tý obránce, jenž strávil podzimní půl-
sezónu v dresu Brodku u Konice, tedy 
ve III. třídě OFS Prostějov. A nyní je 
blízko tomu, aby nastupoval v krajské 
I.A třídě, tedy o tři soutěže výš.
„Chtěl zkusit vyšší soutěž, poctivě 
trénuje, zatím to vypadá, že by s námi 
mohl pokračovat. A s tím, že je nás 
málo, tak asi i bude,“ vyjádřil se na jeho 
adresu hrající trenér konického Soko-
la Radek Řehák.
Jeho soubor stále trápí marodka, i po 
odeznění chřipek se musí obejít hned 
bez několika hráčů. „Je pravda, že 
Jarda Rus je zraněný, Míša Gottwald 
taky, Tomáš Sedláček nám odjel na 
dva měsíce do Turecka, Patrik Sed-
láček je asi nemocný. Je nás zhruba 
patnáct, předminulý týden jsme ale 
trénovali tři a bylo to hodně divoké. 
Odřekli jsme i přátelák, protože to 
bylo hodně špatné,“ upozornil kouč 
aktuálně třetího celku „A“ skupiny
 I.A třídy.

Urèice s velkou posilou

Určice (jim) – Na velice mladý kádr 
se zatím musí spoléhat nový trenér 
určického Sokola Radek Tomšic. Je-
dinými třicátníky v současné sestavě 
jsou Otakar Cetkovský, jemuž ovšem 
zdraví nedovoluje absolvovat celou 
porci minut, a Radim Vaněk, jenž se 
do mužstva vrací po anabázi v Kojetí-
ně. Právě on patřil v minulosti mezi 
klíčové hráče, které pomohly vykopat 
divizi, nyní se tak znovu zabydluje 
v dobře známém prostředí.
„Já osobně zůstanu, máme ale hodně 
mladé mužstvo a chtělo by to ještě 
vhodně doplnit, ideálně o stopera 
nebo středního záložníka, aby aspoň 
jeden z nich přišel. Kluci se snaží, 
bojují, k tomu všemu je ale také po-
třeba, aby se trochu vyhráli, takže to 
chce chvilku času a také zkušenosti,“ 
uvědomuje si někdejší hráč Brodku 
u Prostějova či 1.SK Prostějov, jenž 
strávil celý uplynulý kalendářní rok na 
Přerovsku.
Jeho staronový kouč se musí při 
skládání sestavy stále ještě obejít bez 
zraněného útočníka Michala Traje-
ra, stejně jako Vaněk pak věří, že i do 
obrany se podaří ještě získat nějaké 
doplnění. „Michal už běhá a posiluje 
koleno. A co se týče současné sesta-
vy, asi bude nastupovat i v jarní části. 
Stále však ještě doufám, že někdo 
přijde. Ofenzivní část je vcelku dob-
rá, ale musíme ještě posílit defenzivu, 
určitě bychom chtěli stopera,“ přiznal 
někdejší lodivod Kojetína Radek 
Tomšic.

Vrahovice mají
nové stránky

Vrahovice (jim) – Na adrese sokol-
vrahovice.cz nově najdou příznivci 
tohoto fotbalového oddílu veškerý 
servis týkající se jejich družstva. Vede-
ní oddílu se totiž rozhodlo zprovoznit 
nové internetové stránky a po něko-
likaměsíčním úsilí se je v uplynulých 
dnech podařilo uvést do oficiálního 
provozu. Vedle informací o „A“-muž-
stvu a oddílu obecně nabízejí rovněž 
sekci věnovanou mládeži. „Měli jsme 
sice facebookový profil, motivoval 
nás k tomu ale požadavek sponzorů, 
kteří chtěli být více vidět, a věříme, 
že se nám podaří získat i další partne-
ry. Stránky vznikly na míru a teď už 
jen probíhá doplňování informací,“ 
pohovořil o novince sekretář Sokola 
Vrahovice Martin Kratochvíl.

RYCHLÝ
VEČERNÍK

Mladíci smetli Holici, penaltu chytil i Neoral

Prostor u prostějovské střídačky vy-
padal před zápasem opět zase jako 
u týmu s dostatečně širokým kádrem. 
Chyběla pouze rozesmátá tvář Jana 
Koudelky, který o uplynulém víkendu 
užíval tepla severoafrického slunce při 
reprezentačních povinnostech v malé 
kopané na půdě Tuniska. Na lavičce 
zůstal ve stavu nemocných pouze sto-
per Martin Sus. K dispozici už naopak 
byl i donedávna nemocný Pančochář 
a v základu se na pravém kraji zálohy 
objevil čerstvý přírůstek do sestavy To-
máš Machálek. 
Hosté začali opravdu zostra a vynutili si 
tlak, jehož důsledkem byly dva rohové 
kopy. Oba znamenaly stav nejvyššího 
nebezpečí pro holickou branku, nikdo 
ze závaru ale míč do sítě nedopravil. 
Na konci úvodní desetiminutovky se 
prezentoval rychlým únikem po pravé 

straně Tomáš Machálek, míč po jeho 
centru ale Nekuda posadil těsně nad 
břevno. Podruhé už se stejná herní 
situace vydařila. Kroupa převzal míč 
ve středu hřiště, zasprintoval po pravé 
straně a z druhé vlny nabíhající Langer 
zavěsil efektně odrazem od břevna - 0:1. 
Za pár minut ale mohlo být srovnáno. 
Přehazovaná mezi stopery na hranici 
vápna vedla k faulu v rohu šestnáctky 
a míč si na značku pokutového kopu 
postavil Pyclík. Proti Neoralovi však 
dopadl snad ještě hůře, než minule 
Žondra proti Kofroňovi. „Nauč je 
konečně kopat penalty!“ zaznělo od 
klubového managementu směrem 
k trenéru Machalovi. Pyclík, který patřil 
k těm aktivnějším, stejně jako ve dru-
hém poločase střídající Pezzotti, později 
ještě nastřelil zboku brankovou kon-
strukci. Na druhé straně pálil po rohu 
na zadní tyči Sečkář. Gólmana Neorala 
poněkud nestandardně vyděsil vlastní 
stoper, když Rusova nečekaná malá 
domů skončila těsně vedle pravé tyče.
Trenér Jura o přestávkové pauze 
některé hráče vůbec nešetřil a jeho 
celková nespokojenost s herním 
projevem se odrazila i na střídání. 

Právě vystřídavší Petržela projevil 
pár sekund po úvodním hvizdu dru-
hé půle potřebnou pohotovost, když 
zpětnou přihrávku od Nekudy pře-
tavil střelou k tyči ve druhý gól - 0:2. 
„Dostal jsem přihrávku do prosto-
ru před šestnáctku a moc jiného se 
s balónem už dělat nedalo,“ pozname-
nal skromně Petržela. Dvougólový 
náskok jakoby vybídl vedoucí tým, 
aby nechal hrát soupeře. Holice měla 
v druhém poločase opticky mírně 
navrch, ale náznaky šancí likvidoval 
včasnými výběhy i pohotovostí na 
brankové čáře Kofroň. Po hodině 
hry přišel na hřiště Přikryl a o sedm 
minut později jej našel skrytou kol-
micí Tomáš Machálek. Tváří v tvář 
brankáři mladý útočník nezaváhal 
- 0:3. To samé lze říci o situaci o dal-
ších sedm minut později, kdy Při-
kryla našla křížná Fládrova přihrávka 
a výsledek nabral svou konečnou 
podobu - 0:4. „Počítal jsem s tím, že 
nastoupím v poločase, o to víc jsem se 
těšil do hry. Na tomto hřišti jsem před 
časem trénoval a určitá pohoda se asi 
promítla do proměnění obou šancí,“ 
svěřil se po zápase dvougólový střelec 
Štěpán Přikryl.

„Pro mě to bylo takové rozkoukání. 
Byl jsem tento týden lehce nachla-
zený, takže v optimální pohodě jsem 
se necítil. Po půldruhém roce se 
tým posunul trochu jinam, takže si 
musím zpočátku přivyknout trochu 
jinému systému, ale to půjde. Jinak 
pokud bychom v mistrovském utká-
ní udělali po podobném průběhu zá-

pasu takový výsledek, vůbec bych se 
nezlobil,“ zhodnotil utkání z osobní-
ho i týmového pohledu Tomáš Ma-
chálek, staronová tvář v kádru 1.SK 
Prostějov.
Další přípravné utkání sehrají 
fotbalisté Prostějova tuto sobotu 
27. února na půdě druholigového 
Frýdku-Místku.
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Roman POPELKA -1.SK Prostějov
„V tomto utkání nás může nejvíce těšit výsledek a proměnění šancí, což 
v zimní přípravě nebylo vždy pravidlem. Bohužel s herním projevem ne-
mohla panovat plná spokojenost, očekávali jsme větší zapojení některých 
prvků z tréninků. Příští týden s Frýdkem-Místkem musí organizace hry vy-
padat podstatně lépe.“

Hodnocení trenéra

Staronová tvář v řadách 1.SK Prostějov Tomáš Machálek (vpravo) jakoby gestem 
uklidňoval hru, útočné snažení Holice sledují zleva Rus, Fládr a Zelenka. 
 Foto: Tomáš Kaláb
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OLOMOUC Střelecké hody viděla hrstka diváků ve větrném so-
botním poledni na umělé trávě v areálu olomoucké Sigmy. Utkání 
proti rivalovi z Moravskoslezské ligy bylo výjimečné především 
dostupností širšího kádru, takže trenér František Jura mohl hráče 
konečně prostřídat. Právě po přestávce prokázali ti střídající větší 
efektivitu a rozhodli o nečekaně vysokém vítězství.

KONICE Střetnutí dvou ještě 
nedávných účastníků krajského 
přeboru, které ovšem poslední 
tři sezóny dělí vždy jedna soutěž, 
skončil výsledkově jasnou záleži-
tostí ve prospěch toho výše posta-
veného. Do Konice totiž přijely Ur-
čice a byli to téměř výhradně hosté, 
komu se dařilo skórovat. Herně to 
ale tak přesvědčivé nebylo a pozi-
tivními ohlasy tak nešetřil ani kouč 
poražených Radek Řehák.
Většina branek padla hned v úvodním 
dějství, kdy se nedávný divizionář ujal 
vedení a na vyrovnání z pokutového 
kopu zareagoval ještě do přestávky 
dalšími dvěma zásahy. No a po pauze 
náskok ještě navýšil až na výslednou 
podobu 1:5.
„První poločas byl z naší strany bez 
patřičného nasazení. Udělali jsme pár 
změn v rozestavení a první půlku nám 
to nesvědčilo, trošku jsme se hledali. 
O poločase jsme si řekli, jak to má vy-
padat, zvýšili jsme nasazení, zlepšila se 
spolupráce a čtvrtý gól soupeře zlo-

mil. Pak jsme už kontrolovali zápas,“ 
ohlížel se nový trenér Určic Radek 
Tomšic.
Paradoxně v možná ještě lepším rozpo-
ložení hodnotil zápas kouč poražených 
Radek Řehák. „S prvním poločasem 
jsem byl hodně spokojen. Hráli jsme 
s týmem, který je o soutěž výš, je kvalit-
nější ve všech směrech. Beru, že dali tři 
góly po našich chybách, herně to ale za-
tím nevypadá špatně. Kluci pokračují 
v tom, jak jsme na podzim skončili, je 
vidět, že je to baví, kvalita tam je. Chy-
bek se samozřejmě dopouštíme, ale 
Kralice i Určice jsou určitě zkušenější-
mi týmy než ty, s nimiž se potkáváme 
v sezóně,“ bilancoval.
Po svěřencích hlavně chtěl, aby to odbě-
hali, protože tréninků moc není. „Takže 
jsem je nutil, aby běhali vepředu, z toho 
pak pramenilo, že soupeř mohl více 
chodit do otevřené obrany. Z výsledku 
si hlavu nedělám a těší mě, že jsme hráli 
s dvěma celky kraje a byli jsme minimál-
ně vyrovnaní na míči. To je pro nás zna-
mení, že se hra ubírá správným směrem,“ 

sdělil a pousmál se nad tím, že Konice 
v zimě odehraje celkem devět přáteláků 
a v sezóně jen jedenáct mistráků.
Ve druhé půli už se podle zkušeného 
zadáka projevilo soupeřovo čekání na 
brejky. „Já jsem klukům říkal, že bude-
me běhat do poslední chvíle, i útoč-
níci museli napadat hodně vysoko. 
Zbytečně jsme inkasovali, ale na míči 
jsme byli kvalitní a splnilo to, co jsme 
chtěli,“ liboval si.
V tomto týdnu se Konice utká znovu od 
sobotní čtrnácté hodiny s Hněvotínem, 
na Určice čekají už dnes od půl sedmé 
na prostějovské umělce Mostkovice, 
v sobotu to bude dorost Vyškova.
„V úterý jsou individuální tréninky, 
kluci mají v Konici posilování a bě-
hání. Pak trénujeme čtvrtek, pátek 
a v sobotu máme ve dvě hodiny přá-
telák, tak to bude až do mistráků. 
Rozhodne úvod sezóny, kdy hrajeme 
s kvalitnějšími soupeři. Kdyby se nám 
je podařilo porazit, tak se dostaneme 
nahoru, pokud ne, tak soutěž nějak 
dohrajeme,“ dodal Řehák.  (jim)

Určice si v Konici zastřílely

VYŠKOV Raději zapomenout! So-
botní přípravák Kralic skončil pě-
tibrankovým výpraskem, ale nebyla 
to jediná krušná novinka z kralické-
ho tábora. Momentálně jsou totiž 
bez gólmana. „David Krejčí za nás 
na jaře chytat nebude,“ prozradil 
trenér Ivo Gottwald a dodal: „Dál 
to rozebírat nebudu. Momentálně 
sháníme gólmana!“
Na vyškovské umělce se tak do kralické 
brány postavil Svozil a pětkrát inkaso-

val. „V první půli nedal Nečas penaltu a 
jinak k zápasu ani není moc co říct. Žád-
ný zvláštní dojem ve mně nezanechal,“ 
stručně okomentoval vysokou prohru 
trenér Gottwald.
Zkušený kormidelník doufá, že bude 
mít v  příštím týdnu lepší náladu. 
Jeho svěřence čekají hned dva zápasy. 
„V úterý hrajeme ve Vyškově s místní 
rezervou. V sobotu pak v Holici proti 
Čechovicím. Hlavně abychom už měli 
brankáře,“ uzavírá Ivo Gottwald.   (zv)

KRALICE HLEDAJÍ GÓLMANA!

Framoz Rousínov – FC Kralice n. H. 5:1 (0:0)
Branka Kralic: Nečas.
Sestava Kralic: Svozil – Horvát, Dočkal, Hlačík, Neoral – Troneček, Drexler, 
Martinka, Lehký – Kováč, Nečas. Střídal: Lexa.  Trenér: Ivo Gottwald.

JEDOVNICE Solidní práce! 
Mostkovické fotbalistky se vytáh-
ly na nedělním turnaji v Jedovni-
ci. Z  desetičlenného startovního 
pole nechaly hned půltucet druž-
stev za svými zády! „Holky před-
vedly kvalitní výkony, já je mohu 
jen chválit, i když jsou asi trošku 
smutné, že nedosáhly na bednu,“ 
komentoval Jaroslav Karafiát, 
kouč mostkovických fotbalistek. 
Mostkovičanky vstoupily do turna-
je bezbrankovou remízou s  Drno-
vicemi, aby v  dalším duelu slavily 
jednobrankové vítězství s juniorkou 
Kohoutovic. Další souboj s  brněn-
skou Líšní skončil dělbou bodů po 
výsledku - 1:1 a postup do semifiná-
le pečetilo jednogólové vítězství se 
Svätým Jurem ze Slovenska. „Kva-
lifikovali jsme se mezi elitní čtyřku 
z  druhého místa. Vyšel tak na nás 
vítěz druhé grupy z  Vlkoše,“ infor-
moval Karafiát a dodal: „Podlehli 
jsme nula tři. Soupeř byl suverénně 
nejlepším týmem turnaje, který na-
konec zaslouženě vyhrál.“

Jeho svěřenky tak čekal druhý sou-
boj s  Líšní a v  sázce byly bronzové 
medaile. Po vyrovnaném průbě-
hu slavily úspěch fotbalistky Líšně 
(1:2) a na Mostkovice zbyly nepo-
pulární brambory…
„Odehráli jsme kvalitní turnaj a ve 
skupině neprohráli zápas. Stínem 
bylo pouze zranění Koudelkové ve 
druhém utkání. Holky předváděly 
dobrý fotbal a nechyběla jim bojov-
nost. Vytvářely si šance a moc jsme 
neinkasovali. Mám z toho dobrý po-
cit,“ zhodnotil jedovnické vystoupe-
ní trenér Karafiát. 
Sestava Mostkovic: Mikešová – B. 
Karafiátová, Vaverková, Koudleko-
vá, Kraváková – Domesová, Ptač-
níková, Holubová, T. Karafiátová, 
Zatloukalová. Autorkou všech čtyř 
gólů byla Marie Domesová.
Na mostkovická děvčata čeká v týd-
nu další zajímavá prověrka. V pátek 
se v  Brně utkají s  juniorkou Zbro-
jovky. „Já nikdy na Zbrojovce nehrál 
a holkám se to podaří,“ usmívá se Ja-
roslav Karafiát.    (zv)

Mostky válely v Jedovnici:
Děvčata vyhrabala brambory

Rousínov jim nasázel pětku…

BRATŘI V JEDNOM TRIKU?
HATLE A DOSTÁL ZASE SPOLU!

Matěj Hatle (vpravo) si bude s Ondrou Dostálem (vlevo) stoprocentně rozumět. 
 Foto: Zdeněk Vysloužil

   ●● více informací

   ●● více ohlasů
   ●● více fotografi í, videí

www.vecernikpv.cz
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●● V čem je ve vaší hře největší 
problém?
„Když nám v útoku nepadne koš 
z dálky, jsme najednou poloviční. 
Soupeři si to uvědomují. Potřebuje-

me dát do hry více vyváženosti.“
●● Proti USK jste nezvládli kon-
covku. Nešlo už utkání otočit?
„To je možná další problém. V sezóně 
jsme se nedostali do takové situace. 
Většinou jsme vedli a hlídali náskok. 
Nemuseli jsme otáčet výsledek.“
●● Byli jste na vysokoškoláky 
dobře připraveni?
„To ano, ničím nás nezaskočili. Věděli 

jsme, jak hrají, jaké mají systémy. Na-
víc jim chyběl Jarda Bohačík, který je 
hlavním tahounem. Nevím, možná 
jen více chtěli.“
●● Cítíte, že jste vypadli z herního 
rytmu?
„Vyloučit to nejde. Ale je to jen naše 
chyba. Kdybychom nevypadli ve 
čtvrtfinále, žádnou pauzu bychom 
neměli...“ (pokrčí rameny)
●● Myslíte si, že po dvou poráž-
kách je šance na druhé místo po 
základní části ztracená?
„V poslední čtvrtině nás ještě čeká hodně 
zápasů, stát se tak toho ještě může hodně. 
Porážky jsou nepříjemné, ale druhé mís-
to před play off stále zůstává naším cílem.“

PROSTĚJOV Podruhé v řadě v lize 
padli basketbalisté Ariete Prostějov. 
Ztracené střetnutí proti USK Praha 
bolí dvojnásobně, protože k poráž-
ce došlo na domácí palubovce. Svě 
doplatili na nepřesnou střelbu a sou-
časně sledovali, jak vysokoškolákům 
propadávají košem i těžké pokusy 
v posledních vteřinách útoku. V kon-
covce sice usilovali téměř až do konce 
o obrat, přesto prohráli 65:69 a jejich 
ztráta na druhý Děčín opět narostla.

Problémy naznačila už první čtvrtina, 
kdy sice zahajovací koš obstaral Šteffel, 
v dalších minutách se už ale Orli dostali 
do vedení pouze ve čtyřech případech. 
Zpočátku je trápil především Slavík, 
s jehož vydatnou pomocí basketbalisté 
USK tahali za delší konec, a tomu od-
povídal výsledek 17:20 po deseti minu-
tách z pohledu domácího výběru.
Další perioda přece jen patřila hráčům 
Ariete. Dokázali zastavit rychlé útoky 
soupeře a Pražané najednou měli pro-
blém se zakončením. Během deseti 
minut dali pouze šest bodů. Orli jejich 
výpadek využili a otočili výsledek. Dů-
ležité body zaznamenal Roseboro. Na 
konci poločasu Hanáci vedli 30:26.

Z pohledu konečného výsledku byla 
klíčová třetí desetiminutovka. Po ně-
kolika minutách Josipovič vyrovnal na 
37:37 a pak už šli hosté do vedení. USK 
nastoupil bez zraněného Bohačíka, 
roli vůdce dokázali přebrat další hráči. 
Bez respektu hrál Mareš nebo Šafarčík 
a právě on stanovil skóre 41:47 po třice-
ti minutách.
Pět minut před koncem už tým Ariete 
prohrával dokonce o deset bodů. Jeho 
hráči dřeli a dokázali ztrátu stáhnout na 
rozdíl jediného koše. Takticky vedený 
závěr zcela ovládl hostující Feštr. Po ně-
kolika faulech pokaždé neomylně pro-
měnil následné trestné hody a udržel 
vysokoškolákům těsnou výhru.  (lv)

KOLÍN Naprosto nepovedené vy-
stoupení předvedli basketbalisté 
Prostějova v  Kolíně, kde domá-
címu týmu chtěli oplatit porážku 
ve čtvrtfinále Českého poháru. 
Absolutně nezvládli začátek střet-
nutí, v  němž nabrali rozhodující 
ztrátu. Hráčům Ariete se vůbec 
nedařilo a po výsledku 56:84 za-
psali do tabulky sedmou porážku 
v sezóně.
První koš celého duelu sice zazna-
menal Šteffel, byla to však poslední 

radost Orlů. Kolín rychle odpověděl 
sérií trojek. Přesnými střelami z dál-
ky zakončil i několik brejků, když 
exceloval především Bakič. Během 
osmi minut dal patnáct bodů, z toho 
tři trojky. Právě tento hráč táhl Med-
vědy za úspěchem a vůbec na něm 
nebylo vidět, že se ve finálovém 
turnaji pohárové soutěže trápil. Po 
deseti minutách celek Ariete pro-
hrával 8:30 a mohl zapomenout na 
vítězství.
Svěřencům kouče Predraga Benáč-
ka se dařilo i ve druhé periodě. Sice 
v  obraně už občas chybovali, kaž-
dé zaváhání ale dokázali nahradit 
na útočné polovině a dokázali svůj 
náskok ještě nevýšit. Orli za poločas 
dali pouze dvaadvacet bodů. Jejich 

střeleckou nemohoucnost potvr-
dil fakt, že za celé střetnutí pokořili 
dvoucifernou hranici pouze Palyza
a Roseboro.
Do druhé půle se vstupovalo za sta-
vu 53:22 pro Kolín a fanoušci na tri-
bunách už oslavovali cenný úspěch. 
Bakič pokračoval ve skvělém výko-
nu, postupně se rozehrál Skinner 
a Orli chvílemi ztráceli až čtyřicet 
bodů. Po třiceti minutách to bylo 
39:71 a soubor Zbyňka Cholevy se 
už těšil na závěrečnou sirénu.
Přesto poslední čtvrtinu neodchodi-
li a snažili se těžkou porážku alespoň 
zmírnit. Podařilo se jim to pouze 
částečně. Závěrečnou pasáž střetnu-
tí sice vyhráli, z  velkého manka ale 
umazali pouze čtyři body.  (lv)
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„Je možné, že nám pauza neprospěla, 
ale na to se nemůžeme vymlouvat. 
Otázkou je, zda jsme nezačali až příliš 
věřit, že každého soupeře přestřílíme 
z dálky. Když to nepadá, nemáme al-
ternativu. Nemůžeme se při zvednutí 

pokusu z trojkové vzdálenosti už po-
malu radovat. Pivoti musí jít na doskok, 
je třeba počítat s tím, že střela body ne-
přinese. Hra se nesmí jen tak zastavit,“ 
uvědomuje si obtíže Zbyněk Choleva, 
trenér Prostějova.
Proti USK basketbalisté proměnili pou-
ze tři z devatenácti trojkových pokusů. 
Třeba Roman Marko potřeboval na 
jednu trojku sedm střel, Pavel Slezák ne-
proměnil ani jednu ze čtyř. „To se prostě 

ve sportu stává. Někdy to jde, jindy ne. 
Nám se ale příliš nechce hledat jiné ces-
ty ke koši. Někdy je lepší zvolit místo 
střely nájezd. K tomu ale často nedochá-
zí a to je problém,“ všiml si kouč Ariete.
Prostějovský kormidelník si uvědomu-
je, že špatná série se musí co nejdříve 
zastavit. Pokud to nejde v útoku, musí 
přijít na řadu poctivá obrana a ta může 
přinést úspěch. „Teď se ukáže, jestli 
jsme v tabulce nahoře jenom náhodou, 
protože jsme měli v předcházejících 
zápasech štěstí a dařilo se nám z dálky, 
nebo jestli máme kvalitní tým. Takový, 
který si umí v těžké chvíli poradit a vý-
sledkový výpadek zvládne. Doufám, že 
bude platit druhá varianta a v poslední 
čtvrtině základní části mistrovské zápa-
sy zvládneme lépe, než předchozí střet-
nutí,“ přeje si Choleva.

pro Večerník
Ladislav VALNÝ

původní zpravodajství

pro Večerník
Ladislav VALNÝ

původní rozhovor

Fanoušci vybírají hvìzdy
Praha (lv) - Pořádná velikonoční na-
dílka čeká na všechny fanoušky basket-
balu. Odpoledne 28. března od 15:00 
hodin totiž bude patřit Kooperativa 
NBL All Star Game. Nejlepší hráči čes-
ké ligy se tentokrát k exhibičnímu utká-
ní sejdou v Ústí nad Labem. Dvanáct 
vybraných hráčů na každé straně bude 
stát proti sobě. Systém zůstává stejný. 
Znamená to, že i letos dojde ke střetu 
generací. V loňské premiéře se radova-
li z těsného vítězství Mazáci. Vrátí jim 
letos Mladé pušky porážku? Věkovou 
hranicí mezi oběma celky je věk 28 let 
v době konání zápasu. Pro letošek se All 
Star Game stěhuje z pražské Královky 
na sever Čech. „Je to jedna z vrchol-
ných akcí každého ročníku Koopera-
tiva NBL. Utkání hvězd je atraktivní 
záležitost. Něco takového u nás v Ústí 
dlouho nebylo, a tak jsme se rozhodli 
sem All Star Game přivést,“ vysvětluje 
manažer ústeckých basketbalistů To-
máš Hrubý své hlavní motivy, proč se 
o pořádání show jeho klub ucházel. Zá-
kladní pětky určí fanoušci.  Ti si mohou 
zvolit základní pětku obou týmů hla-
sováním na webu www.utkanihvezd.
cz. Hlasování je aktivní a probíhá až do 
neděle 13. března do 22:00 hodin.

 Genesisem se 
vozí další Orel

Praha (lv) – Po Lukáši Palyzovi byl 
nejlepším hráčem měsíce vyhlášený 
další prostějovský basketbalista. Je to 
fakt, protože křídelník Jaromír Bohačík 
je stále basketbalistou Ariete a v celku 
USK Praha je pouze na hostování. 
Lídr „vysokoškoláků“ v posledním 
hodnoceném období pomohl svému 
celku k několika důležitým výhrám 
a díky tomu si může na měsíc užívat 
jízdy vozem Hyundai Genesis. „Každá 
cena potěší. Basket je však především 
týmová hra a nikdo neuvažuje nad 
tím, že by chtěl svoje čísla hnát pořád 
výš a výš. Hraje se pět na pět a víc jde 
o týmovost hry a o to vyhrávat zápa-
sy,“ nepřeceňuje své ocenění Bohačík 
a přiznává, že během všedních dní si 
ceny příliš neužije. „Od začátku sezóny 
jsem auto použil asi dvakrát, prim hra-
je MHD. Hyundai si proto asi nejvíc 
užiju mimo Prahu, takže se podíváme 
domů a tam to proženeme nejvíc,“ 
plánuje křídelník. Sám sebe za velkého 
fandu automobilů nepovažuje, i tak 
s vozy zažil několik zážitků. „Při angažmá 
v Belgii jsem od klubu dostal elektro-
mobil a celých osm měsíců jsem tak 
jezdil pouze na elektřinu, což pro mě 
byl velký zážitek. “ zavzpomínal Boha-
čík.

RYCHLÝ
VEČERNÍK

PROSTĚJOV Problémy basketbalistů Ariete Prostějov od pohá-
rového vyřazení s Kolínem přetrvávají. Po čtvrtfinálové porážce 
Orli absentovali v závěrečném turnaji druhé nejvýznamnější 
soutěže a následující pauza je vyvedla z herního tempa. Po pře-
stávce Orli v Kolíně ztratili i ligový zápas a kolaps si vybrali po-
prvé doma, když prohráli sobotní duel s USK Praha. Svěřencům 
kouče Cholevy to nešlo z dálky a ani v obraně se jim nedařilo 
podle představ. Spraví se do play off?

         TÝDEN BEZ LÍDRA
Nepovedený týden absolvovali basketbalisté 
Prostějova. Obvyklým tahounům se nedaři-
lo a tým dvakrát po sobě padl. Prakticky celá 
sestava měla problémy s herními výpadky 
v průběhu utkání. Hráči střídali lepší okamžiky 
s horšími. Snahu měli všichni, i ti, kteří sou-
časně bojovali se zdravotními problémy. Lídr 
přesto chyběl. „Všechno nebylo úplně špatné. 
Týkalo se to především některých taktických věcí, 
které si říkáme v přípravě. Celkově ale není hráč, kterého bych mohl 
nějakým způsobem vypíchnout. Poslední dva zápasy nám prostě ne-
vyšly,“ souhlasila s Večerníkem trenér Ariete Zbyněk Choleva.

 OREL OREL
  PODLEPODLE

  VEČERNÍKU

basketbal38
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OKÉNKO ŠÉFA
aneb „ Ocima generálního manažera 

„Končí nám třetí čtvrtina základní části, ve které se nám dlouho dařilo. 
Závěr ale nebyl podle našich představ. Týmu se nepodařilo postoupit do 
závěrečné fáze Českého poháru, i když to byl jeden z cílů klubu v této se-
zóně. Rozhodl jeden zápas. Nevyšel podle našich představ, ale to se stává. 
Bohužel jsme ale ztratili i některé ligové zápasy. Musíme neúspěchy hodit 
rychle za hlavu. Občas se nedaří, to se však musí zlomit. Vůlí a vírou ve 
vlastní síly. Hráče máme dobré, jsem přesvědčený, že se s touto složitou 
situací poperou a v poslední čtvrtině se to na hřišti ukáže.“ 
 Petr FRIDRICH, 
 generální manažer Ariete Prostějov

Predrag BENÁČEK - BC Geosan Kolín:
„Pětatřicet minut jsme výborně bránili, v útoku jsme hráli velice dobře a 
týmově. Byl tam skvělý pohyb balonu. Měli jsme dvacet devět asistencí, 
což není běžné číslo. Musím říct, že jsme měli vynikající začátek. Kluci 
hráli s obrovskou chutí a z toho mám radost. Rozhodla první čtvrtina. 
Tým si zkušeně pohlídal i druhý poločas a povolil až pět minut před kon-
cem, kdy už bylo hotovo.“

Zbyněk CHOLEVA - Ariete Prostějov:
„Domácí hráli ve velkém stylu, dařilo se jim. My jsme nezachytili začátek, 
nechali soupeře rozehrát, pořád jsme nemohli uvěřit, že by mu to šlo tak 
neuvěřitelně, jak mu to nakonec šlo. Bohužel, potvrzoval stoupající kvalitu 
a my se prostě nechytli. Vázlo nám všechno, jakákoli spolupráce, a když už 
jsme nějakou spolupráci provedli, tak se nám nepodařilo zakončit.“ 

CO ZAZNĚLOCO ZAZNĚLO  NA TISKOVCE...NA TISKOVCCCCCCCCCCCCCCCCCCCCCCCCEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEE..............................................
BC K
AR PV
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PROSTĚJOV Po druhé ligové porážce v řadě nebylo prostějov-
ským basketbalistům příliš do řeči. Na jejich tvářích bylo patrné 
zklamání. Přesto se na nic nevymlouvali a reálně zhodnotili výkon 
Orlů na palubovce. „Až na nějaké výjimky to byl z celkového po-
hledu tragický výkon. Každý se musí podívat do zrcadla, co udělal 
špatně,“ prohlásil bez výmluv křídelník Ariete Petr Dokoupil.

CO ZAZNĚLOCO ZAZNĚLO  NA TISKOVCE...NA TISKOVCCCCCCCCCCCCCCCCCEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEE.......................................

Zbyněk CHOLEVA - Ariete Prostějov:
„Klasický zápas proti dobré obraně USK s nízkým skóre, které jsme podpořili 
svou střeleckou nemohoucností. Určitě jsme chtěli být lepší v obraně, ale tam se 
nedařilo hlavně pod košem. Josipovič, Slavík nebo Grunt nás vždy někam odstr-
kali a dali koš nebo uvolnili cestu pro nájezd. Naopak v útoku jsme se nedokázali 
prosadit zpod koše a přihrát ven bylo těžké, neboť křídla byla pokrytá. Do bu-
doucna musíme přidat v obraně a zlepšit týmovou spolupráci.“

 Pavel MILOŠ - USK Praha
„Úvod zápasu byl z naší strany nervózní, dělali jsme spoustu drobných chyb. 
V druhém poločase se naše hra zlepšila. Rozhodlo se mezi třetí a čtvrtou minu-
tou druhého poločasu. Kdyby nás v tu chvíli Prostějov zmáčkl, tak zápas bude 
vypadat jinak. Nejdůležitějším hráčem v tu chvíli byl Lukáš Feštr, který bral na 
sebe zodpovědnost a v závěru zápasu navíc proměňoval důležité trestné hody.“

BAKIČ VEDL KOLÍNSKOU JÍZDU ZA VYSOKOU VÝHROU

Jen snaha na vysokoškoláky nemohla stačit

„KAŽDÝ SE MUSÍ PODÍVAT DO ZRCADLA,“ TVRDÍ DOKOUPIL
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Kolínský stín zatáhl oblohu nad Hanou, 
ČEKÁNÍ NA SLUNCE POKRAČUJE

Foto: www.archív Večerníku

Orlům se tento týden vůbec nedařilo. 
I v posledním utkání s USK se horko-
těžko prosazovali. 
 Foto:www.orliprostejov.cz
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PROSTĚJOV Rozdělování více 
než osmi a půl milionu korun 
mezi prioritní prostějovské sporty 
provázely na jednání zastupitel-
stva v pondělí 15. února obrovské 
emoce. Zatímco volejbalistkám, 
boxerům, tenistům a fotbalistům 
„přiklepli“ zastupitelé statisícové 
podpory takřka bez mrknutí oka, 
hokejoví Jestřábi si to od opozič-
ních politiků pořádně slíznuli. 
Například František Filouš (ANO 
2011) se snažil prosadit návrh 
o podmínečném zastavení dotace 
hokejistům v celkové výši tří a půl 
milionu korun kvůli nepřístojnos-
tem fanoušků při nedávném prvoli-
govém derby s Přerovem...

Výši dotací pro jednotlivé sportovní klu-
by provozující v Prostějově vrcholový 
sport projednala sportovní komise a vzá-

pětí schválil i finanční výbor rady města. 
„Když sečteme finanční podporu pro 
tyto špičkové kluby, jedná se o částku 
8 650 000 korun. Tyto oddíly mají 
celkem 1 304 zaregistrovaných členů, 
takže každého z nich pro letošní rok 
v případě schválení zastupitelstvem 
podpoříme částkou 6 630 korun,“ 
vypočítal předseda finančního výboru 
Bedřich Grulich (ČSSD) s tím, že prá-
vě tento výbor navrhované sumy peněz 
v rámci dotací prioritním sportům 
v Prostějově schválil. 
To důležitější ale přišlo vzápětí. Slo-
vo k dotacím dostali samotní za-
stupitelé. „Proti finanční podpoře 
v navrhované míře pro takzvané 
naše prioritní sporty nic nemám. 
S výjimkou Jestřábů. Ti mi stále 
leží v žaludku! Jednak stále nevím, 
jaký je rozdíl mezi A-týmem a ob-
čanským sdružením LHK Jestřábi 
a jednak jsme přece nedávno v rámci 
známé kauzy o reklamě a propagaci 
poskytli klubu čtyři miliony korun. Teď 
jim chceme dát dalšího tři a půl milionu, 
to už je celkem sedm a půl. To si mys-
lím, že je hodně,“ ozval se Petr Kousal 
(KDU-ČSL). 

Po jeho horkých slovech ale ještě 
více přituhlo. „Myslím si, že tu 
ostudu, kterou nám udělali diváci 
při derby s Přerovem, a to na na-
šem městském zimním stadionu, 
nelze nijak omluvit. Xenofobní 
plakát urážející Romy v Přerově, 
od toho by se město Prostějov 
mělo distancovat. Jestliže takové 
organizaci dáváme peníze, je to 
vrchol. Navíc při tomto hokeji 
došlo k výraznému poškození 
městského majetku, kdo to bude 
platit? Navrhuji pozastavit veške-
rou dotaci LHK Jestřábi, dokud 
tento klub nevypořádá všechny 
škody, které fanoušci natropili,“ 
nechal se slyšet František Švec 
(ANO 2011). 

Ten dokonce na zastupitelstvu osob-
ně napadl šéfa mládežnického hokeje 
v Prostějově Michala Tomigu. „Od rodi-
čů mladých hokejistů jsem se dozvěděl, 
že i přes vydatné dotace města a pří-
spěvky rodičů si museli od pana Tomigy 
kupovat vybavení,“ uvedl František Švec. 
„Vloni jsme měli nábor čtyřiceti dětí, do-
staly výstroj zapůjčenou zdarma. Žádná 
se nevrátila, všechny děti pokračují dál. 
Tohle nařčení se mě ale dotklo a zajímalo 
by mě, kdo jmenovitě vám něco takové-
ho řekl,“ zabouřil na opozičního zastupi-
tele přítomný Michal Tomiga.  
Do debaty se nakonec pustila i samot-
ná primátorka Prostějova. „Kdo z vás 
přítomných byl v sobotu na hokeji 
s Přerovem? Jenom čtyři? Já tam byla, 
a to až do samotného konce, dokud 

hala nezůstala prázdná. Musíme si uvě-
domit, že na derby bylo pět tisíc lidí 
a jak všichni víme, fanoušci hokeje jsou 
temperamentnější, než když se někdo 
dívá na krasobruslení. Nepřístojnosti, 
o kterých tady mluvíte, nezačali příz-
nivci LHK Jestřábi. Byli to Olomou-
čáci, kteří na zápas zavítali z  fotbalu, 
a vyprovokovali příznivce Přerova. 
Neschvaluji, co se dělo v některých čás-
tech zimního stadionu, ani zmíněné 
transparenty s nápisy ´Cikáni z  Pře-
rova  ́ nebo naopak prostějovští Židi. 
Ale nechápu, proč kvůli těmto věcem 
máme jako město činit nějaká opatření 
a ještě k tomu zastavit dotaci hokejové-
mu klubu? Udržení pořádku při hokejo-
vých zápasech je věcí pořadatelské služby 
a potažmo policie,“ uvedla ve svém pro-
slovu primátorka Prostějova Alena Raš-
ková (ČSSD). 
Debatu pak uzavřela její náměstkyně Iva-
na Hemerková (PéVéčko), která se vyjá-
dřila k námitce, že prostějovský hokejový 
klub dostává od města až příliš štědrou 
dotaci. „Když se podíváte do jiných měst, 
kde se hraje první hokejová liga, dávají 
tady na hokej částky v rozmezí od jede-
nácti do patnácti milionů. Tolik peněz 

Jestřábům rozhodně neposkytujeme,“ 
řekla Ivana Hemerková.  
Po zhruba hodinové bouřlivé dis-
kuzi nakonec zastupitelé schválili 
všechny navržené dotace prioritním 
prostějovským sportům. Včetně 
hokeje. Chybí pouze prostějov-
ský basketbal, jehož podpora bude 
v  souvislosti s  opatřením Evropské 
unie řešena v  následujících dnech 
formou reklamy. Dalšího čtyři 
a půl milionu korun bylo na zastu-
pitelstvu rozděleno mezi jiné menší 
sporty v Prostějově. Jejich seznam 
přinese Večerník v příštím vydání.

ZASTUPITELÉ ROZDĚLILI SPORTOVCŮM MILIONY KORUN
Opozice požadovala zastavit dotaci hokejovým Jestřábům!

původní reportáž
pro Večerník

Michal
KADLEC

táž

Při pondělním jednání zastupitelstva 
města byl opozičními politiky osočen 
i šéf mládežnického hokeje v Prostějově 
Michal Tomiga.  Foto: Michal Kadlec

LHK Jestřábi Prostějov A-team s.r.o. 700 000 Kč
LHK Jestřábi Prostějov o. s. 2 800 000 Kč
Prostějovský volejbal s.r.o.  1 100 000 Kč
Tenisový klub Prostějov 1 600 000 Kč
DTJ Prostějov 250 000 Kč
Volejbalový klub Prostějov o. s.  800 000 Kč
1. SK Prostějov fotbal 1 400 000 Kč
Celkem: 8 650 000 Kč

výše schválených dotací prioritním sportùm v Prostìjovì

DUBAJ, MARSEILLE Výraznou 
stopu na hvězdně obsazených tur-
najích zanechali tenisté TK Agro-
fert Prostějov. Barbora Strýcová se 
v Dubaji probojovala až do finále, 
kde podlehla Saře Erraniové z Itálie, 
Tomáš Berdych se v Marseille dostal 
mezi nejlepší čtyři.
„Ve finále mi nic nefungovalo. Diváci 
mě tlačili, ale ani to nestačilo. Při ná-
stupu jsem nebyla vůbec nervózní, pak 
se mi ale nepodařilo trefit kurt. To se 

v tenise někdy stává,“ brala porážku 
sportovně Strýcová. Tenistka postup-
ně porazila Bulharku Pironkovovou, 
Němku Görgesovou, Srbku Ivanovi-
čovou a Francouzku Garciaovou. „Celý 
týden byl parádní, porazila jsem silné 
hráčky. Jen ten poslední zápas nevyšel,“ 
dodala Strýcová.
Karolína Plíšková v Dubaji vypadla 
hned v 1. kole s Coco Vandewegheo-
vou z USA, na její krajanku Brengleo-
vou nestačila o kolo později turnajová 

čtyřka Petra Kvitová. Plíšková už „sta-
čila“ vypadnout také z dalšího podniku 
WTA, v Dauhá podlehla Rusce Marga-
ritě Gasparjanové dvakrát 1:6...
Tomáš Berdych měl v Marseille nej-
prve za soupeře Němce Zvereva, 
po něm vyřadil Belgičana Goffina 
a prohrál až semifinálový duel s Austra-
lanem Kyrgiosem. „Soupeř měl výbor-
ný servis a při jeho podání jsem se vů-
bec nedostal do zápasu,“ uznal poražený 
tenista.  (lv)

Kostelečtí sahali po skalpu lídra:
Zisk alespoň bodu zhatila TYČ!

BOHUNICE Smolná premiéra. 
Okleštěná sestava a navíc nejsil-
nější možný protivník v podobě 
lídra tabulky. Podle papírových 
předpokladů neměli kostelečtí 
házenkáři příliš nadějí, ale re-
alita byla jiná. Borci z  Hané na 
bohunické palubovce téměř celý 
zápas vedli a o senzační výhru 
přišli až v úplném závěru. „Věřil 
jsem, že bychom mohli bodovat, 
protože jsem měl z  generálky 
proti dorostu Karviné dobrý po-
cit,“ konstatoval Jiří Grepl, kouč 
Kostelce.
Kostelecký trenér dával sestavu 
na první jarní duel těžko do kupy. 
Z různých důvodů mu chyběly sta-
bilní opory: Vymětal, Varhalík, Gru-
lich a Ošťádal. „Na dané složení jsme 
odehráli kvalitní utkání. Dovolím si 
tvrdit, že jsme byli lepším mužstvem 

než soupeř. Konečný výsledek je pro 
mě zklamáním,“ litoval promarněné 
šance Jiří Grepl. 
Taktika Kostelce byla založe-
na především na pevné obraně. 
Skóre tak oboustranně narůstalo 
velmi pozvolna, ale hosté drže-
li celý poločas jedno až dvou-
brankové vedení, aby šli do ka-
bin s  výsledkem - 9:10. „Zahráli 
jsme velice dobře v  obraně. Bylo 
nás málo, proto jsme nikam ne-
spěchali a vsadili na trpělivost 
a postupný útok,“ prozradil taktiku 
kostelecký lodivod. 
Ve stejném duchu probíhala i druhá 
půle, hostující tým držel stále těsný 
náskok. „Nutili jsme soupeře k  po-
malé rozehrávce a nepouštěli ho do 
rychlých přechodů. Za celý zápas 
měli snad jen dva trháky,“ přiblížil 
děj Grepl a pokračoval: „Defenzíva 
nám fungovala velice dobře a měli 
jsme i o něco lepšího gólmana. Hon-
za Mayer předvedl kvalitní výkon.“
Karty se obrátily v ten nejnevhod-
nější okamžik jen pár minut před 
koncem. Hosté vedli v 57. minutě 

- 19:20, ale bohunický Mrnuštík 
dvěma zásahy nakonec favorita za-
chránil - 21:20. 
„Pět nebo šest vteřin před kon-
cem jsme mohli srovnat. Martin 
Švec bohužel napálil z  devítky 
tyčku…,“ krčil bezmocně rameny 
Grepl a dodal: „Domácí tým vsa-
dil na tvrdost, která byla podle mě 
až za hranicí. Zvláště zákroky na 
Honzu Smékala, našeho ústřední-
ho střelce, byly hodně nevybíravé. 
Klukům nemohu vůbec nic vy-
tknout. S  herním projevem jsem 
spokojený, až na ten výsledek…!“
Domácím fanouškům se kostelečtí 
plejeři představí v neděli 28. února 
v  tradičním čase od 10:30 hodin. 
Soupeřem bude tabulkový soused 
z Velkého Meziříčí. „Soupeř má ve 
svém středu velmi kvalitní hráče. 
Přestože jejich podzimní výsledky 
síle kádru neodpovídaly, varová-
ním je sobotní vysoké vítězství 
s  Telnicí. Až na Martina Grulicha 
bychom měli být kompletní, oče-
kávám líbivou házenou a naši vý-
hru,“ uzavřel Jiří Grepl.   (zv)

KOSTELEC NA HANÉ Každý 
chvilku, tahal pilku. Očekávaný 
přímý souboj o titul letošního fut-
salového mistra vítěze nepoznal. 
Strhující souboj, kterému nechyběly 
emoce, penalty nebo červená karta, 
skončil výsledkem 3:3, se kterým 
byli mnohem spokojenější hráči 
Relaxu. Prakticky jim tak zajistil pr-
venství a pátý primát v řadě! „Hrálo 
se nahoru dolů, pro diváky podle mě 
nejlepší zápas celé sezóny. Relax mu-
sel, my chtěli překvapit. Chtěli jsme 
vyhrát, alespoň jsme to zdramatizo-
vali,“ komentoval Tomáš Mazouch, 
tahoun Mechechelenu.

Karty byly před soubojem rozdány jas-
ně. Relaxu stačilo neprohrát, zatímco 
‚Mechoší  museli vyhrát. Podle toho 
také oranžovo-černí zahájili, byli aktiv-
nější a vytvořili si v úvodu zajímavé šan-
ce. „Přestože byl Relax silnější na míči, 
paradoxně jsme měli více šancí a šli do 
vedení,“ glosoval Mazouch. Střelcem 
první branky byl kanonýr Mechechele-
nu Radek Ošlejšek – 0:1. 
Tímto stavem skončila i první půle, ve 
které bylo minimum faulů a hrálo se 
v hodně svižném tempu.
Po obrátce se však obraz hry totálně změ-
nil. Relax výrazně přišlápl plynový pedál 
a soupeře zatlačil na jeho polovinu. Bran-
kář Mechechelenu Petr Švéda však držel 
své spoluhráče nad vodou a co nelapil on, 
zachránily tyče. Například zakončení Da-

vida Grygláka zastavila až vnitřní hrana 
brankové konstrukce a po kontaktu to-
hoto hráče s Mazouchem v pokutovém 
území napálil z nařízené penalty Michal 
Spáčil břevno! ‚Mechoší  pak mohli jít 
do trháku, ale obří šance skončila v ruka-
vicích Romana Konečného! 
Tlačící Relax se dočkal až osm minut 
před koncem, kdy se nejprve konečně 
prosadil Michal Spáčil, aby ho za nece-
lou minutu následoval Pavel Kucharčuk 
a bylo - 2:1! 
Snaha ‚Mechošů  ́však přinesla své ovo-
ce v podobě vyrovnávací trefy Tomáše 
Mazoucha. Radost však netrvala dlouho, 
po opakované malé domů zakončil trest-
ný kop Relaxu střelou do odkryté brány 
Petr Matoušek - 3:2. Ještě v téže minutě 
se ale po souboji Ošlejška s Kocourkem 
pískala další penalta. S tímto verdiktem 
vyjádřil nespokojenost žlutě napomína-

ný hříšník Roman Kocourek tak, že vytr-
hl talónek arbitru Radku Motalovi z ruky, 
a viděl tak hned i červenou! Mazouchem 
proměněná penalta opět srovnala (3:3) 
a oranžovo-černí se nadechovali k využití 
očekávané přesilovky. Ta se ovšem neko-
nala, jelikož nikdo z přítomných přesně 
nevěděl, jestli má následovat hra Relaxu 
ve třech nebo čtyřech…
Obhájce titulu s  požehnáním rozhod-
čích dohrával v plném počtu a potřeb-
nou remízu uhájil! „Bylo tam hodně 
emocí, ale celkově se hrálo fair play. 
Rozdali jsme si to jako rovný s rovným. 
Čekají nás ještě dva zápasy a všechno 
je možné,“ doufal v klopýtnutí soupeře 
Mazouch. To se ovšem nekonalo, tak se 
z titulu díky bonusovému bodu radovali 
popáté za sebou borci Relaxu!

video a fotogalerii najdete na
www.vecernikpv.cz

Chybělo pouze vítězství jednoho z týmů…
Futsalové finále mělo téměř všechno

exkluzivní
reportáž
pro Večerník

Zdeněk
 VYSLOUŽILL

Petr KIŠKA - FC Relax Prostìjov:
„Byli jsme trochu lepším mužstvem a měli více šancí. Byly tam vypjaté mo-
menty z obou stran ovlivněné verdikty rozhodčích. Myslím si, že to bylo 
oboustranně někdy necitlivě posouzené. Cítili jsme se tak ukřivdění my 
i oni. Vzhledem k tomu, že jsme byli mírně lepším týmem, tak je remíza 
cennější z pohledu soupeře. K těm penaltám asi tolik. Naše byla jasná, tam 
není o čem diskutovat. Druhou jsem neviděl, protože byl míč v momentu 
písknutí na půlce a já sledoval hru. Trošku jsme z remízy zklamaní, protože 
se nám podařilo otočit skóre, ale nedotáhli jsme to do konce.“

Jiøí POLLÁK - Mechechelen Prostìjov:
„Zasloužená remíza. Mohly ale vyhrát oba týmy. V první půlce jsme hráli 
přesně, co jsme chtěli a platilo to na ně. Ve druhé jsme trochu hru otevřeli 
a dostali dva slepené góly po našich individuálních chybách. Stalo se nám 
to s Relaxem opakovaně… Na adresu rozhodčích nemohu nadávat, měli to 
těžké, nebyl to jednoduchý duel. Zlomový moment byl ve druhé půli, kdy 
jsme po jejich neproměněné penaltě mohli jít na dva góly. Relax už by to 
asi těžko doháněl. Druhé místo je hezké, ale trochu nás mrzí, že není první. 
V červnu totiž Mechechelen slaví dvacet let od svého založení a chtěli jsme 
si dát jako dárek mistrovský titul! Mohla to být hezká oslava…“

HLASY TRENÉRÙ

Strýcové TITUL UNIKL,
Berdych skončil v semifinále

Prostějov se prostřílel k bodu

TIŠNOV, PROSTĚJOV Pěkně 
zostra rozehráli jarní část 
druhé ligy házenkáři Sokola 
II Prostějov. Na půdě Tišnova 
téměř dorovnali svůj rekord-
ní zápis ročníku z prvního 
vzájemného duelu a nastříleli 
hned šestatřicet branek, jenže 
stejně prostupná byla také je-
jich obrana, takže přítomní di-
váci viděli více než sedmdesát 
gólů a dělbu bodů, pro oba týmy 
vůbec premiérovou v celém 
ročníku.
„Prakticky po celý zápas jsme 
prohrávali, dokonce jednou 
o pět branek, když to bylo 30:25. 
Ke konci jsme to ale ještě otočili 
a vedli jsme o dvě branky, pak 
nás ale rozhodčí poslali do čtyř 

a domácím se podařilo vyrovnat. 
Stalo se tak tři sekundy před kon-
cem, takže bezprostředně po ut-
kání převládalo zklamání, ale je to 
pro nás vzhledem k průběhu zís-
kaný bod,“ hodnotil hostující kouč 
Svatopluk Ordelt.
Na obou stranách se hrálo téměř 
bez obran, před brankovištěm zav-
ládl den otevřených dveří a střelci 
si tak přišli na své. Mimo jiné se tak 
Jiří Kozlovský trefil jedenáctkrát 
a Jiří Kosina osmkrát.
„Defenzivní práce byla špatná a ani 
brankáři moc nezachytali. Spou-
stu gólů jsme inkasovali ze šestky 
a z proskoku po chybách, máme 
tak co zlepšovat. Na druhou stra-
nu máme ale relativně silný útok, 
i když ještě můžeme snížit počet 
technických chyb,“ přemítal 
Ordelt.
Nic tak nesváděl ani na arbitry, 
přestože se v závěru musel smířit 
s dvojnásobným oslabením, při 
němž jeho výběr ztratil vydobytý 

náskok. „Rozhodčí nám neublížili. 
Zákroky přišly v zápalu boje a bylo 
to na vyloučení, takže dvě minuty 
byly oprávněné,“ uznal.
Celkově se tak radoval i z jed-
noho venkovního bodu, pro jeho 
celek byl po podzimní výhře 
v Kuřimi teprve třetí. „Věděli jsme, 
že to bude těžký zápas. Hned po 
pár minutách si Tišnov vzal Jirku 
Kosinu na osobku, dokázali se ale 
prosazovat i ostatní. Kluci bojo-
vali a věřil jsem, že alespoň bod 
získáme,“ oddychl si, že se na Ha-
nou nevracel jeho tým s prázdnou.
Díky tomuto výsledku se tak Sokol 
II dotáhl pouhý bod za čtvrtý Ju-
liánov a už o tomto víkendu může 
jít před něj. Tedy za předpokladu, 
že Juliánov nezdolá v brněnském 
derby Maloměřice a další tým 
z moravské metropole Tatran 
Bohunice ponechá oba body 
v Prostějově. V tělocvičně reálného 
gymnázia se startuje v 17 hodin. 
 (jim)
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Dějiny Sportovce města Prostě-
jov zasahují do dávnější minulosti, 
ale někdy v devadesátých letech 
minulého století byly přerušeny. 
Novodobá historie tohoto projek-
tu pak odstartovala během roku 
2004. Na podzim daného letopoč-
tu při jednom z četných rozhovorů 
o úspěších raftařů tehdejšího od-
dílu William&Delvin Prostějov 
nadhodil jejich kapitán Zbyněk 
Netopil, že by nebylo od věci ob-
novit tradici ankety, která by oce-
ňovala nejlepší zástupce sportu 
z našeho města. „Už dlouhá léta 
funguje Sportovec okresu Prostě-
jov, před nedávnem vznikl Spor-
tovec Olomouckého kraje a při-
dat třetí takovou akci do party se 
přímo nabízí,“ říkal známý vodák. 
S nostalgií přitom vzpomínal na 
výše zmíněná minulá léta dvacáté-
ho století, kdy se městští sportovci 
každoročně scházeli v Kulturním 
a společenském centru na slavnost-
ním vyhlášení v rámci plesu, který 
měl nezaměnitelnou atmosféru 
i vnitřní náboj. „Pokud by se poved-
lo něco podobného znovu obnovit, 
byla by to paráda,“ přál si Netopil.
Ve svém záměru nezůstal jen u slov 
a tak zanedlouho došlo k setkání 
u Tomáše Raka, tehdejšího ředi-
tele Hotelu Tennis Club a člena 
Komise pro mládež a tělovýchovu 
Rady města Prostějov. Právě Rak se 
pro myšlenku vyloženě nadchnul, 
komise v čele s jejím předsedou 
Jiřím Snášelem vzala nový zrod 
ankety pod svá křídla, hotel se stal 
domluveným dějištěm slavnostní-
ho vyhlášení a hlavně se podařilo 
získat strategického partnera pro 
ekonomické pokrytí i pořadatelské 
zajištění celé akce v marketingové 
společnosti TK PLUS.

V poměrně krátké době byl po 
všech stránkách připraven úvod-
ní ročník, na který (stejně jako na 
několik dalších) se krásně nostal-
gicky vzpomíná. Díky profesio-
nalitě všech zainteresovaných lidí 
a hlavně zásluhou organizačního 
entuziasmu Tomáše Raka měla 
hned obnovená premiéra Spor-
tovce města Prostějov na jaře 
2005 (ocenění za sezónu 2004) 
opravdu výbornou společenskou 
úroveň s ideální porcí zábavy 
v podobě doprovodného progra-
mu se zpěvem karaoke, který vtá-
hl do děje v podstatě každého.
Vhodně zvolený model slavnost-
ního večera nastavil anketě dost 
vysokou laťku, kterou se daří udr-
žovat až dosud. Výrazným písmem 
se přitom do inovované podoby 
Sportovce města zapsali další dva 
šéfové Komise pro mládež a tělo-
výchovu Michal Müller (2006 až 
2010), respektive Pavel Smetana 
(2010 až doteď). A velkou roli při 
pravidelném chystání ankety hraje 
mimo řady jiných lidí zejména člen 
komise Miloš Sklenka, jenž pokaž-
dé zhotovuje videomedailónky 
oceněných sportovců.

PravidelníPravidelní
sbìratelé ocenìnísbìratelé ocenìní

Od svého vzniku v roce 2004 pro-
cházela anketa postupnými úpra-
vami, inovacemi a vylepšeními. 
Čtyři stěžejní kategorie z mnoha 
každoročně vyhlašovaných však 
zůstaly logicky zachovány od 
začátku až do současnosti. Právě 
v nich jsme provedli zajímavý sou-
čet oceněných, který jasně vypovídá 
o tom, kdo z prostějovských spor-
tovců v daných kategoriích vládl či 
stále vládne poslední více než de-
kádě díky svým úspěchům daleko 
přesahujícími hranice našeho města.
K celkovému pořadí jsme dospěli 
udělením tří bodů za každé prv-
ní místo, dvou bodů za každou 
druhou příčku a jednoho bodu za 
každou třetí pozici. Vše jsme pak 
sečetli - a co vyšlo najevo? Že dlou-
hodobým panovníkem ankety je 

mezi dospělými jednotlivci tenista 
Tomáš Berdych, mezi seniorskými 
kolektivy kralují prostějovský Raft 
team s volejbalistkami VK AGEL 
a v mládežnických kategoriích te-
nisté TK Agrofert Prostějov. 

Síò slávy Síò slávy 
se rozrùstáse rozrùstá

V roce 2006 přibyla mezi vyhlašova-
né kategorie ankety Síň slávy prostě-
jovského sportu s jasným záměrem 
ocenit největší osobnosti, které celý 
svůj život zasvětily sportovnímu 
dění a ve městě se díky tomu i záslu-
hou vynikajících dosažených úspě-
chů staly až legendami. Momentálně 
v tomto hvězdném ansámblu figu-
ruje už pětadvacet známých jmen, 
jejichž kompletní výčet naleznete 
v tabulce na této straně.
Současný předseda Sportovní ko-
mise Pavel Smetana navíc inicioval 
a dotáhl do zdárného konce vytvo-
ření jakéhosi tabla cti s fotografie-
mi i medailónky všech členů Síně 
slávy, jež bylo předloni slavnostně 
instalováno ve vestibulu haly Sport-
centra DDM Prostějov. Tím pádem 
už je Síň slávy nejen pomyslná, ale 
přímo reálně hmatatelná. „Význam-
né osobnosti ze sportovních dějin 
našeho města si takové uznání jed-
noznačně zasloužily a mám velkou 
radost, že se celý projekt podařilo 
uskutečnit,“ těší Pavla Smetanu.

Vane svìží vítrVane svìží vítr

Činnost Sportovní komise při Radě 
města Prostějova dostala nový im-
puls před více než rokem, kdy po ko-
munálních volbách došlo k tradiční 
obměně v jejím složení. Vítaný svěží 
vítr se zajímavými nápady i nezdol-
ným entuziasmem přinesl zejména 
zaměstnanec Sportcentra DDM 
a z volejbalu dobře známý Jan Za-
tloukal, jehož velkou zásluhou (spo-
lečně s Milošem Sklenkou) je vytvo-
ření nových internetových stránek 
komise www.skmpv.cz a také nápad 
propojit anketu Sportovec města 
Prostějova s fotografickou soutěží 
pro zájemce z řad široké veřejnosti. 
Nové webovky již od podzimu fun-
gují, premiérový ročník fotosoutěže 
pak bude vyhlášen 18. března v Ho-
telu Tennis Club v rámci slavnostní-
ho anketního večera za sezónu 2015.
A PROSTĚJOVSKÝ Večerník 
bude u toho, aby vás jako obvykle 
podrobně informoval o všem, co 
se je šustne!

Pondělí 22. února 2016
www.vecernikpv.czsportovní téma

POD DROBNOHLEDEM VEČERNÍKU....
Tucet let ankety Sportovec města Prostějov:
ohlédnutí za historií před jejím 12. ročníkem
PROSTĚJOV Tradice se nedá koupit ani přičarovat, ta se musí 
vybudovat. U ankety Sportovec města Prostějov platí, že tradič-
ní už začíná být díky jedenácti v řadě uskutečněným ročníkům 
a dvanáctému, jehož slavnostní vyhlášení se právě v těchto dnech 
připravuje na 18. března. Večerník je od samotného začátku jako 
mediální partner u toho, načež se rozhodl provést malé ohlédnutí 
za dosavadní historií akce pořádané Sportovní komisí při městské 
radě ve spolupráci s marketingovou agenturou TK PLUS.
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SÍÒ SLÁVY PROSTÌJOVSKÉHO SPORTU
Rok 2006: Oldřich Machač (lední hokej), Otokar Hořínek (sportovní střelba), Jan Mrázek (atletika), 
Miroslav Černošek (manažer).
Rok 2007: Vladimír Vačkář (cyklistika), Antonín Přikryl (lukostřelba), Ivan Hoššo (parašutismus).
Rok 2008: Karel Menyház (box), Stanislav Bábek (lední hokej), Josef Pavlata (parašutismus).
Rok 2009: Robert Změlík (atletika), Vlastimil Zeman (fotbal), Milan Čečman (atletika).
Rok 2010: Jaroslav Šalamoun (plavání), Jan Hrbatý (lední hokej), Rostislav Václavíček (fotbal).
Rok 2011: Naděžda Hořínková (sportovní střelba), Ivo Skoták (parašutismus), František Gašparík (box).
Rok 2012: František Sedláček (lukostřelba), Pavel Dyba (fotbal).
Rok 2013: Zdeněk Nenadál (atletika), Antonín Doseděl (tenis + lední hokej), Alois Copek (fotbal).
Rok 2014: Eva Krupová (volejbal).

HISTORICKÉ POØADÍ HLAVNÍCH KATEGORIÍ ANKETY

SPORTOVEC 
ROKU:
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TALENT ROKU: 
1. až 3. Dušan Lojda (tenis), Jiří Veselý (tenis) a Bonifác 
Hájek (parašutismus) 6 bodů, 4. Jakub Klaudy (nohej-
bal) 5, 5. Jakub Filip (cyklistika) 4, 6. až 10. Radim Urbánek 
(tenis), Michal Konečný (tenis), Petra Kvitová (tenis), On-
dřej Palatka (plavání) a Adam Pavlásek (tenis) 3.

TÝM ROKU: 
1. Raftaři/Raftařky William&Delvin/Tomi-Remont 
Prostějov 19 bodů, 2. Volejbalistky VK Modřanská/

AGEL Prostějov 16, 3. Basketbalisté BK/Ariete Prostějov 
11, 4. Parašutisté ASO Dukla Prostějov 9, 5. Tenisté TK 
Agrofert Prostějov 6, 6. Boxeři BC DTJ Prostějov 4.

MLÁDEŽNICKÝ TÝM ROKU: 
1. Tenisté TK Agrofert Prostějov 27 bodů, 2. Basketba-
listé/Basketbalistky BK/TJ OP Prostějov 13, 3. Raftaři/
Raftařky William&Delvin/Tomi-Remont Prostějov 7, 4. 
Nohejbalisté TJ Sokol I Prostějov 5, 5. až 6. Gymnasté TJ 
Pozemstav Prostějov a Cyklisté SKC Tufo Prostějov 4, 7. 
Fotbalisté 1.SK Prostějov 2.

Oceněný parašutista Libor Jiroušek (druhý zleva) se při slavnostním vyhlášení jednoho z ročníků ankety Sportovec města 
Prostějova ocitl v prominentní funkcionářsko-politické společnosti Petry Černoškové (vlevo), Miroslava Černoška (druhý 
zprava) a Miroslava Pišťáka (vpravo).  Foto: archiv Večerníku
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